Sisällys

[MM-kilpailut 4](#_Toc151372033)

[Toronto – Kanada 11.-16.8.1975 4](#_Toc151372034)

[Göteborg – Ruotsi 8.-14.8.1977 4](#_Toc151372035)

[Hannover – Länsi-Saksa 27.7.-2.8.1979 4](#_Toc151372036)

[Christchurch – Uusi Seelanti 8.-14.1.1981 5](#_Toc151372037)

[San Juan – Puerto Rico 23.-30.9.1983 5](#_Toc151372038)

[Rooma – Italia 22.-30.6.1985 6](#_Toc151372039)

[Melbourne – Australia 28.11.-6.12.1987 7](#_Toc151372040)

[Eugene – Yhdysvallat 27.7.-6.8.1989 8](#_Toc151372041)

[Turku – Suomi 18.-28.7.1991 10](#_Toc151372042)

[Miyazaki – Japani 7.-17.10.1993 14](#_Toc151372043)

[Buffalo – Yhdysvallat 13.-23.7.1995 15](#_Toc151372044)

[Durban – Etelä-Afrikka 17.-27.7.1997 16](#_Toc151372045)

[Gateshead – Iso-Britannia 29.7.-8.8.1999 17](#_Toc151372046)

[Brisbane – Australia 4.-14.7.2001 18](#_Toc151372047)

[Carolina – Puerto Rico 2.-13.7.2003 19](#_Toc151372048)

[San Sebastian – Espanja 22.8. -3.9.2005 20](#_Toc151372049)

[Riccione – Italia 4.-15.9.2007 21](#_Toc151372050)

[Lahti – Suomi 28.7.-15.8.2009 22](#_Toc151372051)

[Sacramento – Yhdysvallat 6.-17.7.2011 28](#_Toc151372052)

[Porto Alegre –Brasilia 18.-27.10.2013 29](#_Toc151372053)

[Lyon – Ranska 4.-16.8.2015 30](#_Toc151372054)

[Perth – Australia 26.10. – 6.11.2016 32](#_Toc151372055)

[Malaga – Espanja 5.-16.9.2018 33](#_Toc151372056)

[Tampere Suomi 29.6.-10.7.2022 34](#_Toc151372057)

[MM-hallikilpailut 42](#_Toc151372058)

[Sindelfingen – Saksa 10.-14.3.2004 42](#_Toc151372059)

[Linz –Itävalta 15.-20.3.2006 42](#_Toc151372060)

[Clermont-Ferrand – Ranska 17.-22.8.2008 43](#_Toc151372061)

[Kamloops – Kanada 1.-6.3.2010 44](#_Toc151372062)

[Jyväskylä – Suomi 3.-8.4.2012 44](#_Toc151372063)

[Budapest –Unkari 25.-30.32014 49](#_Toc151372064)

[Daegu – Etelä-Korea 19.-25.3.2017 51](#_Toc151372065)

[Torun – Puola 24.-30.3.2019 51](#_Toc151372066)

[Torun –Puola 26.3.-1.4.2023 53](#_Toc151372067)

[EM-kilpailut 55](#_Toc151372068)

[Viareggio – Italia (puuttuu hopea ja pronssi) 10.-17.9.1978 55](#_Toc151372069)

[Helsinki – Suomi (puuttuu hopea ja pronssi) 6.-10.8.1980 55](#_Toc151372070)

[Strassbourg – Ranska (puuttuu hopea ja pronssi) 14.-18.7.1982 56](#_Toc151372071)

[Brighton – Iso Britannia 20.-25.8.1984 56](#_Toc151372072)

[Malmö – Ruotsi 28.7. – 2.8.1986 58](#_Toc151372073)

[Verona – Italia 25.6.-1.7.1988 60](#_Toc151372074)

[Budapest – Unkari 30.6.-7.7.1990 61](#_Toc151372075)

[Kristiansand – Norja 26.6.-4.7.1992 63](#_Toc151372076)

[Ateena – Kreikka 3.-12.6.1994 64](#_Toc151372077)

[Malmö – Ruotsi 19.-27.7.1996 66](#_Toc151372078)

[Cecenatico – Italia 10.-19.9.1998 67](#_Toc151372079)

[Jyväskylä – Suomi 6.-16.7.2000 68](#_Toc151372080)

[Potsdam – Saksa 15.-25.8.2002 72](#_Toc151372081)

[Århus – Tanska 22.7.-1.8.2004 74](#_Toc151372082)

[Poznan – Puola 19.-30.7.2006 76](#_Toc151372083)

[Ljublijana – Slovenia 23.7.-3.8.2008 77](#_Toc151372084)

[Nyiregyhaza – Unkari 15.-24.7.2010 78](#_Toc151372085)

[Zittau- SAKSA / Zgorzlec- Puola /Hradek - Tsekki 3.-13.8.2012 80](#_Toc151372086)

[Izmir – Turkki 22. – 31.8.2014 80](#_Toc151372087)

[Århus –Tanska 27.7.-6.8.2017 82](#_Toc151372088)

[Venetsia – Italia 5.-15.9.2019 84](#_Toc151372089)

[Pescara – Italia 21.9 – 1.10.2023 85](#_Toc151372090)

[EM-hallikilpailut 87](#_Toc151372091)

[Birmingham – Iso-Britannia 1997 87](#_Toc151372092)

[Malmö – Ruotsi 4.-7.3.1999 87](#_Toc151372093)

[Bordeaux – Ranska 8.-11.3.2001 88](#_Toc151372094)

[San Sebastian – Espanja (puuttuu naisten tulokset) 6.-9.3.2003 88](#_Toc151372095)

[Eskilstuna – Ruotsi 10.-13.3.2005 89](#_Toc151372096)

[Helsinki – Suomi 22.-25.3.2007 90](#_Toc151372097)

[Ancona – Italia 25. -29.3.2009 94](#_Toc151372098)

[Gent – Belgia 16.-20.3.2011 94](#_Toc151372099)

[San Sebastian – Espanja 19.-24.2013 95](#_Toc151372100)

[Torun – Puola 23.-28.3.2015 96](#_Toc151372101)

[Ancona – Italia 29.3.-3.4.2016 97](#_Toc151372102)

[Madrid – Espanja 19.-24.3.2018 98](#_Toc151372103)

[Braga – Portugali 20.-27.2.2022 100](#_Toc151372104)

[PM-kilpailut 101](#_Toc151372105)

[Pori – Suomi 18.-19.7.1979 101](#_Toc151372106)

[Larvik – Norja 1981 puuttuu 105](#_Toc151372107)

[Kööpenhamina – Tanska 1983 puuttuu 105](#_Toc151372108)

[Helsingborg – Ruotsi 2. -4.8.1985 105](#_Toc151372109)

[Pori – Suomi 31.7. -2.8.1987 109](#_Toc151372110)

[Larvik – Norja 1989 puuttuu 115](#_Toc151372111)

[Glostrub – Tanska 28. -30.6.1991 115](#_Toc151372112)

[Huddinge - Ruotsi 2. -4.7.1993 118](#_Toc151372113)

[Kajaani – Suomi 30.6. -2.7.1995 122](#_Toc151372114)

[Lillehammer – Norja 15.-17.8.1997 131](#_Toc151372115)

[Odense – Tanska 3. -5.9.1999 135](#_Toc151372116)

[Eskilstuna –Ruotsi 17. – 19.8.2001 139](#_Toc151372117)

[Lahti – Suomi 15.-17.5.2003 146](#_Toc151372118)

[Brumundal – Norja 30.7. – 3.7.2005 157](#_Toc151372119)

[Århus –Tanska 29.6 – 1.7.2007 160](#_Toc151372120)

[Huddinge – Ruotsi 26.- 28.6.2009 164](#_Toc151372121)

[Lappeenranta – Suomi 1.-3.7.2011 168](#_Toc151372122)

[Moss – Norja 28. - 30.6.2013 179](#_Toc151372123)

[Odense – Tanska 1.-3.7.2016 183](#_Toc151372124)

[Borås – Ruotsi 6.-8.7.2018 187](#_Toc151372125)

[PM-hallikilpailut 192](#_Toc151372126)

[Göteborg – Ruotsi 11. -12.3.2000 192](#_Toc151372127)

[Tampere – Suomi 2. -3.3.2003 194](#_Toc151372128)

[Drammen – Norja 19.-21.3.2004 202](#_Toc151372129)

[Malmö – Ruotsi 3. – 5.3.2006 204](#_Toc151372130)

[Reykjavik – Islanti 29.2. - 2.3.2008 206](#_Toc151372131)

[Jyväskylä – Suomi 19. – 21.3.2010 209](#_Toc151372132)

[Haugesund – Norja 7.-9.3.2014 217](#_Toc151372133)

[Huddinge – Ruotsi 10.-12.3.2017 218](#_Toc151372134)

[Reykjavik – Islanti 24.-26.2.2023 221](#_Toc151372135)

# MM-kilpailut

## Toronto – Kanada 11.-16.8.1975

Kultaa M50 kiekko Kauko Jouppila 51,62

M65 maraton Eino Laiho 3.49,08

Hopeaa M40 maraton Simo Nikula 2.32,50

M65 maraton joukkue Eino Laiho, Lauri Laiho

Pronssia M40 maraton Bruuno Holmroos 2.34,30

M65 maastoj joukkue Eino Laiho, Lauri Laiho

## Göteborg – Ruotsi 8.-14.8.1977

KultaaN35 100 m Tuula Rautanen 12,1

N35 pituus Tuula Rautanen 5.53

N35 1500 m Taina Syrjälä 4.30,6

N35 10 km maastoj Taina Syrjälä 35.43

M50 keihäs Veikko Javanainen 52,15

M55 kuula Kauko Jouppila 14,00

M55 kiekko Kauko Jouppila 50,57

M60 moukari Aarne Miettinen 46,16

N65 5000 m kävely Lahja Kaila 42.50,1

M65 3000 m esteet Harald Mellin 13.11,8

M80 maraton Hjalmar Backström

Hopeaa N35 maraton E. Ruisaho 3.31.13

M35 3000 m Taina Syrjälä 9.49,6

M40 seiväs M. Niemelä 4.50

M40 maraton Tauno Valasti 2.30.42

M40 maastoj. joukkue Tauno Valasti, Simo Nikula,

Eino Manninen, B. Holmroos, P. Taren 56 pist

M50 5-ottelu Veikko Javanainen 3676

M55 moukari V. Pohjonen 42,82

M60 5000 m E. Järvinen 18.00,6

M60 10000 m E. järvinen 38.03,1

M60 keihäs V. Ojaranta 47,06

M60 maraton E. Järvinen 3.06.45

N65 5000 m kävely M. Laiho 44.25,4

Pronssia M40 400 m aidat Volmar Vikström 58,4

M40 kiekko E. Marjamäki 51,12

M40 5-ottelu Harry Urpinen 3473

M40 maraton joukkue Tauno Valasti, S. Versterlund,

P. Taren, A. Leino, A. Lehtonen 92 pist

M45 5000 m Paavo Pystynen 15.18,5

M45 maastojuoksu Paavo Pystynen 31.19

M45 seiväs Sakari Tarkkonen 3.70

M45 keihäs Mikko Paananen 58,57

N55 5000 m kävely I. Peippola 39.26,3

M55 moukari Y. Rantala 40,08

M50 korkeus E. Henell 1.55

M60 maastojuoksu E. Järvinen 37.21

M65 maraton joukkue L. Laiho, I. Pitkänen,

M. Hietanen 48 pist

## Hannover – Länsi-Saksa 27.7.-2.8.1979

Kultaa N35 10 km maastoj Tuula Tammisto 39.49,0

M40 moukari Osmo Rytkönen 57.84

M45 kuula Oiva Lahtinen 15,14

M50 keihäs Veikko Javanainen 56,18

M50 10000 m Paavo Kotila 33,24,9

M55 800 m Toivo Vikman 2.12,1

M55 keihäs Mauri Mertakivi 46,70

M55 kiekko Kauko Jouppila 49,34

M55 maastojuoksu Olavi Liukka 39.59,8

M65 Kuula Voitto Elo 15,05

M65 3-loikka Heikki Simola 10.54

M65 moukari Aarne Miettinen 42,68

**Hopeaa 11** N40 maastojuoksu L. Pösö 43.03,9 M40 kuula E. Jouppila 17,37

M40 kiekko E. Marjamäki 52,70

M45 400 m aidat Osmo Tuorila 59,84 M55 kuula Reino Nokelainen 13,99

M55 moukari Eino Anttila 42,06

M60 4x400 m Hallikainen, Nummi, Salminen,

Mäki 4.25,7 M65 400 m E. Salminen 64,43

N70 5km kävely I. Kaila 43.18,9

**Pronssia 14**M45 10000 m Paavo Pystynen 32.49,2 M50 110 m aidat Hannu Suoknuutti 17,34

M50 3-loikka E. Honkanen 11.51 M55 1500 m Toivo Vikman 4.39,0

M55 kuula Kauko Jouppila 13,75

M55 moukari V. Pohjonen 41,34

M60 400 m aidat V. Mäki 74,88 M60 10000 m E. Järvinen 37.08,6

M60 keihäs V. Ojaranta 46,06

M60 moukari Y. Rantala 40,64

N65 5 km kävely Martta Laiho 45.53,0

M65 pituus Heikki Simola 4.95

## Christchurch – Uusi Seelanti 8.-14.1.1981

Kultaa N50 1500 m Maija Suominen 5.19,34

N50 5000 m Maija Suominen 19.49,00

N50 10000 m Maija Suominen 40,19,00

N50 10 km maastoj Maija Suominen 42,04,00

M60 pituus Raino Rainio

N75 100 m Irja Sarnama 19,25

N75 200 m Irja Sarnama 42,88

N75 100 m aidat Irja Sarnama 33,65

N75 kuula Irja Sarnama 4,66

N75 kiekko Irja Sarnama 15,20

N75 keihäs Irja Sarnama 18.28

N75 5-ottelu Irja Sarnama

**Hopeaa** M40 moukari Osmo Rytkönen 53,34

N50 maraton Maija Suominen 3.12,42

M60 3-loikka Raino Rainio 10.26

M60 seiväs Raino Rainio 2.70

Pronssia M60 110 m aidat Raino Rainio 20,86

M60 korkeus Raino Rainio 1.46

## San Juan – Puerto Rico 23.-30.9.1983

Kultaa M40 3000 m esteet Stig Haglund 9.42,7

N45 800 m Pirkko Martin 2.32,8

N45 1500 m Pirkko Martin 5.09,4

M45 moukari Osmo Rytkönen 48,17

M55 keihäs Veikko Javanainen 52,42

M55 5-ottelu Matti Järvinen 4001

M60 400 m Toivo Vikman 59,75

M60 800 m Toivo Vikman 2.18,5

M60 seiväs Pentti Jyrkinen 2.90

M60 kuula Kauko Jouppila 15,32

M60 kiekko Kauko Jouppila 50,98

M60 moukari Eino Anttila 46,00

M70 kuula Osmo Renvall 12,00

M70 moukari Aarne Miettinen 44,78

N75 100 m Irja Sarnama 19,3

N75 200 m Irja Sarnama 52,45

N75 korkeus Irja Sarnama 1.00

N75 kuula Irja Sarnama 7,77

N75 kiekko Irja Sarnama 17,04

N75 keihäs Irja Sarnama 22,62

M75 maraton Lauri Laiho 4.29.19

Hopeaa M45 10000 m Tauno Valasti 32.42,70

M45 maastojuoksu Tauno Valasti 36.06,60

M45 keihäs Olavi Varis 60,24

M50 3-loikka Olavi Niemi 12.40

N55 maraton Maija Suominen 4.47.50

M55 5-ottelu Veikko Javanainen 3436

M60 400 m aidat Toivo Vikman 1.09,29

M60 keihäs Mauri Mertakivi 49,10

M70 seiväs Ahti Pajunen 2.40

M70 keihäs Tatu Pohja 32,77

M80 keihäs Nestor Jalonen 14,70

Pronssia N35 200 m Inger Roos 26,28

M45 keihäs Harry Urpinen 59,58

M50 korkeus Olavi Niemi 1.70

M50 kiekko Pentti Häkkinen 45,00

M55 3-loikka Matti Järvinen 11.49

M70 maraton Toivo Riikonen 4.07.46

M80 100 m Nestor Jalonen 17,00

M80 200 m Nestor Jalonen 36,38

## Rooma – Italia 22.-30.6.1985

Kultaa N35 keihäs Anneli Virkkala 47,86

M40 1500 m Raimo Karsikas 3.59,84

N45 maastojuoksu Ritva Tuliniemi 35.15,90

N50 10 km kävely Salme Pirjetä 1.01.52

M55 800 m Unto Mattsson 2.08,37

M60 kiekko Kauko Jouppila 51,98

M60 moukari Eino Anttila 46,70

M65 kuula Reino Nokelainen 13,25

M70 kuula Voitto Elo 14,05

M70 kiekko Voitto Elo 41,18

N75 100 m Irja Sarnama 19,08

N75 pituus Irja Sarnama 2.35

N75 kuula Irja Sarnama 7,00

N75 kiekko Irja Sarnama 16,26

N75 keihäs Irja Sarnama 18,00

M75 800 m Erkki Haapalainen 3.05,28

M75 100 m aidat Ahti Pajunen 16,72

M75 seiväs Ahti Pajunen 2.30

Hopeaa N40 korkeus Marja-Leena Kangas 1.55

N45 10000 m Ritva Tuliniemi 40.10,80

M45 korkeus Henry Willstedt 1.83

M45 keihäs Teuvo Voutilainen 64,06

N55 1500 m Maija Suominen 5.41,84

N50 5000 m kävely Salme Pirjetä 30.12,00

M50 keihäs Yrjö Salonen 60,86

M50 5000 m kävely Aaro Nokela 23.44,60

M50 20 km kävely Aaro Nokela 1.41,58,30

N55 80 m aidat Else Laine 17,58

M55 1500 m Unto Mattsson 4.29,32

M55 kiekko Pentti Häkkinen 46,40

N60 kiekko Kaija Jortikka 23,54

M60 400 m aidat Toivo Vikman 1.09,23

M60 seiväs Kaino Hurri 3.05

M60 kuula Kauko Jouppila 12,77

M60 keihäs Mauri Mertakivi 49,40

M65 3-loikka Valdemar Rainto 10.10

M65 seiväs Aarne Ketonen 2.90

M65 moukari Lauri Tamminen 41,02

M70 800 m Eino Salminen 2.47,14

M70 korkeus Esko Kolhonen 1.40

M70 kiekko Osmo Rennwal 40,16

M70 moukari Aarne Miettinen 38,07

Pronssia N35 kuula Anneli Virkkala 11,11

N40 800 m Leena Halme 2.26,21

N40 maraton Tuula Tammisto 33.19.40

M40 100 m Pekka Metsähuone 11,45

M40 800 m Raimo Karsikas 1.57,51

N45 1500 m Pirkko Martin 5.05,33

N45 maraton Ritva Tuliniemi 3.13.09

M45 keihäs Olavi Varis 62,98

M45 moukari Olli Tamminen 46,00

M50 5000 m Bruno Holmroos 16.13,62

M50 3-loikka Viljo Knaappila 12.23

N55 maastojuoksu Maija Suominen 38.25,90

N60 keihäs Katri Jortikka 20,48

M60 800 m Toivo Vikman 2.15,99

M60 pituus Kaino Hurri 4.90

M60 1500 m Olavi Liukka 4.47,17

M65 seiväs Raino Rainio 2.60

M65 5-ottelu Vianor Ojaranta 3598

M70 400 m Eino Salminen 1.07,70

M70 3-loikka Esko Kolhonen 9.85

N75 5-ottelu Else Laine 2694

M70 keihäs Voitto Elo 33,76

M75 100 m Ahti Pajunen 15,80

M75 200 m Ahti Pajunen 32,37

M75 400 m Erkki Haapalainen 1.22,62

M75 1500 m Leevi Kauppi 6.53,19

M75 pituus Ahti Pajunen 3.63

M75 seiväs Erkki Haapalainen 1.70

M75 kiekko Viljo Viitala 27,82

M75 5-ottelu Erkki Haapalainen 3020

## Melbourne – Australia 28.11.-6.12.1987

Kultaa M40 400 m aidat Seppo Putkinen 56,28

M40 3-loikka Veijo Nieminen 13,81

M40 keihäs Esa Kiuru 60,96

M45 3-oikka Stig Bäcklund 14,13

N50 800 m Pirkko Martin 2.28,62

N50 1500 m Pirkko Martin 5.06,03

M50 maastojuoksu Tauno Valasti 33.37,00

M55 kiekko Pentti Häkkinen 47,38

M60 moukari Pentti Saarikoski 51,94

M65 kiekko Kauko Jouppila 47,92

N75 kuula Margareta Thesleff-Sarvana 6,66

M75 100 m Heikki Simola 14,24

M75 200 m Heikki Simola 31,04

M75 80 m aidat Ahti Pajunen 16,29

M75 pituus Heikki Simola 4.45

M75 3-loikka Heikki Simola 9.52

M75 korkeus Heikki Simola 1.26

M75 seiväs Ahti Pajunen 2.40

M75 kiekko Osmo Renvall 40,84

M75 moukari Osmo Renvall 37,16

N80 kuula Irja Sarnama 6,67

N80 kiekko Irja Sarnama 16,60

N80 keihäs Irja Sarnama 15,06

N80 moukari Irja Sarnama 17,22

Hopeaa N45 800 m Leena Halme 2.26,18

N50 300 m aidat Pirkko Martin 52,01

M50 10000 m Tauno Valasti 33.22,28

M50 keihäs Harry Urpinen 55,00

M55 pituus Olavi Niemi 5.36

M55 3-loikka Olavi Niemi 11.96

M55 korkeus Olavi niemi 1.60

M55 4x100 m Lars Ingves, Matti Järvinen,

Terho Solja, Terho Välimäki 48,50

N60 kiekko Kaija Jortikka 25,66

M60 100 m aidat Hannu Suoknuutti 16,68

M60 300 m aidat Hannu Suoknuutti 46,87

M60 maastojuoksu Unto Oinonen 37,06

M60 korkeus Karri Wichmann 1.45

M60 5-ottelu Matti Järvinen 4432

M65 kuula Reino Nokelainen 12,45

M65 keihäs Mauri Mertakivi 47,06

M70 korkeus Esko Kolhonen 1.44

M70 keihäs Leo Sahlström 37,72

N75 kiekko Margareta Thesleff-Sarvama 9,50

M75 80 m aidat Heikki Simola 16,??

M75 kuula Osmo Renvall 11,77

M75 keihäs Tatu Pohja 29,80

Pronssia M40 seiväs Veikko Mäkelä 4.20

M45 pituus Stig Bäcklund 6.40

N50 400 m Pirkko Martin 66,67

N50 maastojuoksu Liisa Kujala 44.13,00

M50 keihäs Olavi Varis 54,90

M50 moukari Olli tamminen 58,53

M55 1500 m Unto Mattsson 4.34,96

M55 keihäs Seppo Suuripää 46,12

M55 5-ottelu Terho Solja 3412

M55 4x400 m Hannu Suoknuutti, Lars Ingves,

Matti Järvinen, Pentti Saarikoski 4.12,87

M60 pituus Matti Järvinen 5.21

M60 3-loikka Matti Järvinen 11,67

M60 seiväs Kaino Hurri 2.95

M60 kiekko Pentti Saarikoski 49,22

M60 keihäs Veikko Javanainen 50,38

N65 keihäs Mirja Ronni 21,28 M65 kuula Kauko Jouppila 12,16

M70 3-loikka Esko Kolhonen 9.55

M75 800 m Tauno Raskinen 3.03,91

M75 1500 m Tauno Raskinen 6.16,22

M75 keihäs Osmo Renvall 29,50

## Eugene – Yhdysvallat 27.7.-6.8.1989

Kultaa M45 3-loikka Stig Bäcklund 13,72

N50 800 m Pirkko Martin 3.32,13

N50 1500 M Pirkko Martin 5.15,85

M50 4x400 m Ahti Vilpas- Antero Tammento-

Pentti Rantanen – Erkki Knapp 3.51,07

M55 300 m aidat Erkki Knapp 43,28

M55 pituus Olavi Niemi 5.69

M55 3-loikka Olavi Niemi 12,63

M55 korkeus Olavi Niemi 1.77

M55 seiväs Ilpo Sopanen 3.60

M55 10-ottelu Ilpo Sopanen 7682

M60 moukari Pentti Saarikoski 55,54

N65 kuula Kaija Jortikka 8,55

N65 kiekko Kaija Jortikka 23,48

M65 800 m Toivo Vikman 2.24,94

M65 moukari Eino Anttila 48,56

M65 10-ottelu Pekka Penttilä 7628

N70 keihäs Mirja Ronni 21,88

M75 3-loikka Esko Kolhonen 9.78

M75 korkeus Esko Kolhonen 1.44

N80 kuula Margareta Thessleff-Sarvana 6,66

N80 kiekko Margareta Thessleff-Sarvana 11,42

N80 moukari Margareta Thessleff-Sarvana 16,30

M90 3-loikka Mikko Salonen 3.56

M90 kiekko Mikko Salonen 9,08

Hopeaa N45 800 m Leena halme 2.22,51

N50 300 m aidat Pirkko Martin 54,96 M50 keihäs Teuvo Huotilainen 56,24

M50 4x100 m Ilpo Sopanen, Pentti Rantanen,

Viljo Knaappila, Antero Tammento 48,94

M60 100 m aidat Toivo Laakso 16,24

M60 300 m aidat Hannu Suoknuutti 46,43

M60 keihäs Veikko Javanainen 51,32

N65 moukari Kaija Jortikka 27,86

M65 400 m Toivo Vikman 62,27

M65 seiväs Pentti Jyrkinen 2.90

M65 moukari Mauno Pohjola 46,66

M70 3-loikka Raino Rainio 9.07

M70 korkeus Raino Rainio 1.34

M70 seiväs Raino Rainio 2.50

M70 kiekko Eino Ruuska 41,13

M75 pituus Esko Kolhonen 4.16

M75 kuula Esko Kolhonen 11.80

M75 keihäs Erkki Teräs 30,75

N80 5000 m kävely Margareta Thesleff-Sarvama 44.24,00

M90 100 m Mikko Salonen 28,47

M90 kuula Mikko Salonen 4.15

Pronssia M40 400 m aidat Seppo Putkinen 58,23

M45 10-ottelu Kyösti Marila 6735

M50 keihäs Harry Urpinen 54,42

M50 moukari Olli Tamminen 52,76

M55 moukari Matti Rehula 41,60

N60 1500 m Maija Suominen 5.50,95

N60 10000 m Maija Suominen 46.36,43

M60 100 m aidat Hannu Suoknuuti 16,57

M60 10 km maasto Unto Oinonen 39.14,00

M60 4x400 m Toivo Vikman, Pekka Penttilä,

Martti Kamila, Hannu Suoknuuti 4.11,13

N65 keihäs Kaija Jortikka 20,88

M65 keihäs Mauri Mertakivi 44,66

M70 pituus Aate Lehtimäki 3.97

M75 400 m Esko Salminen 1.15,57

M75 800 m Esko Salminen 3.07,57

## Turku – Suomi 18.-28.7.1991

Kultaa N35 10000 m Marja Vartiainen 37.46,12

N35 maastojuoksu Helena Rantakari 38.54,00

N35 3-loikka Arja Jussila 11,57

N35 maasto joukkue Helena Rantakari, Päivi Hannula,

Leena Virtanen 2.07.38

N40 5000 m Sirkka Keskitalo 17.15,49

N40 10000 m Sirkka Keskitalo 35.30,45

N40 maastojuoksu Sirkka Keskitalo 36.53,00

N40 maraton Irma Virtanen 3.01.12

N40 maasto joukkue Sinikka Keskitalo, Seija Tirkkonen,

Tuula Lahdenperä 1.55.43

N40 maraton joukkue Erja laitakari, Maija Valme,

Irma Virtanen 9.36.25

M40 10000 m Martti Vainio 29.16,38

M40 maraton Pentti Torni 2.25.22

M40 moukari Hannu Polvi 58,88

M40 maraton joukkue Risto Laitinen, Pentti Torni,

Pentti Virmalainen 7.21,55

N45 maasto joukkue Tuula Tammisto, Inkeri Similä,

Sirpa Marttila 2.08.01

N45 maraton joukkue Asta lantto, Britt Sandvik,

Anna-Liisa Vilkkilä 9.43.25

M45 400 m aidat Seppo Putkinen 58,38

M45 5 km kävely Eero Heman 21.45,6

M45 20 km kävely Eero Heman 1.35.38

M45 seiväs Veikko Mäkelä 4.40

M45 kuula Matti Jouppila 17,14

M45 kiekko Juhani Tuomola 50,40

M45 keihäs Mauri Toivonen 63,40

N50 5 km kävely Vieno Heikkilä 25.54,7

N50 maraton joukkue Eila Nieminen, Marja-Terttu Tanninen,

Ritva Tuliniemi 10.19.13

M50 pituus Stig Bäcklund 6.43

M50 3-loikka Stig Bäcklund 13.36

M55 3000 m esteet Teuvo Jokinen 10.53,61

M55 20 km kävely Aaro Nokela 1.42.29

M55 20 km käv.jouk Heikki Linna, Aaro Nokela,

Seppo Salminen 5.33.41

N60 moukari Brita Borg 28,84

M60 5 km kävely Toivo Tuomela 25.42,3

M60 kuula Kaarlo Lesell 14,89

M60 10-ottelu Veikko Keltanen 6930

N65 80 m aidat Elsa Laine 18,63

N65 300 m aidat Elsa laine 68,23

N65 moukari Kaija Jortikka 27,72

N65 7-ottelu Elsa laine 4493

M65 pituus Matti Järvinen 5.22

M65 3-loikka Matti Järvinen 11.11

M65 kiekko Pentti Saarikoski 49,92

M65 moukari Pentti Saarikoski 51,76

M65 keihäs Erkki Ojamo 46,72

M65 10-ottelu Pekka Penttilä 7177

M70 5 km kävely Valdemar Järvinen 30.39,5

M70 20 km kävely Valdemar Järvinen 2.07.47

M70 kiekko Kauko Jouppila 47,76

M70 keihäs Mauri Mertakivi 43,06

M70 moukari Lauri Tamminen 43,10

M70 20 km käv.jouk Valdemar Järvinen, Onni Kankaanpää,

Pauli Mäkinen 6.34,41

M75 800m Eero Santala 2.59,96

M75 1500 m Toivo Perttu 6.13,06

M75 5000 m Toivo Perttu ?

M75 10000 m Toivo Perttu 46.01,74

M75 300 m aidat Reino Taskinen 59,89

M75 korkeus Esko Kolhonen 1.35

M75 seiväs Aarne Ketonen 2.60

M75 kuula Esko Kolhonen 11,81

M75 moukari Aarne Miettinen 36,48

M75 10-ottelu Reino Taskinen 6410

M75 4x100 m Yrjö Hupponen, Ahti Pajunen,

Tauno Raskinen, Reino Taskinen 1.03,57

M75 4x400 m Viljo Hallikainen, Yrjö Hupponen,

Tauno Raskinen, Reino Taskinen 5.54,11

M75 maasto joukkue Erik Ahola, Viljo Hallikainen,

Eugen lampinen 2.51.28

N80 korkeus Margareta Thessleff-Sarvana 0.88

N80 kuula Margareta Thessleff-Sarvana 6,48

M80 100 m Ahti Pajunen 16,70

M80 200 m Ahti Pajunen 34,03

M80 400 m Erkki Haapalainen 1.25,65

M80 80 m aidat Ahti Pajunen 19,20

M80 300 m aidat Erkki Haapalainen 1.15,99

M80 5 km kävely Åke Strang 35.39,5

M80 pituus Ahti Pajunen 3.49

M80 3-loikka Ahti Pajunen 6.95

M80 seiväs Ahti Pajunen 2.32

M80 kuula Osmo Renvall 11,00

M80 kiekko Osmo Renvall 37,86

M80 moukari Osmo Renvall 34,08

M80 keihäs Oiva Lattu 26,58

M80 10-ottelu Erkki Haapalainen 4205

N85 Kuula Irja Sarnama 5,48

N85 kiekko Irja Sarnama 13,80

N85 keihäs Irja Sarnama 13,74

N85 moukari Irja Sarnama 15,48

M90 kuula Mikko Saarinen 3,49

Hopeaa N35 400 m aidat Tuula Torni 68,14

N35 maraton Mirjam Tynkkynen 3.02,01

N35 maraton joukkue Kaarina Länkinen, Maire Seutu,

Mirjam Tynkkynen 9.45.10

N40 400 m aidat Irja Laine 76,75

N40 maastojuoksu Seija Tirkkonen 28.35

N40 kävely joukkue Kaija Kuusiniemi, Pirjo Lankinen,

Monica Robertson 2.51.03

M40 5000 m Heimo Kärkkäinen 14.56,94

M40 maraton Pentti Virmalainen 2.25.50

M40 korkeus Esko Leppänen 1.90

M40 seiväs Timo Torri 4.30

M40 10-ottelu Esko Leppänen 7115

M40 kävely joukkue Heikki Brandt, Heikki Lahtinen,

Asko Turkki 5.13.08

N45 800 m Leena Halme 2.25,89

N45 korkeus Marja-Leena Kangas 1.38

M45 pituus Tapani Taavitsainen 6.81

M45 moukari Antti Örn 54,88

M45 maraton joukkue Heikki Hyvärinen, Juhani Hämäläinen,

Paavo Kettunen 7.53.19

M45 maastoj joukkue Pentti Harakka, Juhani Hämäläinen,

Raimo Karsikas 1.42.58

M45 kävely joukkue Eero Heman, Antti Honkonen,

Seppo Karttunen 5.12.13

N50 maastoj joukkue Asta Severinkangas, Liisa Kujala,

Eila Mansfield 2.12.35

M50 100 m Jorma Ehrström 11,96

M50 200 m Jorma Ehrström 23,65

M50 100 m aidat Veikko Tolvanen 15,17

M50 3000 m esteet Jouko Kuha 9.50,23

M50 pituus Kyösti Marila 6.23

M50 4x100 m Jorma Ehrström, Osmo Ermiö,

Kyösti Marila, Martti Rikkinen 46,82

M50 maraton joukkue Kalle Hakkarainen, Sampo Löfman,

Kalevi Pitkäniemi 8.18.10

N55 maraton Liisa Nikkinen 3.39.00

N55 maraton joukkue Kerttu Kuha, Sanna Laurila,

Liisa Nikkinen 11.39.28

M55 3000 m esteet Taavi Roivainen 11.18,67

M55 5 km kävely Aaro Nokela 23.08,1

M55 3-loikka Olavi Niemi 11.98

M55 seiväs Mauno Niemelä 3.70

M55 kuula Reino Laine 14,43

M55 kiekko Veikko Ryyti 44,70

M55 keihäs Veikko Kujala 51,08

M55 10-ottelu Ilpo Sopanen 7291

M55 maastoj joukkue Antti Heininen, Eino Manninen,

Viljo Vesanen 1.54.04

N60 kiekko Kaija Jortikka 23,38

M60 pituus Joel Nieminen 5.09

M60 4x100 m Lars Ingves, Erkki Jylhämäki,

Jaakko Nieminen, Terho Välimäki 51,58

M60 kävely joukkue Johannes Jonov, Eino Salminen,

Toivo Tuomela 6.13.25

M65 1500 m Kauko Villanen 4.59,78

M65 100 m aidat Hannu Suoknuuti 18,34

M65 300 m aidat Hannu Suoknuuti 47,30

M65 kuula Pauli Tiisala 12,63

M65 keihäs Erik Eriksson 44,52

N70 100 m Eila Högqvist 17,9

N70 keihäs Mirjam Ronni 20,38

N70 moukari Aira Seppä 21,06

M70 korkeus Martti Lipasti 1.38

M70 kuula Ilmari Liitiä 13,12

M70 moukari Eino Ruuska 42,90

M70 5 km kävely Pauli Mäkinen 30.57,2

M70 4x400 m Ilmari Koppinen, Olavi Pietilä,

Erik Vesonen, Esko Vuohijoki 5.15,72

N75 5 km kävely Aino Korkeila 46.51,1

M75 1500 m Yrjö Hupponen 6.18,41

M75 5000 m Toivo Perttu 22.31,72

M75 maraton Erik Ahola 3.50.50

M75 maastojuoksu Erik Ahola 51.16

M75 80 m aidat Reino Taskinen 15,45

M75 5 km kävely Reinhold Sutelainen 33.16,7

M75 20 km kävely Viljo Hallikainen 2.24.03

M75 moukari Bruno Silekoski 34,14

N80 moukari Margareta Thesleff-Sarvana 14,18

N80 kiekko Margareta Thesleff-Sarvana 11,46

M80 maastojuoksu Martti Laiho 58.03

M80 20 km kävely Åke Strang 2.32.04

M80 3-loikka Veikko Kylmälä 6.63

M80 keihäs Osmo Renvall 26,34

M85 800 m Leevi Kauppi 3.58,53

M85 1500 m Leevi Kauppi 7.55,84

M90 pituus Mikko Salonen 1.21

M90 3-loikka Mikko Salonen 2.84

M90 kiekko Mikko Salonen 7,66

Pronssia N35 800 m Tuula Torni 2.21,18

N35 5000 m Helena Rantakari 17.54,99

N35 10000 m Helena rantakari 38.27,07

N35 maraton Kaarina Länkinen 3.04,47

N35 5 km kävely Anneli Kuukkanen 25.06,1

N35 10 km kävely Anneli Kuukkanen 51.11

N40 keihäs Anneli Virkkala 40,18

N40 4x100 m Marjatta Järvinen, Marja Metsänkylä,

Mirja Mäntylä, Tuula Rautanen 57,32

N40 4x400 m Leena laine, Birgitta Hirvelä,

Marja Metsänkylä, Sirkka Vilppula 4.27,48

M40 800 m Heikki Vakkuri 1.59,30

M40 3000 m esteet Heimo Kärkkäinen 9.39,84

M40 maastojuoksu Pentti Torni 32.50

M40 seiväs Hannu Mäkipää 4.10

M40 seiväs Juhani Salminen 4.10

M40 moukari Keijo Hiltunen 51,56

N45 400 m Leena halme 64,24

N45 maraton Britt Sandvik 3.06,38

M45 800 m Aimo Peltonen 2.00,39

M45 pituus Pertti Ahomäki 6.37

M45 kuula Paavo Frifelt 14,17

N50 100 m Marjatta Järvinen 14,13

N50 200 m Marjatta Järvinen 29,01

N50 10000 m Sinikka Toropainen 40.02,31

N50 10 km kävely Vieno Heikkilä 55.04

M50 maraton Kalle Hakkarainen 2.40.34

M50 10-ottelu Kyösti Marila 4010

M50 4x400 m Martti Lehtinen, Kyösti Marila,

Martti Rikkinen, Mikko Saarinen 3.52,97

M55 800 m Esa Paldanius 2.12,94

M55 seiväs Ilpo Sopanen 3.50

M55 kuula Matti Lauhalaakso 13,44

M55 moukari Raimo Leino 49,98

M55 4x400 m Väinö Mikkola, Pentti Rantanen,

Tauno Salonen, Antero Tammento 3.59,32

M55 maraton joukkue Veikko Lahtinen, Heikki Sipponen,

Aarne Ulander 9.24.29

N60 kiekko Martta Nyström 23,86

N60 4x100 m Eila Högqvist, Kaija Jortikka,

Elsa laine, Kirsti Vilhunen 1.09,60

N60 maastoj joukkue Pirkko Kinnunen, Maija Suominen,

Kerttu Halmeenpää M60 800 m Unto Mattson 2.15,21

M60 2000 m esteet Esko Sormunen 7.52,53

M60 3-loikka Valto Kivimäki 10.31

M60 kiekko Pentti Häkkinen 49,12

M60 moukari Seppo Salanto 52,48

M60 maastoj joukkue Unto Oinonen, Aaro Partanen,

Erkki Rikkonen 1.58.53

M60 maraton joukkue Jorma Mielonen, Veikko Mäkitalo,

Pentti Napari 9.31,53

N65 moukari Tyyne Vuorinen 25,84

M65 seiväs Olavi Raudaskoski 2.80 M65 keihäs Veikko Javanainen 44,32

M65 10-ottelu Lars Lindberg 6255

M65 4x100 m Viljo Heininen, Matti Järvinen,

Pekka Penttilä, Hannu Suoknuuti 52,99

M65 4x400 m Lars Lindberg, Pekka Penttilä,

Eero Salonen, Hannu Suoknuuti 4.26,57

M65 maraton joukkue Kalevi Karesniemi, Olli Kivioja,

Teuri Raevaara 10.57.37

M65 kävely joukkue Ilmari Kaskikallio, Nils Vahlberg,

Reino Virtanen 6.31,04

N70 200 m Eila Högqvist 37,75

N70 400 m Eila Högqvist 1.27,27

N70 pituus Linnea Lehtonen 2.20

N70 3-loikka Linnea Lehtonen 5.10

M70 kiekko Eino Ruuska 41,06

M70 keihäs Veikko Kyyrö 42,14

M70 moukari Paavo Lehtinen 40,32

M70 4x100 m Arvi Kosonen, Aate Lehtimäki,

Pekka Nummi, Esko Vuohijoki 58,74

M70 maraton joukkue Valdemar Järvinen, Reino Rastima,

Aimo Virolainen 11.35.00

M75 pituus Esko Kolhonen 4.13

M75 3-loikka Esko Kolhonen 9.13

M75 seiväs Tatu Pohja 1.70

N75 keihäs Aino Korkeila 13,10

N75 moukari Aino Korkeila 12,70

M75 5 km kävely Taavetti Huovinen 33.52,1

M75 20 km kävely Reinhold Sutelainen 2.24.07

M80 5000 m Martti Laiho 25.27,99

M80 10000 m Martti Laiho 53.13,82

M80 5 km kävely Veikko Kylmälä 36.09,2

M80 3-loikka Lauri Ormo 6.54

M80 kuula Oiva Lattu 9,09

M80 kiekko Paavo Patinen 26,20

M90 100 m Mikko Salonen 35,57

## Miyazaki – Japani 7.-17.10.1993

KultaaM40 10000 m Heimo Kärkkäinen 32.25,13

M40 keihäs Jorma Markus 75,08

M50 pituus Kyösti Marila 6.04

M50 10-ottelu Kyösti Marila 6998

N55 10 km maastojuoksu Asta Severinkangas 45.39

M55 keihäs Olavi Varis 52,36

M60 pituus Viljo Knaappila 5.56

M65 3-loikka Matti Järvinen 10.86

M65 10-ottelu Karri Wichmann 6148

N70 keihäs Mirjam Ronni 21,62

M70 seiväs Kaino Hurri 2.80

M70 kuula Ilmari Liitiä 13,05

M70 keihäs Erik Eriksson 46,28

M75 80 m aidat Reino Taskinen 15,54

M75 3-loikka Esko Kolhonen 8.53

M80 10-ottelu Ahti Pajunen 4704

Hopeaa N40 10000 m Helena Rantakari 39.19,54

M40 5000 m Heimo Kärkkäinen 15.00,30

M45 1500 m Heikki Vakkuri 4.05,14

M45 pituus Tapani Taavitsainen 6.45

M45 3-loikka Tapani Taavitsainen 13.16

N50 5000 m Sirpa Mattila 19.40,83

N55 5000 m Asta Severinkangas 21.25,11

N55 maraton Asta Severinkangas 3.23,12

M55 keihäs Harry Urpinen 48,24

M60 3-loikka Olavi Niemi 11.51

M60 korkeus Olavi Niemi 1.55

M60 keihäs Aki Itkonen 51,98

N65 moukari Kaija Jortikka 29,30

N65 800 m Maija Suominen 3.15,71

N65 heitto 5-ottelu 3996

M65 keihäs Veikko Javanainen 46,74

M70 3-loikka Olli Aura 9.30

M70 kuula Erik Eriksson 12,98

M70 4x400 m Tuisku, Valto Mäkelä,

Reino Taskinen, Pietilä 7.15,58

N75 3-loikka Auli Kaukinen 4.21

N75 5000 m kävely Auli Kaukinen 36.55,56

M75 300 m aidat Reino Taskinen 62,89

M75 10-ottelu Reino Taskinen 5271

M80 5000 m kävely Viljo Hallikainen 36.39,96

M80 seiväs Ahti Pajunen 2.00

M80 moukari Kustaa Järvinen 24,06

Pronssia M40 3000 m esteet Heimo Kärkkäinen 9.48,10

M45 800 m Heikki Vakkuri 2.01,00

N50 1500 m Sirpa Mattila 5.21,14

N55 10000 m Asta Severinkangas 43.57,75

N55 heitto 5-ottelu Inkeri Lindström 2704

N65 10000 m Maija Suominen 52.38,71

N65 kiekko Kaija Jortikka 24,78

M65 100 m aidat Hannu Suoknuuti 18,39

M65 pituus Matti Järvinen 4.90

M65 kuula Toivo Suomela 11,19

M65 kiekko Matti Järvinen 43,32

M65 heitto 5-ottelu Matti Järvinen 3857

M65 4x100 m Aki Itkonen, Aulis Tammento,

Hannu Suoknuuti, Matti Järvinen 54,05

M65 10 km maastoj jouk Veijo Niilonen, K. Karesniemi,

Kivioja 2.36,71

M70 korkeus Erkko Simola 1.30

M70 kuula Valto Mäkelä 12,09

M70 heitto 5-ottelu Toivo Mäkelä 3955

N75 keihäs Auli Kaukinen 12,86

N75 moukari Auli Kaukinen 17,26

N75 heitto 5-ottelu Auli Kaukinen 2935

M75 pituus Esko Kolhonen 3.91

M75 korkeus Reino Taskinen 1.20

M80 moukari Tatu Pohja 23,94

M80 4x100 m Tauno Raskinen, Tatu Pohja,

Viljo Hallikainen, Ahti Pajunen

## Buffalo – Yhdysvallat 13.-23.7.1995

Kultaa N40 10000 m Helena Rantakari 39.15,18

M50 pituus Tapani Taavitsainen 6.59

N55 maraton Asta Severinkangas 3.18.44

N55 maraton joukkue Asta Severinkangas, Ritva Tuliniemi,

Tuula Nikkilä 3.49.42

M55 pituus Stig Bäcklund 6.35

M55 3-loikka Stig Bäcklund 13.77

M60 3-loikka Olavi Niemi 11.73

N70 moukari Kaija Jortikka 27,12

N70 heitto 5-ottelu Kaija Jortikka 3936

M70 keihäs Erik Eriksson 43,24

M70 kiekko Kauko Jouppila 38,96

M70 heitto 5-ottelu Erik Eriksson 4262

N75 3-loikka Aili Kaukinen 4.27

N75 kuula Mirjam Ronni 6,30

N75 keihäs Mirja Ronni 16,76

N75 moukari Aili Kaukinen 18,18

M75 10000 m Aimo Virolainen 47.43,15

M75 3-loikka Aate Lehtimäki 8.31

M75 kuula Ilmari Liitiä 12,47

M75 heitto 5-ottelu Ilmari Liitiä 4287

M75 maastojuoksu Aimo Virolainen 52.02

N80 moukari Aino Korkeila 17,08

N80 heitto 5-ottelu Aino Korkeila 3260

M80 20 km kävely Viljo Hallikainen 2.40.60

M85 200 m Ahti Pajunen 39,05

M85 seiväs Ahti Pajunen 1.90

M85 kuula Paavo Patinen 7,80

M85 kiekko Paavo Patinen 22,44

M85 moukari Paavo Patinen 20,42

M85 heitto 5-ottelu Paavo Patinen 3079

M85 10-ottelu Erkki Haapalainen 3493

Hopeaa N40 5000 m Helena Rantakari 18.31,44

N40 maastojuoksu Helena Rantakari 41.16

M45 3-loikka Pertti Ahomäki 13.28

M60 300 m aidat Pauli Vehkjärvi 46,78

M60 kuula Reino Laine 15,05

M60 keihäs Aki Itkonen 51,48

N65 moukari Tyyne Vuorinen 28,16

M65 800 m Unto Mattsson 2.20,93

M65 kiekko Urho Lamminen 48,36

N70 kiekko Kaija Jortikka 20,56

M70 800 m Toivo Vikman 2.43,63

M70 kuula Erik Eriksson 13,32

M70 kiekko Pauli Tiisala 38,42

M70 10-ottelu Pekka Penttilä 6764

M75 5000 m Aimo Virolainen 23.33,75

M75 300 m aidat Reino Taskinen 67,17

M75 keihäs Paavo Salminen 33,22

M75 maraton Aimo Virolainen 4.21.11

N80 kuula Aino Korkeila 5,88

N80 keihäs Aino Korkeila 13,62

N80 kiekko Aino Korkeila 11,36

M80 5000 m kävely Viljo Hallikainen 36.59,49

M80 4x400 m Tauno Raskinen, Erkki Haapalainen,

Viljo Hallikainen, Ahti Pajunen 7.02,42

M85 100 m Ahti Pajunen 18,39

M85 400 m Erkki Haapalainen 42,35

M85 pituus Ahti Pajunen 3.04

M85 3-loikka Ahti Pajunen 6.57

Pronssia N40 maraton joukkue Eila Alanko, Pirjo Veijalainen

Pirkko Wjuga 4.12.33

N45 800 m Leena Halme 2.36,12

M45 pituus Pertti Ahomäki 6.48

N55 10000 m Asta Severinkangas 43.36,47

M60 4x100 m Joel Nieminen, Matti Järvinen,

Unto Mattsson, Lars Ingves 52,79

M60 4x400 m Pauli Vehkjärvi, Antero Tammento,

Taneli Konttinen, Esa Paldanius 4.10,70

M65 pituus Matti Järvinen 4.96

M65 3-loikka Matti Järvinen 10.11

N70 kuula Kaija Jortikka 7,51

M70 3-loikka Aatos Sainio 9.52

M70 kuula Pauli Tiisala 12,76

M70 maraton Teuri Raevaara 3.36.19

M70 4x400 m Arvo Heininen, Olavi Pietilä,

Lasse Taiminen, Reino Taskinen 6.02,43

N75 heitto 5-ottelu Aili Kaukinen 2747

N75 10000 m maant.käv Aino Kaukinen 1.24.50

M75 80 m aidat Reino Taskinen 19,43

M75 pituus Aate Lehtimäki 3.97

M75 kiekko Taavi Tulonen 35,98

M80 4x100 m Ahti Pajunen, Viljo Hallikainen,

Tauno Raskinen, Tatu Pohja 1.26,54

## Durban – Etelä-Afrikka 17.-27.7.1997

Kultaa N40 moukari Siv Lövgren 38,22

M45 10000 m Heimo Kärkkäinen 32.13,19

M50 keihäs Esa Kiuru 59,12

M55 pituus Stig Bäcklund 6.20

M55 3-loikka Stig Bäcklund 13.15

M60 keihäs Olavi Varis 51,84

M70 300 m aidat Hannu Suoknuuti 53,94

M70 pituus Matti Järvinen 4.71

M70 3-loikka Matti Järvinen 10.21

M70 kuula Erik Eriksson 13,11

M70 keihäs Veikko Javanainen 42,88

M70 kiekko Matti Järvinen 42,00

M70 heitto 5-ottelu matti Järvinen 4575

N75 keihäs Mirjam Ronni 17,??

M75 4x400 m 7.31,80

M80 80 m aidat Reino Taskinen 18,26

M80 300 m aidat Reino Taskinen 61,01

M80 korkeus Reino Taskinen 1.11

M80 10-ottelu Reino Taskinen 4172

M85 seiväs Ahti Pajunen 1.60

Hopeaa M50 pituus Tapani Taavitsainen 6.17

N55 5000 m Inkeri Janhunen 19.19,12

N55 maastojuoksu Inkeri Janhunen 41.47,50

N55 maastoj. joukkue Inkeri Janhunen, Ritva Tuliniemi,

Airi Poutanen 2.33.09,20

M70 80 m aidat Hannu Suoknuuti 14,00

M70 moukari Matti Järvinen 36,74

N70 heitto 5-ottelu Kaija Jortikka 4049

N75 kuula Mirjam Ronni 5,76

N75 heitto 5-ottelu Mirjam Ronni 2776

M80 3-loikka Esko Kolhonen 7.51

M80 kuula Esko Kolhonen 9,27

M80 keihäs Ensio Hämäläinen 20,36

M80 heitto 5-ottelu Ensio Hämäläinen 3369

M80 4x100 m Tauno Raskinen, Erkki Hallikainen,

Ahti Pajunen, Reino Taskinen 1.18,9

M85 400 m Tauno Raskinen 1.42,77

M85 1500 m Tauno Raskinen 9.19,69

Pronssia M45 1500 m Heikki Vakkuri 4.10,20

N45 1500 m Inkeri Janhunen 5.18,39

N45 5000 m kävely Eira Kalermo 26.56,24

N45 10 km kävely Eira Kalermo 56.37,30

M50 3-loikka Tapani Taavitsainen 12.85

N55 80 m aidat Marja-Leena Kangas 14,84

N55 korkeus marja-Leena Kangas 1.31

N55 4x100 m Marja-Leena Kangas, Rissanen,

Inkeri Janhunen, Ritva Tuliniemi 1.03,96

N55 4x400 m Marja-Leena Kangas, Airi Poutanen,

Inkeri Janhunen, Ritva Tuliniemi 5.39,90

M55 heitto 5-ottelu Olavi Koivukangas 3923

M60 keihäs Aki Itkonen 48,70

M60 moukari Raimo Leino 49,28

M60 20 km kävelyjoukkue Paavo Sorri, Jussi Karjaalainen,

Viljo Hallikainen 7.06.22,20

M65 3-loika Olavi Niemi 10.71

M65 korkeus Olavi Niemi 1.39

N70 moukari Tyyne Vuorinen 26,28

M70 korkeus Karri Wichmann 1.34

M70 seiväs Matti Tyry 2.40

M70 kuula Veikko Javanainen 12,15

M70 keihäs Karri Wichmann 40,10

M70 10-ottelu Karri Wichmann 5694

M70 heitto 5-ottelu Erik Eriksson 4348

M75 kuula Ilmari Liitiä 11,07

M75 keihäs Paavo Salminen 29,62

N75 kiekko Mirjam Ronni 12,56

M80 pituus Reino Taskinen 3.38

M80 moukari Ensio Hämäläinen 25,38

M80 20 km kävely Viljo Hallikainen 2.51.12,20

M85 400 m Erkki Haapalainen 1.50,24

M85 pituus Ahti Pajunen 2.89

M85 3-loikka Ahti Pajunen 6.11

M85 10-ottelu Ahti Pajunen 3825

## Gateshead – Iso-Britannia 29.7.-8.8.1999

Kultaa M50 pituus Pertti Ahomäki 6.19

M50 keihäs Esa Kiuru 57,50

N55 1500 m Inkeri Janhunen 5.23,28

N55 10000 m Inkeri Janhunen 40.12,43

M60 kiekko Jaakko Leskinen 55,80

M65 seiväs Ilpo Sopanen 3.30

N70 moukari Tyyne Vuorinen 26,71

M70 pituus Matti Järvinen 4.46

M70 kiekko Tauno Kivi 42,75

M70 moukari Matti Järvinen 40,69

M70 heitto 5-ottelu Matti Järvinen 4385

N75 kuula Kaija Jortikka 7,18

N75 keihäs Kaija Jortikka 18,13

N75 kiekko Kaija Jortikka 20,31

N75 moukari Kaija Jortikka 23,92

N75 heitto 5-ottelu Kaija Jortikka 4234

M75 kuula Erik Eriksson 13,00

M75 keihäs Erik Eriksson 38,34

M75 10-ottelu Pekka Penttilä 7825

M75 heitto 5-ottelu Erik Eriksson 4582

M80 300 m aidat Reino Taskinen 1.29,94

M80 pituus Aate Lehtimäki 3.66

M80 3loikka Aate Lehtimäki 7.63

M85 korkeus Esko Kolhonen 1.20

Hopeaa N45 moukari Merja Henriksson 37,97

M45 maraton Peter Klements 2.36.01

M50 1500 m Heikki Vakkuri 4.17,02

M50 3-loikka Pertti Ahomäki 12,48

M65 keihäs Aki Itkonen 45,68

M65 10-ottelu Ilpo Sopanen 7026

M70 kuula Tauno Kivi 14,31

M75 300 m aidat Pekka Penttilä 59,88

M75 800 m Carl-Johan Lill 2.51,71

M75 seiväs Pekka Penttilä 2.40

M80 80 m aidat Reino Taskinen 10,41

M80 kiekko Ensio Hämäläinen 23,99

M80 heitto 5-ottelu Ensio Hämäläinen 3218

Pronssia N45 5000 m Helena Rantakari 18.32,50

N45 10 km maastojuoksu Helena rantakari 38.26

N45 moukari Siv Lövgren 37,06

M50 800 m Heikki Vakkuri 2.06,19

M50 400 m aidat Seppo Putkinen 61,99

M65 keihäs Olavi Rantanen 45,53

M65 4x100 m 55,01

M70 80 m aidat Hannu Suoknuuti 14,86

M70 kuula Leo Saarinen 14,15

M70 keihäs Veikko Javanainen 38,88

M75 800 m Toivo Vikman 2.54,16

M75 seiväs Kaino Hurri 2.30

M75 kuula Valto Mäkelä 10,46

M75 kiekko Erkko Simola 30,47

M75 4x400 m 5.26,43

N80 moukari Aili Kaukinen 15,59

N80 heitto 5-ottelu Aino Korkeila 2839

M80 korkeus Reino Taskinen 1.10

M80 moukari Ensio Hämäläinen 24,59

M80 10-ottelu Reino Taskinen 3393

N85 400 m Aili Kaukinen 2.25,77

M85 kuula Esko Kolhonen 8,78

## Brisbane – Australia 4.-14.7.2001

Kultaa N45 seiväs Heli Kenttämaa 2.80

M50 5000 m Heimo Kärkkäinen 15.48,89

M55 400 m aidat Seppo Putkinen 1.03,46

M55 keihäs Kauko Tuisku 61,77

N60 keihäs Inkeri Fält 36,35

M60 pituus Stig Bäcklund 5.74

M60 3-loikka Stig Bäcklund 12.43

M65 keihäs Aki Itkonen 45,78

M70 kuula Leo Saarinen 14,00

N75 kuula Kaija Jortikka 6,96

N75 kiekko Kaija Jortikka 18,62

N75 keihäs Kaija Jortikka 17,52

N75 heitto 5-ottelu Kaija Jortikka 3973

M75 kuula Erik Eriksson 12,74

M75 keihäs Veikko Javanainen 42,08

M75 moukari Matti Järvinen 37,54

M75 maraton joukkue Olli Kivioja, Taro Karesniemi,

Veijo Niilonen 16.09.34

N80 3-loikka Linnea Lehtonen 4.07

M85 80 m aidat Reino Taskinen 20,54

M85 300 m aidat Reino Taskinen 1.34,72

M85 korkeus Reino Taskinen 1.06

Hopeaa N45 moukari Merja Henriksson 38,76

M50 3000 m esteet Heimo Kärkkäinen 11.02,78

N55 seiväs Mirja Mäntylä 2.00

M55 pituus Pertti Ahomäki 5.91

M55 3-loikka Pertti Ahomäki 12.42

N60 seiväs Inkeri Fält 2.10

N60 kiekko Inkeri Lehtonen 31,47

M65 3-loikka Timo Junttila 10.48

M65 kuula Reino Laine 13,53

N75 moukari Kaija Jortikka 21,35

M75 pituus Matti Järvinen 4.24

M75 3-loikka Matti Järvinen 9.00

M75 keihäs Erik Eriksson 36,72

M75 heitto 5-ottelu Erik Eriksson 4195

M75 8 km maastoj. jouk Taro Karesniemi, Veijo Niilonen,

Olli Kivioja 2.36.00

M80 pituus Aate Lehtimäki 3.69

M80 3-loikka Aate Lehtimäki 7.74

M80 kuula Helmer Heinonen 10,32

M85 3-loikka Reino Taskinen 5.97

M85 10-ottelu Reino Taskinen 4671

Pronssia M65 pituus Aulis Suominen 4.98

M65 keihäs Erkki Saarinen 41,31

M65 4x100 m Timo Junttila, Aulis Suominen,

Terho Välimäki, Antti Kanerva 54,19

M70 100 m Terho Välimäki 13,78

N75 3-loikka Kaija Jortikka 5.11

M75 kuula Veikko Javanainen 11,25

M75 kiekko Matti Järvinen 34,59

M75 moukari Erik Eriksson 34,22

N80 pituus Linnea Lehtonen 1.74

M80 10-ottelu Helmer Heinonen 5203

M85 pituus Reino Taskinen 2.81

## Carolina – Puerto Rico 2.-13.7.2003

Kultaa M40 keihäs Juha Eriksson 59,36

M50 3000 m esteet Heimo Kärkkäinen 10.49,16

M50 pituus Risto Laihorinne 6.14

M70 kuula Leo Saarinen 12,67

M70 heitto 5-ottelu Aki Itkonen 4491

M75 maraton Veijo Niilonen 5.00.19,0

M80 heitto 5-ottelu Valto Mäkelä 3393

M85 keihäs Helge Lönnroth 25,83

M85 moukari Helge Lönnroth 22,46

M85 heitto 5-otteluhELGE Lönnroth 4275

Hopeaa M50 5000 m Heimo Kärkkäinen 17.08,28

N55 300 m aidat Terhi Kokkonen 54,31

M55 1500 m Heikki Vakkuri 4.33,53

M55 seiväs Veikko Mäkelä 3.40

N60 seiväs Pirkko Pitkänen 2.40

M70 keihäs Aki Itkonen 44,39

M75 maraton Olli Kivioja 6.03.34,0

M75 kuula Yrjö Mäkelä 11,25

M80 kuula Valto Mäkelä 9,46

M80 moukari Eino Anttila 25,98

M85 3-loikka Ensio Hämäläinen 4.21

M85 kiekko Helge Lönnroth 21,12

M85 heitto 5-ottelu Ensio Hämäläinen 3832

Pronssia M40 kuula Juha Eriksson 14,21

N45 moukari Merja Henriksson 32,44

N45 heitto 5-ottelu Siv Karlström 3215

N50 10000 m Helena Rantakari 41.36,80

N50 8 km maastojuoksu Helena Rantakari 32.59,00

M55 800 m Heikki Vakkuri 2.11,92

M55 400 m aidat Harri Suominen 1.05,97

N60 5000 m kävely Pirjo Karetie 32.16,55

N60 10 km kävely Pirjo Karetie 1.04.01,00

N60 seiväs Inkeri Fält 2.30

N60 keihäs Inkeri Fält 27,55

N60 heitto 5-ottelu Inkeri Fält 3868

M70 10000 Aapo Heimala 47.17,72

M75 korkeus Yrjö Mäkelä 1.29

M75 20 km kävely Nils Wahlberg 2.52.47,0

M75 keihäs Yrjö Mäkelä 32,09

M80 moukari Valto Mäkelä 25,16

M85 kuula Helge Lönnroth 7,73

M85 kiekko Ensio Hämäläinen 20,50

M85 moukari Ensio Hämäläinen 21,16

## San Sebastian – Espanja 22.8. -3.9.2005

Kultaa N40 kiekko Jaana Kivistö 42,44

N50 8 km maastoj Helena Rantakari 33.32,00

M50 pituus Jouko Nikula 6.10

M60 keihäs Kauko Tuisku 57,74

M65 3-loikka Stig Bäcklund 11.33

M65 keihäs Kalevi Honkanen 52,07

M75 kuula Leo Saarinen 12,07

N80 paino Anna-Liisa Lehtovuori 7,46

M80 800 m Yrjö Torikka 3.03,38

M80 1500 m Yrjö Torikka 6.27,82

M80 maraton Olli Kivioja 5.25.51,00

M80 pituus Aatos Sainio 3.82

M80 3-loikka Aatos Sainio 8.34

M80 kuula Erik Eriksson 10,90

M80 keihäs Erik Eriksson 32,91

M80 moukari Erik Eriksson 31,73

M80 paino Erik Eriksson 14,56

M80 heitto 5-ottelu Erik Eriksson 4700

M85 pituus Aate Lehtimäki 3.44

M85 3-loikka Aate Lehtimäki 7.16

M85 keihäs Aate Lehtimäki 24,90

Hopeaa M40 keihäs Ilkka Kontinaho 65,66

M65 5000 m Henry Sandkulla 18.35,13

M70 paino Reino Leino 18,08

M75 3-loikka Matti Järvinen 8.23

N80 pituus Anna-Liisa Lehtovuori 2.16

M80 400 m Yrjö Torikka 1.17,21

M80 300 m aidat Kurt Byggmäster 1.09,14

M80 kuula Valto Mäkelä 9,31

M80 heitto 5-ottelu Valto Mäkelä 3666

M80 4x100 m Kurt Byggmäster, Aate Lehtimäki,

Aatos Sainio, Yrjö Torikka 1.11,66

M80 4x400 m Kurt Byggmäster, Aate Lehtimäki,

Aatos Sainio, Yrjö Torikka 7.43,95

M85 kuula Aate Lehtimäki 8,22

Pronssia N50 10000 m Helena Rantakari 39.55,13

M50 maraton joukkue Tapio Tikkanen, Markus Paavola,

Erkki Mäntyharju

M55 pituus Pekka Koivisto 5.39

N60 5000 m kävely Pirjo Karetie 30.27,10

N60 10 km kävely Pirjo Karetie 1.03.12,00

M60 maraton joukkue Markku Tunturi, Honkonen,

Pentti Kananoja

N65 paino Irma Niemi-Pynttäri 12,01

M65 10000 m Henry Sandkulla 38.36,25

M65 8 km maastoj Henry Sandkulla 32.30,00

N70 100 m Lea Vilpas 16,65

M70 kuula Reino laine 13,78

M70 moukari Ilmari Tuomela 43,64

m75 800 m Unto Mattsson 2.47,20

M75 pituus Matti Järvinen 3.89

M75 paino Matti Järvinen 13,93

M80 80 m aidat Kurt Byggmäster 19,63

M80 moukari Valto Mäkelä 26,44

M80 paino Valto Mäkelä 12,00

M85 3-loikka Matti Niemi 6.65

M85 paino Aate Lehtimäki 9,36

## Riccione – Italia 4.-15.9.2007

Kultaa M35 paino Tero Mäkelä 18,36

N40 kiekko Jaana Kivistö 38,26

M45 keihäs Timo Suomalainen 63,06

M60 pituus Pertti Ahomäki 5.60

M60 keihäs Esa Kiuru 60,67

M65 100 m Jorma Manninen 12,55

N65 maraton Riitta Rasimus 3.34.50

N70 5000 m Asta Severinkangas 23.55,97

N70 8 km maastojuoksu Asta Severinkangas 37.15

M70 kuula Reino Laine 13,35

M75 kuula Leo Saarinen 12,00

M75 moukari Seppo Salanto 41,65

M80 800 m Yrjö Torikka 3.16,15

M80 1500 m Yrjö Torikka 6.52,89

M80 3-loikka Aatos Sainio 8.26

M80 paino Matti Järvinen 16,09

M80 heitto 5-ottelu Yrjö Mäkelä 4588

M85 pituus Aate Lehtimäki 3.31

M85 3-loikka Aate Lehtimäki 6.65

M85 keihäs Aate Lehtimäki 24,00

M90 keihäs Helge Lönnroth 23,42

M90 paino Helge Lönnroth 9,25

M90 heitto 5-ottelu Helge Lönnroth 5032

Hopeaa M40 keihäs Ilkka Kontinaho 64,50

M45 heitto 5-ottelu Timo Suomalainen 3550

M55 pituus Risto Laihorinne 5.75

N55 3-loikka Marja Metsänkylä 9,09

N60 400 m Terhi Kokkonen 1.09,12

N60 300 m aidat Terhi Kokkonen 52,38

M60 100 m aidat Seppo Putkinen 16,14

M60 300 M aidat Seppo Putkinen 44,82

M60 maraton Paavo Kettunen 3.02.48

M60 korkeus Jaakko Metsälehto 1.58

M60 keihäs Kauko Tuisku 58,27

N65 8 km maastojuoksu Riitta Rasimus 35.48

M65 1500 m Jaakko Heikkinen 4.56,14

M75 10 km kävely Paavo Pystynen 1.05.59

M75 paino Seppo Salanto 16,04

M75 10-ottelu Jaakko Yli-Suomu 6076

M80 pituus Aatos Sainio 3.79

M80 korkeus Karri Wichmann 1.20

M80 kuula Yrjö Mäkelä 11,09

M80 10-ottelu Karri Wichmann 5383

Pronssia M35 heitto 5-ottelu Tero Mäkelä 3504

N40 200 m Katrin Kreen 26,26

N40 400 m Katrin Kreen 58,06

N50 5000 m Salme Pihlaja 19.44,01

M50 korkeus Tapio Alasalmi 1.75

N55 300 m aidat Marja Metsänkylä 54,32

N60 7-ottelu Terhi Kokkonen 5815

M60 korkeus Matti Kumpulainen 1.58

M65 5000 m Riitta Rasimus 22.589,05

M65 200 m Jorma Manninen 26,40

M65 2000 m esteet Jaakko Heikkinen 7.38,37

M65 8 km maastojuoksu Einari Vainikka 30.50

M65 3-loikka Kyösti Poutiainen 9.59

M65 korkeus Kyösti Poutiainen 1.44

M70 keihäs Paavo Niemelä 44,57

M75 20 km kävely Paavo Pystynen 2.19.13

M80 80 m aidat Kurt Byggmäster 18,88

M80 300 m aidat Kurt Byggmäster 1.12,50

M80 4x100 m Kurt Byggmäster, Matti Järvinen,

Karri Wichman, Yrjö Torikka 1.12,08

M80 korkeus Yrjö Mäkelä 1.18

M80 seiväs Karri Wichmann 1.90

M80 kuula Karri Wichmann 10,48

M80 paino Yrjö Mäkelä 14,77

M90 moukari Helge Lönnroth 23,87

## Lahti – Suomi 28.7.-15.8.2009

Kultaa N35 maraton Minna Kainlauri 2.51.49

N35 maraton joukkue Minna Kainlauri, Laura Malkovaara,

Mirka Suominen 9.01.18

N35 maastoj joukkue Niina Halonen, Eerika Pawli,

Mira Helli 1.36.42

M35 100 m Nnamdi Amusim 10,94

M35 maraton joukkue Juha Hietanen, Antti Salopuro,

Rauno Koivisto 8.27.18

N40 maraton joukkue Kirsti Pokka, Minna Joutsen,

Marjut Vesa 10.15.00

N45 maastoj joukkue Anne Jääskeläinen, Kaisa Lettojärvi,

Päivi Luostarinen 1.34.21

N50 maastoj joukkue Seija Nurmi, Sirpa Pääkkönen,

Sisko Vapalahti 1.41.06

N55 8 km maastoj Helena Rantakari 33.09

M35 8 km maastoj Jukka Kero 24.45

M35 3000 m esteet 9.26,90

M35 seiväs Marko Heiska 4.80

M35 keihäs Miko Karjalainen 57,95

M35 moukari Tero Mäkelä 56,95

M35 paino Tero Mäkelä 19,04

M35 heitto 5-ottelu Erno Ranta 3579

M35 maastoj joukkue Jukka Kero, Jaakko Kero,

Marko Heiskanen 1.15.45

N40 keihäs Heli Ruoho 43,09

N45 kiekko Jaana Kivistö 42,88

N45 maraton joukkue Taina linna, Outi Puttonen,

Päivi Mäkelä 10.17.2

M40 5000 m kävely Tapani Niilonen 25.44,95

M40 keihäs Ilkka Kontinaho 63,97

M45 8 km maastoj Jari Hemmilä 26.43

M45 seiväs Markku Tuomaala 4.05

M45 keihäs Mikko Anttonen 62,94

M45 maraton joukkue Ismo Pudas, Timo Natunen,

Ari Jussila 8.12.07

M45 maastoj joukkue Jari Hemmilä, Juha Koskinen,

Eero Lettojärvi 1.20.24

N50 maraton Seija Nurmi 3.11.40

N50 keihäs Laine Pöllänen 38,11

M50 8 km maastoj Seppo Kykkänen 26.31

M50 paino Ralf Högnäs 18,51

M50 maraton joukkue Tapio Tikkanen, Yuri Shikalov,

Tapio Talvitie 8.26.01

M50 maastoj joukkue Seppo Kykkänen, Kari Suominen,

Jukka Kauppila 1.19.43

N55 2000 m esteet Eliisa Reijonen 8.57,81

N55 maraton Hellevi Mankki 3.20.47

N55 4x400 m Raija Hilden, Sisko Hiltunen,

Vieno Määränen, Marja Metsänkylä 5.03,47

N55 maraton joukkue Hellevi Mankki, Mirjam Tynkkynen,

Aila Jaatinen 10.33.13

N55 maastoj joukkue Helena Rantakari, Mirjam Tynkkynen,

Ritva Patomäki 1.39.57

M55 10000 m Heimo Kärkkäinen 34.53,19

M55 pituus Jouko Nikula 5.90

M55 moukari Heikki Kangas 57,49

M55 20 km kävelyjouk Arto Koivisto, Asko Turkki,

Heikki Brandt 5.59,07

N60 5000 m Tuula Lahdenperä 21.25,40

N60 8 km maastoj Tuula Lahdenperä 34.51

N60 4x100 m Mirja Mäntylä, Helena Hietarinta,

Riitta Leppämäki, Terhi Kokkonen 62,56

N60 maraton joukkue Pirjo Kurppa, Leena Kosonen,

Marjatta Saimovaara 11.42.10

N60 maastoj joukkue Tuula Lahdenperä, Marjatta Saimovaara,

Riitta Välke 1.53.13

M60 300 m aidat Seppo Putkinen 45,37

M60 seiväs Jarmo Lipasti 3.70

M60 keihäs Esa Kiuru 61,70

M60 4x100 m Tapio Pitkänen, Harri Suominen

Markku Penttilä, Pertti Ahomäki 52,17

N65 8 km maastoj Leena Saari 37.12

N65 maraton Riitta Rasimus 3.42.11

N65 seiväs Pirkko Pitkänen 2.35

N65 maraton joukkue Riitta Rasimus, Leena Saari,

Ilona Sandman 11.57.6

N65 maastoj joukkue Leena Saari, Riitta Rasimus

Hannele Kivistö 1.54.10

N65 10 km kävelyjouk Pirjo Karetie, Sinikka Vikman,

Ritva Tuliniemi 3.28.00

M65 100 m Jorma Maninen 12,69

M65 5000 m Stig Haglund 18.33,27

M65 2000 m esteet Jaakko Heikkinen 7.48,17

M65 keihäs Esko Kuutti 48,27

M65 maraton joukkue Aulis Kilpeläinen, Eino Hämäläinen,

Risto Hassinen 10.05.41

N70 5000 m kävely Hanna Laurila 36.35,48

N70 10 km kävely Hanna Laurila 1.16.13

N70 paino Irma Niemi-Pynttäri 11,07

M70 keihäs Kalevi Honkanen 48,21

N75 3-loikka Eila Mikola 5.27

N75 paino Eila Mikola 8,24

N75 4x100 m Helvi Sorri, Kirsti Kyllönen,

Senni Sopanen, Eila Mikola 1.42,14

M75 1500 m Pauli Ahokas 5.59,70

M75 80 m aidat Reino Tikkanen 16,26

M75 3-loikka Timo Jutila 9.58

M75 seiväs Ilpo Sopanen 2.75

M75 10-ottelu Kyösti Poutiainen 6803

M75 4x400 m Matti Korpi, Ahti Kangasmäki,

Pauli Ahokas, Unto Mattsson 5.02,87

M75 maraton joukkue Heikki Linna, Pertti Uimonen,

Antti Pihlajamäki 13.48.13

M75 maastoj joukkue Pauli Ahokas, Antero Varis,

Ahti kangasmäki 1.56.21

M80 800 m Rainer Pelkonen 3.07,36

M80 1500 m Rainer Pelkonen 6.43,32

M80 10 km kävely Viljo Hyvölä 1.09.00

M80 20 km kävely Viljo Hyvölä 2.24.05

M80 pituus Aatos Sainio 3.75

M80 kuula Leo Saarinen 13,50

M80 10-ottelu Karri Wichmann 5923

M80 heitto 5-ottelu Leo Saarinen 4985

M80 4x100 m Matti Tonttila, Aatos Sainio,

Arvo Heininen, Eino Tuomisto 66,05

M804X400 M Kurt Byggmäster, Yrjö Torikka,

Matti Pohjoismäki, Rainer Pelkonen 6.02,59

M80 maastoj joukkue Pentti Saukkosaari, Kalle Väänänen,

Eeli Nisula 2.41.32

M80 10 km kävelyjouk Viljo Hyvölä, Matti Tamminen,

Taavi Hokkanen 3.56.45

M85 800 m Pentti Saukkosaari 3.56,49

M85 1500 m Pentti Saukkosaari 7.57,82

M85 5000 m Pentti Saukkosaari 29.52,41

M85 8 km maastoj Pentti Saukkosaari 51.18

M85 kuula Erik Eriksson 11.13

M85 moukari Erik Eriksson 30,41

M85 paino Erik Eriksson 13,38

M85 10-ottelu Pekka Penttilä 7265

M85 heitto 5-ottelu Erik Eriksson 4902

M85 4x100m Pentti Saukkosaari, Helge Lillqvist,

Ilmari Koppinen, Lasse Taiminen 1.29,13

M85 4x400 m Pentti Saukkosaari, Väinö Ranto,

Ilmari Koppinen, Helge Lillqvist 8.43,75

M90 80 m aidat Ilmari Koppinen 27,04

M90 pituus Ilmari Koppinen 2.35

M90 3-loikka Ilmari Koppinen 5.02

M90 heitto 5-ottelu Helge Lönnroth 4486

Hopeaa N35 maraton Laura Markovaara 2.58.04

N35 paino Tiina Ranta 12,06

M35 1500 m Juha Menna 4.10,96

M35 5000 m Jaakko Kero 15.20,57

M35 10000 m Jaakko Kero 32.07,74

M35 kuula Timo Kyllönen 13,40

M35 keihäs Mika Hovinen 55,63

M35 kiekko Mika Loikkanen 57,47

M35 heitto 5-otelu Tero Mäkelä 3526

M35 4x100 m Kalle Hietanen, Nnamdi Amusin,

Krister Laine, Marko Gesterberg 44,54

M35 10 km kävelyjouk Tapani Niilonen, Pasi Moisander,

Risto Kalermo 2.56.03

N40 3-loikka Kaisa Wallinheimo 11.14

N40 korkeus Kristiina Jatkola 1.59

N40 kiekko Seija Eskelinen 33,65

M40 10 km kävely Tapani Niilonen 53.38

M40 kiekko Johan Åkerlund 53,13

M40 maraton joukkue Lauri Friari, Timo Ronkainen,

Tommi Nietosjärvi 8.00.02

M40 maastoj joukkue Marko Partanen, Jouko Mahlamäki,

Timo Ronkainen 1.17.02

N45 korkeus Arja Ruotsalainen 1.53

N45 4x100 m Anne Vakkala, Arja Ruotsalainen,

Tuija Helander, Auli Marttinen 51,51

M45 kiekko Reima Sillanpää 40,70

M45 keihäs Timo Suomalainen 61,98

M45 8 km maastoj Juha Koskinen 26.45

M45 4x100 m Jari Harmaala, Jukka Mononen,

Pertti Purola, Mauno Leskelä 45,26

N50 400 m aidat Katrin Kreen 1.06,84

N50 maraton joukkue Seija Nurmi, Marja Holopainen,

Anette Häggdahl 9.50,16

N50 20 km kävelyjouk Anneli Kuukkanen, Pirjo Karetie,

Asta Savukoski 7.17.52

M50 5000 m Seppo Kykkänen 16.10,29

M50 8 km maastoj Kari Suominen 26.34

M50 100 m aidat Arto Bryggare 14,90

M50 korkeus Ari Liisanantti 1.84

M50 heitto 5-ottelu Ralf Högnäs 4015

N55 5000 m Helena Rantakari 20.33,89

N55 maraton Mirjam Tynkkynen 3.23.18

N55 8 km maastoj Mirjam Tynkkynen 33.19

N55 10000 m Helena Rantakari 42.17,05

N55 moukari Hilkka Huhta-Koivisto 36,78

N55 heitto 5-ottelu Hilkka Huhta-Koivisto 3638

M55 400 m Mauri Lyytikäinen 56,43

M55 4x100 m Seppo Sovio, Mauri Lyytikäinen,

Arto Miikkulainen, Markku Rautasalo 50,26

M55 4x400 m Antti Mero, Reijo Vauhkonen,

Antti Aaltonen, Mauri Lyytikäinen 4.05,23

M55 maraton joukkue Seppo Laitinen, Keijo Nivala,

Harri Ojansuu 9.00,43

M55 maastoj joukkue Eero Kortemaa, Risto Komulainen

Reino Penttinen 1.28.13

N60 100 m Terhi Kokkonen 15,23

N60 200 m Terhi Kokkonen 32,29

N60 80 m aidat Terhi Kokkonen 14,32

N60 300 m aidat Terhi Kokkonen 55,55

N60 7-ottelu Terhi Kokkonen 5590

N60 4x400 m Helena Hietarinta, Birgit Hirvelä,

Riitta Leppämäki, Terhi Kokkonen 5.22,01

M60 100 m Pentti Karppinen 12,64

M60 maraton Jaakko Rouhiainen 3.09.05

M60 100 m aidat Seppo Putkinen 16,02

M60 pituus Pertti Ahomäki 5.44

M60 3-loikka Pertti Ahomäki 11.66

M60 kuula Matti Jouppila 13,98

M60 moukari Antti Örn 51,97

M60 paino Seppo Hjelm 18,87

M60 maraton joukkue Jaakko Rouhiainen, Tuure Väli-Torala,

Martti Moilanen 9.52.35

M60 maastoj joukkue Kauko Kuningas, Olavi Peura,

Martti Luostarinen 1.29.23

N65 10000 m Leena Saari 47.20,54

N65 maraton Leena Saari 3.45.18

N65 5000 m kävely Pirjo Karetie 31.33,84

N65 8 km maastoj Riitta Rasimus 37.31

N65 10 km kävely Pirjo Karetie 1.05.01

N65 seiväs Kirsti Viitanen 2.00

N65 4x100 m Pirkko Pitkänen, Sirkka-Liisa Ruuskanen,

Kirsti Viitanen, Leena Halme 66,60 N65 4x400 m Sirkka-Liisa Ruuskanen, Sirpa Marttila,

Pirkko Pitkänen, Leena Halme 5.50,99

M65 800 m Stig Haglund 2.26,23

M65 korkeus Seppo Sarna 1.48

M65 keihäs Seppo Lehtovuori 45,88

M65 10-ottelu Kyösti Poutiainen 6643

M65 heitto 5-ottelu Esko Kuutti 4641

M65 4x100 m Matti Puukka, Sakari Hallia,

Juhani Ollilainen, Jorma Manninen 52,46

M65 10 km kävelyjouk Seppo Karttunen, Åke Tarvos,

Reijo Kontio 3.15.17

M65 20 km kävelyjouk Seppo Karttunen, Åke Tarvos,

Reijo Kontio 6.44.05

N70 5000 m kävely Sanni Väyrynen 36.38,95

M70 100 m Aimo Mikkola 13,24

M70 200 m Aimo Mikkola 27,67

M70 4x100 m Pekka Kärnä, Osmo Saari,

Mikko Saarinen, Aimo Mikkonen 54,48

M70 maraton joukkue Veli Janhunen, Paavo Takalahti,

Raino Kiander 10.57.15

N75 pituus Eila Mikola 2.58

M75 300 m aidat Matti Korpi 58,35

M75 pituus Timo Jutila 4.48

M75 3-loikka Samuli Korpi 8.71

M75 kuula Ilpo Sopanen 11,67

M75 4x100 m Matti Korpi, Jaakko Lastumäki,

Terho Välimäki, Jaakko Nieminen 61,51

M75 10 km kävelyjouk Toivo Tuomela, Heikki Linna,

Paavo Pystynen 3.27.50

N80 pituus Senni Sopanen 2.08

N80 3-loikka Senni Sopanen 4.28

N80 korkeus Anna-Liisa Lehtovuori 0.79

M80 1500 m Yrjö Torikka 6.46,16

M80 300 m aidat Kurt Byggmäster 1.17,41

M80 5000 m kävely Viljo Hyvölä 34.04,97

M80 80 m aidat Karri Wichmann 19,38

M80 korkeus Karri Wichmann 1.18

M80 pituus Eino Tuomisto 3.32

M80 3-loikka Aatos Sainio 8.14

M80 keihäs Matti Kamila 31,58

M80 moukari Leo Saarinen 38,62

M85 400 m Viljo Tuovinen 1.35,89

M85 300 m aidat Pekka Penttilä 1.18,29

M85 5000 m kävely Väinö Rantio 37.44,64

M85 10 km kävely Taavi Hokkanen 1.29.11

M85 kiekko Viljo Pylkkö 20,03

M85 moukari Valto Mäkelä 25,12

M85 paino Valto Mäkelä 11,15

M90 kuula Ilmari Saunamäki 6.99

M90 kiekko Helge Lönnroth 16,38

M90 keihäs Helge Lönnroth 20,43

M90 moukari Helge Lönnroth 20,44

M90 paino Helge Lönnroth 7.85

Pronssia N35 maraton Mirka Suominen 3.11.27

N35 pituus Paula Laakso 4.82

N35 moukari Tiina Ranta 42,78

N35 4x100 m Jaana Englund, Pinja Suonpää,

Mari Kyrönlahti, Paula Mäkelä 53,13

M35 200 m Nnamdi Anusim 22,31

M35 800 m Juha Menna 1.59,16

M35 5000 m Marko Heiskanen 15.20,65

M35 5000 m kävely Pasi Moisader 27.22.90

M35 kuula Janne Toikkanen 13,31

M35 keihäs Toni Rahunen 50,43

M35 20 km kävelyjouk Kari Laiho, Pasi Moisander,

Harri Lehtonen 5.56.31

N40 3-loikka Kristiina Jatkola 11.00

N40 seiväs Kirsti Siekkinen 2.80

N40 kuula Seija Eskelinen 11.06

N40 moukari Kirsi Spoof 40,32

N40 4x100 m Kirsti Siekkinen, Katrin Kreen,

Minna Pessa, Kristiina Jatkola 52,19

N40 maastoj joukkue Kirsti Pokka, Ritva Mäki-Mantila-Pasanen

Marja Kemiläinen 1.36.24

M40 10000 m Jouko Mahlamäki 32.35,71

M40 maraton Lauri Friari 2.32.42

M40 400 m aidat Vesa-Pekka Pihlavisto 57,83

M40 seiväs Petri Laitinen 4.10

N45 80 m aidat Arja Ruotsalainen 12,38

N45 2000 m esteet Tiina Koskiaho 8.04,32

N45 keihäs Kirsi Smulter 40,78

M45 maraton Ismo Pudas 2.40.09

M45 seiväs Asko Peltoniemi 3.85

M45 keihäs Jorma Mäkinen 59,45

M45 heitto 5-ottelu Pekka Sinisaari 3486

M45 4x400 m Mauno Leskelä, Arto Elonen,

Jukka Kaukola, Hannu Pakarinen 3.37,11

M45 10 km kävelyjouk Kari Laiho, Harri Lehtonen,

Markku Kolehmainen 2.48.08

N50 10000 m Salme Pihlaja 40.45,54

N50 2000 m esteet Hannele Uusitalo 8.48,64

N50 20 km kävely Anneli Kuukkanen 2.11.14

N50 4x100 m Tuula Siekkinen, Anne Nurmi,

Tarja Kummelus, Tarja Trygg 60,76

N50 4x400 m Hannele Uusitalo, Anneli Mörö-Leino,

Sirpa Pääkkönen, Eila Eronen 4.57,83

M50 10000 m Seppo Kykkänen 33.35,46

M50 maraton Tapio Tikkanen 2.47.01

M50 8 km maastoj Jukka Kauppila 26.39

M50 moukari Esa Paasonen 54,95

M50 heitto 5-otelu Juha Hietala 3916

M50 10 km kävelyjouk Kauko Pekkarinen, Jari Vatanen,

Ari Välineimi 2.51.01

M50 20 km kävelyjouk Kauko Pekkarinen, Jari Vatanen,

Erkki Hakkarainen 6.10.01

N55 800 m Eliisa Reijonen 2.47,18

N55 8 km maastoj Ritva Patomäki 33.30

N55 paino Hilkka Huhta-Koivisto 10,98

N55 4x100 m Vieno Määränen, Raija Hilden,

Sisko Hiltunen, Marja Metsänkylä 64,95

M55 10-ottelu Markku Rautasalo 6735

N60 maraton Pirkko Kurppa 3.44.14

N60 keihäs Anja Koskinen 28,01

M60 5000 m Kauko Kuningas 17.55,05

M60 pituus Vesa Mäki 5.36

M60 10 km kävelyjouk Heikki Lahtinen, Antti Honkonen,

Jorma Kalajoki 3.06.07

N65 800 m Leena Halme 3.07,23

N65 seiväs Inkeri Fält 1.90

N65 keihäs Kirsti Viitanen 26,94

N65 paino Kirsti Viitanen 12,53

N65 heitto 5-ottelu Kirsti Viitanen 4393

M65 1500 m Jaakko Heikkinen 5.02,34

M65 maraton Aulis Kilpeläinen 3.13.04

M65 korkeus Kyösti Poutiainen 1.44

M65 heitto 5-ottelu Seppo Hjelm 4490

M65 maastoj joukkue Einari Vainikka, Markku Tunturi,

Taisto Kosonen 1.41,56

N70 8 km maastoj Asta Severinkangas 41.36

N70 maraton Aila Ritala 5.11.00

N70 paino Irene Merjamaa 9,99

N70 4x100 m Aino Koistinen, Sanni Väyrynen,

Irja Nieminen, Marjatta Taipale 1.25,40

M70 korkeus Oiva Hauhia 1.40

M70 keihäs Paavo Niemelä 45,30

M70 4x400 m Mikko Saarinen, Pentti Miettinen,

Osmo Villanen, Aimo Mikkola 4.53,50

M70 maastoj joukkue Toivo Toiviala, Raino Kiander,

Martti Hannula 1.57.59

M75 800 m Pauli Ahokas 2.51,69

M75 maraton Heikki Linna 4.28.39

M75 80 m aidat Osmo Tuorila 19,06

M75 300 m aidat Viljo Knaappila 62,95

M75 pituus Viljo Knaappila 4.12

M75 3-loikka Viljo Knaappila 8.64

M75 korkeus Samuli Korpi 1.30

M75 seiväs Åke Lund 2.30

M75 heitto 5-ottelu Väinö Isosaari 4135

N80 3-loikka Anna-Liisa Lehtovuori 3.68

N80 korkeus Senni Sopanen 0.79

N80 keihäs Martta Nyström 12,34

M80 800 m Yrjö Torikka 3.13,13

M80 3-loikka Eino Tuomisto 7.13

M80 korkeus Eero Salonen 1.08

M80 seiväs Karri Wichmann 1.80

M80 kuula Tauno Kivi 12,46

M80 kiekko Martti Kamila 29,62

M80 keihäs Antti Kryssi 29,54

M80 paino Matti Järvinen 14,06

M85 10 km kävely Jussi Karjalainen 1.54.12

M85 seiväs Pekka Penttilä 1.70

M85 kuula Jussi Karjalainen 6.76

M85 10-ottelu Lasse Taiminen 3378

M85 heitto 5-ottelu Valto Mäkelä 3979

N90 kuula Sirkka Rannema 3,78

N90 kiekko Sirkka Rannema 7,20

M90 100 m Ilmari Koppinen 21,48

M90 korkeus Ilmari Koppinen 0.88

M90 keihäs Ilmari Saunamäki 15,90

M90 moukari Onni Huotari 13,52

## Sacramento – Yhdysvallat 6.-17.7.2011

Kultaa M35 keihäs Sami Luoto 58,54

N50 keihäs Heli Herlevi-Malila 37,38

M55 pituus Jouko Nikula 5.65

N60 300 m aidat Marja Metsänkylä 53,37

M60 keihäs Esa Kiuru 57,52

M65 pituus Pertti Ahomäki 5.51

M65 3-loikka Pertti Ahomäki 11.28

M70 pituus Stig Bäcklund 4.84

M70 3-loikka Stig Bäcklund 10.41

M70 10-ottelu Kyösti Poutiainen 6794

M75 kuula Kaarle Tuovinen 12,53

M80 kuula Leo Saarinen 12,80

M85 kuula Armas Rantala 9,52

M85 keihäs Armas Rantala 24,33

M85 kiekko Armas Rantala 22,75

M85 moukari Armas Rantala 28,63

M85 paino Armas Rantala 11,20

Hopeaa N35 1500 m Hanna Haavikko 4.53,18

N60 80 m aidat Terhi Kokkonen 14,86

N60 300 m aidat Terhi Kokkonen 55,14

M60 paino Heikki Kangas 20,65

M65 300 m aidat Harri Suominen 49,60

M70 pituus Sakari Hallia 4.51

M70 korkeus Kyösti Poutiainen 1.40

M70 keihäs Kalevi Honkanen 46,08

M70 paino Esko Palviainen 18,74

M75 kuula Reino Laine 12,44

M75 kiekko Kaarle Tuovinen 35,59

Pronssia N35 800 m Hanna Haavikko 2.16,98

N45 kiekko Jaana Kivistö 39,05

N50 3-loikka Annika Savolainen 8.73

N60 100 m Terhi Kokkonen 15,23

N60 korkeus Terhi Kokkonen 1.28

M60 moukari Heikki Kangas 56,75

M65 100 m aidat Harri Suominen 18,02

M65 kiekko Timo Korpi-Kokko 42,87

M80 kiekko Leo Saarinen 27,44

## Porto Alegre –Brasilia 18.-27.10.2013

Kultaa N35 paino Kirsi Koro 17,76

N35 moukari Kirsi Koro 53,03

N35 heitto 5-ottelu Kirsi Koro 3604

M35 kiekko Mika Loikkanen 54,62

M55 100 m aidat Timo Rajamäki 15,22

M55 10-ottelu Timo Rajamäki 7160

N60 5000 m Helena Rantakari 21.52,38

N60 10000 m Helena Rantakari 45.05,95

N60 2000 m esteet Eliisa Reijonen 9.31,99

N60 8 km maastojuoksu Helena Rantakari 36.23,00

M60 3-loikka Arto Miikkulainen 10.75

M60 keihäs Teuvo Kemppainen 49,50

M60 moukari Heikki Kangas 42,98

M60 paino Heikki Kangas 22,07

N65 1500 m Maija Kumpula 6.05,74

N65 80 m aidat Terhi Kokkonen 15,02

N65 300 m aidat Kokkonen Terhi 59,38

N65 7-ottelu Terhi Kokkonen 5687

M65 5000 m Kauko Kuningas 18.31,67

M65 puolimaraton Kauko Kuningas 1.25.04,00

M65 keihäs Esa Kiuru 56,94

M65 8 km maastoj jouk Kauko Kuningas, RAIMO Niemi,

Leino Poussu 1.42.10

N70 20 km kävely Pirjo Karetie 2.26.19,00

N70 seiväs Kirsti Viitanen 1.90

N70 paino Kirsti Viitanen 12,10

N70 7-ottelu Kirsti Viitanen 5062

M70 korkeus Kunto Viiru 1.36

M70 keihäs Jouni Tenhu 43,69

M70 moukari Esko Palviainen 47,57

M70 paino Esko Palviainen 18,13

M80 pituus Timo Junttila 4.07

M80 3-loikka Timo Junttila 8.68

M80 kuula Leo Saarinen 11,86

M80 paino Leo Saarinen 13,47

M90 kuula Erik Eriksson 8,34

M90 keihäs Erik Eriksson 18,95

M90 moukari Erik Eriksson 23,51

M90 paino Erik Eriksson 9,02

M90 heitto 5-ottelu Erik Eriksson 3769

Hopeaa N35 kuula Kirsi Koro 10,63

M35 keihäs Sami Salo 51,51

N40 kiekko Kati Siltovuori 47,00

M40 3-loikka Mika Ahomäki 13.48

N50 kuula Asta Ovaska 12,69

N50 kiekko Jaana Kivistö 38,23

M50 korkeus Kari Pohjola 1.63

M50 keihäs Jarmo Viskari 53,96

N55 keihäs Liisa Mäkitörmä 30,87

N55 heitto 5-ottelu Liisa Mäkitörmä 3924

M55 puolimaraton Jukka Kauppila 1.19.28,00

M55 8 km maastojuoksu Jukka Kauppila 28.04,00

N60 1500 m Eliisa Reijonen 5.59,33

N60 10 km kävelyjouk Hillevi Toikka, Leila Vähärautio,

Pirjo Karetie 3.46.33

N65 korkeus Terhi Kokkonen 1.21

N65 8 km maastojuoksu Maija Kumpula 38.19,00

M65 8 km maastojuoksu Kauko Kuningas 31.03,00

M65 seiväs Matti Kilpeläinen 3.10

N70 5000 m kävely Pirjo Karetie 32.49,02

N70 10 km kävely Pirjo Karetie 1.09.24,00

N70 3-loikka Kirsti Viitanen 6.91

N70 heitto 5-ottelu Kirsti Viitanen 4200

M79 keihäs Kalevi Honkanen 40,61

Pronssia M35 moukari Sami Salo 38,11

M35 heitto 5-ottelu Sami Salo 2694

N40 3-loikka Aila Ahonen 10.07

M40 pituus Mika Ahomäki 6.26

M40 heitto 5-ottelu Jarkko Karstila 3143

M50 kiekko Harri Uurainen 44,98

N55 3-loikka Tuula Siekkinen 8.68

M55 5000 m Jukka Kauppila 17.01,71

M55 400 m aidat Timo Rajamäki 66,01

M55 4x100 m Raimo Koskela, Timo Rajamäki,

Arto Miikkulainen, Matti Jalonen 51,59

N60 20 km kävely Leila Vähärautio 2.44.13,00

M60 seiväs Jouko Miihkinen 2.70

M60 keihäs Hannu Kortesluoma 45,69

N65 100 m Terhi Kokkonen 15,53

N65 400 m Maija Kumpula 1.17,31

N65 3-loikka Terhi Kokkonen 8.30

M60 pituus Matti Jalonen 5.05

M65 100 m aidat Seppo Putkinen 17,53

M65 300 m aidat Seppo Putkinen 49,35

M65 seiväs Veikko Mäkelä 3.00

M70 korkeus Björn Backman 1.30

M75 keihäs Kauno Anttila 35,87

M80 heitto 5-ottelu Leo Saarinen 4021

## Lyon – Ranska 4.-16.8.2015

Kultaa N35 paino Kirsi Koro 16,63

M35 keihäs Tero Savolainen 68,34

M35 paino Juhana Mäkelä 18,45

M35 moukari Juhana Mäkelä 56,84

N40 5000 m Paula Tukiainen 18.43,47

M40 kiekko Mika Loikkanen 50,89

M40 heitto 5-ottelu Sami Siren 3734

M55 100 m aidat Timo Rajamäki 15,11

M55 kuula Karri Westerlund 14,61

N65 3-loikka Terhi Kokkonen 8.30

M65 keihäs Esa Kiuru 50,95

N70 80 m aidat Sirkka-Liisa Ruuskanen 18,44

M75 keihäs Jouni Tenhu 45,24

N80 paino Eila Mikola 10,40

M80 3-loikka Timo Junttila 7.94

M85 kuula Leo Saarinen 10,29

M85 moukari Leo Saarinen 31,49

M85 paino Leo Saarinen 11,74

M85 heitto 5-ottelu Leo Saarinen 3687

M90 kuula Lauri Helle 8.36

Hopeaa N35 moukari Kirsi Koro 52,50

N35 heitto 5-ottelu Kirsi Koro 3644

N40 10000 m Paula Tukiainen 48.46,00

M40 paino Tero Mäkelä 17,16

N45 moukari Tiina Ranta 41,95

M50 keihäs Timo Tikka 58,61

M55 10-ottelu Timo Rajamäki 6982

N60 2000 m esteet Eliisa Reijonen 9.32,17

M60 100 m Harri Huotari 12,11

M60 2000 m esteet Valde Piiroinen 7.09.55

M60 pituus Jouko Nikula 5.32

M60 korkeus Matti Nieminen 1.68

M60 keihäs Teuvo Kemppainen 51,51

N65 300 m aidat Terhi Kokkonen 61,01

M65 10-ottelu Lasse Kyrö 6121

N70 seiväs Sinikka Erjavaara 1.40

M65 puolimaraton Kauko Kuningas 1.24.19,00

M65 pituus Vesa Mäki 4.87

M65 seiväs Reima Oinaanoja 3.30

M70 seiväs Valto Mäkelä 2.90

M70 4x100 m Aimo Mikkola, Antero Markunsalo,

Markku Juopperi, Jouko Ylä-Liedenpohja 55,47

M70 4x400 m Jouko Ylä-Liedenpohja, Markku Juopperi,

Antero Markunsalo, Aimo Mikkola 4.52,13

M75 100 m Aimo Mikkola 13,98

M75 200 m Aimo Mikkola 29,42

M75 kuula Heikki Yli-Erkkilä 12,09

M75 keihäs Kalevi Honkanen 40,30

M75 heitto 5-ottelu Eero Järvenpää 4190

M80 pituus Timo Junttila 3.69

N85 3-loikka Senni Sopanen 3.62

N85 korkeus Senni Sopanen 0.75

M85 keihäs Viljo Hyvölä 21,54

Pronssia N35 maraton Kirsi Kivelä 3.13.12,00

N35 keihäs Katja Hautaniemi 37,01

M40 paino Jarkko Karstila 15,20

M40 10-ottelu Mikko Huttunen 6497

M50 kiekko Pekka Jaakkola 50,09

N55 heitto 5-ottelu Liisa Mäkitörmä 3831

M60 moukari Heikki Kangas 52,76

M60 paino Heikki Kangas 18,18

N60 4x400 m Terhi Kokkonen, Eliisa Reijonen,

Marja Metsänkylä, Maija Kumpula 5.28,42

M60 10-ottelu Vesa Mäki 6084

M60 4x100 m Jouko Nikula, Harri Huotari,

Raimo Koskela, Ari Aartola 50,90

N65 80 m aidat Terhi Kokkonen 16,01

N65 7-otelu Terhi Savolainen 4911

N70 200 m aidat Sirkka-Liisa Ruuskanen 41,89

N70 korkeus Helinä Pihlaja 1.12

M75 kuula Jouni Tenhu 11,85

M75 keihäs Eero Järvenpää 35,07

M75 heitto 5-ottelu Jouni Tenhu 4140

N80 moukari Eila Mikola 23,93

M85 400 m Unto Mattsson 1.27,75

M85 kiekko Leo Saarinen 21,18

M85 moukari Viljo Hyvölä 24,06

M85 5000 m kävely Viljo Hyvölä 41.29,09

M85 10 km kävely Viljo Hyvölä 1.17.13,00

## Perth – Australia 26.10. – 6.11.2016

Kultaa N35 kuula Johanna Leivonen 11,81

N40 moukari Kirsi Koro 50,60

N40 paino Kirsi Koro 15,50

M40 3-loikka Mika Ahomäki 12,62

N50 pituus Kirsti Siekkinen 5.11

N50 7-ottelu Kirsti Siekkinen 5654

N55 3-loikka Anna-Liisa Salminen 9.65

N55 keihäs Heli Herlevi-Malila 35,40

N60 kuula Siv Karlström 10,36

N65 puolimaraton Kristiina Huttunen 1.51.52,00

M65 keihäs Teuvo Kemppainen 49,44

N70 keihäs Kirsti Viitanen 23,91

N70 paino Kirsti Viitanen 11,96

M70 pituus Pertti Ahomäki 4.87

M70 3-loikka Pertti Ahomäki 10.88

N75 400 m Inkeri Janhunen 1.25,31

N75 800 m Inkeri Janhunen 3.19,52

N75 1500 m Inkeri Janhunen 6.53,82

M75 keihäs Jouni Tenhu 39,33

M75 moukari Esko Palviainen 44,61

M75 paino Esko Palviainen 18,47

M75 10-ottelu Kyösti Poutiainen 6572

M80 kiekko Kaarle Tuovinen 33,64

M85 80 m aidat Åke Lund 21,74

M85 pituus Åke Lund 2.91

M85 korkeus Åke Lund 1.06

M85 seiväs Åke Lund 1.80

M85 kuula Leo Saarinen 10,04

M85 kiekko Leo Saarinen 21,77

Hopeaa N35 moukari Johanna Leivonen 37,54

N35 paino Johanna Leivonen 13,25

N35 heitto 5-ottelu Johanna Leivonen 3164

N40 maraton Katja Sorri 3.19.23,00

N40 kuula Kirsi Koro 10,71

N40 heitto 5-ottelu Kirsi Koro 3596

M40 keihäs Harri Leivonen 54,92

M40 3000 m esteet Teppo Syrjälä 9.47,02

M40 kiekko Mika Loikkanen 48,25

M45 keihäs Tommi Huotilainen 62,02

N50 3-loikka Kirsti Siekkinen 10.37

N50 korkeus Kirsti Siekkinen 1.45

N55 3-loikka Annika Savolainen 9.57

N60 2000 m esteet Eliisa Reijonen 10.37,18

N60 paino Siv Karlström 15,21

N65 300 m aidat Terhi Kokkonen 61,27

N65 3-loikka Terhi Kokkonen 8.39

M65 10-otelu Lasse Kyrö 5304

N70 3-loikka Kirsti Viitanen 6.82

N70 seiväs Kirsti Viitanen 1.90

N70 moukari Kirsti Viitanen 26,17

N70 heitto 5-ottelu Kirsti Viitanen 3991

N70 4x100 m Marjatta Taipale, Inkeri Janhunen,

Seija Sario, Kirsti Viitanen 76,61

N70 4x400 m Kirsti Viitanen, Marjatta Taipale,

Riitta Virtanen, Inkeri Janhunen 7.39,44

M70 korkeus Pertti Ahomäki 1.48

M70 seiväs Veikko Mäkelä 2.70

N75 korkeus Seija Sario 1.07

N75 7-ottelu Seija Sario 3682

M75 korkeus Kyösti Poutiainen 1.24

M75 seiväs Kyösti Poutiainen 2.50

M75 heitto 5-ottelu Esko Palviainen 4377

M85 moukari Leo Saarinen 28,24

M85 paino Leo Saarinen 11,47

M85 10-ottelu Åke Lund 4395

M85 heitto 5-ottelu Leo Saarinen 3458

Pronssia N35 kiekko Johanna Leivonen 33,24

M40 heitto 5-ottelu Harri Leivonen 3015

M50 kiekko Harri Uurainen 50,38

M50 moukari Jari Matinolli 50,81

N60 heitto 5-ottelu Elisa Yli-Hallila 3744

M60 pituus Ari Aartola 5.12

M60 3-loikka Ari Aartola 10.90

M60 korkeus Ari Aartola 1.50

N65 7-ottelu Terhi Kokkonen 4727

M65 puolimaraton Heimo Kärkkäinen 1.28.40,00

M65 seiväs Seppo Saarela 2.90

M65 keihäs Hannu Kortesluoma 41,98

M65 puolimaraton jouk Heimo Kärkkäinen, Kauko Kuningas,

Raimo Niemi 4.41.07

N70 keihäs Helinä Pihlaja 17,41

N75 200 m Inkeri Janhunen 26,82

N75 7-ottelu Varpu Holmberg 2560

M75 heitto 5-ottelu Jouni Tenhu 4215

M85 3-loikka Åke Lund 5.82

## Malaga – Espanja 5.-16.9.2018

Kultaa N50 80 m aidat Katrin Mertanen 12,71

N50 300 m aidat Katrin Mertanen 48,44

N55 keihäs Heli Herlevi-Malila 37,60

M60 kuula Karri Westerlund 15,86

N65 1500 m Eliisa Reijonen 6.22,52

N65 7-ottelu Toini Nousiainen 5201

M65 keihäs Hannu Kortesluoma 44,65

M70 5000 m Kauko Kuningas 19.53,42

M70 6 km maastojuoksu Kauko Kuningas 24.13

M70 keihäs Esa Kiuru 53,13

N70 80 m aidat Terhi Kokkonen 17,28

N70 5000 m kävely Pirjo Karetie 35.24,84

N70 4x100 m Terhi Kokkonen, Maija Kumpula,

Pirjo Karetie, marjatta Taipale 74,88

N75 800 m Inkeri Janhunen 3.32,88

N75 5000 m Inkeri Janhunen 25.41,57

N75 5 km maastojuoksu Inkeri Janhunen 34.26

N75 10 km kävely Hannele Kivistö 72.08

N75 20 km kävely Hannele Kivistö 2.30.30

M75 800 m Sten Hagglund 2.48,86

M75 pituus Antero Markunsalo 4,06

M75 keihäs Jouni Tenhu 43,24

N90 pituus Senni Sopanen 1.30

N90 3-loikka Senni Sopanen 3.40

N90 kuula Senni Sopanen 4,23

M90 kiekko Lauri Helle 15,82

M90 paino Lauri Helle 7,66

M90 moukari Lauri Helle 16,18

M90 heitto 5-ottelu Lauri Helle 2876

Hopeaa M35 keihäs Tero Savolainen 63,01

N45 seiväs Marja Eskelinen 3.00

N45 4x100 m Virpi Råman, Katrin Mertanen,

satu Matilainen, Annika savolainen 55,29

M55 4x100 m Tapio Savolainen, Esa salminen,

Hannu Timonen-Nissi, Jouko Hassi 50,89

N60 3-loikka Anna-Liisa Salminen 9.22

N60 paino Liisa mäkitörmä 14,66

N60 4x100 m Tuula Siekkinen, Anna-Liisa Salminen,

Anne Nurmi, Leena Tenhu 61,54

M65 korkeus Matti Nieminen 1.54

N70 800 m Maija Kumpula 3.07,22

N70 1500 m Maija Kumpula 6.16,61

N70 300 m aidat Terhi Kokkonen 60,56

N70 3-loikka Terhi Kokkonen 7.51

N70 5000 m kävely Hannele Kivistö 35.28,38

M70 10 km tiejuoksu Kauko Kuningas 41.24

M70 pituus Pertti Ahomäki 4.94

M70 3-loikka Pertti Ahomäki 9.69

M70 heitto 5-ottelu Seppo Hjelm 4647

N75 5000 m Hannele Kivistö 26.40,06

N75 10 km tiejuoksu Hannele Kivistö 54.11

N75 Puolimaraton Hannele Kivistö 2.09.07

N75 5 km maastojuoksu Hannele Kivistö 34.30

N75 10 km kävely Pirjo Karetie 72.59

N75 7-ottelu Seija Sario 3957

M80 80 m aidat Paulus Makkonen 17,29

M80 seiväs Paulus Makkonen 2.25

M80 keihäs Tauno Tukkinen 33,86

M80 10-ottelu Paulus Makkonen 6760

M80 4x100 m Paulus Makkonen, Ermo Kalevo,

Kauno Anttila, Pär Granbacka 69,59

M90 kuula Lauri Helle 6,88

M90 keihäs Lauri Helle 14,15

Pronssia M35 korkeus Sebastian Widjesskog 1.93

M35 4x100 m Jukka Mertanen, Oki Vuonoranta,

Jarkko Piekkari, Jouko Jokinen 46,71

M40 korkeus Mika Polku 1.96

M40 paino Jussi Mustasaari 15,37

M45 400 m aidat Mats Holmberg 58,33

M45 keihäs Harri Hakkarainen 60,89

M45 paino Sami Siren 17,08

N50 400 m Maija Kumpula

M55 paino Pekka Sinisaari 17,57

M55 heitto 5-ottelu Pekka Sinisaari 3925

N60 pituus Anna-Liisa salminen 4,23

N60 seiväs Anne Nurmi 2.00

N60 moukari Liisa Mäkitörmä 36,64

N60 heitto 5-ottelu Liisa Mäkitörmä 4261

N65 pituus Toini Nousiainen 3.77

N65 paino Elisa Yli-Hallila 12,47

N65 puolimaraton Hellevi Mankki 1.511.31

N65 heitto 5-ottelu Toini Nousiainen 5201

M65 korkeus Ari Aartola 1.51

N70 pituus Terhi Kokkonen 3.19

N75 keihäs Varpu Holmberg 20,15

N75 7-otteluvARPU Holmberg 3627

M75 300 m aidat Sten Haglund 56,55

M75 keihäs Kalevi Honkonen 34,97

M85 korkeus Raimo Kietäväinen 1.04

## Tampere Suomi 29.6.-10.7.2022

Kultaa N35 5000 m Anne Rajaniemi 10.00,41

N35 2000 m esteet Anne Rajaniemi 7.21,8

N35 20 km kävely Marika Peltoniemi 2.13.50

N35 3-loikka Elina Torro 12.55

N35 kiekko Lotta-Kaisa Eliander 48,81

N35 7-ottelu Tessa Tillgren 45131

N35 4x400 m Ida Hellman, Erika Utriainen,

Annina Walling, Laura Kolehmainen 3.55,17

N35 20 km kävely jouk Marika Peltoniemi, Jonna Korpi,

Jonna Voromkoff 7.02.00

M35 200 m Sampo Kiviharju 21,88

M35 3000 m esteet Kari Poutiainen 9.17,77

M35 kuula Jussi Tukeva 15,55

M35 10 km maantie Jarkko Järvenpää 30.55

M35 puolimaraton Jarkko Järvenpää 1.07.28

M35 8 km maasto Jarkko Järvenpää 22.32

M35 puolimaraton jouk Jarkko Järvenpää, Niklas Wihlman,

Otto Laitinen 3.7.00

M35 8 km maasto jouk Jarkko Järvenpää, Niklas Wihlman,

Joonas Hytönen 1.08.32

N40 80 m aid Heidi Häggblom 11,50

N40 pituus Heidi Häggblom 5.93

N40 korkeus Miia Uskalinmäki 1.53

N40 kuula Tanja Komulainen 12,75

N40 kiekko Pauliina Aalto 48,48

N40 keihäs Niina Kelo 43,03

N40 10 km maantie Tiina Ahonen 38.03

N40 puolimaraton Ulla Virtanen 1.17.40

N40 puolimaraton jouk Ulla Virtanen, Laura Jalasto,

Anu Pitkänen 4.25.55

M40 korkeus Samuli Nurminen 1.90

M40 seiväs Mikael Wästö 4.80

M40 keihäs Mika Aalto 65,06

M40 moukari Petri Rautio 57,79

M40 puolimaraton jouk Jukka Rahkonen, Väinö Klemola,

Jussi-Pekka Partanen 3.43.13

N45 5000 m Laura Maninen 17.10,14

N45 2000 m esteet Sanna Kullberg 7.47,67

N45 korkeus Henna Anunti 1.56

N45 moukari Kirsi Koro 46,68

N45 paino Kirsi Koro 15,09

N45 10 km maantie Annemari Kiekara 36.05

N45 puolimaraton Laura Manninen 1.17.58

N45 7.otelu Tuire Mäki 5225

N45 heitto 5-otelu Kirsi Koro 3736

N45 puolimaraton jouk Laura Manninen, Katja Järvelä,

Pia Siltala 4.15.33

N45 8 km maasto jouk Katja Mustonen, Anna-Liisa Häkkinen,

Katja Sorri 1.30.54

M45 korkeus Mika Polku 1.95

M45 10-ottelu Simo Piispa 7131

M45 puolimaraton jouk Jaakko Kero, Juha Hellsten,

Jukka Kero 3.41.15

M45 8 km maasto jouk Juha Hellsten, Jaakko Kero,

Jukka Kero 1.12.54

N50 80 m aidat Tiia Hautala 12,60

N50 pituus Tiia Hautala 5.30

N50 moukari Satu Lehtonen 51,50

N50 8 km maasto Niina Halonen 29.34

N50 20 km kävely jouk Marita Harju, Outi Siimes,

Ursula Koivunen 6.32.13

N55 10 km kävely jouk Marita Harju, Virve Viljola,

Outi Siimes 3.04.26

M50 seiväs Antti Kois 3.80

M50 keihäs Tommi Huotilainen 56,86

M50 8 km maasto jouk Arvi Kolehmainen, Harri Hokkanen,

Antti Rönkkö 1.24.21

N55 300 m aid Katrin Kreen 48,64

M55 10 km maantie Veijo Honkaniemi 35.10

N55 puolimaraton jouk Jaana Saarela, Birgit Putkonen,

Elina Laitinen 5.15.38

M55 4x400 m Jan Särömaa, Jari Panzar,

Tommi Hoven, Mikael Söderman 3.51,59

M55 8 km maasto jouk Jari Hakola, Hannu Laurila,

Petteri Kilpinen 1.20.39

N60 5000 m kävely Maijaliisa Mertanen 30.52,86

N60 20 km kävely Maijaliisa Mertanen 2.22.33

N60 kuula Mirja Kokko 11,56

N60 keihäs Heli Herlevi-Malila 33,86

N60 moukari Mirja Kokko 46,00

N60 paino Mirja Kokko 18,26

N60 heitto 5-ottelu Mirja Kokko 4774

N60 4x100 m Anne Nurmi, Kati Oikarinen,

Annika Savolainen, Leena Tenhu 59,26

N60 puolimaraton jouk Riitta Ristikangas, Eeva Romppainen,

Sirpa Ropponen 5.04.57

N65 5000 m Seija Nurmi 22.24,06

N65 paino Liisa Mäkitörmä 14,43

N65 8 km maasto Seija Nurmi 33.37

N65 heitto 5-ottelu Liisa Mäkitörmä 4776

N65 puolimaraton jouk Mirjam Tynkkynen, Päivi Takala,

Eija Hakkarainen 5.46.45

N65 8 km maasto jouk Seija Nurmi, Sirpa Pääkkönen,

Mirjam Tynkkynen 1.44.58

M65 korkeus Tapio Alasalmi 1.55

M65 seiväs Risto Järvi 3.15

N70 1500 m Hellevi Mankki 6.27,49

N70 80 m aid Marja Metsänkylä 37,28

N70 pituus Marja Metsänkylä 3.54

N70 seiväs Marketta Västi 1.70

N70 puolimaraton Hellevi Mankki 1.43.54

N70 6 km maasto Hellevi Mankki 25.10

N70 4x100 m Terhi Kokkonen, Marja Metsänkylä,

Helena Hietarinta, Maija Kumpula 1.09,64

M70 puolimaraton jouk Heimo Kärkkäinen, Jaakko Rouhiainen,

Urpo Naumanen 5.14.19

N75 400 m Maija Kumpula 1.21,40

N75 80 m aid Terhi Kokkonen 18,39

N75 200 m aid Terhi Kokkonen 43,36

N75 pituus Terhi Kokkonen 3.12

N75 3-loikka Terhi Kokkonen 7.03

N75 seiväs Kirsti Viitanen 1.60

N75 keihäs Kirsti Viitanen 22,31

N75 moukari Kirsti Viitanen 29,15

N75 paino Kirsti Viitanen 13,72

N75 heitto 5-ottelu Kirsti Viitanen 4559

M75 korkeus Pekka Metsä 1.28

M75 kuula Hannu Koljonen 12,15

M75 kiekko Seppo Hjelm 38,83

M75 keihäs Esa Kiuru 50,71

M75 heitto 5-ottelu Seppo Hjelm 4275

N80 400 m Inkeri Janhunen 1.43,37

N80 200 m aid Terttu Kilpeläinen 57,79

N80 kuula Varpu Holmberg 8,13

N80 keihäs Varpu Holmberg 21,78

N80 7-ottelu Varpu Holmberg 4364

N80 4x100 m Varpu Holmberg, Inkeri Fält,

Marjatta Taipale, Seija Sario 1.34,56

M80 5000 m kävely Martti Valonen 38.34,26

M80 10 km kävely Martti Valonen 1.19.10

M80 3-loikka Stig Bäcklund 8.17

M80 keihäs Jouni Tenhu 41,46

M80 heitto 5-ottelu Jouni Tenhu 4707

N85 100 m Salme Rantala 20,50

N85 200 m Salme Rantala 46,16

N85 kiekko Eila Mikola 11,53

N85 heitto 5-otelu Eila Mikola 3373

M85 kiekko Kaarle Tuovien 25,53

M85 10 km maantie Raimo Kiander 1.41.27

N90 pituus Senni Sopanen 1.14

N90 3-loikka Senni Sopanen 2.56

M90 100 m Åke Lund 24,90

M90 pituus Raimo Kietäväinen 2.05

M90 3-loikka Åke Lund 4.51

M90 korkeus Åke Lund 0.92

M95 100 m Pekka Penttilä 28,79

M95 kuula Lauri Helle 5,57

M95 kiekko Lauri Helle 12,75

M95 keihäs Lauri Helle 10,50

M95 moukari Lauri Helle 12,35

M95 paino Lauri Helle 6,88

M95 heitto 5-ottelu Lauri Helle 3115

Hopeaa N35 400 m Laura Kolehmainen 56,73

N35 800 m Erika Utriainen 2.13,11

N35 5000 m kävely Marika Peltoniemi 31.39,20

N35 20 km kävely Jonna Korpi 2.23.07

N35 korkeus Alina Kinnunen 1.63

N35 seiväs Miina Ruokolainen 3.50

N35 kuula Suvi Helin 13,79

N35 paino Sini Haapalainen 13,90

N35 10 km maantie Emilia Siltanen 37.19

N35 puolimaraton Minna Maasilta 1.28.55

N35 heitto 5-ottelu Laura Lehto 3138

N35 4x100 m Tiia Taponen, Ida Hellman,

Erika Utriainen, Tessa Tillgren 49,00

N35 8 km maasto jouk Jenny Vuonoranta, Tea Grönfors,

Laura Lassila 1.39.59

M35 3000 m esteet Joakim Träskelin 9.50,01

M35 3-loikka Antti Inkinen 14.93

M35 moukari Tuomas Mikkola 51,13

M35 10 km maantie Niklas Wihlman 31,16

M35 puolimaraton Niklas Wihlman 1.07.52

M35 8 km maasto Niklas Wilhman 22.41

N40 5000 m Ulla Virtanen 17.14,65

N40 400 m aid Alexandra Aaltonen 1.17,29

N40 seiväs Titta Sillman 2.90

N40 kuula Niina Kelo 12,35

N40 kiekko Tanja Komilainen 45,37

N40 keihäs Salla Rinne 40,92

N40 10 km maantie Hanna Vanhanen 38.27

N40 8 km maasto Marika Savukoski 30.48

N40 8 km maasto jouk Anu Pitkänen, Karoliina Kellola,

Marika Savukoski 1.34.45

N40 20 km kävely jouk Jenni Lahtinen, Anja Lami,

Annette Rusanen 8.07.14

M40 korkeus Sebastian Widjeskog 1.85

M40 kiekko Juuso Sillanpää 44,90

M40 keihäs Pasi Kuusinen 63,62

M40 moukari Juhana Mäkelä 53,97

M40 paino Juhana Mäkelä 17,05

M40 4x400 m Petteri Uusitalo, Aku Kallio,

Kalle Sipilä, Jouko Juntunen 3.30,22

M40 8 km maasto jouk Pasi Huhtala, Juha Järvelä,

Matti Eskelinen 1.20.55

N45 pituus Tuire Mäki 5.16

N45 kuula Minna Henttonen 12,15

N45 keihäs Merja Pitkänen 40,58

N45 heitto 5-ottelu Minna Henttonen 3682

N45 4x100 m Johanna Herlevi-Saarukka, Nelli Nikula,

Johanna Haikonen, Riitta Sallinen 52,02

N45 4x400 m Nelli Nikula, Saija Ranz,

Johanna Haikonen, Päivi Knutar 4.27,02

M45 kiekko Frantz Kruger 55,54

M45 moukari Tuomo Tarvainen 52,00

M45 8 km maasto Juha Hellsten 24.10

M45 10-ottelu Mikko Huttunen 6512

M45 heitto 5-ottelu Tuomo Tarvainen 3641

M45 4x100 m Marko Nieminen, Simo Piispa,

Petri Tauriainen, Sampsa Tuikka 45,01

N50 seiväs Marja Eskelinen 2.90

N50 paino Satu Lehtonen 15,25

N50 4x100 m Virpi Hannuksela, Virpi Råman,

Kirsi Spoof, Elisa Valtanen 53,18

N55 keihäs Kristiina Peltola 33,46

N55 puolimaraton Jaana Saarela 1.35.53

N55 4x100 m Sala Teppo, Ingela Nygård-Jungar,

Marja Niska, Anne Virkalahti 58,13

N50 20 km kävely Marita Harju 1.59.20

N50 4x400 m Tarja Salmela, Sari Pikkarainen,

Elisa Valtanen, Virpi Råman 4.43,87

N50 puolimaraton jouk Niina Halonen, Mirja Vartiainen,

Eerika Lipsanen 4.42.42

N50 8 km maasto jouk Niina Halonen, Mari Hyyppä,

Eerika Lipsanen 1.33.28

M50 korkeus Raimo Kandelin 1.70

M50 keihäs Petri Satto 56,84

M50 paino Tero Mäkelä 20,64

M55 keihäs Ilkka Kontinaho 57,32

M55 puolimaraton jouk Jari Hakola, Kari Kinnunen,

Pasi Kaunisto 4.03.44

N60 seiväs Leena Halonen 2.00

N60 4x400 m Leena Tenhu, Ulla Teittinen,

Annika Savolainen, Ritva Oikarinen 5.48,71

M60 kiekko Pekka Jaakkola 52,21

M60 keihäs Timo Suomalainen 51,02

M60 paino Pekka Sinisaari 19,06

M60 4x400 m Heikki Lähdekorpi, Jari Panzar,

Jouni salojärvi, Christer Strömberg 4.11,89

M60 8 km maasto jouk Jarmo Rumgren, Ari Surkka,

Niko Lindberg 1.23.59

M60 10 km kävely jouk Ari Väliniemi, Kari Partanen,

Kauko Pekkarinen 3.29.17

N65 100 m Sinikka Ilaru 15,26

N65 5000 m Sirpa Pääkkönen 22.34,97

N65 2000 m esteet Eliisa Reijonen 10.49,65

N65 keihäs Liisa Mäkitörmä 24,99

N65 10 km maantie Seija Nurmi 45.58

N65 puolimaraton Mirjam Tynkkynen 1.48.07

N65 7-ottelu Toini Nousiainen 4756

N65 4x400 m Raija Hilden, Maija Kumpula,

Marja Metsänkylä, Salme Pihlaja 5.26,20

M65 3-loikka Tapio Alasalmi 10.39

M65 paino Jarmo Myllymäki 17,76

M65 10-ottelu Reijo Häyrinen 6651

M65 8 km maasto jouk Tapio Tikkanen, Leo Ukkonen,

Eki Laitila 1.34.23

N70 5000 m Hellevi Mankki 22.51,78

N70 keihäs Riitta Rajamäki 24,11

N70 paino Paula Mäkelä 12,66

N70 7-ottelu Marja Metsänkylä 5475

M70 korkeus Matti Nieminen 1.54

M70 moukari Heikki Kangas 46,45

M70 paino Heikki Kangas 19,08

M70 10-ottelu Jarmo Lipasti 6748

N75 100 m Maija Kumpula 16,64

N75 200 m Maija Kumpula 36,34

N75 800 m Maija Kumpula 3.20,36

N75 5000 m kävely Pirjo Karetie 38.30,08

N77 10 km kävely Pirjo Karetie 1.18.04

N75 3-loikka Liisa Lapinkero 6.36

N75 korkeus Helinä Pihlaja 1.06

N75 kuula Rauha Ervalahti 9,81

N75 kiekko Rauha Ervalahti 24,14

N75 paino Mirja Mäntylä 12,09

N75 6 km maasto jouk Hannele Kivistö, Ulla Sepponen,

Ilona Sandman 2.01.37

N75 heitto 5-ottelu Rauha Ervalahti 4012

M75 pituus Vesa Mäki 4.19

M75 3-loikka Pertti Ahomäki 9.50

M75 kuula Seppo Hjelm 11,49

M75 kiekko Pentti Holopainen 36,57

M75 moukari Seppo Hjelm 44,99

M75 paino Seppo Hjelm 17,64

M75 puolimaraton Tuure Väli-Torala 1.42,48

M75 4x100 m Eero Helenius, Markku Juopperi,

Pertti Härkönen, Jorma maninen 1.02,92

M75 6km maasto jouk Tuure Väli-Torala, Simo Perkkiö,

Markku Juopperi 1.22.12

N80  100 m Varpu Holmberg 21,10

N80 800 m Inkeri Janhunen 4.18,91

N80 3-loikka Varpu Holmberg 5.51

N80 korkeus Seija Sario 0.95

N80 keihäs Terttu Kilpeläinen 19,23

M80 1500 m Risto Räty 7.04,49

M80 seiväs Paulus Makkonen 2.00

M80 keihäs Tauno Tukkinen 30,24

M80 puolimaraton Eero Hanni 2.11.46

M80 4x100 m Eero Penttilä, Paulus Makkonen,

Pär Granbacka, Kyösti Poutiainen 1.15,24

N85 kuula Eila Mikola 5,86

N85 moukari Eila Mikola 17,94

N85 paino Eila Mikola 7,09

M85 keihäs Osmo Villanen 29,26

M85 6km maasto Raino Kiander 51.30

M85 heitto 5-ottelu Aimo Kaipainen 2148

N90 kuula Senni Sopanen 3,90

M90 korkeus Raimo Kietäväinen 0.89

M90 kiekko Martti Mäkelä 14,72

M90 moukari Martti Mäkelä 21,43

M90 heitto 5-ottelu Martti Mäkelä 3002

Pronssia N35 200 m Laura Kolehmainen 25,52

N35 400 m Erika Utriainen 57,11

N35 1500 m Anne Rajaniemi 4.40,68

N35 400 m aid Erika Utriainen 1.06,25

N35 korkeus Tessa Tillgren 1.60

N35 10 km maantie Raija Poutiainen 39.28

N35 puolimaraton Tiia Taipale 1.34.17

N35 8 km maasto Jenny Vuonoranta 30.43

N35 10 km kävely jouk Marika Peltoniemi, Jonna Voronkoff,

Jonna Korpi 3.22.39

M35 5000 m Jarkko Järvenpää 14.53,46

M35 seiväs Jarno Kivioja 3.85

M35 kiekko Topi Laitila 45,16

M35 keihäs Adam Näse 51,26

M35 paino Tuomas Mikkola 14,99

M35 10 km maantie Joonas Hytönen 32.48

M35 8 km maasto Joonas Hytönen 23.18

M35 heitto 5-ottelu Jussi Tukeva 3152

N40 1500 m Katja Blunden 4.43,71

N40 400 m aid Ilona Markkanen 1.19,53

N40 5000 m kävely Heidi Ahvenus 30.16,72

N40 10 km kävely Heidi Ahvenus 1.02.43

N40 20 km kävely Jenni Lahtinen 2.23.07

N40 korkeus Katja Hautaniemi 1.40

N40 kiekko Niina Kelo 43,13

N40 keihäs Katja Hautaniemi 35,50

N40 moukari Kati Möttönen 45,99

N40 paino Kati Möttönen 12,86

N40 8 km maasto Karoliina Kellola 31.08

N40 heitto 5-ottelu Kati Möttönen 3036

N40 4x100 m Sanna Erkinheimo, Tanja Liski,

Titta Sillman, Katja Larinen 51,59

N40 4x400 m Missu Eskola, Katja Blunden,

Jenni Lautiala, Sanna Erkinheimo 4.08,45

N40 10 km kävely jouk Heidi Ahvenus, Jeni Lahtinen,

Annette Rusanen 3.37.54

M40 5000 m Jan Kaas 15.23,52

M40 3-loikka Janne Harju 13.58

M40 seiväs Markus Tornberg 3.60

M40 keihäs Tero Savolainen 59,83

M40 paino Petri Rautio 15,63

M40 10 km maantie Jan Kaas 31.43

M40 puolimaraton Jukka Rahkonen 1.13.57

M40 heitto 5-ottelu Aki Nurminen 3422

N45 3-loikka Tuire Mäki 10.86

N45 seiväs Katri Paananen 2.40

N45 keihäs Minna Henttonen 38,47

N45 puolimaraton Katja Järvelä 1.24.31

N45 10 km maantie Katja Järvelä 39.01

M45 3000 m esteet 10.05,63

M45 kuula Conny Karlsson 15,05

M45 kiekko Juha Lahdenranta 47,55

M45 10 km maantie Juha Hellsten 33.21

M45 puolimaraton Jaakko Kero 1.12.39

M45 8 km maasto Jaakko Kero 24.16

M45 heitto 5-ottelu Tuomo Tarvainen 3641

N50 2000 m esteet Raisa Huotari 10.34,18

N50 kuula Minna Mörsky 11,45

N50 10 km maantie Niina Halonen 40.33

N50 puolimaraton Niina Halonen 1.29.24

N50 heitto 5-ottelu Jaana Siekkinen 3834

M50 keihäs Raimo Kandelin 51,90

M50 4x400 m Teemu Aaltonen, Krister laine,

Jani Viljola, Jukka Jännetyinen 3.49,54

N55 pituus Kirsti Siekkinen 4.50

N55 10 km maantie Maija Vallinoja 43.05

N55 8 km maasto Jaana Saarela 32.28

N55 8 km maasto jouk Jaana Saarela, Jaana Metsänen,

Päivi Joentausta 1.44.56

M55 korkeus Matti Viitala 1.70

M55 seiväs Petri Laitinen 3.55

M55 keihäs Ville Lehtinen 55,36

M55 puolimaraton Jari Hakola 1.18,32

M55 4x100 m Tomas Nylund, Ilpo Liuska,

Jan Särömaa, Paavo Reilson 49,04

N60 3-loikka Anna-Liisa Salminen 9.04

N60 seiväs Anne Nurmi 2.00

N60 moukari Erja Rinne 36,77

N60 puolimaraton Riitta Ristikangas 1.38.08

M60 2000 m esteet Jarmo Rungren 7.15,94

M60 kiekko Seppo Paavola 51,34

M60 heitto 5-ottelu Pekka Sinisaari 3829

M60 8 km maasto Jarmo Rungren 27.05

M60 4x100 m Hannu Puttonen, Christer Strömberg,

Jari Panzar, Esa Salminen 51,80

N65 200 m Sinikka Ilaru 32,49

N65 5000 m Mirjam Tynkkynen 23.51,94

N65 kuula Siv Karlström 9,88

N65 10 km maantie Sirpa Pääkkönen 46.08

N65 8 km maasto Sirpa Pääkkönen 34.45

N65 4x100 m Toini Nousiainen, Maire Ahonen,

Ulla Teittinen, Raija Hilden 1.09,92

M65 100 m aid Reijo Häyrinen 17,77

M65 seiväs Olavi Roivainen 2.90

M65 moukari Jarmo Myllymäki 44,41

M65 4x100 m Ari Aaltola, Kalevi Häkkinen,

Tapio Savolainen, Raimo Koskela 54,63

M65 puolimaraton jouk Eki Laitila, Jorma Ojen,

Hannu Kauppinen 4.49,56

N70 3-loikka Marja Metsänkylä 6.99

M70 5000 m kävely Heikki Lahtinen 32.49,17

M70 20 km kävely Heikki Lahtinen 2.19.53

M70 seiväs Jarmo Lipasti 2.90

M70 kuula Tauno Malmelin 13,73

M70 keihäs Teuvo Kemppainen 42,62

M70 4x400 m Kari Sanelma, Taisto Pietilä,

Ahti Finning, Reijo Vauhkonen 4.49,40

N75 pituus Kirsti Viitanen 2.72

N75 kuula Kirsti Viitanen 9,31

N75 keihäs Rauha Ervalahti 17,82

N75 moukari Rauha Ervalahti 26,30

N75 puolimaraton Hannele Kivistö 2.16.22

M75 5000 m Tuure Väli-Torala 23.20,52

M75 pituus Eero Helenius 3.84

M75 korkeus Antti Alarotu 1.20

M75 kiekko Kalevi Karmitsa 35,39

M75 heitto 5-ottelu Esko Kuutti 3682

M75 4x400 m Markku Juopperi, Pertti Härkönen,

Jukka Helkama, Sten Haglund 5.18,59

N80 400 m Marjatta Taipale 1.59,83

N80 3-loikka Seija Sario 5.07

N80 paino Inkeri Fält 9,92

N80 heitto 5-ottelu Varpu Holmberg 3799

M80 kuula Jouni Tenhu 11,90

M80 kiekko Stig Bäcklund 30,33

M80 paino Esko Palviainen 16,54

M85 keihäs Martti Soulanto 23,09

M90 pituus Åke Lund 1.93

M90 keihäs Martti Mäkelä 11,21

M90 paino Raimo Kietäväinen 8,75

# MM-hallikilpailut

## Sindelfingen – Saksa 10.-14.3.2004

Kultaa M60 3000 m Stig Haglund 10.24,77

M60 pituus Stig Bäcklund 5.58

M60 3-loikka Stig Bäcklund 12.36

N65 keihäs Kerttu Kangasmäki 25,31

N80 3-loikka Kaija Jortikka 4.19

N80 kiekko Kaija Jortikka 16,34

N80 keihäs Kaija Jortikka 12,63

N80 moukari Kaija Jortikka 19,47

N80 paino Kaija Jortikka 7,85

M80 800 m Toivo Vikman 3.23,21

M80 1500 m Toivo Vikman 7.44,35

M80 kuula Erik Eriksson 11,73

M80 kiekko Helmer Heinonen 26,24

M80 keihäs Erik Eriksson 33,35

M80 moukari Erik Eriksson 33,75

M80 paino Erik Eriksson 16,52

M85 3-loikka Ensio Hämäläinen 4.27

M85 keihäs Helge Lönnroth 28,01

M85 moukari Helge Lönnroth 23,42

Hopeaa M40 60 m Sami Länsivuori 7,13

M45 korkeus Ari Liisanantti 1.81

M50 60 m aidat Jouko Nikula 8,93

N60 10 km kävely Pirjo Karetie 1.01.55

N60 paino Terttu Bylinä 13,72

M60 1500 m Stig Haglund 4.56,07

N65 moukari Kerttu Kangasmäki 26,20

N75 paino Anna-Liisa Lehtovuori 7,53

M75 3-loikka Matti Järvinen 8.47

M75 moukari Matti Järvinen 33,66

N80 kuula Kaija Jortikka 5,97

M80 kuula Valto Mäkelä 9,73

M85 kuula Helge Lönnroth 8,42

M85 kiekko Ensio Hämäläinen 20,13

M85 moukari Ensio Hämäläinen 22,08

M85 paino Helge Lönnroth 11,30

Pronssia M40 keihäs Juha Eriksson 57,29

M55 seiväs Eero Väyrynen 3.50

M55 5-ottelu Harri Suominen 3699

N60 3000 m kävely Pirjo Karetie 18.14,76

N65 kuula Kerttu Kangasmäki 9,53

N65 kiekko Kerttu Kangasmäki 19,16

M70 kuula Leo saarinen 13,05

N75 moukari Anna-Liisa Lehtovuori 16,91

M75 kiekko Matti Järvinen 30,32

M75 paino Matti Järvinen 13,68

M80 korkeus Helmer Heinonen 1.09

M80 kuula Helmer Heinonen 9,53

M80 moukari Valto Mäkelä 25,28

M85 kuula Ensio Hämäläinen 6,80

M85 kiekko Helge Lönnroth 19,81

M85 paino Ensio Hämäläinen 11,11

## Linz –Itävalta 15.-20.3.2006

Kultaa N40 seiväs Sari Ailus 3.00

M50 pituus Jouko Nikula 5.88

M50 kiekko Rauno Möttönen

N60 3000 m kävely Pirjo Karetie 17.56,42

M60 5-ottelu Harri Suominen 3786

M65 3000 m Henry Sandkulla

M65 8 km maastoj Henry Sandkulla 33.24,13

M65 seiväs Jorma Pirinen 3.00

M75 kuula Leo Saarinen 12,40

M75 keihäs Karri Wichmann 32,75

N80 moukari Anna-Liisa Lehtovuori 17,80

N80 paino Anna-Liisa Lehtovuori 6,10

M80 10 km kävely Jussi Karjalainen

M80 3-loikka Aatos Sainio 8.26

M80 kuula Erik Eriksson 11,10

M80 kiekko Matti Järvinen 30,17

M80 keihäs Erik Eriksson 30,73

M80 moukari Erik Eriksson 31,32

M80 paino Matti Järvinen 15,85

M85 pituus Aate Lehtimäki 3.36

Hopeaa N40 kiekko Jaana Kivistö

N60 10 km kävely Pirjo Karetie

M60 moukari Reima Mäki-Äijälä 52,32

M60 paino Reima Mäki-Äijälä 19,35

M65 keihäs Kalevi Honkanen 45,58

M70 kuula Reino Laine 13,48

M70 keihäs Aki Itkonen 39,86

M70 moukari Ilmari Tuomela 43,56

M70 paino Raimo Laine 17,70

N80 pituus Anna-Liisa Lehtovuori 2.14

N80 3-loikka Anna-Liisa Lehtovuori 4.04

M80 3000 m kävely Jussi karjalainen 26.36,85

M80 pituus Aatos Sainio 3.76

M80 korkeus Matti Järvinen 1.19

M80 kuula Valto Mäkelä 9,09

M80 moukari Matti Järvinen 30,87

M80 paino Erik Eriksson 13,73

M85 3-loikka Aate Lehtimäki 6.60

M85 kuula Aate Lehtimäki 7,32

M85 paino Aate Lehtimäki 8,50

Pronssia N35 400 m Katrin Kreen

M55 3000 m Heimo Kärkkäinen

M55 seiväs Seppo Taivassalo 3.40

M65 3-loikka Jorma Pirinen 9.80

M70 kiekko Raimo Leino 40,33

M80 60 m Kurt Byggmäster 10,65

M80 200 m Kurt Byggmäster 37,32

M80 puolimaraton Olli Kivioja

M80 60 m aidat Kurt Byggmäster 14,85

M80 pituus Matti Järvinen 3.66

M80 3-loikka Matti Järvinen 8.07

M80 moukari Valto Mäkelä 27,13

M80 paino Valto Mäkelä 12,91

## Clermont-Ferrand – Ranska 17.-22.8.2008

Kultaa N55 3-loikka Marja Metsänkylä 8.60

M55 kuula Rauno Möttönen 13,03

M60 pituus Pertti Ahomäki 5.63

N65 3000 m kävely Pirjo Karetie 18.50,60

M75 kuula Leo Saarinen 12,31

M75 keihäs Jaakko Yli-Suomu 28,82

N80 3-loikka Senni Sopanen 4.89

N80 moukari Anna-Liisa Lehtovuori 13,35

N80 paino Anna-Liisa Lehtovuori 5,02

M80 60 m aidat Karri Wichmann 13,69

M80 seiväs Karri Wichmann 1.60

M80 kuula Karri Wichmann 10,62

M80 keihäs Karri Wichmann 26,98

M80 5-ottelu karri Wichmann 3340

M85 kuula Valto Mäkelä 9,50

M85 moukari Valto Mäkelä 26,72

M85 paino Valto Mäkelä 11,84

Hopeaa N40 4x200 m Minna Pessa, Sisko Hiltunen,

Marja Metsänkylä, Katrin Kreen 2.02,30

N55 pituus Marja Metsänkylä 4.07

M55 kiekko Rauno Möttönen 40,05

M65 60 m Jorma Manninen 8,13

M65 moukari Esko Palviainen 43,95

M65 paino Esko Palviainen 16,35

M75 kiekko Leo Saarinen 31,05

N80 60 m Senni Sopanen 15,39

N80 pituus Senni Sopanen 2.07

M80 3-loikka Matti Järvinen 6.67

M80 kiekko Matti Järvinen 27,70

M80 moukari Matti Järvinen 28,04

M80 paino matti Järvinen 15,43

Pronssia N40 5-ottelu Minna Pessa 3559

M50 3000 m Jukka Kauppila 9.24,43

M50 korkeus Ari Liisanantti 1.84

M65 korkeus Kyösti Poutiainen 1.42

M75 paino Leo Saarinen 12,71

N80 korkeus Anna-Liisa Lehtovuori 0.85

N80 pituus Anna-Liisa Lehtovuori 1.96

N80 3-loikka Anna-Liisa Lehtovuori 3.96

N80 kuula Senni Sopanen 5,11

M85 3000 m kävely Juhani Karjalainen 29.00,47

## Kamloops – Kanada 1.-6.3.2010

Kultaa M55 pituus Jouko Nikula 5.68

M55 3-loikka Jouko Nikula 11.95

N60 keihäs Aivi Ojala 25,11

M80 3-loikka Senni Sopanen 4.33

Hopeaa M55 3-loikka Arto Miikkulainen 11.27

Pronssia M55 60 m aidat Jouko Nikula 9,42

N80 pituus Senni Sopanen 1.86

N80 korkeus Senni Sopanen 0.80

## Jyväskylä – Suomi 3.-8.4.2012

Kultaa N35 puolimaraton Sanna Kullberg 1.22.20

N35 8 km maastoj Sanna Kullberg 32.40

N35 kuula Minna Henttonen 12,35

N35 keihäs Miia Luokkanen 38,59

N35 moukari Kirsi Koro 53,11

N35 paino Kirsi Koro 16,18

M35 8 km maastoj Petteri Muukkonen 26.26

M35 kiekko Mika Loikkanen 48,25

M35 keihäs Riku Valleala 65,85

M35 moukari Tuomo Tarvainen 58,07

M35 paino Tuomo Tarvainen 17,19

N40 1500 m Matleena Livson 5.00,21

N40 8 km maastoj Matleena Livson 33.24

N40 3-loikka Kaisa Wallinheimo 10.83

N40 4x200 m Virpi Råmar, Katri Lindroos,

Matleena Livson, Sari Pikkarainen 1.56,96

M40 kiekko Teppo Ryyti 47,15

M40 moukari Jukka Heinäsuo 52,76

N45 400 m Katrin Kreen 61,56

M45 kiekko Johan Åkerlund 44,89

M45 keihäs Mikko Anttonen 59,28

N50 8 km maastoj Silja Salmijärvi 34.15

N50 korkeus Auli Marttinen 1.56

N50 keihäs Heli Herlevi 40,48

N50 4x200 m Tarja Kailajärvi, Annika savolainen,

Silja salmijärvi, Auli Marttinen 2.01,15

M50 keihäs Timo Suomalainen 66,01

N55 paino Siv Karlström 11,99

M55 60 m Harri Huotari 7,57

M55 60 m aidat Timo Rajamäki 9,09

M55 paino Jarmo Myllymäki 16,38

M55 5-ottelu Timo Rajamäki 3955

M55 4x200 m Raimo Koskela, Timo Rajamäki,

Hannu Timonen-Nissi, Harri Huotari 1.42,58

N60 60 m Terhi Kokkonen 9,17

N60 60 m aidat Terhi Kokkonen 10,72

N60 5-ottelu Terhi Kokkonen 4022

M60 korkeus Matti Nieminen 1.69

M60 Seiväs Jarmo Lipasti 3.60

M60 keihäs Esa Kiuru 55,69

M60 kuula Antti Lehti 15.04

M60 moukari Heikki Kangas 60,44

M60 paino Heikki Kangas 20,85

N65 puolimaraton Leena Saari 1.05.15

N65 8 km maastoj Maija Kumpula 42.23

N65 3000 m kävely Pirjo Karetie 19.06,51

N65 10 km kävely Pirjo Karetie 1.05.15

N65 moukari Kirsti Viitanen 29,25

M65 pituus Vesa Mäki 5.35

M65 3-loikka Pertti Ahomäki 10.97

M65 korkeus Asko Pesonen 1.58

M65 seiväs Antti Kalliomäki 3.20

M65 keihäs Esko Kuutti 48,06

M65 moukari Antti Örn 49,30

M65 5-ottelu Harri Suominen 3988

N70 800 m Riitta Rasimus 3.27,27

N70 3000 m Riitta Rasimus 14.12,98

N70 puolimaraton Riitta Rasimus 1.54.08

N70 3000 m kävely Ritva Tuliniemi 21.00,51

N70 8 km maastoj Inkeri Janhonen 42.31

N70 seiväs Inkeri Fält 1.80

M70 pituus Stig Bäcklund 4.96

M70 3-loikka Stig Bäcklund 10.70

M70 kuula Esko Hilden 13,47

M70 kiekko Into Turvanen 38,20

N75 paino Irene Merjamaa 10,93

N75 4x200 m Aino Koistinen, Helvi Sorri,

Eila Mikola, Irja Nieminen 4.12,80

M75 800 m Pauli Ahokas 3.01,99

M75 puolimaraton Raino Kiander 1.46.32

M75 seiväs Osmo Villanen 2.50

N80 3-loikka Senni Sopanen 4.34

M80 60 m Jaakko Nieminen 9,89

M80 200 m Jaakko Nieminen 34,28

M80 400 m Unto Mattsson 1.17,97

M80 800 m Unto Mattsson 3.21,96

M80 3000 m kävely Viljo Hyvölä 21.15,72

M80 10 km kävely Viljo Hyvölä 1.14.37

M80 3-loikka Jaakko Nieminen 8.12

M80 korkeus Samuli Korpi 1.28

M80 kuula Leo Saarinen 12,98

M80 kiekko Simo Helminen 32,85

M80 keihäs Raimo Kietäväinen 30,89

M80 moukari Leo Saarinen 35,92

M80 4x200 m Terho Solja, Unto Mattsson,

Markus Virrankoski, Jaakko Nieminen 2.32,15

M85 60 m Aatos Sainio 11,12

M85 200 m Kurt Byggmäster 42,57

M85 400 m Yrjö Torikka 1.43,83

M85 800 m Yrjö Torikka 4.02,31

M85 1500 m Yrjö Torikka 8.43,09

M85 60 m aidat Kurt Byggmäster 15,39

M85 3000 m Pentti Saukkosaari 10.18,67

M85 8 km maastoj Pentti Saukkosaari 61.39

M85 pituus Aatos Sainio 3.18

M85 3-loikka Aatos Sainio 7.33

M85 kiekko Matti Järvinen 23,50

M85 moukari Matti Järvinen 29,82

M85 paino Matti Järvinen 13,02

M85 5-ottelu Kurt Byggmäster 2724

M85 4x200 m Yrjö Torikka, Aatos Sainio,

Pentti Saukkosaari, Kurt Byggmäster 3.04,61

M90 60 m Ilmari Koppinen 16,26

M90 pituus Ilmari Koppinen 1.80

M90 3-loikka Ilmari Koppinen 3.81

M90 kuula Toimi Ahvenjärvi 9,68

M95 kuula Ilmari Saunamäki 6,54

M95 kiekko Helge Lönnroth 14,16

M95 keihäs Helge Lönnroth 14,89

M95 moukari Helge Lönnroth 18,09

M95 paino Helge Lönnroth 6,54

Hopeaa N35 10 km kävely Minna Möttönen 1.03.09

N35 korkeus Katariina Lehtoranta 1.57

N35 seiväs Kristiina Lammi 2.00

M35 puolimaraton Petteri Muukkonen 1.09,25

M35 kuula Tomi Nissinen 15.42

M35 kiekko Sami Siren 45,41

M35 keihäs Harri Lievonen 61,68

M35 paino Jussi Mustasaari 16,50

N40 60 m aidat Kristiina Jatkola 9,25

N40 pituus Kristiina Jatkola 5.24

N40 3-loikka Paula Laakso 10.38

N40 korkeus Kristiina Jatkola 1.57

N40 keihäs Mia Peltola 30,47

M40 puolimaraton Marko Partanen 1.11.55

M40 kiekko Kari Korkeasalo 33,75

M40 paino Jukka Heinäsuo 14.20

N45 200 m Katrin Kreen 27,35

N45 1500 m Sirpa Riitamäki 4.56,68

N45 puolimaraton Anne Jääskeläinen 1.23.13

N45 kuula Asta Ovaska 11,73

N45 keihäs Mervi Tolonen 37,33

N45 4x200 m Tina Hakomäki, Minna Pessa,

Sirpa Riitamäki, Katrin Kreen 1.58,42

M45 puolimaraton Lauri Friari 1.14.20

M45 kuula Arto Eskelinen 14.69

M45 keihäs Jari Suomalainen 57,74

M45 4 x 200 m Petteri Soini, Mauno Leskelä,

Taisto Miettinen, Arto Elomäki 1.38,80

N50 8 km maastoj Kaisa Lettojärvi 35.42

N50 seiväs Leena Halonen 2.30

N50 moukari Monica Widjeskog 39,09

N50 paino Monica Widjeskog 13,54

M50 puolimaraton Seppo Kykkänen 1.17.22

M50 keihäs Seppo Takkunen 58,69

N55 800 m Aneli Mörö-Leino 2.55,93

N55 1500 m Eliisa Reijonen 5.54,58

N55 3000 m Sirpa Pääkkönen 12.11,65

N55 puolimaraton Mirjam Tynkkynen 1.35.27

N55 8 km maastoj Sirpa Pääkkönen 37.13

N55 keihäs Merja Pulkkinen 24,15

M55 3000 m Valde Piiroinen 9.53,16

M55 puolimaraton Kari Lomperi 1.18.52

M55 kiekko Tapani Kananen 41,28

M55 keihäs Jouni Halonen 47,76

M55 moukari Jarmo Myllymäki 47,64

N60 puolimaraton Hellevi Mankki 1.39.49

N60 8 km maastoj Kerttuli Roppo 40.38

N60 3-loikka Terhi Kokkonen 8.44

N60 korkeus Marketta Västi 1.18

M60 400 m Mauri Lyytikäinen 60,68

M60 puolimaraton Kauko Kuningas 1.21.28

M60 seiväs Reima Oinaanoja 3.30

M60 keihäs Teuvo Kemppainen 48,77

M60 4x200 m Reijo Vauhkonen, Mauri Lyytikäinen,

Esko Huttunen, Markku Penttilä 1.51,82

N65 puolimaraton Leena Kosonen 1.48.49

N65 8 km maastoj Leena Saari 43.04

N65 3-loikka Anna-Maija Kukka 8.18

N65 korkeus Sirkka-Liisa Ruuskanen 1.16

N65 keihäs Aivi Ojala 23,88

N65 paino Kirsti Viitanen 12,31

N65 5-ottelu Sirkka-Liisa Ruuskanen 3169

N65 4x200 m Anna-Maija Kuka, Mirja Mäntylä,

Kirsti Viitanen, Sirkka-Liisa Ruuskanen 2.29,82

M65 8 km maastoj Lauri Ollitervo 35.52

M65 pituus Pertti Ahomäki 5.26

M65 seiväs Eero Väyrynen 3.00

M65 kuula Matti Jouppila 13.43

M65 paino Antti Örn 17,88

M65 4x200 m Juhani Ollilainen, Sakari Hallia,

Urpo Mikkonen, Aimo Mikola 1.58,02

N70 korkeus Inkeri Fält 1.05

N70 3-loikka Varpu Holmberg 5.80

N70 8 km maastoj Riitta Rasimus 45.25

M70 60 m Aimo Mikkola 8,59

M70 200 m Sakari Hallia 29,39

M70 400 m Paavo Kinnunen 68,68

M70 pituus Sakari Hallia 4.36

M70 kuula Usko Jokinen 12.98

M70 keihäs Kalevi Honkanen 46,64

M70 4x200 m Pentti Miettinen, Taneli Konttinen,

Jaakko Lastumäki, Pauli Ahokas 2.13,79

M75 1500 m Pauli Ahokas 5.59,07

M75 8 km maastoj Raimo Kiander 44.00

M75 korkeus Reino Kataja 1.30

M75 keihäs Paavo Niemelä 41,72

M75 4x200 m Pentti Miettien, Taneli Konttinen,

Jaakko Lastumäki, Pauli Ahokas 2.13,15

N80 60 m Senni Sopanen 16,05

N80 pituus Senni Sopanen 1.89

M80 200 m Unto Mattsson 34,46

M80 3-loikka Samuli Korpi 8.08

M80 seiväs Åke Lund 1.90

M80 kuula Simo Helminen 11,42

M80 keihäs Heimo Poutiainen 26,25

M85 60 m Kurt Byggmäster 11,85

M85 800 m Pentti Saukkosaari 4.32,91

M85 1500 m Pentti Saukkosaari 9.03,40

M85 8 km maastoj Taavi Hokkanen 1.14.12

M85 3000 m kävely Taavi Hokkanen 27.18,14

M85 10 km kävely Taavi Hokkanen 1.31.05

M85 pituus Matti Järvinen 2.51

M85 3-loikka Matti Järvinen 5.66

M85 korkeus Matti Järvinen 0.92

M85 kuula Matti Järvinen 7,23

M85 keihäs Lars Lindberg 14,60

M90 200 m Ilmari Koppinen 70,77

M95 kuula Helge Lönnroth 6,32

M95 kiekko Ilmari Saunamäki 11,82

M95 keihäs Ilmari saunamäki 14,29

Pronssia N35 1500 m Hanna Haavikko 4.46,20

N35 3000 m Hanna Haavikko 10.22,52

N35 puolimaraton Katja Järvelä 1.24.29

N35 8 km maastoj Katja Järvelä 33.37

N35 3000 m kävely Minna Möttönen 17.54,14

N35 korkeus Tanja Lepikko 1.57

N35 kuula Kirsi Koro 11,29

N35 kiekko Seija Keränen 27,70

N35 5-ottelu Anette Mehtälä 2419

M35 1500 m Teppo Syrjää 4.09,62

M35 puolimaraton Veli Koivu 1.12.21

M35 8 km maastoj Veli Koivu 27.43

M35 3-loikka Mikael Inkeroinen 14.09

M35 korkeus Mika Polku 2.02

M35 moukari Jari Tourunen 52,47

M35 5-ottelu Mikko Huttunen 3290

M35 4x200 m Marko Matinlompolo, Kimmo Mäkeläinen,

Kalle Hietanen, Janne Pessala 1.40,58

N40 400 m Virpi Råman

N40 puolimaraton Niina Halonen 1.27.41

N40 kiekko Kati Siltovuori 39,13

N40 keihäs Eila Varjo 29,85

M40 8 km maastoj Marko Partanen 26.40

M40 korkeus Marko Järvi 1.82

M40 kiekko Juha Olkkonen 33,33

N45 kiekko Jaana Kivistö 33,66

M45 seiväs Petri Laitinen 4.00

M45 kiekko Pekka Jaakkola 41,15

M45 keihäs Ari Kittilä 55,47

N50 400 m Silja Salmijärvi 67,54

N50 puolimaraton Kati Oikarinen 1.33.50

N50 keihäs Sirpa Vepsäläinen 30,30

N50 paino Liisa Mäkitörmä 11,90

N50 5-ottelu Annika Savolainen 3080

M50 3000 m Sergei Simanov 9.36,55

M50 kiekko Juha Hietala 45,86

M50 paino Pekka Sinisaari 17,94

N55 800 m Raija Hilden 2.56,79

N55 1500 m Sisko Hiltunen 6.07,10

N55 3000 m Eliisa Reijonen 12.49,19

N55 puolimaraton Seija Nurmi 1.35.56

N55 8 km maastoj Mirjam Tynkkynen 38.25

N55 3-loikka Elisa Yli-Hallila 6.89

N55 keihäs Elisa Yli-Hallila 21,03

N55 4x200 m Anneli Mörö-Leino, Eliisa Reijonen

Maarit Varis, Raija Hilden 2.17,79

M55 200 m Harri Huotari 25,42

M55 8 km maastoj Valde Piiroinen 30.59

M55 pituus Jouko Nikula 5.36

M55 3-loikka Veli Jukkola 11.86

M55 kuula Veini Holopainen 13.22

M55 kiekko Veini Holopainen 40,04

M55 keihäs Sauli Saunamäki 45,18

N60 200 m Terhi Kokkonen 31,91

N60 puolimaraton Marjaliisa Hyötyläinen 1.51.55

N60 8 km maastoj Kristiina Huttunen 41.15

N60 3000 m kävely Anneli Vihinen 17.52,70

N60 keihäs Aija Hynynen 19,36

N60 4x200 m Helena Hietarinta, Aija Hynynen,

Sisko Rauhala, Terhi Kokkonen 2.19,14

M60 200 m Reijo Vauhkonen 26,85

M60 8 km maastoj Heimo Kärkkäinen 32.02

M60 pituus Risto Kemppainen 4.75

M60 3-loikka Tapio Pitkänen 10.61

M60 kiekko Heikki Myllykangas 46,00

M60 keihäs Hannu Kortesluoma 47,80

M60 5-ottelu Antti Mero 3514

N65 60 m aidat Kirsti Viitanen 13,72

N65 800 m Terttu Marttila 3.37,70

N65 korkeus Kirsti Viitanen 1.13

N65 korkeus Helinä Pihlaja 1.13

N65 seiväs Kirsti Viitanen 1.90

M65 60 m Vesa Mäki 8,38

M65 korkeus Vesa Mäki 155

M65 kuula Ilmo Törmä 12.83

M65 kiekko Timo Korpikokko 41,71

M65 moukari Reima Mäkiäijälä 43,79

N70 korkeus Marjatta Taipale 1.02

N70 4x200 m Sirkka Liimatta, Sanni Väyrynen,

Inkeri Janhunen, Marjatta taipale 2.45,75

M70 200 m Aimo Mikkola 29,41

M70 3000 m kävely Einari Vainikka 17.01,91

M70 seiväs Kyösti Poutiainen 2.70

M70 kuula Toivo Lehtinen 12.94

M70 kiekko Veikko Tarkkio 37,28

M70 keihäs Jouni Tenhu 46,02

M70 moukari Esko Palviainen 46,14

M70 paino Esko Palviainen 18,71

N75 3000 m kävely Hanna Laurila 21.33,93

N75 10 km kävely Hanna Laurila 1.29.15

N75 paino Eila Mikola 10,12

M75 3000 m kävely Aaro Nokela 18.11,32

M75 puolimaraton Heikki Linna 2.09.58

M75 8 km maastoj Eino Manninen 48.54

M75 pituus Antti Kanerva 3.99

M75 3-loikka Reino Kataja 8.11

M75 korkeus Aimo Salmi 1.27

M75 kiekko Kaarle Tuovinen 35,27

M75 paino Raimo Leino 15,06

M75 5-ottelu Osmo Villanen 3801

N80 kuula Senni Sopanen 5,75

M80 3000 m kävely Matti Tamminen 22.08,94

M80 10 km kävely Matti Tamminen 1.21.49

M80 korkeus Olavi Niemi 1.10

M80 kuula Raimo Kietäväinen 11.05

M80 kiekko Leo Saarinen 28,67

M80 keihäs Seppo Kautto 26,14

M80 paino Leo Saarinen 13,19

M85 moukari Lars Lindberg 21,1

M85 paino Lars Lindberg 7,65

## Budapest – Unkari 25.-30.32014

Kultaa N35 keihäs Katja Hautaniemi 38,83

N35 moukari Kirsi Koro 53,20

N35 paino Kirsi Koro 17,40

M40 kiekko Mika Loikkanen 55,10

M40 paino Sami Siren 16,46

N45 5-ottelu Kirsi Siekkinen 4039

N45 4x200 m Virpi Råman, Tiina Hautamäki,

Kirsti Siekkinen, Katrin Mertanen 1.50,73

N50 200 m Petteri Soini 23,85

N50 puolimaraton jouk Satu Soivanen, Kati Oikarinen,

Mirjam Tynkkynen 4.43.21

M55 5-ottelu Timo Rajamäki 4082

N60 8 km maastojuoksu Mirjam Tynkkynen 35.55.8

M60 kuula Antti Lehti 14.70

M60 moukari Heikki Kangas 55,58

M60 puolimaraton jouk Esko Tynkkynen, Heimo Kärkkäinen,

Kauko Kuningas 4.19.52

N65 60 m aidat Terhi Kokkonen 11,00

N65 3-loikka Terhi Kokkonen 7.92

M65 puolimaraton Kauko Kuningas 1.22.30.5

M65 3-loikka Vesa Mäki 11.10

N70 3000 m kävely Pirjo Karetie 19.31,31

N70 10 km kävely Pirjo Karetie 1.07.55,50

M70 keihäs Jouni Tenhu 45,72

M80 60 m aidat Ilpo Sopanen 12,20

M80 3000 m kävely Tapio Ollikainen 20.49,90

M80 3-loikka Ilpo Sopanen 7.95

M80 seiväs Ilpo Sopanen 2.40

M80 kuula Ilpo Sopanen 11,90

M80 5-ottelu Ilpo Sopanen 3738

M80 10 km kävely jouk Tapio Ollikainen, Viljo Hyvölä,

Matti Tamminen 4.01.15

N85 pituus Senni Sopanen 2.01

N85 3-loikka Senni Sopanen 4.26

N85 korkeus Senni Sopanen 0.85

N85 kuula Senni Sopanen 5,42

M85 60 m aidat Kurt Byggmäster 16,51

M85 3000 m kävely Viljo Hyvölä 22.28,50

M85 10 km kävely Viljo Hyvölä 1.17.37,31

Hopeaa N35 kuula Johanna Lievonen 11.73

N35 keihäs Johanna Lievonen 36,95

N45 60 m Katrin Mertanen 8,29

N45 200 m Katrin Mertanen 27,18

N45 400 m Katrin Mertanen 60,19

N45 pituus Kristiina Jatkola 5.14

N45 keihäs Vera Räsänen 40,79

N45 5-ottelu Kristiina Jatkola 3794

M50 60 m Petteri Soini 7,51

M50 kiekko Pekka Jaakkola 50,05

M55 3000 m Jukka Kauppila 9.33,92

N60 puolimaraton Mirjam Tynkkynen 1.36.05,3

M60 keihäs Teuvo Kemppainen 51,38

M60 paino Heikko Kangas 19,94

M60 5-ottelu Jouko Nikula 3863

N65 5-ottelu Terhi Kokkonen 4111

M65 3-loikka Pertti Ahomäki 10.88

M75 60 m Aimo Mikkola 8,75

M85 moukari Viljo Hyvölä 26,44

M85 5-ottelu Kurt Byggmäster 2192

Pronssia N35 kuula Kirsi Koro 10,75

N35 kiekko Kirsi Koro 36,81

M35 keihäs Harri Lievonen 58,63

N45 60 m aidat Kirsti Siekkinen 9,49

N45 3-loikka Kristiina Jatkola 10.90

N45 seiväs Kirsti Siekkinen 2.70

N45 kuula Vera Räsänen 11,87

N50 puolimaraton Satu Soivanen 1.31.18

N50 5-ottelu Annika Savolainen 3140

M50 keihäs Ari Kittilä 56,98

M55 korkeus Ari Liisananttti 1.71

M55 4x200 m Timo Rajamäki, Esa Salminen,

Jari Pantzar, Harri Huotari 1.43,45

M55 8 km maastojoukkue Jouko Rannanpää, Jukka Kauppila,

Ilkka Vakkuri 1.32.54

M60 60 m aidat Jouko Nikula 9,52

M60 pituus Jouko Nikula 5.47

N65 60 m Terhi Kokkonen 9,63

M65 60 m aidat Markku Penttilä 10,84

M65 8 km maastojuoksu Kauko Kuningas 30.32,0

M65 pituus Vesa Mäki 5.12

M65 4x200 m Esko Huttunen, Markku Penttilä,

Taisto Pietilä, Jorma Manninen 1.55,64

M65 8 km maastojoukkue Raimo Niemi, Kauko Kuningas,

Raimo Hartonen 1.41.43

M70 korkeus Kyösti Poutiainen 1.40

M75 200 m Aimo Mikkola 30,02

M75 kuula Heikki Yli-Erkkilä 12,18

M80 10 km kävely Tapio Ollikainen 1.15.20,77

M85 3000 m kävely Matti Tamminen 24.28,50

## Daegu – Etelä-Korea 19.-25.3.2017

Kultaa M40 pituus Petteri Laitinen 6.55

N60 3-loikka Toini Nousiainen 7.86

N60 kuula Siv Karlström 10,01

N60 paino Siv Karlström 14,54

M60 200 m Raimo Koskela 26,77

M70 pituus Vesa Mäki 4.83

M70 seiväs Eero Väyrynen 2.90

M70 5-ottelu Vesa Mäki 3888

M70 4x200 m Vesa Mäki, Jouko Ylä-Liedenpohja,

Markku Juopperi, Eero Väyrynen 2.06,08

M75 keihäs Jouni Tenhu 41,22

M75 moukari Esko Palviainen 44,10

M75 paino Esko Palviainen 18,00

M85 kuula Leo Saarinen 10,26

M85 kiekko Leo Saarinen 23,21

M85 moukari Leo Saarinen 25,07

M85 paino Leo Saarinen 11,07

Hopeaa M50 kuula Mika Parkkali 14,30

N60 kiekko Siv Karlström 25,34

M60 seiväs Olavi Roivainen 3.20

N65 paino Leena Hannonen 8,59

M70 3-loikka Eero Väyrynen 9.07

M70 korkeus Vesa Mäki 1.35

M80 pituus Antti Kanerva 3.16

Pronssia M35 seiväs Antti Miihkinen 3.80

M35 kuula Antti Miihkinen 12,59

M35 keihäs Antti Miihkinen 49,25

M40 moukari Tomi Rantanen 41,25

M40 paino Tomi Rantanen 12,08

M50 8 km maastojuoksu Jari Hakola 29.07,00

N60 pituus Toini Nousiainen 3.72

N65 200 m Marja Metsänkylä 34,46

M70 seiväs Reijo Murto 2.30

M70 keihäs Ismo Rastas 31,42

N75 keihäs Varpu Holmberg 16,93

## Torun – Puola 24.-30.3.2019

Kultaa N40 paino Kirsi Koro 14,79

N50 60 m aidat Katrin Mertanen 9,67

N50 3-loikka Kirsi Spoof-Tuomi 10.12

M50 keihäs Tommi Huotilainen 64,68

M55 200 m Petteri Soini 24,48

M60 8 km maastojuoksu Jukka Kauppila 30.13

M60 kuula Karri Westerlund 15,51

N65 keihäs Riitta Rajamäki 24,97

N65 8 km maastojuoksu Hellevi Mankki 39.16

N70 3-loikka Terhi Kokkonen 7.17

M70 pituus Vesa Mäki 4.84

M70 6 km maastojuoksu Kauko Kuningas 26.58

M70 6 km maastoj,jouk Kauko Kuningas, Raimo Niemi,

Raimo Hartonen 1.26.00

M70 10 km maantiej Kauko Kuningas 42.00

N75 puolimaraton Hannele Kivistö 2.01.00

N75 6 km maastojuoksu Hannele Kivistö 36.59

N75 3000 m kävely Hannele Kivistö 21.29,06

M75 keihäs Jouni Tenhu 41,23

M90 3000 m kävely Viljo Hyvölä 24.33,58

M95 60 m Pekka Penttilä 14,09

M95 200 m Pekka Penttilä 62,03

M95 pituus Pekka Penttilä 1.80

M95 kuula Pekka Penttilä 4,98

Hopeaa N40 korkeus Katja Hautamäki 1.50

N40 keihäs Katja Hautamäki 39,23

N40 moukari Kirsi Koro 45,34

N45 puolimaraton jouk Eva-Lena Wickström, Hellevi Mankki,

Hannele Kivistö 5.19,26

N50 60 m aidat Kirsi Siekkinen 9,82

N50 seiväs Marja Eskelinen 2.80

N50 moukari Kirsi Spoof-Tuomi 45,97

N50 2x200 m Kirsi Siekkinen, Riikka Honkanen,

Kirsi Spoof-Tuomi, Katrin Mertanen 1.56,33

N50 5-ottelu Kirsi Siekkinen 4084

N55 keihäs Heli Herlevi-Malila 39,89

N60 paino Liisa Mäkitörmä 14,70

M60 3000 m Jukka Kauppila 9.47,93

M60 paino Ralf Högnäs 19,49

N65 paino Elisa Yli-Hallila 11,50

N65 5-ottelu Toini Nousiainen 3807

M65 moukari Keijo Aaltonen 43,54

N70 60 m aidat Terhi Kokkonen 12,86

M70 puolimaraton Kauko Kuningas 1.34.13

N75 3000 m Hannele Kivistö 15.44,44

N75 keihäs Varpu Holmberg 20,48

N75 5-ottelu Varpu Holmberg 2269

M80 keihäs Tauno Tukkinen 31,67

M90 10 km kävely Viljo Hyvölä 1.26.44

M90 kuula Lauri Helle 7,22

M90 keihäs Viljo Hyvölä 19,94

M90 moukari Viljo Hyvölä 19,26

M90 paino Viljo Hyvölä 8,42

Pronssia N35 korkeus Miia Uskalinmäki 1.60

M35 3-loikka Janne Harju 13.92

N40 korkeus Johanna Sirviö 1.40

N50 200 m Katrin Mertanen 27,80

N50 pituus Kirsi Siekkinen 4.92

N60 3-loikka Anna-Liisa Salminen 9.08

N60 seiväs Anne Nurmi 2.00

M60 puolimaraton Jukka Kauppila 1.18.49

N65 3000 m Sisko Hiltunen 14.01,06

N65 puolimaraton Hellevi Mankki 1.43.30

N65 pituus Toini Nousiainen 3.65

N65 moukari Elisa Yli-Hallila 31,36

N65 2x200 m Marja Metsänkylä, Sisko Hiltunen,

Terhi Kokkonen, Toini Nousiainen 2.35,82

M65 korkeus Matti Nieminen 1.60

N70 pituus Terhi Kokkonen 3.11

M70 puolimaraton jouk Kauko Kuningas, Raimo Niemi,

Raimo Hartonen 5.12.01

M70 korkeus Reijo Sundell 1.45

M70 pituus Pertti Ahomäki 4.55

M70 60 m aidat Vesa Mäki 10,37

M70 5-ottelu Vesa Mäki 3705

N75 10 km maantie Hannele Kivistö 54.37

N75 kiekko Varpu Holmberg 19,25

M75 3-loikka Antero Markunsalo 8.39

M80 keihäs Kauno Anttila 29,75

M80 paino Eero Järvenpää 14,48

M90 3000 m kävely Matti Tamminen 28.38,00

M90 kuula Viljo Hyvölä 6,87

M90 kiekko Lauri Helle 14,86

M90 moukari Lauri Helle 16,99

M90 paino Lauri Helle 7,36

## Torun –Puola 26.3.-1.4.2023

Kultaa N55 moukari Kirsi Spoof-Tuomi 40,48

M55 keihäs Tommi Huotilainen 52,74

N60 paino Erja Rinne 15,12

N60 moukari Erja Rinne 35,54

M60 keihäs Jarmo Viskari 47,02

N65 kuula Liisa Mäkitörmä 10,19

M65 3000 m Jukka Kauppila 10.14,37

M65 puolimaraton Jukka Kauppila 1.21.37

M65 8 km maastojuoksu Jukka Kauppila 31.38

N70 keihäs Riitta Rajamäki 24,51

M70 3-loikka Ari Aartola 10.05

N80 3-loikka Kirsti Viitanen 6.10

N80 seiväs Kirsti Viitanen 1.50

N80 keihäs Kirsti Viitanen 21,62

N80 kuula Kirsti Viitanen 8,95

N80 kiekko Kirsti Viitanen 20,60

N80 moukari Kirsti Viitanen 30,60

N80 paino Kirsti Viitanen 11,98

N80 5-ottelu Varpu Holmberg 1897

M85 60 m aidat Paulus Makkonen 14,10

M85 seiväs Paulus Makkonen 1.90

M85 5-ottelu Paulus Makkonen 2836

M95 kuula Lauri Helle 5,39

M95 keihäs Lauri Helle 6,24

M95 kiekko Lauri Helle 9,50

M95 moukari Lauri Helle 6,88

M95 paino Lauri Helle 5,60

Hopeaa N45 paino Kirsi Koro 13,72

N50 seiväs Marja Eskelinen 3.00

N55 60 m aidat Elisa Valtanen 9,89

N55 paino Kirsi Spoof-Tuomi 13,15

M55 keihäs Timo Tikka 52,16

N60 keihäs Heli Herlevi-Malila 33,82

N65 paino Liisa Mäkitörmä 14,05

N70 3-loikka Toini Nousiainen 7.73

M70 pituus Ari Aartola 4.75

M70 korkeus Matti Nieminen 147

M70 moukari Simo Ekholm 46,74

M75 kuula Reijo Pynnönen 12,34

N80 pituus Varpu Holmberg 2,64

Mix80 4x200 m Antero Markunsalo, Kirsti Viitanen,

Kunto Viiru, Varpu Holmberg 3.01,28

M85 pituus Paulus Makkonen 2.93

M85 keihäs Tauno Tukkinen 26,46

M85 kiekko Tauno Tukkinen 26,68

M85 paino Aulis Savola 14,14

Pronssia N50 paino Satu Lehtonen 15,10

M50 keihäs Petri Satto 53,01

N55 3-loikka Kirsi Spoof-Tuomi 9.62

N65 kuula Siv Karlström 9,28

M65 400 m Jari Pantzar 63,07

N70 korkeus Toini Nousiainen 1.12

N70 keihäs Varpu Holmberg 19,60

N70 moukari Elisa Yli-Hallila 29,48

N70 paino Elisa Yli-Hallila 11,51

N70 5-ottelu Toini Nousiainen 3384

M70 korkeus Ari Aartola 143

N80 korkeus Varpu Holmberg 0.93

N80 keihäs Varpu Holmberg 19,60

M80 3-loikka Antero Markunsalo 7.59

M85 kiekko Aulis Savola 26,25

# EM-kilpailut

## Viareggio – Italia (puuttuu hopea ja pronssi) 10.-17.9.1978

**Kultaa** N35 pituus Tuula Rautanen 5.48

N35 200 m Tuula Rautanen 27,0

M40 100 m Torsti Helminen 11,53

M40 400 m aidat Volmar Vikström 57,86

M50 keihäs Veikko Javanainen 53,44

M55 1500 m Viljo Vuorinen 4.49,02

M55 moukari Yrjö Rantala 39,88

M60 kuula Voitto Elo 15,25

M65 10000 m Martti Laiho 41.45,50

Hopeaa

Pronssia

## Helsinki – Suomi (puuttuu hopea ja pronssi) 6.-10.8.1980

Kultaa N35 5000 m Sinikka Kiippa 17.45,0

N35 maraton Sinikka Kiippa 2.50.07

N35 maastojuoksu Tuula Tammisto 30.07

N35 korkeus Marja-Leena kangas 1.50

maastojuoksu Irmeli Ruponen 30.08

M40 100 m Torsti Helminen 11,43

M40 110 m aidat Juhani Vuori 14,80

M40 3-loikka Stig Bäcklund 14.70

M40 seiväs Mauno Niemelä 4.20

M40 kuula Matti Yrjölä 17,57

M40 kiekko Einari Marjamäki 51,64

M40 keihäs Teuvo Huotilainen 68,14

M40 5-ottelu Harry Urpinen 3388

M45 Maraton Bruuno Holmroos 2.40.04

M45 maastojuoksu Paavo Pystynen 33.14

M45 korkeus Kyösti Laaksonen 1.83

M45 seiväs Ilpo Sopanen 3.50

M45 keihäs Olavi Rantanen 62,78

N50 1500 m Maija Suominen 5.21,11

N50 5000 m Maija Suominen 19.40,4

N50 maastojuoksu Maija Suominen 42.07

M50 10000 m Paavo Kotila 34.20,1

M50 maraton Kurt Jansson 2.43.31

M50 3-loikka Matti Järvinen 11.40

M50 seiväs Esko Honkanen 2.90

M50 keihäs Veikko Javanainen 57,96

M50 moukari Pentti Saarikoski 52,10

N55 400 m Eila Högqvist 1.25,54

M55 kiekko Kauko Jouppila 49,80

M55 moukari Eino Anttila 41,38

M60 400 m Erik Toivonen 62,07

M60 800 m Erik Toivonen 2.22,33

M60 400 m aidat Erik Toivonen 1.11.80

M60 maraton Karl-Erik Karlsson 3.01.56

M60 kuula Reino Nokelainen 16,59

M60 keihäs Väinö Ojaranta 45,04

M60 moukari Veikko Pohjonen 46,24

M65 800 m Eino Salminen 2.39,2

M65 3-loikka Heikki Simola 10.51

M65 seiväs Aarne Villanen 2.20

M65 kuula Voitto Elo 15,20

M65 moukari Aarne Miettinen 43,94

M70 5000 m Martti laiho 20.19,1

M70 10000 m Martti Laiho 43.08,3

M70 110 m aidat Ahti Pajunen 20,61

M70 maraton Lauri Laiho 4.17.36

M70 moukari Paavo Patinen 27,56

M75 100 m Risto Mäkiaho 16,50

M75 200 m Risto Mäkiaho 35,37

M75 korkeus Risto Mäkiaho 1.10

Hopeaa

Pronssia

## Strassbourg – Ranska (puuttuu hopea ja pronssi) 14.-18.7.1982

Kultaa N40 keihäs Birgitta Rantala 37,28

N45 800 m Pirkko Martin 2.29,49

M45 5-ottelu Harry Urpinen 3888

M50 kuula Veikko Kujala 15,97

N55 5-ottelu Elsa Laine 3098

M55 800 m Toivo Vikman 2.14,48

M55 5000 m Unto Oinonen 17.15,86

M55 110 m aidat Hannu Suoknuuti 18,28

M55 400 m aidat Hannu Suoknuuti 1.04,14

M55 pituus Matti Järvinen 5.51

M55 3-loikka Matti Järvinen 12.44

M55 seiväs Esko Honkonen 3.00

M55 keihäs Veikko Javanainen 56,02

M55 5-ottelu Matti Järvinen 3466

M60 3-loikka Raino Rainio 10.63

M60 kuula Kauko Jouppila 15,90

M60 kiekko Kauko Jouppila 57,06

M60 keihäs Mauri Mertakivi 48,88

M60 moukari Yrjö Rantala 39,16

M65 1500 m Eero Santala 5.07,01

M65 seiväs Aarne Ketonen 3.00

M65 kuula Voitto Elo 15,66

M65 keihäs Väinö Ojaranta 44,18

M70 100 m Heikki Simola 14,28

M70 pituus Heikki Simola 4.83

M70 kuula Osmo Renvall 12,44

N75 100 m Irja Sarnama 20,06

N75 200 m Irja Sarnama 41,86

N75 kuula Irja Sarnama 7,38

M75 800 m Leevi Kauppi 3.17,89

M75 1500 m Leevi Kauppi 6.42,90

Hopeaa

Pronssia

## Brighton – Iso Britannia 20.-25.8.1984

Kultaa N35 keihäs Anneli Virkkala 49,54

N40 keihäs Birgitta Rantala 36,64

M45 moukari Osmo Rytkönen 52,28

N50 5000 m kävely Salme Pirjetä 29.13,6

N50 10 km kävely Salme Pirjetä 1.00.06

M50 110 m aidat Ilpo Sopanen 16,65

M50 pituus Viljo Knaappila 5.77

M50 3-loikka Olavi Niemi 12.26

M50 korkeus Olavi Niemi 1.70

M50 5-ottelu Ilpo Sopanen 4193

N60 kiekko Kaija Jortikka 23,74

M60 400 m Toivo Vikman

M60 800 m Toivo Vikman 2.18,6

M60 1500 m Toivo Vikman

M60 3-loikka Olli Aura 10.39

M60 seiväs Kaino Hurri 2.90

M60 kuula Reino Nokelainen 14,45

M60 kiekko Kauko Jouppila 52,48

M65 100 m aidat Raino Rainio 18,90

M65 pituus Raino Rainio 4.69

M65 3-loikka Raino Rainio 10.08

M65 seiväs Aarne Ketonen 2.70

M65 kuula Voitto Elo 13,32

M65 moukari Yrjö Rantala 39,34

M65 5-ottelu Alpo Kautto 4356

M70 800 m Eino Salminen

M70 korkeus Esko Kolhonen 1.40

M70 seiväs Ahti Pajunen 2.50

M70 kiekko Osmo Renvall 41,04

N75 100 m Irja Sarnama

N75 400 m Irja Sarnama 1.55,81

N75 kuula Irja Sarnama 7,80

N75 kiekko Irja Sarnama 16,28

N75 keihäs Irja Sarnama

M75 200 m Erkki Haapalainen

M75 400 m Erkki Haapalainen

M75 800 m Erkki Haapalainen 3.22,00

M75 800 m Leevi Kauppi 3.27,20

M75 1500 m Leevi Kauppi 7.05,80

M75 3-loikka Viljo Viitala 7.32

M80 100 m Heikki Tolvi

M80 5000 m kävely Heikki Tolvi 51.18,00

Hopeaa M40 3000 m esteet Stig Haglund 9.30,1

N45 800 m Pirkko Martin 2.32,3

M45 5-ottelu Harri Urpinen 3981

M50 pituus Ilpo Sopanen 3.75

M50 seiväs Ilpo Sopanen 3.50

M50 kuula Oiva lahtinen 15,01

N55 400 m Elsa Laine 78,27

N55 1500 m Maija Suominen

N55 5000 m Maija Suominen20.59

N55 5-ottelu Elsa Laine 3139

M55 200 m Lars Ingves 25,85

M55 pituus Matti Järvinen 5.42

M55 5-ottelu Matti Kamila 4112

N60 400 m Eila Högqvist 83,65

N60 800 m Eila Högqvist 3.27,40

N60 kuula Kaija Jortikka 8,17

N60 keihäs Kaija Jortikka 18,92

M60 100 m aidat Pentti Jyrkinen 19,80

M60 400 m aidat Onni Pikkarainen

M60 pituus Kaino Hurri 5.26

M60 seiväs Pentti Jyrkinen 2.80

M60 keihäs Mauri Mertakivi 50,46

M60 4x400 m Kautto, Salminen, Liukka,

Vikman

M65 400 m Alpo Kautto

M65 korkeus Raino Rainio 1.40

M65 seiväs Raino Rainio 2.60

M65 kiekko Voitto Elo 43,40

N75 200 m Irja Sarnama

M75 100 m Erkki Haapalainen

Pronssia N35 kuula Anneli Virkkala 10,84

M40 korkeus Seppo Sarna 1.75

M40 keihäs Pauli Kansanen 57,98

M40 4x100 m Iso-Koivisto, Helminen,

Pesonen, Quentin

N45 1500 m Pirkko Martin 5.08,02

M45 100 m Torsti Helminen 11,61

M45 keihäs Olavi Varis 57,56

M45 moukari Olli Tamminen 48,18

N50 4x400 m Maija Suominen, Väisänen,

Elsa Laine, Lea Vilpas

M50 400 m Pentti Rantanen 55,73

M50 5000 m Bruno Holmroos 16.22,6

M50 pituus Olavi Niemi 5.61

M50 korkeus Esko Honkanen 1.45

M50 4X100 M Rantanen, Sopanen, Solja

Ingves

M50 4x400 m Ahti Vilpas, Lars Ingves,

Alpo Kautto, Pentti Rantanen

M55 3-loikka Matti Järvinen 11,69

M55 kuula Tauno Kivi 13,24

M55 5-ottelu Matti Järvinen 4038

M60 1500 m Olavi Liukka

M60 korkeus Bror Wendelin 1.45

M60 seiväs Bror Wendelin 2.50

M60 kuula Kauko Jouppila 13,04

M60 4x100 m Alpo Kautto, Pekka Nummi,

Wendelin, Toivo Vikman

M65 keihäs Voitto Elo

M70 200 m Ahti Pajunen 31,12

M70 400 m aidat Harald Mellin

M70 5000 m kävely Vieno Lahdelma 31.14,6

M70 keihäs Erkki Teräs 39,26

M70 5-ottelu Esko Kolhonen 3829

M75 kiekko Viljo Viitala 27,86

## Malmö – Ruotsi 28.7. – 2.8.1986

Kultaa M40 400 m aidat Seppo Putkinen 55,36

N45 5 km kävely Vieno Heikkilä 25.50,51

N45 10 km kävely Vieno Heikkilä 52.07

M45 100 m Jorma Ehrström 11,66

M45 200 m Jorma Ehrström 23,64

M45 110 m aidat Veikko Tolvanen 16,79

M50 5 km kävely Aaro Nokela 23.19,97

M50 20 km kävely Aaro Nokela 1.36.03

M50 kiekko Veikko Ryyti 53,40

M55 800 m Unto Mattsson 2.10,39

M55 1500 m Unto Mattsson 4.33,37

M55 kuula Kaarlo Lesell 14,30

M55 kiekko Pentti Häkkinen 47,84

N60 5000 m Elsa Laine 23.31,46

M60 300 m aidat Hannu Suoknuuti 46,70

M60 seiväs Kaino Hurri 3.00

M60 keihäs Veikko Javanainen 52,88

M60 moukari Pentti Saarikoski 57,30

M60 5-ottelu Matti Järvinen 4201

M65 seiväs Raino Rainio 2.60

M65 kuula Reino Nokelainen 13,53

M65 kiekko Kauko Jouppila 51,28

M65 keihäs Mauri Mertakivi 47,80

M70 3-loikka Esko Kolhonen 8.96

M70 seiväs Aarne Ketonen 2.60

M70 kuula Voitto Elo 13,66

M70 kiekko Voitto Elo 38,77

M70 moukari Aarne Miettinen 43,32

M75 100 m Ahti Pajunen 15,56

M75 200 m Ahti Pajunen 32,09

M75 400 m Erkki Haapalainen 78,28

M75 5000 m Martti Laiho 22.59,72

M75 80 m aidat Ahti Pajunen 16,23

M75 kiekko Osmo Renvall 39,46

M75 moukari Osmo Renvall 40,82

Hopeaa M40 5000 m Jorma Vähäjylkkä 15.12,43

M40 3-loikka Veijo Nieminen 14.14

M40 moukari Antti Örn 54,66

N45 kiekko Sirkka Kauppinen 40,48

N45 1500 m Pirkko Martin 4.56,70

M45 3-loikka Stig Bäcklund 13.18

M50 400 m aidat Erik Knapp 61,62

M50 keihäs Yrjö Salonen 54,82

M50 5-ottelu Ilpo Sopanen 3722

M55 maraton Jorma Mielonen 2.49,36

M55 5-ottelu Seppo Heikkinen 3474

N60 400 m Elsa Laine 1.20,04

N60 80 m aidat Elsa Laine 16,50

N60 5-ottelu Elsa Laine 3817

M60 400 m Toivo Vikman 61,95

M60 800 m Toivo Vikman 2.23,70

M60 100 m aidat Hannu Suoknuuti 16,94

M60 pituus Matti Järvinen 5.35

M60 5-ottelu Veikko Javanainen 3955

M65 300 m aidat Alpo Kautto 54,31

M65 3-loikka Raino Raitio 10.03

M65 5-ottelu Alpo Kautto 4122

N70 kuula Margareetta Sarvana 6,91

M70 400 m Eino Salminen 1.10,79

M70 800 m Eero Santala 2.47,26

M70 1500 m Eero Santala 5.37,72

M70 80 m aidat Aarne Ketonen 16,25

M70 korkeus Aarne Ketonen 1.35

M70 korkeus Esko Kolhonen 1.35

M70 seiväs Ahti Pajunen 2.50

M70 4x400 m Eero Santala, Erkki Haapalainen,

Viljo Hallikainen, Toivo Vikman 5.35,33

M75 10000 m Martti Laiho 49.38,91

M75 kuula Osmo Renvall 11,61

M75 keihäs Osmo Renvall 28,92

Pronssia N40 400 m Lea Vilpas 1.10,48

M40 100 m Pekka Metsähuone 11,52

M40 10000 m Jorma Vähäjylkkä 31.17,01

M40 3000 m esteet Stig Haglund 9.48,54

M40 kiekko Veikko Pakalen 46,14

N45 800 m Pirkko Martin 2.25,83

M45 100 m Torsti Helminen 11,88

M45 200 m Torsti Helminen 24,33

M45 5000 m kävely Arvo Heikkilä 23.42,65

M45 5-ottelu Kyösti Marila 3557

N50 maraton Liisa Nikkinen 3.26.04

M50 3-loikka Olavi Niemi 12.19

M50 seiväs Ilpo Sopanen 3.60

M50 kuula Raimo Leino 14,81

M50 keihäs Harry Urpinen 54,14

M50 4x100 m Pentti Rantanen, Lars Ingves,

Terho Solja, Terho Välimäki 48,79

N60 kiekko Kaija Jortikka 23,32

M60 400 m Hannu Suoknuutti 62,00

M60 1500 m Toivo Vikman 4.52,18

M60 maraton Erkki Lempinen 2.51.05

M60 3-loikka Matti Järvinen 11.16

M60 4x100 m Veikko Javanainen, Toivo Vikman,

Bruuno Silekoski, Ahti Pajunen 61,28

M60 4x400 m Alpo Kautto, Matti Järvinen,

Hannu Suoknuuti, Toivo Vikman 4.16,64

M65 10000 m Valdemar Järvinen 40.01,69

M65 100 m aidat Raino Rainio 19,48

M65 maraton Valdemar Järvinen 3.16.12

M65 moukari Paavo Lehtinen 36,60

N70 kuula Irja Sarnama 6,85

N70 kiekko Irja Sarnama 17,18

M70 maraton Mikko Hietanen 5.05.43

M70 kuula Aarne Ketonen 11,84

M70 kiekko Aarne Miettinen 35,94

M75 5000 m kävely Margareta Sarvana 43.32.84

M75 pituus Ahti Pajunen 3.74

M75 3-loikka Viljo Viitala 7.06

## Verona – Italia 25.6.-1.7.1988

Kultaa M40 400 m aidat Seppo Putkinen 59,19

M45 100 m Jorma Ehrström 11,59

M45 keihäs Teuvo Huotilainen 58,38

N50 800 m Pirkko Martin 2.32,81

M55 3-loikka Olavi Niemi 11.83

M55 korkeus Olavi Niemi 1.65

M60 300 m aidat Hannu Suoknuuti 47,00

M60 seiväs Esko Honkonen 2.90

M60 keihäs Veikko Javanainen 52,74

M60 5-ottelu Veikko Javanainen 3910

N65 keihäs Mirja Ronni 20,10

M65 maraton Kalevi Karesniemi 3.14.49

M65 3-loikka Olli Aura 9.27

M65 keihäs Mauri Mertakivi 48,40

M65 moukari Eino Anttila 45,18

M70 80 m aidat Ilmari Koppinen 16,00

M70 300 m aidat Alpo Kautto 54,47 M70 pituus Esko Kolhonen 4.49

M70 korkeus Esko Kolhonen 1.40

M70 seiväs Aarne Ketonen 2.70

M70 kuula Voitto Elo 13,42

M70 kiekko Eino Ruuska 42,50

M70 keihäs Väinö Ojaranta 37,70

M70 moukari Eino Ruuska 40,82

M70 4x400 m Tauno Rasilainen, Ilmari Koppinen,

Viljo Hallikainen, Alpo Kautto 5.17,66

M75 seiväs Ahti Pajunen 2.40

M75 kuula Osmo Renvall 11,42

M75 kiekko Osmo Renvall 37,74

M75 moukari Osmo Renvall 36,84

M80 pituus Viljo Viitala 2.80

M80 korkeus Viljo Viitala 1.10

M80 kiekko Viljo Viitala 27,80

M80 moukari Viljo Viitala 20,10

Hopeaa N35 5000 m kävely Monica Robertsson 27.02,50 M40 1500 m Heikki Vakkuri 4.02,39

M40 3-loika Reijo Pynnönen 13,30

M40 seiväs Veikko Mäkelä 4.20

M40 moukari Antti Örn 53,74

M40 20 km kävely Matti Katila 1.37.01,50

M40 4x100 m Seppo Putkinen, Jorma Ehrström,

Raimo Haanpää, Reijo Tanttinen 44,89

N45 800 m Leena Halme 2.25,86

M45 200 m Jorma Ehrström 23,38

M45 5000 m Pekka Vakkuri 15.42,44

M45 5-ottelu Kyösti Marila 3690

M50 keihäs Olavi Varis

M50 moukari Ilmari Tuomela 51,82

M55 100 m Antero Tammento 12,48

M55 kuula Kaarlo Lesell 14,22

N60 pituus Elsa Laine 3.58

N60 kiekko Kaija Jortikka 24,00

M60 100 m aidat Hannu Suoknuuti 17,40

M60 800 m Toivo Vikman 2.24,49

M60 10000 m Antti Viskari 37.22,40

M60 4x100 m Toivo Vikman, Hannu Suoknuuti,

Pekka Penttilä, Lars Lindberg 53,23

M65 3-loikka Matti Niemi 9.16

M70 200 m Alpo Kautto 29.94

M70 5000 m kävely Onni Kankaanpää 30.12,90

M70 20 km kävely Onni Kankaanpää 2.04.21,60

M70 3-loikka Esko Kolhonen 9.22

M70 keihäs Leo Sahlström 37,66

M70 4x100 m Alpo Kautto, Ilmari Koppinen,

Esko Kolhonen, Ahti Pajunen 59,16

N75 kuula Margareta Thesleff-Sarnama 6,84

M75 800 m Tauno Raskinen 3.02,71

M75 1500 m Tauno Raskinen 6.16,55

M75 80 m aidat Ahti Pajunen 16,50

M75 pituus Ahti Pajunen 3.72

M80 kuula Viljo Viitala 8,55

Pronssia N35 10 km kävely Monica Robertsson 54.45,70

N35 keihäs Irja Laine 31,50 M40 4x400 m Reijo Tanttinen, Raimo Haanpää,

Seppo Kemppainen, Seppo Putkinen 3.31,84

M45 1500 m Pekka Vakkuri 4.17,73

M50 200 m Torsti Helminen 24,43

M50 400 m aidat Volmar Wickström 62,74

M50 keihäs Harry Urpinen

M50 4x100 m Torsti Helminen, Jorma Takala,

Antero Tammento, Terho Välimäki 47,30

M50 4x400 m Pentti Rantanen, Unto Mattsson,

Jorma Takala, Väinö Mikkola 3.51,04

M55 200 m Antero Tammento 25,68

N60 200 m Elsa Laine 35,41

N60 400 m Elsa Laine 1.23,40

N60 4x100 m Elsa Laine, Eila Högqvist,

Kaija Jortikka, Mirja Ronni 1.16,79

M60 1500 m Antti Viskari 4.51,95

M60 maraton Unto Oinonen 3.02,45

M60 3-loikka Lars Lindberg 10.47

M60 5-ottelu Pekka Penttilä 3791

M60 4x400 m Pekka Penttilä, Lars Lindberg,

Hannu Suoknuuti, Toivo Vikman 4.15,69

N65 400 m Eila Högqvist 1.29,42

N65 kuula Mirja Ronni 6,53

N65 kiekko Mirja Ronni 15,34

M65 korkeus Erkko Simola 1.35

M70 100 m Alpo Kautto 14,47

M70 moukari Kalervo Andersson 34,56

N75 kiekko Margareta Thesleff-Sarvana 12,92

## Budapest – Unkari 30.6.-7.7.1990

Kultaa N45 800 m Leena Halme 2.24,97

N45 1500 m Leena halme 5.00,86

M45 pituus Tapani Taavitsainen 7.02

M45 5-ottelu Kyösti Marila 3834

M50 100 m Jorma Ehrström 11,82

M50 200 m Jorma Ehrström 24,28

M50 pituus Stig Bäcklund 6.66

M50 3-loikka Stig Bäcklund 17.07

M50 keihäs Teuvo Huotilainen 57,74

M50 moukari Olli tamminen 54,00

M55 300 m aidat Erik Knapp 44,31

M55 5 km kävely Aaro Nokela 23.27

M55 3-loikka Olavi niemi 12.38

M55 seiväs Ilpo Sopanen 3.50

N60 400 m Maija Suominen 81,33

N60 80 m aidat Elsa laine 18,58

M60 800 m Unto Mattsson 2.18,33

M60 300 m aidat Hannu Suoknuuti 47,88

M60 kiekko Pentti Häkkinen 53,82

M60 5-ottelu Martti Kamila 4100

M65 kiekko Kauko Jouppila 45,44

M65 moukari Eino Anttila 47,20

M65 5-ottelu Pekka Penttilä 4300

N70 keihäs Mirja Ronni 20,88

M70 5 km kävely Pauli Mäkinen 30.39

M70 seiväs Raino Rainio 2.30

M70 kuula Ilmari Liitiä 13,79

M70 moukari Lauri Tamminen 44,20

M75 pituus Esko Kolhonen 4.26 M75 3-loikka Esko Kolhonen 9.50

M75 korkeus Esko Kolhonen 1.40

M75 kuula Voitto Elo 12,41

M75 kiekko Osmo Renvall 37,64

M75 moukari Osmo Renvall 36,40

M80 100 m Ahti Pajunan 16,44

M80 200 m Ahti Pajunen 34,57

M80 5 km kävely Åke Strang 35.11

M80 20 km kävely Åke Strang 2.41.44

M80 seiväs Ahti Pajunen 2.10

Hopeaa N40 keihäs Anneli Virkkala 44,18

M45 5000 m Pekka Vakkuri 15.46,31

M45 100 m Pekka Metsähuone 11,88

M50 100 m aidat Veikko Tolvanen 15,26

N55 100 m Lea Vilpas 15,11

M55 800 m Esa Paldanius 2.14,49

M55 20 km kävely Aaro Nokela 1.43.27

M55 pituus Olavi Niemi 5.83

M55 korkeus Olavi Niemi 1.65

M55 kuula Raimo Leino 13,85

M55 keihäs Ilpo Sopanen 48,98

N60 4x100 m Eila Högvist, Maija Suominen,

Kaija Jortikka, Elsa Laine 71,78

M60 moukari Pentti Saarikoski 52,58

M60 4x100 m Jylhänmäki, Järvinen, Penttilä,

Lars Ingves 52,62

M65 1500 m Olavi Liukka 5.16,38

M65 2000 m esteet Onni Pikkarainen9.38,02

M65 seiväs Pentti Jyrkinen 2.50

M70 300 m aidat Alpo Kautto 55,60

M70 keihäs Paavo Salminen 37,92

M70 moukari Eino Ruuska 43,38

M70 4x100 m Aate Lehtimäki, Ilmari Koppinen,

Taskinen, Alpo Kautto 59,89

N75 keihäs Irja Sarnama 14,14

M75 20 km kävely Reinhold Sutelainen 2.27.29

M75 kuula Osmo Eenvall 11.02

M75 keihäs Erkki Teräs 26,54

M75 kiekko Voitto Elo 35,24

M80 kuula Paavo Patinen 8,80

Pronssia N35 5 km kävely Monica Robertsson 27.42

N35 10 km kävely Monica Robertsson 59.58

M40 800 m Aki Laurila 2.01,18

M40 seiväs Veikko Mäkelä 4.40

M45 3000 m esteet Stig Haglund 9.59,43

N50 300 m aidat Pirkko Martin 57,76

N50 maraton Eila Nieminen 3.35.25

M50 4 x 100 m Pauli Vehkjärvi, Antero Tammento,

Rantanen, Jorma Ehrström 47,88

N55 200 m Lea Vilpas 32,67

N55 400 m Lea Vilpas 75,45

M55 seiväs Jorma Vendelin 3.20

M55 kuula Kaarlo Lesell 13,24

M60 400 m Unto Mattsson 62,14

M60 300 m aidat Into Saira 48,94

M60 5-ottelu Veikko Javanainen 3671

M60 4x400 m Pekka Penttilä, Hannu Suoknuuti,

Into Saira, Unto Mattsson 4.14,70

N65 keihäs Kaija Jortikka 19,10

M65 400 m Pekka Penttilä 64,83

M65 800 m Olavi Liukka 2.35,09

M65 kuula Kauko Jouppila 11,73

M65 5-ottelu Lasse Taiminen 3676

M70 400 m Alpo Kautto 69,12

M70 80 m aidat Ilmari Koppinen 15,57

M70 300 m aidat Ilmari Koppinen 60,55

M70 20 km kävely Pauli Mäkinen 2.13.25

M70 korkeus Raino Rainio 1.36

M70 kiekko Eino Ruuska 39,94

M70 keihäs Leo Sahlström 36,90

M70 5-ottelu Väinö Ojaranta 3396

N75 kiekko Irja Sarnama 13,98

M75 10 km kävely Reinhold Sutelainen 61.40,36

M75 pituus Erkki Teräs 3.77

M75 kuula Bruuno Silekoski 10,67

## Kristiansand – Norja 26.6.-4.7.1992

Kultaa N35 5000 m Helena Rantakari 17.57,56

N40 maraton Kaarina Lankinen 2.58.48

M45 pituus Tapani Taavitsainen 7.12

M45 seiväs Veikko Mäkelä 4.00

M45 5000 m kävely Eero Heman 22.23,94

M45 20 km kävely Eero Heman 1.39.30

N50 800 m Leena halme 2.28,96

M50 pituus Kyösti Marila 6.16

M55 800 m Eero Wastimo 2.16,06

M55 keihäs Olavi Varis 52,12

M60 100m aidat Olavi Niemi 16,97

M60 2000 m esteet Taavi Roivainen 7.38,78

M60 5000 m kävely Toivo Tuomela 26.04,90

M60 pituus Olavi Niemi 5.21

M60 3-loikka Olavi Niemi 11.21

N65 moukari Kaija Jortikka 27,78

M65 100 m aidat Hannu Suoknuuti 17,69

M65 300 m aidat Hannu Suoknuuti 48,84

M65 pituus Matti Järvinen 4.88

M65 3-loikka Matti Järvinen 10.75

M65 seiväs Esko Honkonen 2.60

M65 keihäs Veikko Javanainen 47,54

M65 kiekko Pentti Saarikoski 48,18

M65 moukari Pentti Saarikoski 50,34

N70 keihäs Mirjam Ronni 19,18

M70 korkeus Martti Lipasti 1.43

M70 seiväs Olavi Rauduskoski 2.65

M70 kiekko Kauko Jouppila 47,52

M70 moukari Lauri Tamminen 43,66

M75 80 m aidat Reino Taskinen 16,19

M75 5000 m kävely Taavetti Huovinen 34.35,87

M75 moukari Bruuno Silekoski 31,72

M80 1500 m Tauno Raskinen 7.01,33

M80 moukari Kustaa Järvinen 24,64

Hopeaa N35 moukari Siv Karlström 29,74

N45 keihäs Anneli Virkkala 39,44

M50 kiekko Juhani Kinnari 47,52

M50 5-ottelu Kyösti Marila 4072

M55 1500 m Eero Wastimo 4.35,80

M55 seiväs Ilpo Sopanen 3.50

M55 kuula Reino Laine 14,51

M55 kiekko Veikko Ryyti 50,32

M55 keihäs Harry Urpinen 51,60

M60 1500 m Unto Mattsson 4.42,51

M60 korkeus Olavi Niemi 1.50

M65 100 m aidat Karri Wichmann 18,78

M65 seiväs Karri Wichmann 2.50

M65 kuula Toivo Suomela 12,42

N70 moukari Aira seppä 21,84

M70 maraton Aimo Virolainen 3.43.53

M70 4x100 m B Fransholm, Aate Lehtimäki,

E Mutka, Pekka Nummi 58,29

N75 keihäs Aino Korkeila 14,44

N75 moukari Aili Kaukinen 15,74

M75 kuula Bruuno Silekoski 10,47

Pronssia N35 10000 m Helena Rantakari 37.42,75

N35 moukari Pirjo Jauhiainen 25,04

M45 pituus Pertti Ahomäki 6.19

M45 seiväs Eero Väyrynen 3.8

M45 moukari Antti Örn 54,56

N50 400 m Leena Halme 66,06

M50 800 m Lauri Kivimäki 2.06,55

M50 1500 m Lauri Kivimäki 4.25,19

M50 moukari Ilmari Tuomela 49,22

M50 5-ottelu Martti Jaatinen 3825

N60 moukari Martta Nyström 20,72

M60 800 m Unto Mattsson 2.18,14

M60 1500 m Ossi Laine 4,42,96

N65 kiekko Kaija Jortikka 22,88

N65 moukari Tyyne Vuorinen 26,00

M65 100 m aidat Toivo Laakso 19,19

M65 300 m aidat Lars Lindberg 55,40

M65 2000 m esteet Reino Tiitinen 9.17,32

N70 kiekko Mirja Ronni 15,12

M70 80 m aidat Helmer Heinonen 14,93

M70 5000 m kävely Pauli Mäkinen 31.31,91

M70 moukari Eino Ruuska 42,24

M70 5-ottelu Helmer Heinonen 3344

N75 pituus Auli Kaukinen 2.17

N75 keihäs Auli Kaukinen 12,70

N75 moukari Margareta Sarvana 15,28

M75 5000 m kävely Toivo Laine 34.04,07

M80 400 m Tauno Raskinen 88,72

M80 pituus Ahti Pajunen 3.50

M80 4x100 m Osmo Ermiö, Kyösti Marila,

M Rikkinen, Wulf Quentin 46,83

## Ateena – Kreikka 3.-12.6.1994

Kultaa N35 5 km kävely Anneli Kuukkanen 24.41

N35 10 km kävely Anneli Kuukkanen 50.35

M40 10000 m Heimo Kärkkäinen 32.27

M40 keihäs Jorma Markus 70,78

M50 100 m Erik Gustafsson 11,80

M55 seiväs Pentti Arajuuri 3.40

M60 110 m aidat Ilpo Sopanen 16,45

M60 3-loikka Olavi Niemi 11.09

M60 seiväs Ilpo Sopanen 3.50

M60 keihäs Aki Itkonen 54,78

M65 100 m aidat Hannu Suoknuuti 18,34

M65 300 m aidat Hannu Suoknuuti 50,28

M65 pituus Matti Järvinen 4.89

M65 3-loikka Matti Järvinen 10.55

M65 kiekko Urho Lamminen 50,30

N70 kiekko Kaija Jortikka 24,30

N70 keihäs Kaija Jortikka 19,12

N70 moukari Kaija Jortikka 27,94

N70 heitto 5-ottelu Kaija Jortikka 2478

M70 10000 m Aimo Virolainen 49.45

M70 80 m aidat Helmer Heinonen 15,21

M70 3-loikka Jorma Lehmuskoski 9.19

M70 seiväs Pekka Penttilä 2.50

M70 kuula Erik Eriksson 13,34

M70 keihäs Erik Eriksson 45,58

M70 kiekko Kauko Jouppila 46,14

M70 5-ottelu Pekka Penttilä 3721

N75 5 km kävely Aili Kaukiainen 38.53

N75 kuula Mirjam Ronni 6,06

N75 keihäs Mirjam Ronni 19,76

N75 moukari Aili Kaukiainen 18,34

M75 80 m aidat Reino Taskinen 14,84

M75 3-loikka Erkki Nurminen 8.64

M75 moukari Kalervo Andersson 34,44

M75 5-ottelu Alpo Kautto 3287

M80 pituus Esko Kolhonen 3.75

M80 korkeus Esko Kolhonen 1.27

Hopeaa M45 seiväs Veikko Mäkelä 4.00

M50 100 m Jorma Manninen 11,96

M50 200 m Jorma Manninen 24,38

N55 10000 m Asta Severinkangas 44.00

M55 keihäs Olavi Varis 53,88

M55 moukari Olli Tamminen 47,56

N65 moukari Tyyne Vuorinen 24,38

M65 keihäs Veikko Javanainen 48,50

N70 kuula Kaija Jortikka 7,85

M70 3-loikka Olavi Aura 9.10

M70 kiila Ilmari Liitiä 12,56

M70 moukari Bror Vendelin 41,74

N75 pituus Aili Kaukiainen 2.29

N75 5-ottelu Aili Kaukiainen 3079

M75 400 m Alpo Kautto 79,61

M75 pituus Aate Lehtimäki 4.28

M80 kuula Esko Kolhonen 10,19

M80 moukari Osmo Renvall 29,64

M80 heitto 5-ottelu Osmo Renvall 3478

Pronssia M45 moukari Antti Örn 50,56

M45 heitto 5-ottelu Pekka Jutila 3369

N50 keihäs Inkeri Fält 35,68

M50 5000 m Pekka Vakkuri 16.34

M55 moukari Ilmari Tuomela 46,94

M60 pituus Ilpo Sopanen 5.15

M60 korkeus Olavi Niemi 1.50

M60 kiekko Simo Helminen 47,88

M60 keihäs Olavi Rantanen 50,94

M60 5-ottelu Ilpo Sopanen 3678

M60 heitto 5-ottelu Raimo Leino 3987

M60 4x400 m Antti Kanerva, Hannu Suoknuuti,

Antero Tammento, Ahti Vilpas

M65 kuula Toivo Suomela 12,24

M65 heitto 5-ottelu Veikko Javanainen 3477

M70 maraton Teuri Raevaara 3.53.18

M70 moukari Lauri Tamminen 41,16

M70 heitto 5-ottelu Valto Mäkelä 3785

N75 kiekko Mirja Ronni 15,36

M75 3-loikka Aate Lehtimäki 7.89

M75 korkeus Reino Taskinen 1.21

M75 keihäs Leo Sahlström 30,06

M80 keihäs Tatu Pohja 22,72

## Malmö – Ruotsi 19.-27.7.1996

Kultaa N40 moukari Siv Lövgren 40,26

M45 3000 m esteet Heimo Kärkkäinen 9.56,19

M45 pituus Tapani Taavitsainen 6.61

N50 800m Inkeri Janhunen 2.34,78

N50 5000 m Inkeri Janhunen 19.05,60

M50 100 m Pertti Ahomäki 11,89

M50 pituus Pertti Ahomäki 6.61

M50 3-loikka Pertti Ahomäki 13.30

M50 moukari Antti Örn 59,32

M55 3-loikka Stig Bäcklund 13.33

M60 maraton Pekka Räty 3.02.29,9

M60 keihäs Aki Itkonen 53,44

M60 moukari Ilmari Tuomela 49,88

M60 heitto 5-ottelu Raimo Leino 4528

M65 1500 m Unto Mattsson 5.08,91

M65 5 km kävely Toivo Tuomela 27.40,9

M65 kuula Mauri Sievänen 13,43

N70 kiekko Kaija Jortikka 22,64

M70 300 m aidat Hannu Suoknuuti 52,22

M70 pituus Matti Järvinen 4.85

M70 keihäs Veikko Javanainen 45,72

M70 5-ottelu Pekka Penttilä 3800

M70 4x400 m Toivo Vikman, Hannu Suoknuuti,

Carl-Johan Lill, Yrjö Torikka 4.57,82

N75 keihäs Mirjam Ronni 19,36

M75 5 km kävely Urpo Lilja 33.29,1

M75 20 km kävely Urpo Lilja 2.21.20,4

M75 kiekko Kauko Jouppila 42,96

M80 1500 m Toivo Perttu 6.56,31

M80 5000 m Toivo Perttu 25.34,65

M80 10000 m Toivo Perttu 38.39,0

M80 5 km kävely Viljo Hallikainen 38.39,0

M80 20 km kävely Viljo Hallikainen 2.43.22,3

M80 korkeus Reino Taskinen 1.15

M80 moukari Bruuno Silekoski 28,68

Hopeaa M45 10000 m Heimo Kärkkäinen 32.17,00

M45 20 km kävely Heikki Lahtinen 1.47,20

M50 3-loikka Tapani Taavitsainen 13,02

M50 keihäs Kauko tuisku 58,60

M55 100 m Jorma Ehrström 12,28

M60 maraton Erkki Järvensivu 3.03.06,9

M60 kuula Reino Laine 14,89

M60 kiekko Veikko Ryyti 54,26

M60 moukari Pentti Eerola 49,86

M65 800 m Unto Mattsson 2.26,32

M65 kiekko Urho Lamminen 45,02

M65 moukari Seppo Salanto 49,54

M65 heitto 5-ottelu Seppo Salanto 4287

N70 moukari Kaija Jortikka 25,32

M70 100 m Matti Järvinen 14,02

M70 800 m Yrjö Torikka 2.34,31

M70 1500 m Yrjö Torikka 5.19,67

M70 80 m aidat Hannu Suoknuuti 14,52

M70 2000 m esteet Reino Tiitinen 10.27,31

M70 3-loikka Matti Järvinen 10.11

M70 kuula Erik Eriksson 13,22

M70 keihäs Erik Eriksson 40,48

N75 5 km kävely Aili Kaukiainen 48.40,8

N75 moukari Aili Kaukiainen 17,78

M75 heitto 5-ottelu Ilmari Liitiä 3680

N80 kuula Aino Korkeila 5,78

N80 kiekko Aino Korkeila 12,92

N80 moukari Aino Korkeila 15,82

M80 pituus Reino Taskinen 3.37

M80 5-ottelu Reino Taskinen 2222

M80 heitto 5-ottelu Bruuno Silekoski 3680

Pronssia M45 5 km kävely Heikko Laitinen 24.40,8

N50 1500 m Inkeri Janhonen 5.14,82

M50 1500 m Markku Veijalainen 4.23,89

M50 seiväs Veikko Mäkelä 3.90

N55 maraton Asta Severinkangas 3.21.37,0

M55 200 m Jorma Ehrström 24,89

M60 heitto 5-ottelu Ilari Tuomela 4154

M60 4x100 m Antero Tammento, Aulis Suominen,

Pauli Vehkjärvi, Terho Välimäki 50,80

M60 4x400 m Unto Mattsson, Taneli Konttinen,

Väinö Mikkola, Antero Tammento 4.14,71

N70 keihäs Kaija Jortikka 19,40

N70 heitto 5-ottelu Kaija Jortikka 3960

M70 400 m Toivo Vikman 1.09,68

M70 800 m Toivo Vikman 2.40,44

M70 2000 m esteet Heimo Toikkanen 10.30,33

M70 3-loikka Aatos Sainio 9.53

M70 seiväs Matti Tyry 2.30

M70 kuula Veikko Javanainen 12,33

M70 heitto 5-ottelu Erik Eriksson 4285

M75 10000 m Aimo Virolainen 46.29,47

M75 80 m aidat Helmer Heinonen 18,55

M75 seiväs Bror-Erik Nysten 1.90

M75 kuula Ilmari Liitiä 11,80

M75 keihäs Paavo salminen 31,22

N80 keihäs Aino Korkeila 13,76

N80 heitto 5-ottelu Aino Korkeila 2990

M80 100 m Pentti Vuorela 16,11

M80 800 m Tauno Raskinen 3.49,8,74

## Cecenatico – Italia 10.-19.9.1998

Kultaa M45 10000 m Heimo Kärkkäinen 32.44,69

M50 1500 m Heikki Vakkuri 4.21,50

M50 pituus Pertti Ahomäki 2.28

M50 3-loikka Pertti Ahomäki 13.08

M50 moukari Antti Örn 61,74

N55 5000 m Inkeri Janhunen 19.27,74

N55 10000 m Inkeri Janhunen 41.52,30

N55 seiväs Inkeri Fält 1.90

N55 keihäs Inkeri Fält 34,01

M55 100 m Jorma Manninen 12,34

M65 keihäs Aki Itkonen 50,91

N70 moukari Kaija Jortikka 24,48

N70 heitto 5-otelu Kaija Jortikka 4050

M70 80 m aidat Hannu Suoknuuti 14,42

M70 30 m aidat Hannu Suoknuuti 54,42

M70 pituus Matti Järvinen 4.59

M70 3-loikka Matti Järvinen 9.94

M70 kuula Tauno Kivi 14,38

M70 kiekko Matti Järvinen 40,28

M70 moukari Matti Järvinen 40,16

M70 heitto 5-ottelu Matti Järvinen 4265

M75 800 m Toivo Vikman 2.53,13

M75 1500 m Toivo Vikman 6.02,78

M75 kuula Erik Eriksson 12,91

M75 keihäs Erik Erikson 36,13

M75 heitto 5-ottelu Erik Eriksson 4359

M80 moukari Ensio Hämäläinen 27,36

Hopeaa N40 moukari Siv Lövgren 38,58

N45 3-loikka Marja Metsänkylä 9.75

M50 800 m Heikki Vakkuri 2.08,41

M50 pituus Tapani Taavitsainen 6.08

N55 1500 m Inkeri Janhunen 5.28,70

M55 200 m Jorma Manninen 24,86

N60 moukari Kerttu Kangasmäki 33,37

M60 keihäs Olavi Varis 54,57

M60 moukari Pentti Eerola 49,37

M65 3-loikka Olavi Niemi 10.32

M65 korkeus Olavi Niemi 1.45

M65 keihäs Olavi Rantanen 49,26

N70 kiekko Kaija Jortikka 20,40

M70 5-ottelu Matti Järvinen 3803

M75 3-loikka Jorma Lehmuskoski 7.96

M75 korkeus Erkko Simola 1.27

M75 kuula Valto Mäkelä 11,21

M75 moukari Eino Anttila 38,07

M75 4x100 m Helmer Heinonen, Jorma Lehmuskoski,

Erkko Simola, Toivo Vikman 1.07,94

N80 kuula Aino Korkeila 5,46

N80 kiekko Aino Korkeila 11,86

N80 heitto 5-ottelu Aino Korkeila 2869

M80 heitto 5-ottelu Ensio Hämäläinen 3460

Pronssia N40 10 km kävely Anneli Kuukkanen 1.01.16

N45 5000 m Helena Rantakari 19.20,09

N45 80 m aidat Marja Metsänkylä 15,25

M50 100 m Pertti Ahomäki 12,31

M50 4x100 m Erik Kallio, Harri Suominen,

Jorma Manninen, Pertti Ahomäki 49,39

M55 korkeus Veikko Tarkkio 1.65

M60 moukari Raimo Leino 49,29

M60 4x100 m Jaakko Nieminen, Taneli Konttinen,

Ahti Vilpas, Antero Tammento 453,83

M60 4x400 m Väinö Mikkola, Taneli Konttinen,

Ahti Vilpas, Antero Tammento 4.20,80

M65 heitto 5-ottelu Aki Itkonen 4872

M70 keihäs Martti Kamila 40,20

M70 4x100 m Lasse Taiminen, Kurt Byggmäster,

Martti Kamila, Matti Järvinen 59,76

M70 4x400 m Kurt Byggmäster, Lasse Taiminen,

Matti Tyry, Martti Kamila 5.33,03

M75 keihäs Paavo Salminen 32,02

N80 keihäs Aino Korkeila 11,80

N80 moukari Aino Korkeila 13,85

M80 keihäs Leo Sahlström 23,44

## Jyväskylä – Suomi 6.-16.7.2000

Kultaa N35 800 m Riitta Kallio-Kokko 2.16,68

N35 1500 m Riitta Kallio-Kokko 4.43,52

N35 10000 m Anne Jääskeläinen 36.27,28

N35 maraton Anu Vatanen 2.29.15

N35 5000 m kävely Mirva Pynnönen 27.05.01

N35 10 km kävely Mirva Pynnönen 58.19

N35 kuula Asta Ovaska 14,70

N35 kiekko Jaana Kivistö 41,41

N40 10000 m Erja Nurkkala 37.04,49

N40 maraton Erja Nurkkala 2.53,01

N40 moukari Merja Henriksson 39,36

N45 kuula Riitta Puikkonen 11,23

N45 heitto 5-ottelu Riitta Puikkonen 4119

M45 pituus Jouko Nikula 6.39

M45 keihäs Jorma Markus 67,92

N50 keihäs Anneli Virkkala 36,98

M50 1500 m Heikki Vakkuri 4.23,58

M50 pituus Pertti Ahomäki 6.15

M50 3-loikka Reijo Pynnönen 11.93

M50 keihäs Esa Kiuru 65,22

N55 800 m Leena Halme 2.45,64

M55 maraton Eino Hämäläinen 2.57,55

N55 seiväs Pirkko Pitkänen 2.40

M55 korkeus Asko Pesonen 1.75

M55 keihäs Kauko Tuisku 55,14

M60 pituus Stig Bäcklund 5.70

N65 400 m Liisa Karkkulainen 82,29

N65 800 m Liisa Karkkulainen 3.19,24

N65 10000 m Pirkko Kinnunen 48.36,44

N65 5000 m kävely Pirkko Kinnunen 31.48,32

N65 maraton Pirkko Kinnunen 3.52,03

M65 maraton Pekka Räty 3.12.41

M65 5000 m kävely Aaro Nokela 25.56,49

M65 seiväs Ilpo Sopanen 3.20

M65 moukari Raimo Leino 49,17

M65 keihäs Aki Itkonen 46,75

N70 moukari Tyyne Vuorinen 26,26

M70 800 m Unto Mattsson 2.44,22

M70 1500 m Unto Mattsson 5.30,96

N75 kuula Kaija Jortikka 7,50

N75 kiekko Kaija Jortikka 19,54

N75 moukari Kaija Jortikka 23,15

N75 heitto 5-ottelu Kaija Jortikka 4205

M75 800 m Yrjö Torikka 2.58,09

M75 1500 m Yrjö Torikka 5.56,11

M75 300 m aidat Pekka Penttilä 59,65

M75 5000 m kävely Taavi Hokkanen 33.57,03

M75 pituus Aatos Sainio 4.21

M75 3-loikka Aatos Sainio 9.14

M75 kuula Erik Eriksson 13,10

M75 kiekko Unto Lehmuskoski 38,06

M75 5-ottelu Pekka Penttiä 3626

M75 keihäs Erik Eriksson 40,17

M75 heitto 5-ottelu Unto Leimukoski 4699

M75 4x400 m Pekka Penttilä, Toivo Vikman,

Carl-Johan Lill, Yrjö Torikka 5.05,89

N80 pituus Linnea Lehtonen 1.95

N80 korkeus Linnea Lehtonen 0.80

N80 kiekko Aili Kaukiainen 12,13

N80 moukari Aili Kaukiainen 16,22

N80 heitto 5-ottelu Aili Kaukiainen 2919

M80 5000 m Aimo Virolainen 26.43,32

M80 10000 m Emor Holmbacka 56.09,81

M80 maraton Aimo Virolainen 4.54.44

M80 80 m aidat Ilmari Koppinen 19,53

M80 pituus Aate Lehtimäki 3.55

M80 3-loikka Aate Lehtimäki 7.92

M80 kuula Olavi Pursiainen 11,11

M80 kiekko Olavi Pursiainen 30,40

M80 moukari Olavi Pursiainen 33,40

M80 keihäs Viljo Kyyrö 33,27

M80 5-ottelu Alpo Kautto 3028

M80 heitto5-ottelu Olavi Pursiainen 4550

Hopeaa N35 5000 m Päivi Luostarinen 17.57,81

N35 100 m aidat Sari Ailus 17,99

N40 10000 m Pirjo Arminen 41.24,50

M40 3000 m esteet Tommy Ekblom 9.35,96

M40 kiekko Juha Hietala 46,74

M40 heitto 5-ottelu Juha Hietala 3360

N45 kiekko Riitta Puikkonen 39,72

N45 keihäs Riitta Puikkonen 35,01

N45 moukari Siv Lövgren 36,19

N45 heitto 5-ottelu Siv Lövgren 3358

M45 5000 m Heimo Kärkkäinen 16.07,28

M45 400 m aidat Timo Vauhkonen 61,69

M45 5000 m kävely Asko Turkki 24.51,07

M45 keihäs Imants Muiznieks 57,63

M45 4x100 m Seppo Taivassalo, Raimo Koskela,

Kari Lindberg, Markku Rautasalo 47,17

M45 4x400 m Aki Mäkinen, Harri Juuti,

Timo Vauhkonen, Timo Virtanen 3.42,77

N50 80 m aidat Terttu Tuunanen 14,87

N50 3-loikka Terttu Tuunanen 9.13

M50 400 m aidat Seppo Putkinen 63,42

M50 maraton Risto Laitinen 2.44.58

M50 5000 m kävely Seppo-Juhani Savolainen 23.38,59

M50 20 km kävely Seppo-Juhani Savolainen 1.42.44

M50 korkeus Ilkka Olkkonen 1.70

M50 seiväs Hannu Mäkipää 3.70

N55 400 m Leena Halme 71,65

N55 maraton Tuula Tammisto 3.37.41

N55 4x400 m Sirpa Mattila, Sirkka-Liisa Ruuskanen,

Terttu Bylinä, Terttu Rissanen 5.25,75

M55 100 m Jorma Manninen 12,55

N60 maraton Asta Severinkangas 3.31.53

N60 kuula Sirkka Kauppinen 11,05

N60 moukari Kerttu Kangasmäki 32,73

N60 heitto 5-ottelu Kerttu Kangasmäki 4077

M60 5000 m Veikko Hassinen 17.24,55

M60 10000 m Veikko Hassinen 36.31,68

M60 kuula Esko Hilden 15,01

M60 kiekko Jaakko Leskinen 55,66

M60 4x100 m Aimo Mikkola, Jorma Ehrström,

Aulis Suominen, Osmo Ermiö 52,04

M60 4x400 m Urpo Puranen, Aimo Mikkola,

Jorma Nieminen, Paavo Kinnunen 4.16,38

N65 100 m Lea Vilpas 15,81

M65 10000 m Pekka Räty 39.29,96

M65 300 m aidat Pauli Vehkjärvi 48,96

M65 20 km kävely Aaro Nokela 1.54.37

M65 pituus Timo Junttila 4.96

M65 3-loikka Timo Junttila 10.47

M65 korkeus Paavo Eriksson 1.51

M65 kuula Pentti Niskanen 12,30

M65 kiekko Veikko Ryyti 50,20

M65 keihäs Niilo Hämäläinen 45,46

M65 5-ottelu Paavo Eriksson 3997

M65 heitto 5-ottelu Raimo Leino 4742

M65 4x100 m Antti Kanerva, Pentti Rantanen,

Heikki Tuomi, Pauli Vehkjärvi 53,91

M65 4x400 m Taneli Konttinen, Jaakko Lastumäki,

Tauno Salonen, Esa Paldanius 4.27,00

M70 200 m Terho Välimäki 28,46

M70 5000 m kävely Toivo Tuomela 28.56,29

M70 20 km kävely Toivo Tuomela 2.07.35

M70 pituus Matti Järvinen 4.48

M70 3-loikka Matti Järvinen 9.53

M70 kuula Leo Saarinen 13,93

M70 kiekko Tauno Kivi 40,52

M70 keihäs Veikko Javanainen 43,47

M70 4x100 m Matti Järvinen, Terho Välimäki,

Hannu Suoknuuti, Eino Tuomisto 55,62

M70 4x40 m Unto Mattsson, Pentti Saavalainen,

Matti Pohjoismäki, Jouko Toikkanen 5.01,56

N75 keihäs Kaija Jortikka 17,22

M75 800 m Carl-Johan Lill 3.03,38

M75 10000 m Aaro Hakala 50.31,36

M75 maraton Aaro Hakala 4.35,27

M75 20 km kävely Taavi Hokkanen 2.27,08

M75 pituus Arvo Heininen 4.04

M75 3-loikka Arvo Heininen 8.67

M75 seiväs Lasse Taiminen 2.20

M75 kuula Unto Leimukoski 11,61

M75 moukari Unto Leimukoski 35,30

M75 4x100 m Pekka Penttiä, Carl-Johan Lill,

Aatos Sainio, Arvo Heininen 60,36

N80 keihäs Aili Kaukiainen 12,12

M80 100 m Linnea Lehtonen 26,05

N80 5000 m kävely Aino Laahanen 45.46,84

M80 400 m Alpo Kautto 1.23,34

M80 800 m Aimo Virolainen 3.39,94

M80 1500 m Aimo Virolainen 7.24,40

M80 10000 m Aimo Virolainen 56.23,24

M80 5000 m kävely Erkki Siili 37.01,66

M80 kuula Arvi Levola 9,52

M80 kiekko Taavi Tulonen 29,59

M80 4x100 m Aate Lehtimäki, Aimo Virolainen,

Ilmari Koppinen, Alpo Kautto 70,78

M80 4x400 m Matti Niemi, Ilmari Koppinen,

Aimo Virolainen, Alpo Kautto 7.40,59

M85 korkeus Pentti Sumari 0.95

M85 keihäs Tatu Pohja 20,99

Pronssia N35 5000 m Kaisa Lettojärvi 17.58,75

N35 5000 m kävely Vuokko Luoma 38.07,80

N35 seiväs Sari Ailus 2.60

N35 keihäs Mervi Tolonen 38,24

N35 4x100 m Anne Vakkala, Ursula Eerola,

Eira Taulaniemi, Sari Ailus 55,50

N40 maraton Anitta Nurmisto-Perä 3.02,19

N40 seiväs Heli Kenttämaa 2.60

M40 5000 m Esa Kurvinen 15.47,09

M40 keihäs Kari Häkkilä 58,50

M40 4x400 m Rolf Winberg, Jorma Hietamäki,

Jukka Mononen, Jouko Hassi 3.35,69

N45 200 m Lea Vilpas 33,51

N45 kuula Margareetta Tummavuori 9,27

N45 keihäs Margareetta Tummavuori 33,25

N45 moukari Riitta Puikkonen 35,50

M45 100 m Raimo Koskela 12,01

M45 3000 m esteet Heimo Kärkkäinen 10.16,95

M45 maraton Tuomo Panttila 2.38.58

M45 kiekko Veini Holopainen 45,42

N50 1500 m Tuula Lahdenperä 5.19,73

N50 maraton Seija Visu 3.20.14

N50 3-loikka Anja Aaltonen 8.99

N50 kuula Kerttu Niemi 11,02

N50 4x400 m Marketta Västi, Birgit Hirvelä,

Terttu Tuunanen, Aija Hynynen 4.54,50

M50 800 m Heikki Vakkuri 2.08,87

M50 maraton Pekka Termonen 2.47.04

M50 5000 m kävely Veikko Lahtinen 24.19,42

M50 20 km kävely Harry Lankinen 1.45.34

M50 keihäs Erkki Porri 54,26

M50 4x400 m Daniel Sowah, Lauri Intovuori,

Heikki Vakkuri, Mauri Lyytikäinen 3.51,24

N55 300 m aidat Terttu Rissanen 61,42

N55 maraton Riitta Rasimus 3.44.49

N55 seiväs Inkeri Fält 2.20

N55 keihäs Terttu Rissanen 29,73

N55 4x100 m Terttu Rissanen, Sirkka-Liisa Ruuskanen,

Pirjo Karetie, Pirkko Pitkänen 63,60

M55 kiekko Tauno Oinonen 42,42

M55 4x100 m Jorma Pirinen, Toivo Hietanen,

Kari-Pekka Huomo, Jorma Manninen 52,37

N60 5000 m kävely Ritva Tuliniemi 33.10,18

N60 10 km kävely Ritva Tuliniemi 1.07.45

N60 kuula Inkeri Lehtonen 10,43

N60 kiekko Sirkka Kauppinen 32,77

N60 moukari Rauha Lehtohalme 30,66

N60 keihäs Kerttu Kangasmäki 25,69

N60 heitto 5-ottelu Inkeri Lehtonen 3815

N60 4x100 m Marjatta Taipale, Aino Koistinen,

Irja nieminen, Asta Severinkangas 74,60

N60 4x400 m Marjatta Taipale, Ritva Tuliniemi,

Irja Nieminen, Asta Severinkangas 6.27,30

M60 100 m Osmo Ermiö 12,70

M60 maraton Pentti Gustafsson 3.02.29

M60 korkeus Henry Willstedt 1.55

M60 kiekko Aarne Kajanne 48,31

M60 keihäs Kalevi Jaakkola 49,27

N65 1500 m Kirsti Kyllönen 7.00,77

N65 10 km kävely Helvi Sorri 1.28.45

M65 800 m Esa Paldanius 2.31,27

M65 100 m aidat Reino Tikkanen 19,80

M65 maraton Martti Laitinen 3.29.55

M65 korkeus Reino Kataja 1.42

M65 moukari Ilmari Tuomela 45,14

M65 heitto 5-ottelu Väinö Isosaari 4409

M70 100 m Terho Välimäki 13,73

M70 korkeus Karri Wichmann 1.30

M70 seiväs Pentti Saavalainen 2.30

M70 kuula Tauno Kivi 13,82

M70 kiekko Aarne Ilvonen 40,26

M70 moukari Pentti Saarikoski 41,97

M70 5-ottelu Matti Järvinen 2280

M70 heitto 5-ottelu Leo Saarinen 4220

N75 moukari Marjatta Läspä-Anttila 14,70

M75 200 m Arvo Heininen 31,74

M75 400 m Yrjö Torikka 72,75

M75 1500 m Taavi Heikkinen 6.24,61

M75 5000 m kävely Niilo Virtanen 36.36,33

M75 3-loikka Jorma Lehmuskoski 8.22

M75 seiväs Jukka Isto 2.10

N80 100 m Aili Kaukinen 26,19

N80 kuula Auli Kaukinen 4,87

M80 200 m Alpo Kautto 36,09

M80 pituus Alpo Kautto 3.41

M80 korkeus Eelis Kallio 1.03

## Potsdam – Saksa 15.-25.8.2002

Kultaa M40 5-ottelu Mauno Leskelä 3531

M55 400 m aidat Seppo Putkinen 63,60

M55 pituus Pertti Ahomäki 5.92

M60 2000 m esteet Jaakko Heikkinen 7.20,70

N65 maraton Asta Severinkangas 3.41,19

N65 keihäs Kerttu Kangasmäki 29,19

N65 moukari Inkeri Lehtonen 33,50

N65 heitto 5-ottelu Inkeri Lehtonen 5070

M70 800 m Unto Mattsson 2.38,14

M70 1500 m Unto Mattsson 5.33,39

N75 kiekko Kaija Jortikka 18,51

N75 moukari Kaija Jortikka 21,84

M75 5000 m kävely Matti Rautio 33.24,23

M75 seiväs Pentti Saavalainen 2.50

M75 kuula Erik Eriksson 12,06

M75 moukari Erik Eriksson 34,06

M80 4x400 m Pentti Koski, Ilmari Koppinen,

Aimo Virolainen, Viljo Tuovinen 6.44,14

M85 kiekko Ensio Hämäläinen 31,86

M85 moukari Ensio Hämäläinen 23,23

M85 heitto 5-ottelu Ensio Hämäläinen 3601

Hopeaa M50 400 m aisat Antti Mero 64,07

M55 seiväs Veikko Mäkelä 3.60

M55 keihäs Kauko Tuisku 54,19

M60 1500 m Jaakko Heikkinen 4.43,21

M60 pituus Jorma Pirinen 4.98

N65 kiekko Inkeri Lehtonen 31,73

M65 kiekko Veikko Ryyti 47,28

M70 400 m Markus Virrankoski 70,18

M70 300 m aidat Jaakko Nieminen 54,56

M70 kuula Leo Saarinen 13,12

M70 4x400 m Terho Välimäki, Unto Mattsson,

Markus Virrankoski, Jaakko Nieminen 4.40,22

N75 keihäs Kaija Jortikka 16,65

N75 moukari Tyyne Vuorinen 21,35

N75 heitto 5-ottelu Kaija Jortikka 3966

M75 300 m aidat Pentti Saavalainen 58,73

M75 korkeus Karri Wichmann 1.30

M75 3-loikka Matti Järvinen 8.80

M75 keihäs Erik Eriksson 36,82

M75 20 km kävely Nils Vahlberg 2.37.53

M75 5-ottelu Matti Järvinen 3267

M75 heitto 5-ottelu Erik Eriksson 4351

M75 4x100 m Karri Wichmann, Kurt Byggmäster,

Pentti Saavalainen, Matti Järvinen 64,17

M80 10000 m Aimo Virolainen 56.17,69

M80 pituus Aate Lehtimäki 3.77

M80 3-loikka Aate Lehtimäki 7.41

M80 seiväs Ilmari Koppinen 1.60

M80 4x100 m Aate Lehtimäki, Ilmari Koppinen,

Pentti Koski, Viljo Tuovinen 69,52

M85 3-loikka Ensio Hämäläinen 4.86

M85 kuula Ensio Hämäläinen 7,53

M85 5-ottelu Ensio Hämäläinen 1513

Pronssia N35 kiekko Jaana Kivistö 41,99

N40 seiväs Sari Ailus 3.00

N45 seiväs Heli Kenttämaa 2.60

N45 heitto 5-ottelu Siv Karlström 3158

M45 pituus Jouko Nikula 6.08

M45 kiekko Veini Holopainen 43,74

M45 heitto 5-ottelu Veini Holopainen 3654

M45 4x100 m Veijo Jääskeläinen, Raimo Koskela,

Reijo Häyrinen, Timo Virtanen 48,77

N50 5000 m kävely Eira Kalermo 28.25,58

N50 10 km kävely Eira Kalermo 56.54

M50 seiväs Seppo Taivassalo 3.80

N55 4x400 m Pirjo Karetie, Mirja Mäntylä,

Terttu Bylinä, Marjatta Taipale 5.35,65

M55 100 m aidat Harri Suominen 16,68

M55 seiväs Eero Väyrynen 3.50

M60 100 m Jorma Manninen 12,63

M60 korkeus Antti Hautamäki 1.55

N65 800 m Kirsti Kyllönen 3.28,82

N65 10000 m Asta Severinkangas 47.32,76

N65 80 m aidat Inkeri Lehtonen 16,49

N65 kuula Inkeri Lehtonen 10,73

N65 5-otelu Inkeri Lehtonen 3641

N65 4x100 m Helvi Sorri, Inkeri Lehtonen,

Kaija Jortikka, Kirsti Kyllönen 1.19,25

M65 300 m aidat Olavi Lintunen 52,19

M65 4x100 m Antti Kanerva, Aulis Suominen,

Olavi Lintunen, Urpo Mikkonen 54,63

M70 200 m Terho Välimäki 29,43

M70 korkeus Olavi Niemi 1.33

M70 3-loikka Olavi Niemi 9.38

M70 kiekko Martti Kamila 37,20

M70 keihäs Martti Kamila 39,78

M70 4x100 m Terho Välimäki, Olavi Niemi,

Unto Mattsson, Jaakko Nieminen 58,14

N75 heitto 5-ottelu Tyyne Vuorinen 3936

M75 100 m Pentti Saavalainen 15,42

M75 200 m Pentti Saavalainen 32,58

M75 korkeus Yrjö Mäkelä 1.30

M75 kuula Yrjö Mäkelä 11,56

M75 kiekko Matti Järvinen 31,32

M75 keihäs Karri Wichmann 35,40

M75 moukari Matti Järvinen 32,42

M80 400 m Viljo Tuovinen 1.23,08

M80 800 m Aimo Virolainen 3.39,49

M80 1500 m Viljo Tuovinen 7.27,92

M80 3-loika Ilmari Koppinen 6.82

M80 keihäs Aate Lehtimäki 27,11

M80 5-ottelu Pentti Koski 2712

M85 keihäs Ensio Hämäläinen 19,41

## Århus – Tanska 22.7.-1.8.2004

Kultaa M35 pituus Hannu Pennanen 2.28

N40 kiekko Jaana Kivistö 42,32

M40 keihäs Timo Suomalainen 67,74

M40 5-ottelu Mauno Leskelä 3489

M55 keihäs Kauko Tuisku 5,04

N65 keihäs Kerttu Kangasmäki 28,16

M70 keihäs Aki Itkonen 43,90

M70 5-ottelu Viljo Knaappila 3500

M70 heitto 5-ottelu Väinö Isosaari 4633

N75 3-loikka Martta Nyström 4.06

M75 3-loikka Matti Järvinen 8.67

M75 kiekko Tauno Kivi 36,73

M75 keihäs Matti Kamila 43,77

M75 paino Leo saarinen 14,68

M75 heitto 5-ottelu Leo Saarinen 4531

N80 moukari Kaija Jortikka 19,98

N80 paino Kaija Jortikka 8,55

N80 heitto 5-ottelu Kaija Jortikka 4395

M80 800 m Toivo Vikman 3.18,89

M80 3-loikka Jorma Lehmuskoski 8.00

M80 kuula Erik Eriksson 11,36

M80 kiekko Kauko Jouppila 31,42

M80 keihäs Erik Eriksson 36,39

M80 moukari Erik Eriksson 31,56

M80 paino Erik Eriksson 16,27

M80 heitto 5-ottelu Erik Eriksson 5073

M85 pituus Aate Lehtimäki 3.59

M85 3-loikka Aate Lehtimäki 7.63

M85 keihäs Aate Lehtimäki 26,74

Hopeaa N40 10 km kävely Liisa Tirkkonen-Grönholm 1.01.58

N45 10 km kävelyjouk Eira Kalermo, Toikka,

Vähärautio 3.18.03

M45 seiväs Jukka Koivisto 4.00

N50 10 km kävely Eira Kalermo 57.44

N50 paino Siv Lövgren 12,11

M50 5000 m Heimo Kärkkäinen 16.04,07

M50 pituus Jouko Nikula 6.08

M50 kuula Antti Lehti 14,15

M55 moukari Antti Örn 50,46

N60 10 km kävely Pirjo Karetie 1.02.58

M60 100 m Jorma Manninen 12,72

N65 moukari Kerttu Kangasmäki 25,80

N65 paino Kerttu Kangasmäki 11,92

N65 heitto 5-ottelu Kerttu Kangasmäki 4202

M65 2000 m esteet Veikko Hassinen 8.15,13

M65 4x100 m Mikko Saarinen, Aulis Suominen,

Urpo Mikkonen, Aimo Mikkola 53,57

N70 800 m Kirsti Kyllönen 3.39,43

N70 5000 m kävely Helvi Sorri 48.22,52

N70 4x100 m Helvi Sorri, Martta Nyström,

Kaija Jortikka, Kirsti Kyllönen 1.36,45

M70 pituus Timo Jutila 4.75

M70 3-loikka Timo Jutila 10.16

M70 4x100 m Viljo Knaappila, Markus Virrankoski,

Timo Jutila, Jaakko Nieminen 58,43

M75 300 m aidat karri Wichmann 70,76

M75 kuula Leo Saarinen 12,84

M75 moukari Leo Saarinen 34,27

M75 paino matti Järvinen 14,02

M75 5-ottelu Karri Wichmann 3207

M75 10-ottelu Karri Wichmann 6034

M75 4x100 m Kurt Byggmäster, Lars Lindberg,

Pentti Koski, Matti Järvinen 77,97

N80 pituus Kaija Jortikka 1.92

N80 keihäs Kaija Jortikka 14,66

N80 5-ottelu Kaija Jortikka 3207

M80 400 m Toivo Vikman 1.21,51

M80 800 m Olavi Liukka 3.21,51

M80 1500 m Olavi Liukka 7.10,82

M80 kuula Valto Mäkelä 9,50

M80 heitto 5-ottelu Valto Mäkelä 4082

M80 4x100 m Jorma Lehmuskoski, Aate Lehtimäki,

Toivo Vikman, Olavi Liukka 68,63

M85 100 m Aate Lehtimäki 17,32

M85 200 m Ilmari Koppinen 46,86

M85 80 m aidat Ilmari Koppinen 22,48

M85 3-loikka Ilmari Koppinen 5.73

M85 kuula Aate Lehtimäki 8.86

M85 kiekko Ensio Hämäläinen 20,64

M85 keihäs Helge Lönnroth 26,49

M85 moukari Helge Lönnroth 22,23

M85 paino Ensio Hämäläinen 11,30

M85 heitto 5-ottelu Helge Lönnroth 4334

Pronssia N40 seiväs Sari Ailus 3.10

M40 4x100 m Raimo Koskela, Jukka Mononen,

Pertti Purola, Mauno Leskelä 45,09

M45 seiväs Pekka Sutinen 3.90

M45 heitto 5-ottelu Ralf Högnäs 3395

N50 5000 m Helena Rantakari 19.26,87

N50 5000 m kävely Eira Kalermo 28.40,35

M50 100 m aidat Jouko Nikula 15,26

M50 3000 m esteet Heimo Kärkkäinen 10.40,02

N55 300 m aidat Terhi Kokkonen 58,06

N55 5-ottelu Terhi Kokkonen 3166

M55 800 m Heikki Vakkuri 2.25,56

M55 1500 m Heikki Vakkuri 4.32,02

M55 3-loikka Eero Väyrynen 11.40

N60 5000 m kävely Pirjo Karetie 30.58,00

M60 2000 m esteet Jaakko Heikkinen 7.27,88

N65 5000 m kävely Sanni Väyrynen 36.09

N65 10 km kävely Sanni Väyrynen 1.14.56

N65 kuula Kerttu Kangasmäki 9,07

M65 keihäs Kalevi Honkanen 47,65

N70 5000 m Kirsti Kyllönen 36.25,25

M70 3-loikka Viljo Knaappila 9.27

M70 paino Seppo Salanto 17,54

M70 4x400 m Viljo Knaappila, Timo Jutila,

Jaakko Nieminen, Markus Virrankoski 5.19

M75 300 m aidat Kurt Byggmäster 1.15,28

M75 kuula Tauno Kivi 12,62

M75 kiekko Martti Kamila 34,83

M75 keihäs Karri Wichmann 36,38

M75 moukari Matti Järvinen 32,81

N80 kuula Kaija Jortikka 6,03

N80 kiekko Kaija Jortikka 14,99

M80 400 m Olavi Liukka 1.24,09

M85 3-loikka Ensio Hämäläinen 5.23

M85 kuula Helge Lönnroth 7,65

M85 paino Helge Lönnroth 11,16

## Poznan – Puola 19.-30.7.2006

Kultaa N40 seiväs Sari Ailus 3.00

N40 kiekko Jaana Kivistö 40,32

M40 5-ottelu Mauno Leskelä 3331

N55 5-ottelu Terhi Kokkonen 3969

M55 3000 m esteet Heimo Kärkkäinen 11.27,97

M60 300 m aidat Seppo Putkinen 45,18

N65 seiväs Inkeri Fält 2.20

M65 seiväs Jorma Pirinen 3.00

M65 5-ottelu Kyösti Poutiainen 3730

M75 seiväs Åke Lund 2.40

M75 kuula Leo Saarinen 12,41

N80 paino Anna-Liisa Lehtovuori 7,40

M80 400 m Yrjö Torikka 1.19,57

M80 800 m Yrjö Torikka 3.11,84

M80 1500 m Yrjö Torikka 6.40,40

M80 300 m aidat Pentti Saavalainen 66,01

M80 maraton Olli Kivioja 5.27.54

M80 seiväs Pentti Saavalainen 2.15

M80 kuula Erik Eriksson 12,21

M80 keihäs Veikko Javanainen 34,79

M80 paino Erik Eriksson 14,40

M80 20 km maantiej Nils Vahlberg 3.10.06,01

M80 heitto 5-ottelu Erik Eriksson 4320

M80 4x400 m Kurt Byggmäster, Pentti Saavalainen,

Nils Vahlberg, Yrjö Torikka 6.27,78

M85 3-loikka Aate Lehtimäki 6.84

M85 kiekko Kauko Jouppila 31,45

Hopeaa N35 2000 m esteet Matleena Pankakoski 7.29,03

N35 5-ottelu Minna Pessa 2807

M45 heitto 5-ottelu Ralf Högnäs 3428

N50 paino Merja Henriksson 12,40

M60 100 m Jorma Manninen 12,81

M60 200 m Jorma Manninen 26,69

M60 moukari Reima Mäki-Äijälä 51,91

M60 10-ottelu Kalevi Partti 6314

N65 korkeus Inkeri Fält 1.18

N65 keihäs Inkeri Fält 30,77

M65 keihäs Kalevi Honkanen 45,81

M70 kuula Reino Laine 14,12

M70 4x100 m Antti Kanerva, Aulis Suominen,

Viljo Knaappila, Markus Virrankoski 5.12,49

M75 80 m aidat Åke Lund 17,91

M75 keihäs Martti Kamila 34,28

M75 10-ottelu Raimo Kietäväinen 6511

M80 80 m aidat Pentti Saavalainen 18,44

N80 pituus Anna-Liisa Lehtovuori 1.96

N80 moukari Anna-Liisa Lehtovuori 16,13

M80 100 m Pentti Saavalainen 16,30

M80 300 m aidat Kurt Byggmäster 1.12,50

M80 kuula Veikko Javanainen 11,26

M80 kiekko Veikko Javanainen 27,02

M80 heitto 5-ottelu Valto Mäkelä 3482

M80 4x100 m Kurt Byggmäster, Aate Lehtimäki, Yrjö Torikka, Pentti Saavalainen 1.09,85

M85 pituus Aate Lehtimäki 3.50

M85 3-loikka Matti Niemi 5.09

M85 kuula Kauko Jouppila 8,81

M85 paino Aate Lehtimäki 10,46

Pronssia N35 100 m Katrin Kreen 13,05

M35 1500 m Juha Menna 4.03,76

N50 moukari Merja Henriksson 36,30

M50 400 m aidat Jorma Hietamäki 61,76

N55 200 m Terhi Kokkonen 30,11

N55 80 m aidat Terhi Kokkonen 14,65

M55 kuula Antti Lehti 14,17

M60 100 m aidat Harri Suominen 16,51

M60 kuula Matti Jouppila 14,31

M60 paino Reima Mäki-Äijälä 17,26

N65 pituus Marjatta Taipale 3.32

N65 heitto 5-ottelu Inkeri Fält 4755

M65 3-loikka Jorma Pirinen 9.99

M65 seiväs Kyösti Poutiainen 2.90

M70 20 km maantiej Paavo Pystynen 2.19.05,00

M70 5-ottelu Antti Kanerva 3123

M75 200 m Terho Välimäki 30,76

M75 pituus Raimo Kietäväinen 3.93

M75 kiekko Martti Kamila 33,81

M75 10-ottelu Karri Wichmann 4680

M80 80 m aidat Kurt Byggmäster 19,06

M80 5000 m kävely Nils Vahlberg 40.13,72

M85 kuula Aate Lehtimäki 8,71

M85 keihäs Aate Lehtimäki 25,48

## Ljublijana – Slovenia 23.7.-3.8.2008

Kultaa N40 100 m Arja Ruotsalainen 12,69

N40 400 m aidat Katrin Kreen 65,26

N40 kiekko Jaana Kivistö 42,85

M40 paino Pauli Havukainen 12,70

M40 5-ottelu Mauno Leskelä 3687

M50 korkeus Ari Liisanantti 1.80

N55 2000 m esteet Eliisa Reijonen 9.12,69

M55 100 m aidat Arto Miikkulainen 15,67

N60 300 m aidat Terhi Kokkonen 54,67

N60 5-ottelu Terhi Kokkonen 4526

M60 maraton Paavo Kettunen 2.57.33

M65 100 m Jorma Manninen 12,89

M65 1500 m Stig Haglund 5.06,03

M65 keihäs Kalevi Honkonen 45,72

M65 10-ottelu Kyösti Poutiainen 7014

M75 1500 m Pauli Ahokas 5.46,94

M75 maraton Pertti Kukkonen 4.12.41

M75 kuula Leo Saarinen 11,91

N80 pituus Senni Sopanen 2.39

N80 3-loikka Senni Sopanen 6.05

M80 keihäs Yrjö Mäkelä 30,36

M80 kuula Tauno Kivi 12,47

M80 kiekko Tauno Kivi 32,03

M85 kuula Valto Mäkelä 9,72

M85 moukari Valto Mäkelä 25,37

Hopeaa N40 400 m Katrin Kreen 59,06

N40 80 m aidat Arja Ruotsalainen 12,30

N40 pituus Arja Ruotsalainen 5.25

M40 kuula Arto Eskelinen 15,32

M45 keihäs Juha Eriksson 55,91

M45 kiekko Ralf Högnäs 41,92

N60 100 m Terhi Kokkonen 14,87

M60 moukari Antti Örn 52,19

N65 seiväs Inkeri Fält 2.00

M65 200 m Jorma Manninen 26,59

M65 5000 m Stig Haglund 18.41,69

M75 400 m Pauli Ahokas 71,64

M75 800 m Pauli Ahokas 2.43,17

M75 300 m aidat Osmo Tuorila 61,81

M75 4x100 m Markus Virrankoski, Terho Välimäki,

Kurt Byggmäster, Pauli Ahokas 63,99

M75 4x400 m Markus Virrankoski, Terho Välimäki,

Kurt Byggmäster, Pauli Ahokas 5.38,86

N80 100 m Senni Sopanen 28,03

N80 pituus Annaliisa Lehtovuori 2.18

N80 3-loikka Annaliisa Lehtovuori 4.13

N80 korkeus Annaliisa Lehtovuori 0.85

N80 heitto 5-ottelu Annaliisa Lehtovuori 2909

M80 300 m aidat Kurt Byggmäster 77,21

M80 kuula Yrjö Mäkelä 10,90

M80 kiekko Yrjö Mäkelä 26,52

M80 paino Matti Järvinen 14,20

M85 paino Valto Mäkelä 12,94

Pronssia N40 200 m Katrin Kreen 26,57

M40 heitto 5-ottelu Pauli Havukainen 3110

M45 paino Ralf Högnäs 14,58

M45 heitto 5-ottelu Ralf Högnäs 3529

M50 kuula Karri Westerlund 15,29

M55 3-loikka Arto Miikkulainen 11.94

N65 seiväs Sinikka Erjavaara 1.50

N65 heitto 5-ottelu Inkeri Fält 4144

M65 2000 m esteet Jaakko Heikkinen 8.01,94

M65 3-loikka Kyösti Poutiainen 9.84

M70 keihäs Kauno Anttila 42,94

M75 100 m Terho Välimäki 15,19

M75 200 m Terho Välimäki 32,30

M75 10000 m Pertti Kukkonen 49.12,36

M75 seiväs Åke Lund 2.40

M75 korkeus Åke Lund 1.23

M75 kuula Simo Helminen 10,79

M75 heitto 5-ottelu Aki Itkonen 4375

M80 80 m aidat Kurt Byggmäster 19,54

M80 moukari Matti Järvinen 29,60

## Nyiregyhaza – Unkari 15.-24.7.2010

Kultaa M35 keihäs Sami Luoto 59,85

N40 400 m aidat Katrin Kreen 1.06,05

M45 kuula Arto Eskelinen 15,08

N60 300 m aidat Terhi Kokkonen 55,93

M65 100 m Jorma Manninen 12,98

M65 pituus Toivo Hietanen 5.17

M65 seiväs Esko Oikkonen 3.35

M70 10000 m Henry Sandkulla 43.46,20

M70 pituus Sakari Hallia 4.64

M70 keihäs Kalevi Honkanen 46,42

M75 1500 m Pauli Ahokas 6.02,97

M75 maraton Eri Friman 4.17.00

M75 kuula Reino Laine 12,40

N80 3-loikka Senni Sopanen 4.70

M80 100 m Terho Välimäki 14,94

M80 200 m Terho Välimäki 31,73

M80 400 m Unto Mattsson 1.16,99

M80 800 m Unto Mattsson 3.01,47

M80 1500 m Unto Mattsson 6.45,83

M80 paino Matti Järvinen 13,44

M85 kuula Erik Eriksson 10,15

M85 moukari Erik Eriksson 30,40

M85 paino Erik Eriksson 11,23

M85 heitto 5-ottelu Erik Eriksson 3920

Hopeaa N35 5000 m Hanna Haavikko 18.35,85

N40 kuula Seija Eskelinen 11,60

N55 2000 m esteet Eliisa Reijonen 9.09,63

M55 pituus Jouko Nikula 5.70

N60 5000 m Tuula Lahdenperä 21.54,00

N60 7-ottelu Terhi Kokkonen 4766

N60 80 m aidat Terhi Kokkonen 14,99

M60 300 m aidat Seppo Putkinen 46,20

N65 5000 m kävely Pirjo Karetie 32.09,72

N65 10 km kävely Pirjo Karetie 1.04.39

N65 7-ottelu Sirkkaliisa Ruuskanen 4388

M65 10-ottelu Kyösti Poutiainen 5662

M70 100 m Aimo Mikkola 13,64

M70 200 m Aimo Mikkola 28,13

M70 80 m aidat Kalevi Honkanen 14,62

M75 80 m aidat Pauli Vehkjärvi 17,23

M75 300 m aidat Pauli Vehkjärvi 57,88

M75 pituus Antti Kanerva 3.86

M80 5000 m kävely Viljo Hyvölä 35.32,31

M80 20 km kävely Viljo Hyvölä 2.33.41

Pronssia N35 1500 m Hanna Haavikko 4.58,41

N40 3-loikka Kristiina Jatkola 10,94

N40 kiekko Seija Eskelinen 36,76

N45 kiekko Jaana Kivistö 39,56

N55 300 m aidat Marja Maksimainen 1.01,13

M55 100 m aidat Jouko Nikula 16,89

M60 100 m aidat Seppo Putkinen 16,21

M60 10-ottelu Lasse Kyrö 5823

N65 300 m aidat Sirkkaliisa Ruuskanen 1.05,05

M65 korkeus Veikko Tarkkio 1.40

M70 200 m Sakari Hallia 29,39

M70 kuula Taisto Hyvärinen 12,48

M70 keihäs Jouni Tenhu 43,85

M70 10-ottelu Jouni Tenhu 3455

M70 heitto 5-ottelu Taisto Hyvärinen 3890

M75 400 m Pauli Ahokas 1.12,43

M75 10-ottelu Antti Kanerva 2815

N80 100 m Senni Sopanen 28,19

N80 pituus Senni Sopanen 2.08

N80 korkeus Senni Sopanen 0.86

M80 200 m aidat Kurt Byggmäster 47,68

## Zittau- SAKSA / Zgorzlec- Puola /Hradek - Tsekki 3.-13.8.2012

Kultaa N35 paino Kirsi Koro 17,07

N35 heitto 5-ottelu Kirsi Koro 3572

M35 heitto 5-ottelu Jari Tourunen 3713

M45 kuula Arto Eskelinen 15.61

M55 10000 m Jukka Kauppila 35.06,36

M55 10-ottelu Timo Rajamäki 7271

M60 moukari Heikki Kangas 62,60

N65 300 m aidat Terhi Kokkonen 58,24

N65 korkeus Terhi Kokkonen 1.24

M65 pituus Vesa Mäki 5.07

M65 keihäs Esa Kiuru 55,63

N70 3-loikka Seija Sario 5.48

M70 2000 m esteet Jaakko Heikkinen 8.13,12

M70 paino Esko Palviainen 19,55

M75 kiekko Kaarle Tuovinen 39,77

M80 3-loikka Senni Sopanen 4.32

M85 80 m aidat Kurt Byggmäster 20,60

M85 200 m aidat Kurt Byggmäster 50,38

M85 10-ottelu Kurt Byggmäster 4096

Hopeaa N35 moukari Kirsi Koro 52,49

M35 keihäs Sami Salo 57,87

N45 kiekko Seija Eskelinen 46,06

N50 keihäs Heli Herlevi-Malila 34,25

N55 5000 m Salme Pihlaja 21.40,53

M55 100 m Harri Huotari 12,14

M55 200 m Harri Huotari 25,12

M55 100 m aidat Timo Rajamäki 16,31

M55 kuula Karri Westerlund 14,20

M55 4x100 m Kalevi Kytölä, Harri Huotari,

Raimo Koskela, Timo Rajamäki 50,16

M60 seiväs Jarmo Lipasti 3.30

M60 keihäs Teuvo Kemppainen 53,67

M60 paino Heikki Kangas 22,04

N65 100 m Terhi Kokkonen 15,41

N65 7-ottelu Terhi Kokkonen 5362

N65 heitto 5-ottelu Liisa Mäkitörmä 4080

M70 1500 m Jaakko Heikkinen 5.39,42

M70 kuula Usko Jokinen 13,07

M70 keihäs Kalevi Honkanen 46,44

M70 moukari Esko Palviainen 47,21

M85 200 m Kurt Byggmäster 40,53

Pronssia N55 paino Liisa Mäkitörmä 12,81

M55 5000 m Jukka Kauppila 16.52,35

M55 3-loikka Veli Jukkola 11.57

M65 korkeus Vesa Mäki 1.51

N70 korkeus Seija Sario 1.01

M70 100 m Jorma Manninen 13,45

M70 keihäs Jouni Tenhu 45,96

M85 100 m Kurt Byggmäster 18,74

## Izmir – Turkki 22. – 31.8.2014

Kultaa N35 moukari Kirsi Koro 51,88

N35 heitto 5-ottelu Kirsi Koro 3566

N40 moukari Tiina Ranta 41,91

M40 kiekko Mika Loikkanen 52,81

M40 heitto 5-ottelu Jarkko Karstila 3203

N50 5000 m Satu Soivanen 20.32,66

M50 kiekko Harri Uurainen 52,90

N55 heitto 5-ottelu Liisa Mäkitörmä 3753

M55 seiväs Risto Järvi 3.60

M55 10-ottelu Timo Rajamäki 7139

N60 2000 m esteet Eliisa Reijonen 9.16,85

M60 kiekko Rauno Möttönen 48,93

M60 paino Heikki Kangas 19,76

M65 maraton Urpo Naumanen 3.13.25

M65 4x100 m Esko Huttunen, Ahti Finning,

Lasse Kyrö, Markku Penttilä 55,85

M65 seiväs Jarmo Lipasti 3.10

N70 400 m Inkeri Janhunen 1.24,20

N70 800 m Inkeri Janhunen 3.11,22

N70 200 m aidat Sirkka-Liisa Ruuskanen 41,62

N70 korkeus Sirkka-Liisa Ruuskanen 1.17

M70 800 m Markku Juopperi 2.53,13

N75 100 m Irma Niemi-Pynttäri 18,63

N75 200 m Marjatta Taipale 39,85

N75 pituus Marjatta Taipale 3.22

N75 korkeus Marjatta taipale 1.02

N75 moukari Irma Niemi-Pynttäri 31,00

M75 paino Eero Järvenpää 14,18

M75 keihäs Jouni Tenhu 42,88

M75 heitto 5-ottelu Eero Järvenpää 3728

M80 pituus Antti Kanerva 3.67

M85 kuula Leo Saarinen 11,20

M85 kiekko Leo Saarinen 22,59

M85 paino Leo Saarinen 10,28

M85 moukari Leo Saarinen 27,05

M85 heitto 5-ottelu Leo Saarinen 3504

Hopeaa N35 800 m Katja Erävistö 2.16,57

N35 1500 m Katja Erävistö 4.37,18

N35 kuula Kirsi Koro 10,46

M40 keihäs Sami salo 56,77

N55 moukari Liisa Mäkitörmä 36,49

M55 100 m aidat Timo Rajamäki 15,20

M55 pituus Timo Rajamäki 5.51

M60 100 m aidat Jouko Nikula 16,14

N60 5000 m Eliisa Reijonen 22.37,27

M60 pituus Jouko Nikula 5.48

M60 korkeus Matti Nieminen 1.65

M60 kuula Rauno Möttönen 13,56

M60 keihäs Teuvo Kemppainen 50,73

N65 korkeus Helinä Pihlaja 1.12

M65 moukari Antti Örn 45,52

N70 4x100 m Marjatta Taipale, Inkeri Janhunen,

Irma Niemi-Pynttäri, Sirkka-Liisa Ruuskanen71,38

N70 1500 m Inkeri Janhunen 6.44,73

N70 80 m aidat Sirkka-Liisa Ruuskanen 18,63

N70 7-ottelu Sirkka-Liisa Ruuskanen 4884

M70 moukari Esko Palviainen 43,51

M75 100 m Aimo Mikkola 13,67

M75 200 m Aimo Mikola 28,88

M75 4x400 m Antti Kanerva, Kauno Anttila,

Jouni Tenhu, Aimo Mikkola 62,53

N80 moukari Eila Mikola 23,00

N80 heitto 5-ottelu Eila Mikola 3574

M80 3-loikka Antti Kanerva 7.85

M80 kuula Esa Vuorinen 10,31

Pronssia M40 kuula Erno Ranta 14,72

M40 paino Jarkko Karstila 14,70

M45 keihäs Timo Tikka 50,97

N50 2000 m esteet Satu Soivanen 8.21,17

M50 1500 m Jukka Kaukola 4.26,16

N55 maraton Päivi Naumanen 3.43,16

N55 3-loikka Anna-Liisa Salminen 9.29

M60 kiekko Jorma Liikala 45,15

M60 moukari Heikki Kangas 53,43

M60 keihäs Hannu Kortesluoma 45,63

N65 80 m aidat Marja Maksimainen 20,78

M65 korkeus Jarmo Lipasti 1.48

M65 10-ottelu Lasse Kyrö 6010

N70 200 m Sirkka-Liisa Ruuskanen 37,07

N70 3-loikka Seija Sario 5.88

M70 4x100 m Veikko Tolvanen, Jorma Pirinen,

Kunto Viiru, Kyösti Poutiainen 67,55

M70 seiväs Kyösti Poutiainen 2.60

N75 heitto 5-ottelu Irma Niemi-Pynttäri 3287

M80 keihäs Matti Halme 24,76

## Århus –Tanska 27.7.-6.8.2017

Kultaa M40 paino Sami Siren 16,61

N50 80 m aidat Kirsti Siekkinen 13,08

N50 300 m aidat Katrin Mertanen 47,92

N55 keihäs Heli Herlevi-Malila 37,63

N60 3-loikka Anna-Liisa Salminen 9.49

M60 kuula Karri Westerlund 15,58

M65 300 m aidat Antti Mero 51,95

M65 korkeus Matti Nieminen 1.60

M65 keihäs Teuvo Kemppainen 48,44

N70 200 m aidat Terhi Kokkonen 39,04

N70 3-loikka Terhi Kokkonen 7.92

N70 korkeus Helinä Pihlaja 1.11

M70 80 m aidat Vesa Mäki 14,18

M70 3-loikka Pertti Ahomäki 10.57

M70 seiväs Eero Väyrynen 2.90

M70 keihäs Esa Kiuru 51,53

N75 400 m Inkeri Janhunen 1.24,87

N75 800 m Inkeri Janhunen 3.27,01

N75 1500 m Inkeri Janhunen 7.19,71

N75 5000 m Inkeri Janhunen 25.07,90

N75 4 km maastojuoksu Inkeri Janhunen 19.24

N75 7-ottelu Seija Sario 4022

M75 keihäs Jouni Tenhu 44,28

N80 paino Eila Mikola 9,53

N80 heitto 5-ottelu Eila Mikola 3519

M85 korkeus Åke Lund 0.99

M85 kuula Leo Saarinen 10,42

M85 kiekko Leo Saarinen 22,33

M85 keihäs Matti Halme 18,55

M85 paino Leo Saarinen 11,07

M90 kuula Lauri Helle 7,48

M90 keihäs Lauri Helle 16,42

M90 moukari Karri Wichmann 20,80

M90 paino Lauri Helle 8,08

M90 10-ottelu Karri Wichmann 2611

Hopeaa N35 200 m Sanna Erkinheimo 25,18

N35 400 m Sanna Erkinheimo 55,75

N35 5000 m Minna Haka-Risku 17.36,96

M35 kiekko Juuso Sillanpää 48,25

M35 heitto 5-ottelu Karri Kulmala 2637

N40 moukari Kirsi Koro 48,50

N40 paino Kirsi Koro 14,75

N40 4x100 m Hanna Haavikko, Maarit Lindberg,

Mari Kyrönlahti, Päivi Knutar 57,06

M40 heitto 5-ottelu Sami Siren 3756

N50 100 m Katrin Mertanen 13,42

N50 3-loikka Kirsti Siekkinen 10.23

N50 moukari Kirsti Siekkinen 35,98

N55 5000 m kävely Maija-Liisa Mertanen 30.16,32

M55 400 m aidat Harri Alatupa 64,45

M55 20 km kävelyjouk Kauko Pekkarinen, Martti Valonen

Matti Tamminen 7.38.21,00

N60 pituus Anna-Liisa Salminen 4.44

N60 moukari Liisa Mäkitörmä 35,15

N60 paino Liisa Mäkitörmä 14,58

M60 100 m aidat Timo Rajamäki 15,86

M60 keihäs Karri Westerlund 49,97

M65 pituus Jarmo Lipasti 4.76

M65 seiväs Jarmo Lipasti 3.20

M65 kiekko Heikki Myllykangas 45,97

M70 4 km maastojuoksu Raimo Hartonen 15.32

M70 pituus Pertti Ahomäki 5.01

M70 korkeus Pertti Ahomäki 1.47

M70 4x100 m Aimo Mikkola, Jouko Ylä-Liedenpohja,

Eero Helenius, Vesa Mäki 56,83

M70 4x400 m Vesa Mäki, Jouko Ylä-Liedenpohja,

Antero Markunsalo, Markku Juopperi 5.03,12

N75 3-loikka Varpu Holmberg 5.83

N75 korkeus Seija Sario 1.07

M75 korkeus Kyösti Poutiainen 1.25

M75 10-ottelu Kyösti Poutiainen 5868

N80 keihäs Eila Mikola 13,26

N80 moukari Eila Mikola 20,80

M80 keihäs Kauno Anttila 34,90

M85 20 km kävely Matti Tamminen 3.09.01

M85 moukari Leo Saarinen 26,74

M85 heitto 5-ottelu Leo Saarinen 3407

M90 kiekko Lauri Helle 16,93

M90 keihäs Karri Wichmann 16,19

M90 moukari Lauri Helle 18,11

Pronssia N35 800 m Elina Myllymäki 2.14,91

N35 puolimaraton Minna Haka-Risku 1.21.49

N35 korkeus Johanna Sirviö 1.40

M35 keihäs Karri Kulmala 54,59

N40 heitto 5-ottelu Kirsi Koro 3458

N45 800 m Päivi Knutar 2.28,03

N45 3-loikka Kirsi Spoof-Tuomi 10.49

N45 10 km kävelyjoukkue Ursula Koivunen, Tiina Stenvall,

Minna Suominen 3.04.19,00

M45 keihäs Tommi Huotilainen 58,83

M45 heitto 5-ottelu Erno Ranta 3893

N50 pituus Kirsti Siekkinen 5.01

N55 10 km kävely Maija-Liisa Mertanen 1.00.33

M55 puolimaraton Jari Leppimäki 1.19.32

M60 100 m aidat Reijo Häyrinen 16,42

M60 300 m aidat Reijo Häyrinen 48,46

M60 seiväs Risto Järvi 3.40

M60 4x100 m Raimo Koskela, Harri Huotari,

Hannu Timonen-Nissi, Timo Rajamäki 50,24

N65 keihäs Riitta Rajamäki 26,29

M65 10000 m Heimo Kärkkäinen 42.41,85

M65 korkeus Jarmo Lipasti 1.54

M65 4x100 m Lasse Kyrö, Teuvo Mettälä,

Seppo Saarela, Jarmo Lipasti 60,37

M65 4x400 m Lasse Kyrö, Teuvo Mettälä,

Seppo Saarela, Jarmo Lipasti 5.05,44

N70 10000 m Hannele Kivistö 51.33,09

N70 kuula Rauha Ervalahti 8,60

N70 paino Rauha Ervalahti 10,47

N70 7-ottelu Terhi Kokkonen 5189

N70 heitto 5-ottelu Rauha Ervalahti 3641

M70 800 m Markku Juopperi 2.44,57

M70 5000 m Raimo Hartonen 21.08,75

M70 pituus Vesa Mäki 4.98

M70 seiväs Veikko Mäkelä 2.60

N75 pituus Varpu Holmberg 2.66

N75 3-loikka Seija Sario 5.81

N75 heitto 5-ottelu Varpu Holmberg 3216

M75 5000 m kävely Martti Valonen 34.31,36

M75 20 km kävely Martti Valonen 2.25.59

M75 keihäs Kalevi Honkanen 38,53

M80 kiekko Kaarle Tuovinen 31,82

M85 pituus Åke Lund 2.77

M90 kiekko Karri Wichmann 13,79

## Venetsia – Italia 5.-15.9.2019

Kultaa N35 pituus Jaana Sieviläinen 5.71

M35 3-loikka Janne Harju 14.05

M35 keihäs Tero Savolainen 61,36

M40 kiekko Juuso Sillanpää 45,79

N50 80 m aidat Kirsti Siekkinen 13,41

N50 3-loikka Kirsi Spoof-Tuomi 10.38

M50 keihäs Tommi Huotilainen 66,82

N55 keihäs Heli Herlevi-Malila 39,82

N65 2000 m esteet Eliisa Reijonen 10.40,10

N65 paino Paula Mäkelä 12,40

M65 korkeus Matti Nieminen 1.61

M65 10-ottelu Markku Rautasalo 5873

N70 3-loikka Riitta Leppämäki 7.31

M70 10-ottelu Jarmo Lipasti 7867

N75 5000 m kävely Hannele Kivistö 36.22,75

N75 20 km kävely Hannele Kivistö 1.05.57

N75 kuula Rauha Ervalahti 10,50

N75 paino Rauha Ervalahti 13,26

M75 10-ottelu Kyösti Poutiainen 4182

M80 keihäs Jouni Tenhu 45,85

N85 kuula Eila Mikola 6,18

N85 kiekko Eila Mikola 14,38

N85 keihäs Eila Mikola 10,71

N85 moukari Eila Mikola 23,56

N85 paino Eila Mikola 8,86

N85 heitto 5-ottelu Eila Mikola 4012

N90 pituus Senni Sopanen 1.32

N90 3-loikka Senni Sopanen 2.64

N90 kuula Senni Sopanen 4,34

M90 kuula Leo Saarinen 9.89

M90 kiekko Leo Saarinen 19,68

M90 moukari Leo Saarinen 20,31

M90 paino Leo Saarinen 9,73

Hopeaa M35 110 m aidat Oki Vuonoranta 16,01

M35 kiekko Petri Karaoja 46,85

N40 korkeus Miia Uskalinmäki 1.57

N40 4x100 m Virpi Hannuksela, Johanna Herlevi-Saarukka,

Johanna Haikonen, Kirsi Mykkänen 50,77

M40 kuula Jonny Karlsson 13,78

N50 seiväs Marja Eskelinen 2.80

N50 7-ottelu Kirsti Siekkinen 4822

M50 keihäs Petri Satto 61,41

N60 paino Siv Karlström 13,47

M65 keihäs Markku Rautasalo 43,57

N70 100 m Riitta Leppämäki 16,99

N70 pituus Riita Leppämäki 3.50

M70 pituus Heikki Pesonen 4.76

M70 4x100 m Markku Penttilä, Jarmo Lipasti,

Esko Huttunen, Heikki Pesonen 55,56

N75 1500 m Hannele Kivistö 7.45,24

N75 5000 m Hannele Kivistö 27.31,02

N75 10000 m Hannele Kivistö 56.41,85

N75 puolimaraton Hannele Kivistö 2.09.15

N75 korkeus Sirkka-Liisa Ruuskanen 1.05

N75 keihäs Varpu Holmberg 21,29

N75 moukari Rauha Ervalahti 29,81

N75 7-ottelu Sirkka-Liisa Ruuskanen 4539

N75 heitto 5-ottelu Rauha Ervalahti 4362

M80 kuula Jouni Tenhu 12,41

M80 keihäs Kalevi Honkanen 38,26

Pronssia M35 korkeus Sebastian Widjeskog 1.83

M35 4x100 m Pessi Lyyra, Oki Vuonoranta,

Petri Lauronen, Jouko Juntunen 45,74

N45 moukari Satu Lehtonen 40,74

N45 paino Satu Lehtonen 12,18

M45 paino Jarkko Karstila 14,07

N50 pituus Kirsti Siekkinen 4.76

N50 moukari Kirsi Spoof-Tuomi 45,19

N60 4x400 m Ulla Teittinen, Tuula Siekkinen,

Annika Savolainen, Leena Tenhu 5.52,12

M60 korkeus Antti Koskela 1.55

M65 kuula Jouko Nikula 12,65

M70 80 m aidat Markku Penttilä 14,80

M70 pituus Jarmo Lipasti 4.63

M70 korkeus Jarmo Lipasti 1.49

M70 4x400 m Markku Juopperi, Ahti Finning,

Taisto Pietilä, Esko Huttunen 4.45,65

N75 kiekko Rauha Ervalahti 24,08

M75 800 m Markku Juopperi 2.51,10

M75 5000 m kävely Martti Valonen 36.17,81

## Pescara – Italia 21.9 – 1.10.2023

Kultaa N35 400 m Erika Utriainen 58,72

N35 100 m aidat Viivi Avikainen 13,93

N35 pituus Miia Lindholm 5.34

N35 3-loikka Miia Lindholm 11.58

N35 korkeus Miia Lindholm 1.70

M35 kuula Jussi Tukeva 14,97

M35 heitto 5-ottelu Jussi Tukeva 3102

N40 7-ottelu Tessa Tillgren 5010

M40 moukari Petri Rautio 58,25

M40 paino Petri Rautio 17,00

N45 korkeus Tuire Mäki 1.50

N45 paino Kiri Koro 14,41

M45 10-ottelu Simo Piispa 6865

M50 keihäs Petri Satto 54,63

N55 keihäs Kristiina Peltola 35,05

N60 keihäs Heli Herlevi-Malila 34,17

M60 300 m aidat Harri Alatupa 47,25

M60 kuula Seppo Paavola 14,16

N65 3-loikka Anna-Liisa Salminen 8.90

N65 paino Liisa Mäkitörmä 15,14

N65 heitto 5-ottelu Liisa Mäkitörmä 3949

N70 2000 m esteet Eliisa Reijonen 11.07,35

N70 keihäs Riitta Rajamäki 23,37

M70 300 m aidat Kari Sanelma 54,31

N75 200 m aidat Terhi Kokkonen 44,88

N75 3-loikka Terhi Kokkonen 6.75

N80 1500 m Hannele Kivistö 8.44,82

N80 10000 m Hannele Kivistö 1.03.39,50

N80 10 km maantie Hannele Kivistö 1.01.56

N80 puolimaraton Hannele Kivistö 2.20.43

M80 keihäs Jouni Tenhu 39,22

N95 pituus Senni Sopanen 0.97

N95 3-loikka Senni Sopanen 2.53

N95 kuula Senni Sopanen 3,73

Hopeaa N35 800 m Erika Utriainen 2.13,58

M35 paino Jussi Tukeva 15,50

M40 kiekko Petri Käräjäoja 44,27

M40 heitto 5-ottelu Petri Rautio 3618

N45 korkeus Tuire Mäki 1.50

N45 7-ottelu Tuire Mäki 4897

N45 heitto 5-ottelu Kirsi Koro 3012

M50 3000 m esteet Tomi Kanto 10.48,05

N55 80 m aidat Elisa Valtanen 13,75

M60 keihäs Timo Summa 46,64

N65 kuula Liisa Mäkitörmä 10,37

N65 kiekko Liisa Mäkitörmä 28,64

N65 moukari Liisa Mäkitörmä 33,64

M65 keihäs Pasi Peura 46,61

N70 100 m Raija Hilden 16,34

N70 paino Paula Mäkelä 13,35

N70 heitto 5-ottelu Elisa Yli-Hallila 3561

M75 800 m Tarmo Tupala 2.36,88

M75 korkeus Reijo Sundell 1.35

M75 4x400 m Jaakko Hanhinen, Markku Juopperi,

Ahti Finning, Tarmo Tupala 3.10,16

N75 80 m aidat Terhi Kokkonen 23,62

N75 pituus Terhi Kokkonen 3.12

N75 kuula Rauha Ervalahti 9,87

N80 5000 m Hannele Kivistö 30.49,84

N80 6 km maastojuoksu Hannele Kivistö 33.35

N80 korkeus Seija Sario 0.95

M80 kiekko Jouni Tenhu 30,63

pronssia N35 8 km maastojuoksu Satu Rautiainen 27.23

N35 3-loikka Tiina Ylöstalo 11.01

N40 korkeus Miia Uskalinmäki 1.50

M40 4x100 m Hietikko, Oki Vuonoranta,

Ehrukainen, Petri Tauriainen 47,69

N45 pituus Tuire Mäki 5.00

N45 moukari Kirsi Koro 39,17

M55 puolimaraton jouk Jari Hakola, Jukka-Pekka Hassinen,

Matti Tennilä 4.33.47

N50 maantiej. joukkue Marita Harju, Virve Viljola,

Outi Siimes 3.10.94

M60 korkeus Lauri Lindberg 1.55

N65 2000 m esteet Ulla Teittinen 12.56,26

M70 400 m Tarmo Tupala 68,47

N75 korkeus Helinä Pihlaja 1.04

N75 heitto 5-ottelu Rauha Ervalahti 3184

M75 paino Esko Talvinen 15,73

M80 3-loikka Antero Markunsalo 7.19

M80 kuula Jouni Tenhu 11,48

# EM-hallikilpailut

## Birmingham – Iso-Britannia 1997

Kultaa M50 pituus Pertti Ahomäki 6.42

M50 3-loikka Pertti Ahomäki 13.17

M50 seiväs Eero Väyrynen 3.60

M55 pituus Stig Bäcklund 6.08

M55 3-loikka Stig Bäcklund 13.23

M60 kuula Reino Laine 15,09

M60 4x200 m Terho Välimäki, Olavi Niemi,

Antti Kanerva, Aulis Suominen 1.56,64

M65 60 m aidat Olavi Niemi 19,55

M65 3-loikka Olavi Niemi 10.59

M65 korkeus Olavi Niemi 1.42

M65 3000 m kävely Matti Rautio 17.30,2

M70 kuula Toivo Suomela 12,63

M80 pituus Reino Taskinen 3.33

M80 korkeus Reino Taskinen 1.13

M80 kuula Osmo Hiekkanen 8,14

Hopeaa M45 pituus Pekka Koivisto 6.10

M55 pituus Erik Kallio 5.44

M55 3-loikka Erik Kallio 11.18

M65 pituus Olavi Niemi 4.64

M80 3000 m kävely Toivo Laine 24.17,6

Pronssia N40 4x200 m Terttu Tuunanen, Marja Metsänkylä,

Ritva Tuliniemi, Irja Nieminen 2.27,11

M50 60 m Pertti Ahomäki 7,59

N60 3000 m Airi Poutanen 16.43,90

N60 pituus Irja Nieminen 2.84

M75 3-loikka Olavi Pietilä 7.65

M75 korkeus Olavi Pietilä 1.14

## Malmö – Ruotsi 4.-7.3.1999

Kultaa M40 seiväs Jukka Koivisto 4.30

M45 pituus Jouko Nikula 6.33

M50 pituus Pertti Ahomäki 6.25

M55 pituus Stig Bäcklund 5.96

M55 3-loikka Stig Bäcklund 12.92

M65 3-loikka Olavi Niemi 10.46

M75 3-loikka Jorma Lehmuskoski 8,39

M75 kuula Erik Eriksson 12,41

M80 pituus Reino Taskinen 3.15

M80 korkeus Reino Taskinen 1.13

Hopeaa M40 3000 m kävely Jari Vatanen 14.29,58

M45 seiväs Seppo Taivassalo 3.80

M50 60 m Pertti Ahomäki 7,57

M50 3-loikka Pertti Ahomäki 12.96

M50 korkeus Harri Suominen 1.60

M55 korkeus Risto Rekola 1.60

M75 korkeus Helmer Heinonen 1.22

M75 seiväs Pentti Jyrkinen 2.00

Pronssia N35 3-loikka Sari Ailus 9.41

N40 seiväs Heli Kenttämaa 2.20

M45 pituus Pekka Koivisto 6.22

M45 3-loikka Jouko Nikula 12,40

M55 60 m Jorma Manninen 7,83

M55 pituus Erik Kallio 5.26

M60 kuula Reino Laine 14,68

M65 pituus Viljo Knaappila 4.74

M65 korkeus Olavi Niemi 1.42

M70 kuula Toivo Suomela 12,64

M75 60 m aidat Helmer Heinonen 15,65

M75 pituus Helmer Heinonen 3.20

M75 kuula Helmer Heinonen 10,30

## Bordeaux – Ranska 8.-11.3.2001

Kultaa M55 60 m Pertti Ahomäki 7,90

M55 1500 m Stig Haglund 4.43,21

M55 3000 m Stig Haglund 10.10,86

M55 pituus Pertti Ahomäki 6.14

M55 kuula Leo Saarinen 13,62

M75 kuula Erik Eriksson 13.02

Hopeaa N35 seiväs Sari Ailus 2.70

M45 pituus Jouko Nikula 6.43

M50 seiväs Seppo Taivassalo 3,80

M55 60 m Jorma Manninen 7,98

M55 200 m Jorma Manninen 26,23

M55 3-loikka Pertti Ahomäki 12,58

M60 seiväs Jorma Pirinen 3.00

M75 kuula Valto Mäkelä 10,64

M80 pituus Aate Lehtimäki 3.77

m80 3-loikka Aate Lehtimäki 7,46

Pronssia M50 3-loikka Pekka Koivisto 12,21

M55 800 m Lauri Intovuori 2.19,29

M60 pituus Jorma Pirinen 4.90

M65 400 m Antti Kanerva 69,33

M70 200 m Terho Välimäki 30,70

M75 200 m Kurt Byggmäster 33,23

## San Sebastian – Espanja (puuttuu naisten tulokset) 6.-9.3.2003

Kultaa M70 kuula Leo Saarinen 13,07

M75 kuula Yrjö Mäkelä 11,25

M80 3000 m kävely Jussi Karjalainen 23.43,73

M80 kuula Valto Mäkelä 9,65

Hopeaa M40 kuula Juha Eriksson 14,16

M40 5-ottelu Juha Eriksson 3684

M50 60 m aidat Arto Miikkulainen 9,22

M55 korkeus Harri Suominen 1.50

M55 5-ottelu Reijo Tanttinen 3649

M60 3-loikka Kyösti Poutiainen 9.80

M60 seiväs Jorma Pirinen 3.00

M60 5-ottelu Jorma Pirinen 3575

M75 3-loikka Matti Järvinen 8.32

Pronssia M50 seiväs Seppo Taivassalo 3.60

M50 5-ottelu Hannu Tikkanen 3539

M55 60 m aidat Harri Suominen 9,71

M60 100 m Jorma Manninen 8,10

M60 200 m Jorma Manninen 26,27

M60 pituus Jorma Pirinen 5.11

M60 3-loikka Jorma Pirinen 9.69

M80 1500 m Jussi Karjalainen 8.54,05

## Eskilstuna – Ruotsi 10.-13.3.2005

Kultaa N40 kuula Jaana Kivistö 11,02

M45 korkeus Ari Liisanantti 1.80

M50 60 m aidat Jouko Nikula 9,06

M50 pituus Jouko Nikula 6.23

N55 3-loikka Anna-Maija Kukka 8.89

M55 10 km kävely Heikki Lahtinen 51.59

M55 seiväs Eero Väyrynen 3.50

N60 3000 m kävely Pirjo Karetie 18.07,00

N60 10 km kävely Pirjo Karetie 1.02.40

M60 60 m Jorma mattinen 8,20

M60 1500 m Stig Haglund 4.53,65

M60 3000 m Stig Haglund 10.32,09

M60 seiväs Jorma Pirinen 2.90

M60 paino Olavi Koivukangas 17.78

M65 pituus Stig Bäcklund 5.30

M65 3-loikka Stig Bäcklund 11.58

M65 kuula Heikki Yli-Erkkilä 13,41

M65 4x200 m Mikko Saarinen, Sakari Hallia,

Osmo Ermiö, Aimo Mikkola

N70 60 m Lea Vilpas 10,23

M70 paino Ilmari Tuomela 18,18

M75 3000 m kävely Toivo Tuomela 17.02,20

M75 10 km kävely Toivo Tuomela 1.02.40

M75 3-loikka Matti Järvinen 8.35

M75 kuula Leo Saarinen 13,66

M75 paino Matti Järvinen 14,22

M80 3-loikka Arvo Heininen 7.82

M80 kuula Helmer Heinonen 9,98

M85 pituus Aate Lehtimäki 3.45

M85 3-loikka Aate Lehtimäki 7.32

M85 kuula Aate Lehtimäki 8,42

Hopeaa N35 400 m Katrin Kreen 59,67

M35 400 m Kaj Sandell 54,17

N40 paino Jaana Kivistö 10,61

M45 1500 m Viljo Kirjavainen 4.26,65

M45 korkeus Kari Vesterinen 1.70

M45 seiväs Jukka Koivisto 3.60

N50 10 km kävely Leila Vähärautio 1.08.47

N50 3-loikka Marja Metsänkylä 8.18

N50 5-ottelu Marja Metsänkylä 3277

M50 kuula Antti Lehti 14,89

M55 3000 m kävely Heikki Lahtinen 14.42,63

M55 3-loikka Eero Väyrynen 11,17

M55 korkeus Reijo Sundell 1.64

N60 3000 m kävely Marita Holmberg 20.26,15

N60 paino Terttu Bylina 11,70

M60 seiväs Kyösti Poutiainen 2.70

N65 10 km kävely Sanni Väyrynen 1.14.58

N65 paino Irma Niemi-Pynttäri 11,13

M65 60 m Aimo Mikkola 8,51

M65 3000 m Henry Sandkulla 10.56,85

N70 200 m Lea Vilpas 35,55

M70 paino Väinö Isosaari 16,20

N75 kuula Anna-Liisa Lehtovuori 4,67

N75 paino Anna-Liisa Lehtovuori 6,78

M75 60 m Terho Välimäki 9,04

M75 200 m Terho Välimäki 31,11

M75 paino Leo Saarinen 13,38

M75 4x200 m Kurt Byggmäster, Matti Järvinen,

Arvo Heininen, Terho Välimäki

M80 60 m Arvo Heininen 10,02

M80 200 m Arvo Heininen 35,39

M80 400 m Olavi Liukka 1.30,20

M80 800 m Olavi Liukka 3.36,45

M80 3000 m Olavi Liukka 17.32,93

M80 korkeus Helmer Heinonen 1.09

M80 paino Valto Mäkelä 11,80

M85 60 m Aate Lehtimäki 11,18

M85 paino Aate Lehtimäki 9,28

Pronssia N35 60 m Katrin Kreen 8,26

N35 paino Kirsi Seppä 9,63

N40 3-loikka Sari Ailus 10,06

N50 3000 m Eliisa Reijonen 12.28,94

N50 5 km maastoj Leila Vähärautio 25.45

M55 korkeus Harri Suominen 1.52

M55 5-ottelu Harri Suominen 3661

N60 10 km kävely Marita Holmberg 1.08.59

M60 60 m Matti Puukka 8,29

M60 400 m Matti Puukka 63,13

M60 pituus Toivo Hietanen 5.17

M60 3-loikka Jorma Pirinen 10.03

M60 kuula Usko Jokinen 12,98

M60 5-ottelu Kyösti Poutiainen 3294

M60 4x200 m Toivo Hietanen, Jarmo Peltokangas,

Matti Puukka, Jorma Manninen

M65 pituus Sakari Hallia 4.81

M65 5-ottelu Jouni Tenhu 3757

M70 400 m Ahti Vilpas 1.15,80

N75 pituus Anna-Liisa Lehtovuori 1.77

M75 pituus Matti Järvinen 3.88

M80 kuula Valto Mäkelä 9,49

## Helsinki – Suomi 22.-25.3.2007

Kultaa N35 5km maastoj Matleena Pankakoski 18.28

N40 seiväs Kirsti Siekkinen 2.20

N40 kiekko Jaana Kivistö 40,44

N40 4x200 m Arja Ruotsalainen, Tuija Helander,

Minna Pessa, Katrin Kreen 1.52,66

M40 kiekko Tero Lehtiö 43,79

M40 Paino Petri Launonen 15,56

M45 60 m Kimmo Haatanen 7,37

N50 5 km maastoj Seija Nurmi 20.38

N50 paino Marja Henriksson 12,11

M50 pituus Jouko Nikula 5.82

N55 60 m Terhi Kokkonen 9,01

N55 200 m Terhi Kokkonen 30,53

N55 3-loikka Terhi Kokkonen 9.14

N55 korkeus Terhi Kokkonen 1.30

N55 5-ottelu Terhi Kokkonen 3957

M55 5 km maastoj Heimo Kärkkäinen 17.45

M55 3000 m kävely Seppo-Juhani Savolainen 14.39,90

M55 5 km kävely Seppo-Juhani Savolainen 24.55

M55 5 km kävelujouk Seppo-Juhani savolainen, Heikki

Lahtinen, Asko Turkki

N60 3000 m kävely Pirjo Karetie 17.42,74

N60 5 km kävely Pirjo Karetie 29.12

N60 pituus Anna-Maija Kukka 3.81

N60 3-loikka Anna-Maija Kukka 8.53

N60 korkeus Helinä Pihlaja 1.21

M60 60 m aidat Seppo Putkinen 9,56

M60 pituus Pertti Ahomäki 5.63

M60 korkeus Jaakko Metsälehto 1.65

M60 seiväs Eero Väyrynen 3.20

M60 kuula Matti Jouppila 14,01

M60 kiekko Pentti Sangi 45,34

M60 paino Antti Örn 19,03

M60 5-ottelu Harri Suominen 3972

N65 400 m Terttu Kilpeläinen 1.28,64

N65 800 m Riitta Rasimus 3.06,26

N65 1500 m Riitta Rasimus 6.16,05

N65 3000 m Riitta Rasimus 13.09,8

N65 seiväs Pirkko Pitkänen 2.20

M65 seiväs Auvo Pehkoranta 3.20

M65 kiekko Jaakko Leskinen 43,58

N70 paino Irene Merjamaa 10,13

N70 4x200 m Aino Koistinen, Eila Mikola,

Helvi Sorri, Lea Vilpas 3.11,74

M70 seiväs Ilpo Sopanen 2.90

M70 kuula Reino Laine 13,91

M75 800 m Unto Mattsson 3.04,07

M75 1500 m Unto Mattsson 6.25,27

M75 3000 m Erkki Rikkonen 13.44,01

M75 3000 m kävely Toivo Tuomela 18.10,18

M75 5 km kävely Toivo Tuomela 30.21

M75 korkeus Samuli Korpi 1.30

M75 3-loikka Samuli Korpi 8.70

M75 kuula Leo saarinen 12,46

M75 paino Seppo Salanto 16,84

M75 4x200 m Terho Välimäki, Markus Virrankoski,

Unto Mattsson, Jaakko Nieminen 2.20,30

M80 400 m Yrjö Torikka 1.22,79

M80 800 m Yrjö Torikka 3.20,10

M80 1500 m Yrjö Torikka 6.55,31

M80 seiväs Pentti Saavalainen 2.00

M80 kiekko Armas Rantala 28,48

M80 paino Matti Järvinen 15,70

M80 5-ottelu Karri Wichmann 3498

M85 pituus Aate Lehtimäki 3.25

M85 3-loikka Aate Lehtimäki 7.05

M85 kuula Helmer Heinonen 10,81

M85 kiekko Helmer Heinonen 21,16

M85 paino Helmer Heinonen 11,41

M90 kuula Helge Lönnroth 8,25

M90 kiekko Helge Lönnroth 16,77

M90 paino Helge Lönnroth 9,52

Hopeaa N35 1500 m Matleena Pankakoski 4.57,14

N35 paino Tiina Ranta 13,41

N35 5 km maastojouk Matleena Pankakoski, Pirjo Kiveläinen,

Tuula Vorselman

M35 seiväs Harri Heikkonen 4.00

M35 5 km maastojuok Arttu Soininen, Teppo Ronkainen,

Hannu Niemelä

N40 60 m Katrin Kreen 8,21

N40 200 m Katrin Kreen 26,29

N40 400 m Katrin Kreen 59,80

M40 400 m Vesa-Pekka Pihlavisto 52,80

M40 3000 m Lauri Friari 9.00,84

M40 seiväs Petri Laitinen 4.20

M40 kuula Arto Eskelinen 14,96

N45 korkeus Tuija Helander 1.48

N45 5 km kävelyj Laila Vähärautio, Hillevi Toikka,

Marita Räsänen

N45 5 km maastojouk Seija Nurmi, Ruut Heikkinen,

Mirva Asp

M45 paino Timo Suomalainen 13,87

N50 paino Siv Karlström 11,79

M50 kuula Veini Holopainen 13,70

M50 kiekko Veini Holopainen 44,33

N55 5 km kävelyj Pirjo Karetie, Sinikka Vikman,

Asta Savukoski

N65 5 km kävelyj Ritva Tuliniemi, Sanni Väyrynen,

Hanna Laurila

N55 60 m aidat Terhi Kokkonen 10,78

N55 3-loikka Marja Metsänkylä 8.89

N55 paino Marjatta Ylinen-Kärkkäinen 9,42

N55 5-ottelu Marja Metsänkylä 3739

M55 korkeus Matti Nieminen 1.65

M55 kuula Antti Lehti 14,23

M55 paino Reijo Viitakoski 15,99

M55 5 km maastojouk Heimo Kärkkäinen, Kaj Söderholm,

Lauri Ollitervo

N60 4x200 m Sirkka-Liisa Ruuskanen, Anna-Maija Kukka,

Pirjo Karetie, Pirkko Pitkänen 2.19,78

M60 seiväs Veikko Mäkelä 3.00

M60 kuula Pekka Ojala 13,64

M60 4x200 m Jorma Manninen, Toivo Hietanen,

Harri Suominen, Seppo Putkinen 1.50,08

N65 60 m aidat Pirkko Pitkänen 11,65

N65 korkeus Inkeri Fält 1.12

N65 3-loikka Pirkko Pitkänen 7.98

N65 seiväs Inkeri Fält 2.00

M65 200 m Juhani Ollilainen 27,52

M65 pituus Sakari Hallia 4.72

M65 3-loikka Kyösti Poutiainen 10,15

M65 kuula Heikki Yli-Erkkilä 12,87

M65 paino Olavi Koivukangas 16,88

M65 5-ottelu Kyösti Poutiainen

M65 4x200 m Jorma Ehrström, Raimo Pätäri,

Juhani Ollilainen, Sakari hallia 1.53,00

M65 5 km maasojouk Henry Sandkulla, Einari Vainikka,

Viljo Komulainen

M65 5 km kävelyj Toivo Tuomela, Paavo Pystynen,

Heimo Hirvonen

N70 200 m Lea Vilpas 36,38

M70 800 m Pauli Ahokas 2.46,39

M70 4x200 m Osmo Saarni, Pentti Miettinen,

Pauli Vehkjärvi, Taneli Konttinen 2.05,14

N75 3-loikka Senni Sopanen 4,77

M75 400 m Unto Mattsson 1.14,51

M75 800 m Markus Virrankoski 3.07,76

M75 5 km maasto Pentti Kukkonen 25.06

M75 pituus Samuli Korpi 3.78

M75 3-loikka Raimo Kietäväinen 8.02

M75 seiväs Åke Lund 2.30

M75 kiekko Veikko Ryyti 41,59

M75 5-ottelu Raimo Kietäväinen

N80 paino Anna-Liisa Lehtovuori 6,00

M80 3000 m kävely Taavi Hokkanen 23.08,08

M80 5 km kävely Taavi Hokkanen 37.40

M80 pituus Aatos Sainio 3.48

M80 kuula Erik Eriksson 11,28

M80 kiekko Matti Järvinen 26,06

M80 paino Armas Rantala 13,98

M80 4x200 m Pentti Saavalainen, Arvo Heininen,

Erkki Kivistö, Kurt Byggmäster 2.27,51

M85 60 m Viljo Tuovinen 11,28

M85 200 m Viljo Tuovinen 38,52

M85 kuula Aate Lehtimäki 9,08

M85 paino Aate Lehtimäki 10,60

M90 kuula Ilmari Saunamäki 8,14

Pronssia M35 800 m Juha Menna 1.59,10

M35 korkeus Tuukka Vuorinen 1.86

N40 60 m Arja Ruotsalainen 8,29

N40 kiekko Seija Eskelinen 35,84

M40 3000 m Jouko Mahlamäki 9.05,30

M40 3000 m kävely Tapani Niilonen 13.35,78

M40 seiväs Markku Tuomaala 4.20

N45 pituus Tuija Helander 4.81

N45 seiväs Sari Ailus 2.70

M45 5 km maastoj Kimmo Lampinen, Eero Lettojärvi,

Christer Lindberg

M45 korkeus Ari Liisanantti 1.80

M45 4x200 m Kimmo Haatanen, Jukka Mononen,

Juhani Ryynänen, Rolf Winberg 1.41,10

N50 1500 m Eliisa Reijonen 5.42,74

N50 3000 m Helena Rantakari 12.02,5

N50 5 km maastoj Mirva Asp 21.07

N50 kuula Siv Karlström 10,87

M50 pituus Arto Miikkulainen 5.57

M50 korkeus Jorma Hietamäki 1.53

M50 5-ottelu Reijo Häyrinen 3743

N55 800 m Marja-Liisa Hyötyläinen 3.13,00

N55 1500 m Marja-Liisa Hyötyläinen 6.40,67

N55 paino Marja Maksimainen 8,40

M55 60 m Risto Laihorinne 7,71

M55 400 m Mauri Lyytikäinen 56,91

M55 korkeus Ilkka Olkkonen 1.62

M55 paino Esko Talvinen 15,12

M55 4x200 m Mauri Lyytikäinen, Juhani Lumpus

Esko Huttunen, Veikko Rantala 1.49,37

N60 3000 m Leena saari 13.39,0

M60 60 m Jorma Manninen 8,13

M60 1500 m Stig Haglund 5.02,69

M60 3000 m Stig Haglund 10.34,28

M60 pituus Vesa Mäki 5.25

M60 korkeus Harri Suominen 1.53

M60 seiväs Reijo Murto 2.80

M60 5-ottelu Matti Kumpulainen 3389

N65 5 km kävely Ritva Tuliniemi 33.08

N65 4x200 m Riitta Rasimus, Irma Niemi-Pynttäri,

Inkeri Fält, Sanni Väyrynen 2.52,28

M65 60 m Osmo Ermiö 8,43

M65 200 m Raimo Pätäri 27,58

M65 3000 m Henry Sandkulla 11.06,51

M65 5 km maastojuoku Henry Sandkulla 20.16

M65 korkeus Kyösti Poutiainen 1.44

M65 paino Esko Palviainen 16,16

N70 60 m Lea Vilpas 10,54

N70 maastoj Hanna Laurila 30.23

N70 3000 m kävely Hanna Laurila 22.24,93

N70 pituus Eila Mikola 2.55

N70 3-loikka Eila Mikola 5.29

M70 60 m aidat Veikko Tolvanen 10,57

M70 pituus Antti Kanerva 4.19

M70 kiekko Raimo Leino 40,22

N75 kuula Senni Sopanen 4,53

M75 60 m Jaakko Nieminen 9,36

M75 200 m Jaakko Nieminen 31,75

M75 400 m Markus Virrankoski 1.18,65

M75 3000 m Pertti Kukkonen 14.02,75

M75 60 m aidat Åke Lund 12,97

M75 5 km maastojuok Paavo Pystynen 26.31

M75 3000 m kävely Viljo Hyvölä 19.33,51

M75 5 km kävely Paavo Pystynen 31.23

M75 seiväs Sakari Tarkkonen 2.20

M75 kuula Raimo Kietäväinen 10,61

M75 kiekko Kalervo Mattila 23,19

M75 paino Leo Saarinen 13,86

M75 5-ottelu Jaakko Yli-Suomu

M80 60 m Aatos Sainio 10,28

M80 200 m Arvo Heininen 35,29

M80 400 m Pentti Saavalainen 1.25,26

M80 60 m aidat Pentti Saavalainen 13,89

M80 3-loikka Matti Järvinen 7.21

M80 seiväs Karri Wichmann 1.80

M80 kuula Karri Wichmann 11,15

M80 paino Valto Mäkelä 11,94

## Ancona – Italia 25. -29.3.2009

Kultaa M50 kiekko Ralf Högnäs 48,81

M50 paino Ralf Högnäs 18,67

M55 60 m aidat Arto Miikkulainen 9,47

M55 kuula Antti Lehti 14,16

N65 3000 m kävely Pirjo Karetie 19.111,37

N65 5 km kävely Pirjo Karetie 32.06

M65 60 m Jorma Manninen 8,28

M65 3000 m Stig Hagglund 11.06,72

M70 korkeus Pertti Ahomäki 1.47

M70 kiekko Teuvo Koskelainen 41,45

N80 pituus Senni Sopanen 2.13

N80 3-loikka Senni Sopanen 4.71

M80 60 m aidat Kurt Byggmäster 14,51

M80 seiväs karri Wichmann 1.60

M80 keihäs Karri Wichmann 28,65

M80 3000 m kävely Viljo Hyvölä 20.11,43

M80 5-ottelu Karri Wichmann 3405

Hopeaa M55 3-loikka Arto Miikkulainen 11.97

M65 1500 m Stig Hagglund 5.14,31

M70 60 m Aimo Mikkola 8,44

M70 200 m Aimo Mikkola 29,17

N80 60 m Senni Sopanen 14,85

N80 pituus Annaliisa Lehtovuori 1.86

N80 3-loikka Annaliisa Lehtovuori 3.82

N80 paino Annaliisa Lehtovuori 6,02

M80 60 m Kurt Byggmäster 10,88

M80 korkeus Karri Wichmann 1.12

M80 kuula Karri Wichmann 10,49

Pronssia M35 pituus Mika Ahomäki 6.39

M55 pituus Jouko Nikula 5.75

M55 kiekko Rauno Möttönen 39,83

M60 60 m aidat Harri Suominen 9,88

M60 5-ottelu Harri Suominen 3865

M65 200 m Jorma maninen 27,45

M65 korkeus Kyösti Poutiainen 1.40

N80 keihäs Anna-Liisa Lehtovuori 9,72

M80 200 m Kurt Byggmäster 37,29

M80 60 m aidat Karri Wichmann 19,55

M80 kiekko Karri Wichmann 21,54

M80 3000 m kävely Matti Tamminen 24.00,66

N80 60 m Anna-Liisa Lehtovuori 17,21

## Gent – Belgia 16.-20.3.2011

Kultaa M50 paino Ralf Högnäs 18,80

M55 kiekko Rauno Möttönen 41,72

N60 60 m aidat Terhi Kokkonen 10,63

N65 3000 m kävely Pirjo Karetie 18.38,58

N65 maastojuoksu Pirjo Karetie 30,24

M65 800 m Reijo Montonen 2.29,77

M65 1500 m Reijo Montonen 5.13,02

M65 pituus Pertti Ahomäki 5.20

M65 3-likka Pertti Ahomäki 11.28

M70 pituus Sakari Hallia 4.43

M70 3-loikka Stig Bäcklund 10.56

M70 keihäs Jouni Tenhu 45,13

N80 3-loikka Senni Sopanen 4.57

M80 3000 m kävely Matti Tamminen 23.20,89

M80 kuula Leo Saarinen 13,26

M85 200 m Kurt Byggmäster 39,22

M85 60 m aidat Kurt Byggmäster 15,86

Hopeaa N60 60 m Terhi Kokkonen 9,19

N60 pituus Terhi Kokkonen 3.94

N60 3-loikka Terhi Kokkonen 8.38

N60 5-ottelu Terhi Kokkonen 3990

M65 pituus Toivo Hietanen 4.91

M65 keihäs Heikki Kuulasmaa 41,66

M65 4x200 m Toivo Hietanen, Lauri Intovuori,

Pertti Ahomäki, Jorma Manninen 2.00,8

M70 200 m Sakari Hallia 28,75

N80 korkeus Senni Sopanen 0.75

M80 korkeus Åke Lund 1.18

M80 seiväs Åke Lund 1.80

M80 keihäs Matti Halme 25,77

Pronssia M55 60 m aidat Jouko Nikula 9,97

M55 pituus Jouko Nikula 5.57

N60 korkeus Terhi Kokkonen 1.25

N65 400 ma Sirkka-Liisa Ruuskanen 1.24,57

M70 6+ m Aimo Mikkola 8,59

M70 4x200 m Sakari Hallia, Antti Kanerva,

Aimo Mikkola, Jouni Tenhu 2.04,6

M75 seiväs Raimo Lehmusvainio 2.00

M75 moukari Ilmari Tuomela 31,72

N80 pituus Senni Sopanen 2.03

M80 pituus Åke Lund 3.13

M80 5-ottelu Åke Lund 2171

M80 kiekko Leo Saarinen 27,60

M80 moukari Leo Saarinen 36,53

M80 paino Leo Saarinen 14,45

M85 60 m Kurt Byggmäster 11,43

M85 kuula Jussi Karjalainen 6,53

## San Sebastian – Espanja 19.-24.2013

Kultaa N50 keihäs Sirpa Vepsäläinen 29,85

M55 60 m aidat Timo Rajamäki 9,09

M55 kuula Karri Westerlund 14,14

M55 4x200 m Timo Rajamäki, Raimo Koskela,

Jari Pantzar, Erik Strömberg 1.45,32

M60 kuula Rauno Möttönen 13,83

M60 moukari Heikki Kangas 53,94

M60 paino Heikki Kangas 20,85

M65 pituus Pertti Ahomäki 5.31

M65 3-loikka Pertti Ahomäki 11.19

M65 keihäs Esa Kiuru 53,16

M80 kuula Simo Helminen 11,36

N85 pituus Senni Sopanen 1.85

N85 korkeus Senni Sopanen 0.85

N85 3-loikka Senni Sopanen 4.00

M85 keihäs Matti Ala-Härkönen 9,89

M85 moukari Matti Ala-Härkönen 20,12

M85 paino Matti Ala-Härkänen 9,41

M95 200 m Ilmari Koppinen 1.33.53

M95 pituus Ilmari Koppinen 1.63

M95 3-loikka Ilmari Koppinen 3.80

M95 kuula Ilmari Koppinen 5,34

Hopeaa M40 paino Sami Siren 15,81

N45 5-ottelu Kirsti Siekkinen 3730

M55 60 m Harri Huotari 7,67

M55 3000 m Jukka Kauppila 9.28,62

M55 5km maastojuoksu Jukka Kauppila 18.02

M55 pituus Timo Rajamäki 5.50

M60 kiekko Rauno Möttönen 47,71

M60 keihäs Hannu Kortesluoma 46,27

M65 seiväs Eero Väyrynen 3.00

N70 3-loikka Seija Sario 5.85

M70 5 km kävely Einari Vainikka 29.47

M70 korkeus Kyösti Poutiainen 1.35

M70 moukari Esko Palviainen 48,59

M70 paino Esko Palviainen 18,40

M80 3000 m kävely Matti Tamminen 22.47,54

M80 5 km kävely Matti Tamminen 39.03

M80 kiekko Simo Helminen 30,08

M85 kiekko Matti Ala-Härkönen 14,82

Pronssia M40 kuula Sami Siren 14,43

N45 60 m aidat Kirsti Siekkinen 9,66

N55 3-loikka Tuula Siekkinen 8.09

N55 keihäs Merja Pulkkinen 20,64

M60 kuula Heikki Kangas 13,49

M60 5-ottelu Antti Mero 3470

M60 4x200 m Seppo Sovio, Risto Kemppainen,

Seppo Tenitz, Antti Mero 1.57,77

M65 60 m aidat Seppo Sovio 9,97

N70 korkeus Seija Sario 1.00

M70 3000 m kävely Einari Vainikka 17.40,48

M70 keihäs Kalevi Honkanen 41,40

M75 keihäs Aimo Kaipiainen 34,28

M80 200 m Markus Virrankoski 43,61

M80 keihäs Matti Halme 25,26

## Torun – Puola 23.-28.3.2015

Kultaa N35 moukari Kirsi Koro 51,34

N35 paino Kirsi Koro 16,62

N55 kiekko Liisa Mäkitörmä 28,12

N65 60 m aidat Terhi Kokkonen 11,58

N65 5-ottlelu Terhi Kokkonen 3893

M65 pituus Pertti Ahomäki 5.08

M65 3-loikka Pertti Ahomäki 10.95

N70 3000 m kävely Pirjo Karetie 21.26,04

M70 4x200 m Toivo Hietanen, Jouko Ylä-Liedenpohja,

Markku Juopperi, Aimo Mikkola 2.01,01

M75 60 m Aimo Mikkola 8,74

M75 200 m Aimo Mikkola 29,78

M75 keihäs Jouni Tenhu 45,28

M80 3-loikka Timo Junttila 8.18

M85 5 km kävely Matti Tamminen 42.24,5

M85 kuula Leo Saarinen 11,18

M85 kiekko Leo Saarinen 22,36

M85 moukari Leo Saarinen 30,44

M85 paino Leo Saarinen 10,42

N85 pituus Senni Sopanen 1.68

N85 korkeus Senni Sopanen 0.78

N85 3-loikka Senni Sopanen 4.09

Hopeaa N35 kuula Johanna Leivonen 12,09

N35 paino Johanna Leivonen 11,89

M35 keihäs Harri Leivonen 58,59

M40 paino Tero Mäkelä 17,97

N45 paino Kirsi Spoof-Tuomi 12,85

N55 3-loikka Annika Savolainen 9.41

N55 4x200 m Tarja Kailajärvi, Annika Savolainen,

Ane Nurmi, Anna-Lisa Salminen 2.07,92

M55 3000 m kävely Kauko Pekkarinen 14.31,83

M60 kiekko Rauno Möttönen 44,49

M60 keihäs Hannu Kortesluoma 47,02

N65 60 m Terhi Kokkonen 9,66

M65 pituus Vesa Mäki 4.93

M65 seiväs Reima Oinaanoja 3.30

M65 4x200 m Esko Huttunen, Pertti Ahomäki,

Taisto Pietilä, Markku Penttilä 1.55,29

N70 5 km kävely Pirjo Karetie 34.56,2

N70 kiekko Rauha Ervalahti 22,51

M70 400 m Jouko Ylä-Liedenpohja 68,30

M70 pituus Toivo Hietanen 4.54

M80 400 m Markus Virrankoski 1.45,47

Pronssia N35 kiekko Kirsi Koro 31,76

N35 keihäs Johanna Leivonen 35,00

N35 moukari Johanna Leivonen 33,03

M35 5-ottelu Timo Malinen 3344

N45 3-loikka Kirsi Spoof-Tuomi 10.36

N55 200 m Tarja Kailajärvi 30,22

N55 60 m aidat Annika Savolainen 11,51

N55 seiväs Seija Hellman 1.60

N55 paino Liisa Mäkitörmä 12,13

N55 5-ottlulu Annika Savolainen 3500

M55 400 m Jari Pantzar 58,00

M55 maantiej joukkue Ilkka Vakkuri, Jouko Rannanpää,

Viljo Kirjavainen 51.26.10,3

N60 5 km mastojuoksu Sisko Hiltunen 20.26,5

N65 pituus Terhi Kokkonen 3.59

N65 korkeus Terhi Kokkonen 1.12

N65 moukari Sirpa Vahtera 24,15

N65 paino Sirpa Vahtera 10,81

M65 60 m Reima Oinaanoja 8,48

M65 60 m aidat Markku Penttilä 10,23

M65 korkeus Reijo Sundell 1.48

M65 kuula Reima Oinaanoja 12,61

M70 pituus Timo Junttila 3.76

M75 kuula Jouni Tenhu 11,81

M75 kiekko Kaarle Tuovinen 34,92

M75 keihäs Kalevi Honkanen 36,11

M80 kiekko Raimo Leino 30,94

M80 paino Raimo Leino 15,16

M80 moukari Raimo Leino 35,16

N85 kuula Senni Sopanen 5.52

## Ancona – Italia 29.3.-3.4.2016

Kultaa N35 moukari Kirsi Koro 46,92

N35 paino Kirsi Koro 15,46

M55 kuula Karri Westerlund 14,19

M60 60 m Harri Huotari 7,56

M60 moukari Heikki Kangas 46,70

M60 paino Heikki Kangas 18,77

N65 3-loikka Terhi Kokkonen 8.20

N65 5-ottelu Terhi Kokkonen 3712

M65 keihäs Teuvo Kemppainen 47,19

M70 pituus Pertti Ahomäki 5.00

M70 3-loikka Pertti Ahomäki 10.08

N75 korkeus Seija Sario 1.08

M75 keihäs Jouni Tenhu 41,33

N80 kuula Eila Mikola 7,36

N80 kiekko Eila Mikola 16,47

N80 moukari Eila Mikola 24,45

N80 paino Eila Mikola 9,08

M80 pituus Osmo Villanen 3.84

M80 3-loikka Osmo Villanen 8.01

M80 korkeus Osmo Villanen 1.04

M80 seiväs Osmo Villanen 2.40

M80 5-ottelu Osmo Villanen 4472

M85 seiväs Åke Lund 1.70

M85 kuula Leo Saarinen 9,21

M85 kiekko Leo Saarinen 22,73

M85 keihäs Matti Halme 20,99

M85 paino Leo Saarinen 11,32

M85 5-ottelu Åke Lund 2322

M90 kuula Lauri Helle 7,54

M90 paino Lauri Helle 8,37

Hopeaa M35 moukari Juhana Mäkelä 58,53

M35 paino Juhana Mäkelä 19,20

M35 5-ottelu Timo Malinen 3423

M40 kuula Erno Ranta 15.10

N45 3-loikka Kirsi Spoof-Tuomi 10.33

N55 keihäs Heli Herlevi-Malila 35,62

M60 kuula Jouko Nikula 13,91

N65 60 m aidat Terhi Kokkonen 11,69

M65 pituus Vesa Mäki 4.92

M65 4x200 m Vesa Mäki, Risto Kemppainen,

Markku Penttilä, Esko Huttunen 1.58,06

N70 3-loikka Varpu Holmberg 6.00

N70 kuula Rauha Ervalahti 8,68

N70 paino Rauha Ervalahti 10,71

M70 seiväs Kyösti Poutiainen 2.60

M70 keihäs Heikki Kuulasmaa 37,35

M70 4x200 m Pertti Ahomäki, Jouko Ylä-Liedenpohja,

Markku Juopperi, Eero Helenius 2.03,96

N75 3-loikka Seija Sario 5.92

M75 3-loikka Jorma Pirinen 8.05

M75 kiekko Into Turvanen 34,82

M75 keihäs Kalevi Honkanen 37,83

M80 60 m aidat Osmo Villanen 11,72

M85 moukari Leo Saarinen 26,93

M90 kiekko Lauri Helle 15,31

M90 moukari Lauri Helle 12,67

Pronssia N55 pituus Anna-Liisa Salminen 4.51

N55 seiväs Seija Hellman 1.60

M60 korkeus Matti Nieminen 1.62

M60 kiekko Rauno Möttönen 45,80

N65 korkeus Terhi Kokkonen 1.06

M65 5-ottelu Vesa Mäki 3434

N70 keihäs Varpu Holmberg 14,57

M70 60 m Pertti Ahomäki 8,09

M70 3-loikka Eero Helenius 8.79

M75 kuula Into Turvanen 11,53

M80 korkeus Osmo Villanen 1.21

M85 60 m aidat Åke Lund 15,97

M85 5 km kävely Matti Tamminen 47.25

## Madrid – Espanja 19.-24.3.2018

Kultaa N35 korkeus Miia Uskalinmäki 1.58

N40 moukari Kirsi Koro 45,17

M45 keihäs Petri Satto 51,52

M50 keihäs Tommi Huotilainen 58,03

M50 moukari Jari Matinolli 49,43

N55 keihäs Heli Herlevi-Malila 33,91

N60 3-loikka Anna-Liisa salminen 8.95

N60 kuula Siv Karlström 10,01

M60 5 km maasto Jukka Kauppila 18.15

N65 3-loikka Marja Metsänkylä 7.76

M65 keihäs Hannu Kortesluoma 43,90

M70 pituus Petti Ahomäki 4.84

N75 5-ottelu Seija Sario 3073

M75 keihäs Jouni Tenhu 40,90

N80 keihäs Eila Mikola 12,88

N80 moukari Eila Mikola 21,48

M80 kiekko Kaarle Tuovinen 33,10

M85 pituus Raimo Kietäväinen 2.72

M85 3-loikka Raimo Kietäväinen 5.71

M85 korkeus Raimo Kietäväinen 1.06

M85 moukari Raimo Kietäväinen 25,22

M85 paino Raimo Kietäväinen 11,73

M90 keihäs Lauri Helle 12,87

M90 kuula Lauri Helle 6,71

M90 kiekko Lauri Helle 14,47

M90 moukari Lauri Helle 16,27

M90 paino Lauri Helle 7,24

Hopeaa N40 keihäs Maarit Lindberg 22,45

M45 keihäs Henry Andberg 49,10

N50 3-loikka Kirsi Spoof-Tuomi 9.57

N55 3000 m kävely Maija-Liisa Mertanen 17.43,75

N55 5 km maantiekäv Maija-Lisa Mertanen 30.03

N60 pituus Anna-Liisa Salminen 4.29

N60 paino Siv Karlström 13,85

N65 pituus Marja Metsänkylä 3.65

N65 5-ottelu Toini Nousiainen 3216

M65 korkeus Reijo Sundell 1.46

M65 kuula Reima Oinaanoja 12,02

N70 paino Rauha Ervalahti 11,09

M70 pituus Vesa Mäki 4.64

M70 3-loikka Pertti Ahomäki 10.33

M70 5-ottelu Vesa Mäki 3553

N75 3-loikka Varpu Holmberg 6.15

N75 korkeus Seija Sario 1.02

N75 keihäs Varpu Holmberg 19,25

M75 pituus Antero Markunsalo 3.94

M75 3-loikka Antero Markunsalo 8.08

M80 kuula Eila Mikola 6.89

M80 kiekko Eila Mikola 14,20

M80 3-loikka Ermo Kalevo 7.55

M80 kuula Pertti Salminen 10,21

M80 keihäs Kauno Anttila 28,40

M85 keihäs Raimo Kietäväinen 18,14

M85 kuula Leo Saarinen 9,52

M85 kiekko Leo Saarinen 20,35

M85 paino Leo Saarinen 11,49

M85 4x200 m Markus Virrankoski, Sulo Kiirla,

Kauno Anttila, Ermo Kalevo 3.28,19

Pronssia M35 400 m Jouko Juntunen 51,14

N40 paino Kirsi Koro 14,33

N40 4x200 m Johanna Haikonen, Riitta sallinen,

Riikka Honkanen, Johanna Herlevi-Saarukka1.52,12

M40 keihäs Harri Lievonen 54,56

N50 60 m Kirsi Spoof-Tuomi 8,40

N50 paino Kirsi Spoof-Tuomi 13,83

N55 3-loikka Annika Savolainen 9.56

N60 3-loikka Tuula Siekkinen 8.09

N60 keihäs Merja Pulkkinen 20,47

N60 kiekko Siv Karlström 26,21

M60 800 m Viljo Kirjavainen 2.20,76

M60 1500 m Viljo Kirjavainen 4.54,03

M60 3000 m Jukka Kauppila 10.10,72

M60 5 km maastoj. jouk Jukka Kauppila, Viljo Kirjavainen,

Jukka Rannanpää 1.01.38,00

N65 3-loikka Toini Nousiainen 7.68

N65 keihäs Riitta Rajamäki 23,74

N65 paino Elisa Yli-Hallila 12,36

M65 kuula Rauno Möttönen 11,71

N70 paino Mirja Mäntylä 10,66

M70 400 m Ahti Finning 70,88

M70 3-loikka Vesa Mäki 9.41

M70 seiväs Eero Väyrynen 2.90

N75 pituus Varpu Holmberg 2.88

N75 3-loikka Seija Sario 5.93

N75 kiekko Varpu Holmberg 18,97

M75 keihäs Kalevi Honkanen 34,32

M75 moukari Esko Palviainen 38,29

M75 paino Esko Palviainen 16,11

N80 paino Eila Mikola 7,68

M80 60 m Ermo Kalevo 10,74

M80 pituus Ermo Kalevo 3.41

M80 keihäs Aimo Kaipiainen 25,96

M85 keihäs Matti Halme 14,67

M85 kuula Raimo Kietäväinen 8,81

M85 kiekko Matti Halme 17,83

M85 moukari Leo Saarinen 23,52

## Braga – Portugali 20.-27.2.2022

Kultaa M50 seiväs Antti Kois 4.10

M50 keihäs Petri Satto 57,23

M55 kuula Mika Parkkali 14,51

N60 moukari Erja Rinne 34,99

N60 paino Erja Rinne 13,91

M80 keihäs Jouni Tenhu 40,52

Hopeaa M40 3-loikka Janne Harju 13.44

N50 moukari Satu Lehtonen 45,22

N50 paino Satu Lehtonen 14,46

N55 60 m aidat Kirsti Siekkinen 10,51

N55 5-ottelu Kirsti Siekkinen 4107

N65 kuula Siv Karlström 9,67

N65 paino Siv Karlström 13,27

N70 pituus Marja Maksimainen 2.05

N70 moukari Sirpa Vahtera 24,00

N80 3-loikka Seija Sario 5.02

N80 korkeus Seija Sario 0.99

M80 korkeus Kyösti Poutiainen 1.14

Pronssia M35 kiekko Olli Juvonen 36,77

M40 400 m Jouko Juntunen 51,26

N50 pituus Virpi Hannuksela 4.56

M55 kiekko Mika Parkkali 39,22

N60 60 m aidat Annika Savolainen 11,41

N60 pituus Annika Savolainen 3.93

N65 60 m Sinikka Ilaru 9,75

M65 5 km kävely Jouko Rannanpää 31.31

M65 seiväs Olavi Roivainen 2.70

N70 moukari Marja Maksimainen 19,14

N70 paino Sirpa Vahtera 10,00

M75 korkeus Kunto Viiru 1.17

M80 3-loikka Kyösti Poutiainen 6.51

# PM-kilpailut

## Pori – Suomi 18.-19.7.1979

100 m N35 /1 Marja-Leena Kangas 13,4

M35 /1 Pekka Metsähuone 11,0

M35 /2 Erik Gustafsson 11.0

M35 /3 Lars Holmberg 11,2

N40 /2 Marjatta Järvinen 14,2

M40 /1 Torsti Helminen 11,2

M40 /3 Leo Tuupanen 11,9

M45 /1 Martti Lehto 12,0

M45 /2 Pentti Rekola 12,0

M45 /3 Pentti Rantanen 12,1

N50 /2 Maija Suominen 15,9

N50 /3 Lola Harjunheimo 16,8

M50 /2 Lars Ingves 12,6

M50 /3 Matti Järvinen 12,6

M55 /2 Kaino Hurri 13,2

M55 /3 Heimo Peltola 13,8

M60 /2 Pekka Nummi 13,5

M65 /2 Veikko Suokas 13,9

M65 /3 Heikki Simola 14,0

M70 /1 Antti Pajunen 14,1

200 m M35 /1 Pekka Metsähuone 23,0

M40 /2 Wolmar Wickström 24,2

M45 /2 Martti Lehto 24,9

M45 /3 Reijo Hurme 25,1

M50 /2 Lars Ingves 25,6

M55 /2 Jorma Sivonen 27,6

M55 /3 Gunnar Winter 27,

M60 /2 Pekka Nummi 27,7

M60 /3 Arne Litja 31,2

M65 /1 Veikko Suokas 28,3

M65 /2 Eero Tuomela 33,9

M70 /1 Ahti Pajunen 29,9

400 m N35 /2 Marjatta Olli 66,9

M35 /1 Raimo Karsikas 51,7

M35 /3 Vesa Korpimäki 54,2

N40 /1 Marjatta Järvinen 66,0

M40 /1 Wolmar Wickström 52,5

M40 /2 Jorma Takala 52,8

M45 /2 Pentti Rantanen 54,

N50 /1 Maija Suominen 74,1

N50 /2 Kerttu Halmeenpää 87,3

M50 /1 Hannu Suoknuutti 58,5

M50 /2 Kalevi Plaketti 59,0

M50 /3 Valto Kivimäki 59,0

M55 /3 Pauli Mäkinen 69,8

M60 /2 Erik Toivonen 62,2

M60 /3 Eero Santala 64,7

M65 /1 Eino Salminen 63,4

800 m M35 /1 Raimo Karsikas 1.56,0

M35 /2 Vesa Korpimäki 1.58,8

M35 /3 Jorma Ahokas 2.03,4

M40 /1 Veikko Hevosmaa 2.06,2

M40 /2 Matti Tonder 2.08,0

M40 /3 Antero Painilainen 2.11,

M45 /1 Reijo Lautanala 2.08,8

M45 /2 Pekka Kautto 2.09,4

M45 /3 Kalle Mäkinen 2.12,7

M50 /2 Pentti Ylä-Hallinen 2.14,4

M50 /3 Reino Toivola 2.15,8

M55 /1 Toivo Vikman 2.17,1

M55 /2 Viljo Vuorinen 2.19,0

M60 /2 Erik Toivonen 2.23,5

M60 /3 Eero Santala 2.27,0

M65 /1 Eino Salminen 2.35,1

1500 m N35 /1 Taina Syrjälä 4.47,1

N35 /3 Marjatta Olli 5.22,4

M35 /1 Jorma Jouhki 4.18,2

M35 /2 Veikko Suikkanen 4.19,8

M35 /3 Tauno Iso-Tryykäri 4.21,0

M40 /2 Paavo Ruuth 4.19,0

M40 /3 Veikko Hevosmaa 4.19,0

M45 /1 Reijo Lautanala 4.27,0

M45 /2 Pekka Kautto 4.27,9

M45 /3 Kalle Mäkinen 4.31,0

N50 /1 Marjatta Suominen 5.47,1

N50 /2 Kerttu Halmeenpää 6.08,8

M50 /2 Pentti Ylä-Hallinen 4.29,0

M60 /3 Hugo Mononen 5.37,2

M55 /1 Toivo Vikman 4.48,2

M55 /2 Viljo Vuorinen 4.50,0

M55 /3 Tuomas Haapanen 4.51,8

M65 /1 Yrjö Loikkanen 5.52,0

M65 /2 Ahti Tuominen 6.25,0

3000 m N35 /1 Taina Syrjälä 10.08,7

N40 /1 Leila Pösö 11.35,8

N50 /1 Maija Suominen 12.07,0

N50 /2 Kerttu Halmeenpää 13.07,4

5000 m M35 /2 Erkki Nuutinen 16.01,9

M35 /3 Reijo Hongisto 17.37,2

M40 /1 Heikki Lempelä 15.27,5

M40 /2 Tauno Valasti 15.28,6

M40 /3 Reijo Dahlman 15.37,8

M45 /1 Paavo Pystynen 15.41,9

M45 /2 Väinö Skyttä 15.49,2

M45 /3 Ilmo Suikkanen 16.34,5

M50 /1 Pentti Ylä-Hallinen 16.30,8

M50 /2 Antti Viskari 16.36,8

M55 /2 Olavi Liukka 18.03,9

M55 /3 Tuomas Haapanen 18.07,2

M60 /2 Eino Järvinen 18.16,0

M60 /3 Oskari Narvanne 19.28,0

M65 /1 Erik Ahola 20.33,6

M65 /2 Yrjö Loikkanen 21.01,4

M70 /2 Lauri Laiho 23.50,6

M70 /3 Olavi Salmi 2.22,4

10000 m M35 /2 Matti Vuorenmaa 32.02,2

M35 /3 Pentti Hintsala 32.29,0

M40 /1 Tauno Valasti 32.09,0

M40 /2 Heikki Lempelä 32.18,6

M40 /3 Reino Dahlman 32.44,2

M45 /1 Väinö Skyttä 32.34,6

M45 /2 Martti Lanne 33.00,2

M45 /3 Bruno Holmroos 34.05,0

M50 /1 Antti Viskari 34.58,0

M50 /2 Väinö Paunuvuori 35.47,0

M55 /2 Olavi Liukka 37.38,0

M55 /3 Valdemar Järvinen 38.00,5

M60 /1 Eino Järvien 30.04,4

M65 /2 Erik Ahola 40.26,0

M70 /2 Bror Edsvik 45.28,8

M70 /3 Lauri Laiho 45.34,8

110 m aid M35 /1 Heikki Petäjäinen 19,8

M45 /1 Osmo Tuorila 18,0

M45 /2 Esko Honkanen 20,9

M45 /3 Hemmo Runola 20,9

200 m aid M50 /1 Hannu Suoknuutti 29,6

M50 /2 Valto Kivimäki 32,0

M50 /3 Esko Honkanen 33,0

M60 /1 Vilho Mäki 35,8

M65 /1 Vilho Hallikainen 41,1

M70 /1 Ahti Pajunen 37,2

400 m aid M35 /2 Jorma Pirinen 73,7

M40 /1 Volmar Wickström 58,0

M45 /1 Osmo Tuorila 63,8

M45 /2 Uolevi Ruokola 71,7

3000 m est M35 /1 Tapio Mikkola 9.40,9

M35 /2 Jorma Jouhki 9.50,0

M40 /3 Pekka Rantanen 10.28,6

M45 /2 Uolevi Ruokola 11.46,8

M50 /2 Keijo Ruuth 12.34,4

M55 /2 Tuomo Korhonen 13.03,8

M60 /1 Jack Henriksson 12.41,3

5000 m käv M40 /1 Paavo Pohjolainen 23.24,2

M40 /2 Eino Haapala 24.39,9

M40 /3 Arvo Muhonen 28.48,7

M55 /2 Paavo Saira 27.06,0

M65 /2 Vieno Lahdelma 30.51,0

10000 m k M40 / 1 Paavo Pohjalainen 47.46,3

M40 /2 Eino Haapala 51.39,4

M40 /3 Arvo Muhonen 57.17,1

pituus N35 /1 Marja-Leena Kangas 4.54

N35 /2 Leena Häyrynen 4.43

M35 /1 Ilmo Saanto 6.19

M35 /2 Veikko Noponen 6.02

M35 /3 Jorma Pirinen 5.59

N40 /1 Marjatta Järvinen 3.99

N40 /2 Irene Merjamaa 3.92

M40 /1 Stig Bäcklund 6.83

M40 /2 Harry Urpinen 6.31

M40 /3 Leo Tuupanen 6.21

M45 /1 Hemmo Ruonola 6.12

M45 /2 Voitto Ilmanen 5.64

M45 /3 Viljo Knaappila 5.39

M50 /1 Matti Järvinen 5.72

M55 /1 Kaino Hurri 5.21

M55 /2 Pauli Vesterinen 4.82

M60 /2 Vilho Mäki 4.56

M60 /3 Tuure Pentti 4.53

M65 /1 Heikki Simola 4.97

M65 /2 Veikko Suokas 4.50

M65 /3 Eino Alasaari 3.33

M70 /2 Ahti Pajunen 3.97

3-loikka M35 /2 Ilmo Saanto 12.68

M35 /3 Sture Walls 11.71

M40 /1 Stig Bäcklund 14.43

M40 /2 Matti Vartia 12,42

M40 /3 Lippo Salonen 12.36

M45 /1 Bengt Högström 10.85

M45 /2 Vilho Laaksonen 10.02

M45 /3 Uolevi Rahkola 6.52

M50 /1 Matti Järvinen 11.83

M50 /2 Esko Honkanen 11.59

M50 /3 Lars Lindberg 10.95

M55 /1 Olli Aura 10.27

M55 /2 Tuomo Korhonen 9.73

M55 /3 Kaino Hurri 9.60

M60 /2 Pekka Nummi 9.60

M60 /3 Vilho Mäki 9.39

M65 /1 Heikki Simola 10.34

M65 /2 Vieno Lahdelma 7.48

korkeus N35 /1 Marja-Leena Kangas 1.50

M35 /1 Antero Aarnio 1.65

M35 /2 Kunto Viiru 1.60

M35 /3 Kalevi Ervasalo 1.55

M40 /1 Risto Häyrynen 1.75

M40 /2 Kalevi Tiikkaja 1.70

M40 /3 Kyösti Laaksonen 1.70

M50 /3 Esko Henell 1.55

M55 /1 Veikko Hannula 1.45

M60 /2 Pekka Nummi 1.30

M60/3 Ville Peräsalo 1.25

M65 /1 Veikko Suokas 1.25

M65 /2 Eero Huotari 1.20

M65 /3 Oiva Selin 1.20

seiväs M35 /1 Auvo Pehkoranta 4.70

M40 /1 Jouko Liukkonen 3.20

M40 /2 Jarmo Pihlava 2.80

M40 /3 Risto Häyrynen 2.80

M45 /1 Sakari Tarkkonen 3.70

M55 /1 Pentti Jyrkinen 2.60

M60 /1 Yrjö Rantala 2.10

M65 /1 Aarne Villanen 2.10

M65 /2 Viljo Hallikainen 1.70

kuula N35 /3 Marja-Leena Kangas 9,97

M35 /1 Pentti Alakylä 13,62

M35 /2 Asko Marttila 10,36

N40 /2 Irene Merjamaa 7,91

M45 /1 Oiva Lahtinen 16,01

M50 /2 Tauno Ruuska 13,91

M50 /2 Valto Kivimäki 11,50

M55 /1 Reino Nokelainen 13,63

M55 /2 Kauko Jouppila 13,58

M55 /3 Erkki Wilman 12,54

M60 /1 Voitto Elo 15,02

M65 /1 Martti Hassinen 11,67

M65 /2 Kustaa Järvinen 10,41

M65 /3 Tatu Pohja 10,23

M70 /2 Paavo Patinen 9,38

kiekko N35 /3 Leena Häyrynen 33,74

M35 /1 Bjarne Andersson 41,22

M40 /1 Einari Marjamäki 50,78

M40 /2 Juhani Kinnari 45,44

M40 /3 Bore Möller 45,10

M45 /3 Simo Helminen 41,66

M50 /1 Aarne Ilvonen 45,24

M50 /3 Pentti Saarikoski 44,70

M55 /1 Kauko Jouppila 39,48

M55 /2 Reino Nokelainen 38,10

M60 /1 Voitto Elo 45,74

M65 /1 Aarne Miettinen 41,28

M65 /2 Oiva Lattu 29,24

M65 /3 Tatu Pohja 27,32

M70 /1 Paavo Patinen 32,00

M70 /3 Kosti Veijola 30,80

keihäs M40 /1 Yrjö Salonen 67,34

M40 /2 Olavi Varis 61,82

M40 /3 Harry Urpinen 59,16

M50 /1 Veikko Javanainen 54,90

M50 /2 Kauno Jantunen 46,12

M50 /3 Karri Wichmann 43,00

M55 /1 Mauri Mertakivi 49,16

M55 /2 Lauri Sundholm 46,00

M60 /1 Väinö Ojaranta 45,44

M60 /2 Viljo Kyyrö 40,30

M60 /3 Paavo Salminen 35,56

M65 /1 Oiva Lattu 33,04

M65 /2 Tatu Pohja 29,40

M65 /3 Martti Hassinen 27,02

moukari M35 /1 Olavi Koivukangas 47,22

M40 /1 Osmo Rytkönen 56,78

M40 /2 Heimo Latva 31,76

M45 /2 Seppo Salanto 44,94

M45 /3 Veikko Niinikivi 43,94

M50 /1 Pentti Saarikoski 50,00

M55 /1 Veikko Pohjonen 42,34

M55 /2 Eino Anttila 42,16

M55 /3 Gunnar Laakso 37,90

M60 /2 Lauri Tamminen 42,48

M60 /2 Yrjö Rantala 41,52

M65 /1 Aarne Miettinen 43,92

M65 /2 Kustaa Järvinen 28,68

M70 / 1 Paavo Patinen 29,70

4x100 m N35 /1 Leena Häyrynen, Marjatta Järvinen,

Irene Merjamaa, Marja-Leena Kangas 55,9

M35 /1 Lars Holmberg, Pekka Metsähuone,

Volmar Vikström, Reijo Hurme 45,5

M40 /1 Turkki, Leo Tuupanen,

Jussi Rintamäki, Bäcklund 46,2

M50 /2 Erkki Jylhämäki, Matti Järvinen,

Hannu Suoknuutti, Lars Ingvess 48,3

M60 /1 Veikko Suokas, Pekka Nummi Vilho Mäki, Heikki Simola 54,0

M60 /2 Ahti Pajunen, Eero Tuomela,

Viljo Hallikainen, Ojaharju 58,4

4x400 m M35 /2 Marttila, Knuutila,

Marttila, Laaksonen 4.32,6

M40 /1 Reijo Lautanala, Pentti Rantanen,

Jorma Takala, Volmar Wikström 3.40,8

M50 /1 Kalevi Plaketti, Valto Kivimäki,

Hannu Suoknuutti, Lars Ingves 3.56,5

M50 /3 ? 4.34,2

### Larvik – Norja 1981 puuttuu

### Kööpenhamina – Tanska 1983 puuttuu

## Helsingborg – Ruotsi 2. -4.8.1985

100 m M35 /2 Aimo Majuri 11,94

M35 /3 Matias Luukkonen 12,13

M40 /2 Seppo Elomaa 11,85

N45 /1 Marjatta Järvinen 14,06

M45 /1 Torsti Helminen 12,10

N50 /2 Lea Vilpas 15,41

M55 /1 Lars Ingves 13,23

M55 /2 Matti Järvinen 13,25

M55 /3 Erkki Jylhämäki 13,31

N60 /3 Kaija Jortikka 19,4

M75 /1 Ahti Pajunen 15,52

N80 /1 Irja Sarvana 19,8

200 m M35 /2 Matias Luukkonen 23,52

M35 /3 Aimo Majuri 23,85

M40 /2 Seppo Elomaa 23,88

M40 /3 Wulf Quentin 24,01

N45 /1 Marjatta Järvinen 29,05

M45 /1 Torsti Helminen 24,72

N50 /2 Lea Vilpas 31,60

M50 /1 Terho Välimäki 26,13

M50 /2 Matti Järvinen 26,45

M50 /3 Lars Ingves 26,73

M75 /1 Ahti Pajunen 32,63

400 m N35 /3 Kaarina Vähäjylkkä 1.17,06

N40 /2 Terttu Rissanen 65,44

M40 /3 Raimo Haanpää 54,13

N45 /1´2 Marjatta Järvinen 65,64

M45 /3 Jorma Takala 56,64

N50 /2 Lea Vilpas 1.10,83

M55 /1 Unto Mattsson 57,83

M70 /1 Eino Salminen 69,86

M75 /1 Erkki Haapalainen 1.16,39

800 m M35 /2 Aki Laurila 1.57,95

M40 /2 Aarne Lehtinen 2.03,61

N45 /1 Pirkko Martin 2.30,77

M50 /1 Olavi Vuorisalo 1.14,38

M50 /2 Väinö Mikkola 2.14,96

N55 /2 Kerttu Halmeenpää 3.14,39

M55 /1 Unto Mattsson 2.10,03

M60 /1 Toivo Vikman 2.17,02

M70 /1 Eino Järvinen 2.43,32

M70 /2 Eino Salminen 2.44,45

M75 /1 Erkki Haapalainen 3.03,79

M75 /2 Leevi Kauppi 3.31,52

1500 m M35 /3 Jouko Kutvonen 4.23,03

M40 /2 Stig Haglund 4.09,87

N45 /1 Pirkko Martin 5.03,80

M50 /2 Olavi Vuorisalo 4.30,86

N55 /3 Kerttu Halmeenpää 6.19,89

M55 /1 Unto Mattsson 4.42,64

M60 /3 Toivo Vikman ?

M70 /1 Eino Järvinen 5.35,68

M75 /1 Leevi Kauppi 7.23,65

5000 m M35 /2 Jorma Vähäjylkkä 15.06,78

M45 /2 Esko Hyvärinen 16.16,34

M50 /2 Antti Hyvärinen 16.20,58

M65 /2 Valdemar Järvinen 19.26,10

M70 /1 Eino Järvinen 20.17,98

10000 m M35 /3 Jorma Vähäjylkkä 31.50,70

M40 /3 Seppo Mähönen 34.30,71

M45 /2 Esko Hyvärinen 33.40,29

M50/2 Antti Hyvärinen 34.21,42

M65 /1 Valdemar Järvinen 40.08,42

M70 /2 Yrjö Loikkanen 48.31,46

110 m aj M35 /2 Risto Karasmaa 17,19

M45 /1 Veikko Tolvanen 16,37

M50 /1 Ilpo Sopanen 17,00

M60 /1 Hannu Suoknuuti ?

M60 /3 Esko Honkanen 18,01

M65 /1 Raino Rainio 21,17

100 m aj N35 /1 Irja Laine 18,10

80 m aj M75 /1 Ahti Pajunen 16,25

N40 /2 Terttu Rissanen 15,02

400 m aj M45 /1 Veikko Tolvanen 63,41

M50 /1 Ahti Vilpas 65,65

M50 /2 Viljo Knaappila 68,47

M50 /3 Väinö Mikkola 1.10,50

M55 /3 Toivo Laakso 1.11,14

M60 /1 Hannu Suoknuuti 67,19

M75 /1 Erkki Haapalainen 1.31,06

3000 m est M35 /3 Jouko Kutvonen 9.57,46

M40 /1 Stig Haglund 9.34,58

M50 /1 Pekka Rantanen 10.54,07

M50 /2 Taavi Roivanen 10.54,43

M55 /1 Veli Puustinen 12,08,12

M60 /2 Onni Pikkarainen 14.01,63

pituus N35 /1 Irja Laine 4.35

N45 /2 Marjatta Järvinen 4.48

M50 /1 Olavi Niemi 5.57

M50 /3 Viljo Knaappila 5.42

M55 /1 Matti Järvinen 5.35

N60 /2 Kauno Hurri 4.87

M65 /2 Raino Rainio 4.38

M65 /3 Arvi Kosonen 4.31

M70 /1 Esko Kolhonen 4.23

M75 /1 Ahti Pajunen 3.48

M75 /2 Reino Mäkinen 3.01

3-loikka M35 /1 Veikko Nieminen 13.52

M35 /2 Ilkka Olkkonen 13.29

M45 /2 Kyösti Marila 12,17

M50 /1 Olavi Niemi 12.39

M55 /1 Matti Järvinen 11.52

M60 /1 Esko Honkanen 10.51

M60 /3 Olavi Pietilä 9.59

M65 /2 Matti Niemi 9.83

M65 /3 Raino Rainio 9.80

M70 /1 Esko Kolhonen 9.49

M70 /2 Bruuno Silekoski 8.13

M75 /1 Reino Mäkinen 6.38

korkeus M35 /2 Kari Viiru 1.87

M40 /1 Ahti Viiru 1.87

M40 /3 Seppo Sarna 1.71

M50 /1 Olavi Niemi 1.66

M60 /2 Bror Wendelin 1.41

M65 /3 Raino Rainio 1.37

M70 /2 Esko Kolhonen 1.43

M75 /1 Reino Mäkinen 1.10

seiväs M35 /2 Timo Torri 3.80

M35 /3 Lauri Vuohelainen 3.80

M40 /1 Veikko Mäkelä 14,34

M40 /2 Risto Ivanoff 4.20

M45 /2 Simo Ahava 3.50

M50 /1 Ilpo Sopanen 3.60

M50 /2 Jorma Wendelin 3.40

M55 /3 Karri Wichmann 2.70

M60 /3 kaino Hurri 2.70

M65 /1 Aarne Ketonen 2.90

M65 /2 Raino Rainio 2.60

M70 /3 Bruuno Silekoski 1.80

M75 /1 Ahti Pajunen 2.51

kuula M40 /2 Paavo Frifelt 14,17

M45 /2 Taisto Hyvärinen 12,05

N50 /3 Inkeri Lindström 9,27

M50 /1 Raimo Leino 16,87

M50 /2 Oiva Lahtinen 15,79

M55 /2 Kaarlo Lesell 14,42

M55 /3 Tauno Kivi 14,26

N60 /1 Kaija Jortikka 8,25

M60 /3 Aatos Mäenpää 13,96

M65 /1 Reijo Nokelainen 14,70

M70 /1 Bruuno Silekoski 11,97

N75 /1 Margareta Sarvana 6,94

M75 /1 Osmo Renvall 11,49

M75 /3 Eino Nieminen 7,51

N80 /1 Irja Sarvana 7,38

keihäs N35 /2 Irja Laine 32,00

M35 /3 Ismo Rastas 49,38

N40 /1 Terttu Rissanen 31,52

N45 /1 Birgitta Rantala 32,82

M45 /2 Väinö Tanhuanpää 53,72

M50 /3 Reino Kinnunen 50,70

M55 /1 Kauko Juntunen 50,24

N60 /1 Kaija Jortikka 20,26

M60 /2 Veikko Javanainen 53,76

M65 /1 Leo Sahlström 41,21

M65 /3 Paavo Salminen 38,66

M70 /2 Erkki Teräs 35,16

M70 /3 Tatu Pohja 33,06

M75 /2 Matti Mäntylä 19,58

M80 /1 Irja Sarvana 16,78

kiekko M40 /2 Jorma Oksanen 37,38

M50 /2 Simo Helminen 45,78

M55 /1 Pentti Häkkinen 45,58

M55 /3 Pentti Saarikoski 41,58

N70 /1 Kaija Jortikka 25,40

N75 /1 Margareta Sarvana 12,00

M75 /1 Osmo Renvall 40,58

N80 /1 Irja Sarvana 19,18

moukari M35 /2 Antti Örn 50,40

M50 /3 Seppo Salanto 44,18

M55 /1 Pentti Saarikoski 44,94

M60 /3 Erkki Willman 34,50

M70 /3 Kustaa Järvinen 30,46

M75 /1 Osmo Renvall 35,20

4 x 100 m M35 /1 Raimo Haanpää, Aimo Majuri,

Juhani Ojala, Matias Luukkonen 45,18

N40 /2 Mirja Mäntylä, Pirkko Martin,

Terttu Rissanen, Marjatta Järvinen 55,46

M40 /2 Ossi Seppä, Torsti Helminen,

Seppo Elomaa, Wulf Quentin 45,76

N50 /3 Kerttu Halmeenpää, Kyllikki Luukkola,

Kaija Jortikka, Lea Vilpas 1.10,73

M50 /2 Lars Ingves, Ilpo Sopanen,

Matti Järvinen, Erik Jylhämäki 50,20

M60 /3 Raino Rainio, Hannu Suoknuuti,

Atte Porkka, Toivo Vikman 54,77

4 x 400 m M35 /2 Juhani Ojala, Jouko Koskinen,

Jouko Kutvonen, Aki Laurila 3.37,20

M40 /2 Ossi Seppä, Seppo Elomaa,

Raimo Haanpää, Wulf Quentin 3.37,03

M50 /1 Olavi Vuorisalo, Väinö Mikola,

Ahti Vilpas, Unto Mattsson 3.51,16

M60 /2 Pauli Mäkinen, Lauri Vilenius,

Atte Pokka, Toivo Vikman 4.45,37

## Pori – Suomi 31.7. -2.8.1987

100 m N35 /2 Elsa Tikkanen 13,80

M35 /2 Matias Luukkonen 11,90

M35 /3 Daniel Sowah 12,06

N40 /2 Mirja Mäntylä 14,82

M40 /1 Pekka Metsähuone 11,83

M40 /2 Hannu Mattila 11,86

N40 /3 Taisto Karppinen 12,03

N45 /1 Marjatta Järvinen 14,13

M45 /1 Jorma Ehrström 11,68

N45 /3 Kyösti Laurila 12,45

N50 /2 Lea Vilpas 16,19

M55 /1 Terho Välimäki 13,06

M55 /2 Antero Tammento 13,26

M55 /3 Terho Solja 13,49

M60 /1 Matti Järvinen 13,39

M60 /3 Erkki Jylhämäki 13,73

N65 /1 Eila Högqvist 17,75

M65 /2 Bernhardt Fransholm 14,84

M70 /3 Yrjö Happonen 16,46

M75 /1 Ahti Pajunen 15,80

200 m N35 /2 Elsa Tikkanen 27,27

M35 /1 Matias Luukkonen 24,07

N40 /2 Mirja Mäntylä 30,12

M40 /1 Hannu Mattila 23,81

M40 /2 Raimo Haanpää 24,37

N45 /1 marjatta Järvinen 29,25

M45 /1 Jorma Ehrström 23,68

N50 /2 Lea Vilpas 32,52

M50 /1 Torsti Helminen 24,92

M55 /1 Terho Välimäki 25,81

M55 /2 Terho Solja 26,48

M60 /1 Matti Järvinen 26,98

N65 /1 Eila Högqvist 36,17

M70 /3 Eino Salminen 32,32

M75 /1 Ahti Pajunen 33,03

M75 /3 Erkki Haapalainen 34,52

M80 /1 Niilo Pere 59,70

400 m N35 /2 Elsa Tikkanen 60,16

M35 /1 Aki Mäkinen 52,29

M35 /2 Aki Laurila 53,45

M40 /1 Seppo Putkinen 52,37

M40 /2 Raimo Haanpää 53,67

N45 /1 Leena Halme 63,91

N50 /1 Pirkko Martin 66,35

M50 /3 Lea Vilpas 1.13,40

M50 /1 Arto Salonen 56,91

M50 /2 Erkki Knapp 56,37

M50 /3 Pentti Rantanen 57,31

M55 /1 Unto Mattsson 59,36

N60 /1 Elsa laine 1.23,62

M60 /2 Hannu Suoknuutti 61,47

M60 /3 Toivo Vikman 62,42

N65 /1 Eila Högqvist 1.24,87

M70 /2 Eero Santala 1.10,26

M70 /3 Eino Salminen 1.11,23

M75 /2 Erkki Haapalainen 1.19,78

M75 /3 Tauno Raskinen 1.20,40

M80 /1 Leevi Kauppi 1.35,98

800 m M35 /1 Aki Laurila 2.01,80

M40 /2 Jouko Kutvonen 2.04,50

M40 /3 Vesa Korpimäki 2.06,10

N45 /1 Leena Halme 2.25,18

N50 /1 Pirkko Martin 2.25,16

M50 /1 Arto Salonen 2.11,75

M55 /1 Unto Mattsson 2.13,87

M55 /3 Taavi Roivainen 2.17,07

N60 /1 Elsa Laine 3.16,72

M60 /1 Toivo Vikman 2.27,82

M65 /1 Viljo Vuorinen 2.32,49

M70 /1 Eero Santala 2.47,49

M70 /2 Eino Järvinen 2.50,56

M75 /2 Tauno Raskinen 3.03,95

M75 /3 Erkki Haapalainen 3.06,84

M80 /1 Leevi Kauppi 3.53,99

1500 m M35 /1 Aki Laurila 4.10,83

M35 /3 Antti Aaltonen 4.11,36

N40 /3 Hellä Knuutila 5.11,37

M40 /1 Jouko Kutvonen 4.05,48

M40 /2 Kalevi Seger 4.08,68

N45 /1 Leena Halme 5.03,06

N45 /3 Tuula Tammisto 5.30,38

M45 /3 Pekka Vakkuri 4.18,57

N50 /1 Pirkko Martin 5.08,46

M50 /3 Pekka Helander 4.58,81

N55 /1 Maija Suominen 6.14,56

N55 /2 Kerttu Halmeenpää 6.25,59

M55 /1 Unto Mattsson 4.41,93

M60 /1 Olavi Liukka 4.56,94

M65 /1 Viljo Vuorinen 5.21,60

M70 /1 Eino Järvinen 5.49,64

M70 /2 Yrjö Nupponen 6.04,29

M70 /3 Hugo Mononen 6.59,31

M75 /2 Tauno Raskinen 6.28,54

M75 /3 Viljo Hallikainen 6.42,60

5000 m N35 /1 Seija Tirkkonen 18.04,85

M35 /1 Lasse Orimus 15.12,67

N40 /2 Hella Knuutila 18,50,62

N40 /3 Anna-Liisa Virtanen 19.35.30

M40 /3 Martti Luostarinen 15.29,72

N45 /1 Tuula Tammisto 19.31,91

M45 /1 Lauri Kivimäki 16.01,10

N50 /1 Liisa Kujala 21.15,90

M50 /1 Antti Hyvärinen 16.16,51

M50 /3 Reino Dahlman 16.43,69

N55 /1 Kerttu Halmeenpää 24.15,86

M55 /2 Paavo Pystynen 17.30,18

N60 /1 Elsa Laine 14.10,64

M60 /1 Unto Mattsson 17.59,09

M60 /3 Olavi Liukka 18.28,65

M65 /1 Viljo Vuorinen 19.05,68

M65 /3 Valdemar Järvinen 19.58,43

M70 /1 Eino Järvinen 21.42,37

M70 /2 Yrjö Loikkanen 22.13,49

M75 /1 Martti Laiho 23.50,35

10000 m M35 /1 Pentti Heiskanen 33.13,18

M35 /3 Jorma Menna 34.01,45

M40 /1 Pertti Ryynänen 32.59,12

M40 /2 Jouko Taskinen 33.06,16

M40 /3 Aarno Salonen 36.11,64

M45 /1 Lauri Kivimäki 33.05,56

M50 /2 Antti Hyvärinen 34.02,50

M50 /3 Reino Dahlman 35.12,09

M55 /2 Paavo Pystynen 36.02,16

M55 /3 Esko Sormunen 36.58,09

M60 /1 Unto Oinonen 36.40,33

M65 /2 Olavi Mäenpää 40.52,95

M65 /3 Valdemar Järvinen 41.21,62

M70 /1 Olavi Mäntylä 46.13,28

M70 /3 Yrjö Loikkanen 47.07,78

110 m aj M35 /1 Reijo Sundell 16,10

M40 /1 Reijo Tanttinen 16,48

M45 /3 Pentti Ijäs 20,50

M50 /1 Veikko Tolvanen 16,26

M50 /2 Ilpo Sopanen 18,76

M50 /3 Antero Rutanen 21,96

100 m aj N40 /1 Irja Laine 18,40

M60 /1 Toivo Laakso 17,20

M60 /3 Karri Wichmann 18,24

80 m aj M70 /1 Aarne Ketonen 16,72

M70 /2 Voitto Levä 24,67

M75 /1 Ahti Pajunen 16,53

400 m aj M35 /2 Antti Mero 57,64

M40 /1 Seppo Putkinen 56,31

M40 /2 Reijo Tanttinen 57,53

M50 /1 Erkki Knapp 61,17

M50 /2 Veikko Tolvanen 64,40

M50 /3 Ahti Vilpas 67,01

M60 /1 Hannu Suoknuuti 66,74

M60 /3 Kalevi Karke 1.17,92

M65 /3 Bror-Erik Nyström 1.38,83

M70 /1 Olavi Mäntylä 1.28,69

M75 /1 Erkki Haapalainen 1.36,11

3000 m est M35 /1 Mauri Hokkanen 9.53,47

M35 /2 Jaakko Rouhiainen 10.19,80

M40 /2 Stig Haglund 10.04,42

M50 /1 Teuvo Jokinen 10.40,96

M55 /1 Taavi Roivainen 11.49,57

M55 /2 Esko Sormunen 12.05,92

M55 /3 Uolevi Ruokola 13.41,33

M60 /2 Reino Tiitinen 13.16,90

M60 /3 Aaro Hakala 13.35,39

M65 /2 Tuomo Korhonen 15.09,67

pituus N35 /1 Elsa Laine 4.64

M35 /1 Pekka Koivisto 6.37

M35 /3 Lasse Landvik 6.17

M40 /1 Esa Railola 6.58

M40 /2 Pertti Ahomäki 6.05

M40 /3 Kalevi Partti 5.78

M45 /1 Erik Kallio 6.11

M45 /2 Ilmo Saanto 6.03

M45 /3 Martti Jaatinen 5.63

N50 /1 Raili Laine 4.33

M50 /1 Aulis Suominen 5.65

M50 /2 Viljo Knaappila 5.63

M50 /3 Ilpo Sopanen 5.28

M55 /1 Hemmo Aunola 5.75

M55 /3 Olavi Niemi 5.43

M60 /1 Matti Järvinen 5.21

M60 /3 Lars Lindberg 4.82

M65 /1 Bernhard Fransholm 4.72

M65 /3 Arvi Kosonen 4.48

M70 /2 Esko Kolhonen 4.25

M75 /1 Ahti Pajunen 3.65

M75 /3 Elja Penttilä 2.95

3-loikka M35 /1 Jouko Selin 13.55

M40 /1 Viljo Nieminen 13.59

M40 /2 Ilkka Olkkonen 12.98

M40 /3 Mauri Virtanen 12.73

M45 /1 Stig Bäcklund 13.76

M45 /2 Leino Hietala 12.10

M50 /2 Eero Prittinen 11.15

M50 /3 Viljo Knaappila 10.93

M55 /1 Olavi Niemi 11.89

M55 /2 Voitto Kivimäki 11.29

M60 /1 Matti Järvinen 10.73

M60 /2 Esko Honkanen 10.46

M60 /3 Lars Lindberg 10.36

M65 /1 Matti Niemi 9.77

M65 /2 Arvi Kosonen 9.77

M65 /3 Olavi Pietilä 9.49

M75 /2 Veikko Kylmälä 7.11

M75 /3 Elja Penttilä 6.38

korkeus N35 /2 Irja Laine 1.38

M35 /2 Kari Viiru 1.86

M35 /3 Matti Nieminen 1.83

M40 /2 Ahti Viiru 1.80

M40 /3 Ilkka Olkkonen 1.77

M45 /1 Antti Hautamäki 1.62

M45 /2 Erik Kallio 1.62

M45 /3 Kunto Viiru 1.62

M50 /1 Kyösti Laaksonen 1.59

N50 /1 Pirkko Martin 1.38

M55 /1 Olavi Niemi 1.62

M60 /3 Karri Wichmann 1.44

M65 /1 Erkki Montonen 1.38

M65 /2 Jaakko Liljeroos 1.38

M70 /3 Esko Kolhonen 1.35

M75 /2 Elja Penttilä 1.10

M80 /1 Albert Winter 1.15

seiväs M35 /2 Usko Pehkoranta 4.40

M35 /3 Mikko Rantanen 3.90

M40 /1 Veikko Mäkelä 4.30

M40 /2 Eero Väyrynen 3.60

M45 /1 Auvo Pehkoranta 3.90

M45 /2 Simo Ahava 3.20

M45 /3 Jorma Pirinen 3.10

M50 /1 Ilpo Sopanen 3.30

M55 /1 Sakari Tarkkonen 3.10

M55 /2 Raimo Kauppila 2.80

M60 /1 Kaino Hurri 2.90

M60 /2 Pentti Jyrkinen 2.80

M60 /3 Esko Honkanen 2.69

M65 /2 Olavi Raudaskoski 2.70

M70 /1 Aarne Ketonen 2.70

M75 /1 Ahti Pajunen 2.50

M75 /2 Erkki Haapalainen 1.60

kuula N35 /2 Margareetta Tummavuori 10,07

M35 /1 Erkki Saariniemi 14,04

M35 /2 Sauli Nikkanen 12,90

M35 /3 Reijo Sundell 12,84

N40 /1 Kerttu Niemi 11,43

M40 /1 Matti Jouppila 16,80

M40 /3 Kari Vahti 12,20

N45 /2 Maija-Liisa Rasila 8,11

M45 /1 Paavo Frifelt 14,02

M45 /2 Tauno Oinonen 12,87

N50 /1 Inkeri Lindström 10,22

N50 /3 Irene Merjamaa 9,96

M50 /1 Raimo Leino 14,86

M50 /2 Raimo Mäkinen 14,21

N55 /2 Kyllikki Luukkola 7,06

M55 /1 Kaarlo Lesell 13,92

M55 /2 Simo Helminen 13,11

N60 /1 Kaija Jortikka 8,49

M60 /1 Tauno Ruuska 14,11

M60 /3 Pauli Tiisala 12,94

M65 /1 Reino Nokelainen 12,46

M65 /2 Kauko Jouppila 12,09

M65 /3 Ilmari Liitiä 11,96

M70 /1 Voitto Elo 13,41

M70 /3 Aarne Ketonen 11,99

N75 /1 Margareta Sarvana 6,90

M75 /1 Osmo Renvall 11,03

M75 /2 Tatu Pohja 10,00

M75 /3 Oiva Lattu 9,85

N80 /1 Irja Sarnama 7,32

M80 /1 Albert Winter 9,01

M80 /2 Eero Nummi 7,59

keihäs N35 /1 Irja Laine 30,30

M35 /1 Esa Leppänen 58,52

M35 /2 Esko Leppänen 55,32

N40 /1 Anneli Virkkala 48,24

M40 /1 Esko Kuutti 53,62

M40 /3 Kalevi Partti 50,94

N45 /1 Birgitta Rantala 26,42

N45 /3 Seija Ojamäki 16,40

M45 /1 Teuvo Huotilainen 55,72

M45 /3 Kalevi Jaakkola 49,78

N50 /3 Raili Laine 25,96

M50 /1 Yrjö Salonen 52,26

M50 /2 Väinö Tanhuanpää 52,14

M50 /3 Harri Urpinen 51,92

M55 /1 Terho Solja 35,96

N60 /1 Kaija Jortikka 22,18

N60 /3 Tyyne Vuorinen 20,62

M60 /1 Veikko Javanainen 53,98

M60 /2 Erkki Ojamo 52,54

N65 /1 Mirja Ronni 20,16

M65 /1 Mauri Mertakivi 48,90

M65 /2 Viljo Kyyrö 43,76

M65 /3 Paavo Salminen 38,90

M70 /1 Leo Sahlström 36,52

M70 /2 Lauri Hallila 35,16

M70 /3 Ilmari Wessman 311,70

M75 /1 Tatu Pohja 30,64

M75 /2 Oiva Lattu 26,96

N80 /1 Irja Sarnama 17,12

M80 /1 Eero Nummi 18,24

kiekko M35 /1 Erkki Laiho 44,38

M35 /3 Reijo Sundell 39,12

M40 /1 Veikko Pakalen 49,44

M40 /2 Kari Vahti 41,46

M45 /1 Tauno Oinonen 45,12

N50 /3 Irene Merjamaa 21,12

M50 /1 Veikko Ryyti 55,30

M50 /2 Einari Marjamäki 48,42

M50 /3 Aarne Kajanne 47,06

N55 /3 Kyllikki Luukkola 14,44

M55 /2 Pentti Häkkinen 46,54

M55 /3 Simo Helminen 42,98

N60 /1 Kaija Jortikka 25,94

N60 /2 Tyyne Vuorinen 17,80

M60 /1 Pentti Saarikoski 53,52

M60 /3 Olavi Laiho 47,20

M65 /1 Kauko Jouppila 49,44

M65 /2 Eino Ruuska 41,46

M70 /2 Voitto Elo 36,88

M70 /3 Aarne Miettinen 36,56

M75 /1 Osmo Renvall 40,84

M75 /3 Oiva Lattu 30,22

N80 /1 Irja Sarnama 15,46

M80 /2 Eero Nummi 16,42

moukari M35 /1 Markku Leppänen 52,72

M35 /2 Tapani Rissanen 37,38

M40 /1 Antti Örn 53,14

M40 /3 Eero Puska 45,64

M45 /1 Aarne Eerola 45,52

M45 /3 Martti Tukiainen 34,24

M50 /1 Olli Tamminen 56,90

M50 /3 Ilmari Tuomela 52,60

M55 /1 Seppo Salanto 47,32

M60 /1 Pentti Saarikoski 56,02

M60 /2 Eino Anttila 46,60

M65 /1 Veikko Pohjanen 43,48

M65 /2 Mauno Pohjola 43,00

M65 /3 Paavo Lahtinen 37,48

M70 /1 Aarne Miettinen 42,54

M70 /2 Kalervo Andersson 39,14

M70 /3 Antti Salonen 34,06

M75 /1 Osmo Renvall 38,26

M75 /2 Paavo Patinen 31,62

M75 /3 Kustaa Järvinen 26,36

4x100 m M35 /1 Tor Hemming, Daniel Sowah,

Seppo Elomaa, Matias Luukkonen 45,94

N40 /2 Leena Halme, Marjatta Järvinen,

Pirkko Martin, Mirja Mäntylä 54,41

M40 /1 Hannu Mattila, Jorma Ehrström,

Lars Holmberg, Taisto Karppinen 45,89

N50 /1 Eila Högqvist, Liisa Kujala,

Irene Merjamaa, Lea Vilpas 63,63

M50 /1 Terho Välimäki, Antero Tammento,

Terho Solja, Torsti Helminen 48,41

M60 /1 Erkki Jylhämäki, Pekka Penttilä,

Hannu Suoknuutti, Matti Järvinen 52,18

M70 /1 Ahti Pajunen, Eino Salminen,

Yrjö Happonen, Hugo Mononen 64,79

4x400 m M35 /1 Esko Viljanen, Raimo Haanpää,

Kalevi Vauhkonen, Aki Laurila 3.36,23

M40 /1 Kyösti Marila, Matti Puukka,

Seppo Putkinen, Hannu Mattila 3.38,23

M50 /1 Pentti Rantanen, Esa Paldanius,

Erkki Knapp, Arto Salonen 3.54,55

M60 /1 Matti Järvinen, Pekka Penttilä,

Toivo Vikman, Hannu Suoknuutti 4.21,72

M70 /1 Veikko Suomela, Yrjö Hupponen,

Eero Santala, Eino Salminen 5.04,76

### Larvik – Norja 1989 puuttuu

## Glostrub – Tanska 28. -30.6.1991

100 m N35 /1 Siv Karlström 13,54

N45 /2 Anna-Maija Kukka 14,00

M45 /1 Pekka Metsähuone 11,99

M50 /1 Kyösti Marila 12,23

M55 /1 Antero Tammento 12,66

M60 /1 Terho Välimäki 13,24

M60 /2 Lars Ingves 13,43

N70 /2 Eila Högqvist 17,70

M70 /2 Pekka Nummi 15,22

M75 /2 Reino Taskinen 16,22

M80 /1 Ahti Pajunen 16,58

200 m N35 /1 Siv Karlström 27,84

M35 /3 Jouni Lappalainen 23,15

M40 /2 Daniel Sowah 24,40

N45 /2 Anna-Maija Kukka 29,24

M45 /1 Pekka Metsähuone 24,66

M45 /2 Raimo Haanpää 25,19

N55 /3 Lea Vilpas 33,18

M55 /1 Antero Tammento 26,15

M60 /1 Lars Ingves 27,31

M60 /2 Terho Välimäki 27,35

M65 /3 Kurt Byggmäster 31,36

N70 /1 Eila Högqvist 37,00

M70 /2 Pekka Nummi 32,31

M75 /1 Reino Taskinen 34,18

M80 /1 Ahti Pajunen 34,06

400 m N35 /2 Siv Karlström 61,74

M35 /1 Jorma Hietamäki 51,20

M45 /3 Raimo Haanpää 56,51

M50 /1 Kyösti Marila 24,77

N55 /2 Lea vilpas 1.14,95

M55 /2 Antero Tammento 59,52

N70 /1 Eila Högqvist 1.29,38

M70 /2 Viljo Vuorinen 68,81

M80 /1 Erkki Haapalainen 1.32,86

800 m N45 /2 Liisa Kujala 2.56,73

M45 /2 Markku Veijalainen 2.05,7

M55 /2 Väinö Mikkola 2.22,71

M60 /3 Eino Kovanen 2.47,35

M70 /1 Viljo Vuorinen 2.39,89

M80 /1 Erkki Haapalainen 3.37,91

1500 m N45 /2 Liisa Kujala 5.45,58

M45 /3 Markku Veijalainen 4.19,14

M55 /1 Eero Wastimo 4.36,19

M70 /1 Viljo Vuorinen 5.46,31

M80 /1 Erkki Haapalainen 7.52,27

5000 m N45 /1 Liisa Kujala 20.29,72

M45 /3 Pentti Harakka 15.50,18

M55 /2 Eero Wastimo 17.21,94

M66 /3 Väinö Wallenius 23.27,6

M70 /1 Viljo Vuorinen 20.52,48

M70 /2 Olavi Mäenpää 21.04,56

10000 m M60 /2 Eino Kovanen 42.22,40

M70 /1 Olavi Mäenpää 42,32,73

110 m aj M35 /2 Matti Jalonen 20,22

M35 /3 Hannu Sointi 20,55

100 m aj M50 /2 Veikko Tarkkio 16,1

M50 /2 Tauno Jokinen 16,9

M55 /1 Veikko Tolvanen 16,49

M60 /1 Olavi Niemi 15,70

M65 /1 Lars Lindberg 19,18

M65 /2 Karri Wichmann 19,19

80 m aj N40 /2 Irja Laine 15,00

M70 /2 Helmer Heinonen 14,7

M70 /3 Ilmari Koppinen 15,9

M75 /1 Reino Taskinen 16,05

400 m aj N35 /1 Siv Karlström 69,77

M35 /2 Roger Lönnberg 58,84

300 m aj M55 /1 Veikko Tolvanen 47,13

M65 /1 Lars Lindberg 53,87

M70 /2 Ilmari Koppinen 64,79

M75 /1 Reino Taskinen 64,08

2000 m est M65 /1 Keijo Ruuth 13.20,81

pituus M35 /3 Matti Jalonen 5.76

N40 /3 Irja Laine 4.16

M45 /2 Toivo Hietanen 5.64

M50 /1 Kyösti Marila 6.18

M55 /2 Viljo Knaappila 5.49

M55 /3 Aulis Suominen 5.09

M60 /1 Olavi Niemi 5.34

M65 /3 Lars Lindberg 4.36

M70 /3 Olavi Pietilä 3.77

M75 /1 Esko Kolhonen 4.04

M75 /2 Reino Taskinen 3.80

M80 /1 Ahti Pajunen 3.48

3-loikka M35 /3 Matti Jalonen 11.64

N40 /1 Irja Laine 9.28

M40 /2 Ilkka Olkkonen 12,45

M40 /3 Eero Väyrynen 12,15

N45 /1 Anna-Maija Kukka 9.52

M45 /3 Sture Walls 10.91

M50 /1 Kyösti Marila 12.13

M55 /3 Viljo Knaappila 11.22

M60 /1 Olavi Niemi 11.41

M60 /2 Eerikki Jylhämäki 9.69

M65 /2 Lars Lindberg 9.75

M70 /3 Olavi Pietilä 8.65

M75 /1 Esko Kolhonen 9.38

M75 /2 Reino Taskinen 8.36

M80 /1 Ahti Pajunen 7.04

korkeus M40 /1 Ilkka Olkkonen 1.64

M40 /3 Mikko Rantanen 1.55

N80 /1 Margareta Sarvana 0.81

M45 /1 Ahti Viiru 1.73

M45 /3 Kunto Viiru 1.55

M50 /2 Veikko Tarkkio 1.57

M60 /1 Olavi Niemi 1.51

M65 /3 Karri Wichmann 1.32

M70 /3 Helmer Heinonen 1.26

M75 /1 Esko Kolhonen 1.32

M75 /3 Aarne Ketonen 1.20

seiväs M35 /3 Hannu Sointu 3.20

M40 /1 Juhani Salminen 4.00

M40 /3 Eero Väyrynen 3.60

M45 /2 Veikko Mäkelä 4.20

M50 /1 Lauri Visti 3.20

M50 /3 Veikko Tarkkio 3.00

M60 /1 Sakari Tarkkonen 3.10

M65 /1 Karri Wichmann 2.40

M70 /1 Olavi Raudaskoski 2.80

M70 /3 Bror-Erik Nysten 2.10

M75 /1 Aarne Ketonen 2.59

M80 /1 Ahti Pajunen 2.20

kuula N35 /2 Siv Karlström 9,69

M35 /2 Gunder Nyman 14,00

M50 /1 Voitto Hassinen 14,34

N55 /2 Inkeri Lindström 9,41

M55 /1 Reino Laine 14,57

M55 /2 Raino Leino 13,83

N60 /2 Martta Nyström 8,41

M60 /1 Kaarlo Lesell 15.15

M60 /2 Simo Helminen 52,76

N65 /1 Kaija Jortikka 8,18

N65 /2 Vappu Mertala 5,39

M65 /2 Valto Mäkelä 11,84

M65 /3 Veikko Javanainen 11,66

N70 /1 Mirjam Ronni 6,48

N70 /2 Anja Heimolinna 5,07

M75 /1 Esko Kolhonen 11,41

M75 /2 Aarne Ketonen 10,95

M75 /3 Bruuno Silekoski 10,80

N80 /1 Margareta Sarvana 6,14

M80 /1 Osmo Renvall 10,90

M80 /3 Kustaa Järvinen 7,36

keihäs N35 /2 Pirjo Jauhiainen 22,98

N40 /2 Irja Laine 26,94

N65 /1 Kaija Jortikka 17,42

M45 /3 Ismo Rastas 48,76

M50 /2 Antero Rutanen 46,86

M50 /3 Veikko Tarkkio 46,48

M55 /2 Väinö Tanhuanpää 48,72

M60 /1 Kauno Jantunen 45,50

M60 /2 Martti Kamila 44,50

M65 /1 Veikko Javanainen 50,06

M65 /3 Karri Wichmann 41,78

M75 /2 Erkki Teräs 29,02

M80 /1 Osmo Renvall 30,46

kiekko M35 /1 Gunder Nyman 43,68

M50 /1 Tapio Norrena 42,92

N55 /2 Inkeri Lindström 16,78

M55 /1 Raino Leino 45,28

M55 /3 Reino Kinnunen 38,96

N60 /1 Martta Nyström 23,26

N65 /1 Kaija Jortikka 24,22

N70 /1 Mirjam Ronni 18,68

M70 /1 Kauko Jouppila 46,88

M75 /2 Erkki Teräs 29,02

N80 /1 Margareta Sarvana 10,02

M80 /2 Osmo Renvall 33,26

M80 /3 Kustaa Järvinen 18,16

moukari N35 /2 Siv Karlström 29,22

N35 /3 Pirjo Jauhiainen 22,14

N40 /2 Mirjam Kuisma 26,42

N50 /2 Seija Ojamäki 23,85

N55 /2 Inkeri Lindström 19,52

M55 /1 Ilmari Tuomela 49,78

M55 /2 Reino Suuripää 48,02

M60 /1 Seppo Salanto 49,08

N65 /1 Kaija Jortikka 25,96

N65 /2 Vappu Mertala 14,54

N70 /1 Anja Heimolinna 13,30

M70 /2 Paavo Lehtinen 39,66

N75 /1 Aili Kaukinen 14,92

M75 /1 Bruuno Silekoski 31,74

N80 /1 Margareta Sarvana 14,60

M80 /1 Osmo Renvall 33,32

M80 /2 Kustaa Järvinen 23,10

1000 m vj M35 /1 Juha Kapanen, Raimo Koskela,

Jouni Lappalainen, Jorma Hietamäki 2.04,65

M35 /3 Hannu Sointu, Mikko Rantanen,

Matti Jalonen, Roger Lönnberg 2.13,00

N40 /3 Lea Vilpas, Liisa Kujala,

Irja Laine, Anna-Maija Kukka 2.46,1

M40 /3 Pekka Metsähuone, Daniel Sowah,

Toivo Hietanen, Raimo Haanpää 2.22,34

M50 /2 Aulisi Suominen, Ahti Vilpas,

Antero Tammento, Kyösti Marila 2.19,81

M60 /3 Eerikki Jylhämäki, Terho Välimäki,

Lars Ingves, Matti Kamila 2.39,20

M70 /1 Olavi Pietilä, Pekka Nummi,

Ilmari Koppinen, Viljo Vuorinen 3.01,51

M70 /2 Jouni Tuisku, Olavi Raudaskoski,

Reino Taskinen, Olavi Mäenpää 3.24,00

## Huddinge - Ruotsi 2. -4.7.1993

100 m N35 /2 Leila Ruokamo 13,72

M35 /1 Raimo Koskela 11,51

M35 /3 Jouni Lappalainen 12,14

M45 /3 Veikko Rantala 12,45

M60 /2 Antero Tammento 13,37

M65 /2 Matti Järvinen 13,96

M65 /3 Erkki Jylhämäki 14,09

M70 /3 Aate Lehtimäki 15,44

M75 /2 Alpo Kautto 15,73

M80 /2 Ahti Pajunen 17,72

200 m N35 /3 Leila Ruokamo 28,46

M35 /1 Jouni Lappalainen 24,44

M35 /2 Hannu Timonen-Nissi 24,91

M40 /2 Daniel Sowah 24,93

M40 /3 Matti Jalonen 25,03

M45 /3 Matias Luukkonen 24,61

M55 /3 Jorma Takala 26,06

M60 /1 Antero Tammento 27,62

M60 /2 Jaakko Nieminen 28,08

N70 /2 Vappu Mertala 65,00

M75 /2 Alpo Kautto 32,55

M75 /3 Erkki Nurminen 32,72

M80 /2 Ahti Pajunen 36,98

400 m N35 /2 Siv Karlström 64,69

M35 /2 Hannu Timonen-Nissi 56,89

M40 /1 Ali Mäkinen 53,31

M40 /3 Timo Vauhkonen 55,29

M55 /2 Jorma Takala 58,65

M60 /1 Unto Mattson 61,47

M60 /2 Antero Tammento 63,01

M60 /3 Markus Virrankoski 64,06

M75 /1 Alpo Kautto 1.12,99

M75 /3 Erkki Nurminen 1.18,44

M80 /1 Tauno Raskinen 1.28,82

800 m N40 /2 Marja Metsänkylä 2.34,94

M40 /3 Bjarne Jansson 2.01,85

N55 /2 Asta Severinkangas 2.52,80

N55 /3 Liisa Kujala 2.54,38

M55 /3 Olavi Lintunen 2.22,16

M60 /1 Unto Mattson 2.18,94

M70 /3 Aimo Virolainen 3.06,63

M80 /1 Tauno Raskinen 3.27,08

1500 m M40 /3 Bjarne Jansson 4.14,49

M45 /1 Heikki Vakkuri 4.15,12

M50 /3 Stig Haglund 4.32,22

M60 /1 Taavi Roivainen 4.52,14

M60 /2 Reijo Lappi 4.55,52

M80 /1 Tauno Raskinen 7.10,67

N55/2 Liisa Kujala 5.54,29

5000 m M40 /1 Håkan Löfgren 15.30,73

M50 /2 Pekka Vakkuri 16.14,80

N55 /2 Asta Severinkangas 20.19,89

N55 /3 Liisa Kujala 20.20,72

M60 /2 Reijo Lappi 18.44,37

M60 /3 Jussi Mäenpää 18.54,11

M65 /1 Unto Oinonen 19.34,08

10000 m M40 /2 Håkan Löfgren 32.37,03

M45 /2 Terho Tuominen 34.02,99

M55 /3 Viljo Vesanen 37.11,00

M60 /3 Jussi Mäenpää 39.32,00

M70 /3 Aimo Virolainen 46.59,00

110 m aj M35 /1 Hannu Sointu 21,52

M40 /3 Matti Jalonen 20,07

100 m aj M55 /3 Tauno Jokinen 17,18

M60 /1 Ilpo Sopanen 16,33

M60 /2 Olavi Niemi 17,95

M65 /3 Toivo Laakso 18,86

80 m aj N45 /3 Irja Laine 15,13

N50 /2 Terttu Rissanen 16,92

M70 /1 Helmer Heinonen 14,98

M70 /3 Ensio Mutka 16,15

M75 /1 Reino Taskinen 15,59

M75 /2 Ilmari Koppinen 15,99

400 m aj N35 /1 Siv Karlström 1.11,73

M40 /3 Matti Jalonen 66,45

M45 /3 Iiro Mäki-Tamila 67,78

N50 /3 Terttu Rissanen 59,88

300 m aj M55 /1 Volmar Wikström 45,78

M55 /3 Tauno Jokinen 48,06

M60 /1 Viljo Knaappila 50,39

M60 /2 Niilo Virta 56,36

M60 /3 Sakari Tarkkonen 58,3

M65 /3 Toivo Laakso 52,35

M70 /1 Erik Vesonen 60,80

M70 /2 Ensio Mutka 64,09

M75 /1 Ilmari Koppinen 59,92

M75 /2 Reino Taskinen 61,25

M75 /3 Alpo Kautto 63,13

3000 m est M35 /1 Heikki Kivioja 10.15,64

M50 /2 Stig Haglund 10.33,88

M50 /3 Harri Friman 12.19,35

2000 m est M60 /1 Taavi Roivainen 7.36,21

M65 /1 Reino Tiitinen 9.39,13

pituus M40 /1 Matti Jalonen 5.77

N45 /3 Irja Laine 4.22

M45 /1 Pertti Ahomäki 6.29

M45 /2 Eero Väyrynen 5.77

M45 /3 Toivo Hietanen 5.75

M50 /1 Stig Bäcklund 6.15

M50 /3 Erik Kallio 5.54

M55 /3 Aulis Suominen 5.10

M60 /1 Viljo Knaappila 5.60

M60 /2 Ilpo Sopanen 5.14

M65 /1 Matti Järvinen 4.98

M65 /3 Toivo Laakso 4.66

M70 /1 Lasse Taiminen 4.34

M70 /2 Aate Lehtimäki 4.25

M75 /3 Erkki Nurminen 4.16

M80 /1 Ahti Pajunen 3.21

M80 /2 Kari Hein 2.95

3-loikka N35 /2 Leila Ruokamo 9.91

N40 /1 Marja Metsänkylä 9.32

M40 /1 Matti Jalonen 12.27

N45 /1 Irja Laine 9.88

M45 /1 Pertti Ahomäki 13.05

M45 /2 Reijo Pynnönen 12.67

M45 /3 Eero Väyrynen 11.76

M50 /1 Stig Bäcklund 13.32

M50 /2 Erik Kallio 11.69

M55 /2 Tauno Jokinen 10.91

M60 /1 Viljo Knaappila 11.22

M60 /2 Olavi Niemi 10.89

M60 /3 Esko Laine 10.75

M65 /1 Matti Järvinen 11.02

M65 /2 Lars Lindberg 9.38

M70 /1 Olavi Pietilä 8.39

M70 /2 Jouni Tuisku 7.73

N75 /1 Aili Kaukinen 4.50

M75 /3 Erkki Nurminen 8.65

M80 /1 Ahti Pajunen 6.65

M80 /2 Lauri Ormo 6.01

korkeus M35 /2 Hannu Sointu 1.64

M40 /1 Matti Nieminen 1.85

M45 /1 Reijo Sundell 1.66

M45 /2 Mikko Rantanen 1.63

M50 /2 Veikko Tarkkio 1.53

M50 /3 Kunto Viiru 1.53

M55 /1 Reino Kataja 1.51

M60 /1 Olavi Niemi 1.51

M65 /3 Karri Wichmann 1.38

M70 /1 Helmer Heinonen 1.26

M75 /1 Esko Kolhonen 1.23

M75 /3 Aarne Ketonen 1.15

M80 /3 Lauri Ormo 1.06

N85 /1 Margareetta Sarvana 0.80

seiväs M35 /3 Pekka Sutinen 3.76

M40 /2 Lauri Vuohelainen 3.41

M45 /1 Timo Torri 4.31

M45 /2 Veikko Mäkelä 4.01

M45 /3 Mikko Rantanen 3.71

M55 /3 Antero Rutanen 2.46

M60 /1 Ilpo Sopanen 3.46

M60 /3 Sakari Tarkkonen 2.91

M65 /2 Esko Honkanen 2.56

M65 /3 Karri Wichmann 2.26

M70 /1 Kaino Hurri 2.66

M70 /2 Olavi Raudaskoski 2.46

M75 /1 Aarne Ketonen 2.46

M80 /1 Ahti Pajunen 1.96

kuula N35 /2 Siv Karlström 10,21

N35 /3 Pirjo Jauhiainen 8,35

N40 /2 Margareetta Tummavuori 9,71

M40 /2 Gunder Nyman 13,23

M40 /3 Antero Mäkinen 12,74

M45 /2 Benny Åkerblom 12,68

M45 /3 Reijo Sundell 11,33

M50 /1 Paavo Fridfelt 15,12

M55 /1 Reino Lainen 14,49

M60 /1 Kaarlo Lesell 13,88

M60 /2 Simo Helminen 13,35

N65 /1 Martta Nyström 7,94

N65 /2 Brita Berg 7,62

M65 /2 Toivo Suomela 12,09

N70 /1 Katri Jortikka 7,76

M70 /1 Erik Eriksson 13,17

M70 /2 Ilmari Liitiä 13,15

M70 /3 Valto Mäkelä 12,63

N75 /1 Aino Korkeila 5,58

N75 /2 Anja Heimolinna 4,67

M75 /2 Arvi Levola 11,35

M80 /1 Osmo Renvall 9,49

M80 /3 Tatu Pohja 7,21

N85 /1 Margareetta Sarvana 5,81

kiekko N35 /2 Pirjo Jauhiainen 27,92

M40 /3 Antero Mäkinen 41,48

N45 /3 Helena Takamäki 25,66

N50 /2 H Riihiluoma 27,30

N50 /3 Rauni Lindfors 26,48

M50 /1 Tauno Oinonen 45,22

M50 /2 Matti Uusitalo 43,32

M55 /1 Veikko Ryyti 48,16

M60 /2 Simo Helminen 50,68

N65 /1 Martta Nyström 20,90

N65 /3 Tyyne Vuorinen 17,80

M65 /1 Urho Lamminen 47,50

N70 /1 Katri Jortikka 22,48

M70 /1 Kauko Jouppila 45,48

N75 /1 Aino Korkeila 12,90

M75 /3 Arvi Levola 33,32

M80 /1 Osmo Renvall 33,78

M80 /2 Tatu Pohja 27,24

N85 /1 Margareetta Sarvana 11,52

keihäs N35 /2 Pirjo Jauhiainen 21,44

M35 /1 Pekka Rantanen 47,14

M35 /2 Hannu Sointu 42,26

N45 /1 Irja Laine 31,92

N45 /2 Helena Takamäki 29,66

M45 /1 Ismo Rastas 47,64

M45 /2 Toivo Hietanen 46,86

N50 /1 Inkeri Fält 37,24

N50 /2 Terttu Rissanen 30,96

N50 /3 Seija Ojamäki 16,90

M50 /1 Teuvo Huotilainen 52,70

M55 /1 Olavi Varis 53,58

M55 /3 Antero Rutanen 44,88

M60 /1 Aki Itkonen 53,08

M60 /2 Olavi Rantanen 51,42

M60 /3 Niilo Hämäläinen 48,92

N65 /1 Tyyne Vuorinen 19,36

M65 /2 Veikko Javanainen 47,74

M65 /3 Karri Wichmann 42,96

N70 /1 Kaija Jortikka 18,24

N70 /2 Mirjam Ronni 17,66

M70 /1 Erik Eriksson 45,58

M70 /3 Paavo Salminen 36,32

N75 /1 Aino Korkeila 14,50

N75 /2 Aili Kaukinen 11,52

M75 /1 Vianor Ojaranta 35,88

M80 /2 Tatu Pohja 21,96

moukari N35 /2 Siv Karlström 29,74

N35 /3 Pirjo Jauhiainen 26,06

M40 /2 Esko Koskinen 42,36

N45 /2 Sinikka Eerola 26,82

M45 /1 Antti Örn 48,76

M45 /2 Keijo Hiltunen 44,74

N50 /1 H Riihiluoma 31,60

M50 /3 Aarne Eerola 44,96

N55 /1 Rauha Lehtohalme 29,70

N55 /2 Inkeri Lindström 21,32

M55 /1 Ilmari Tuomela 46,84

M55 /2 Olli Tamminen 46,80

M60 /1 Seppo Salanto 48,66

N65 /1 Brita Berg 25,04

N65 /2 Tyyne Vuorinen 23,88

N70 /1 Kaija Jortikka 27,46

M70 /2 Lauri Tamminen 37,62

M70 /3 Ilari Liitiä 35,08

N75 /1 Aino Korkeila 15,32

N75 /2 Aili Kaukinen 15,04

N75 /3 Anja Heimolinna 14,26

M75 /2 Bruno Silekoski 29,68

M80 /1 Osmo Renvall 31,46

M80 /2 Tatu Pohja 25,66

M80 /3 Kustaa Järvinen 22,82

N85 /1 Margareetta Sarvana 14,14

1000 m v N35 /1 Mirja Mäntylä, Leila Ruokamo,

Terttu Rissanen, Irja Laine 2.45,00

M35 /1 Hannu Sointu, Jouni Lappalainen,

Raimo Koskela, Hannu Timonen-Nissi 2.10,42

M40 /2 Matti Jalonen, Daniel Sowah,

Timo Vauhkonen, Ali Mäkinen 2.10,36

M50 /3 Aulis Suominen, Stig Bäcklund,

Mikko Saarinen, Jorma Takala 2.21,98

M60 /1 Viljo Knaappila, Lars Ingves,

Jaakko Nieminen, Antero Tammento 2.30,19

M70 /2 Aate Lehtimäki, Ensio Mutka,

Lasse taiminen, Alpo Kautto 2.55,08

M70 /3 Olavi Pietilä, Nummi,

Erkki Nurminen, Erik Vesonen 3.03,48

## Kajaani – Suomi 30.6. -2.7.1995

100 m N35 /1 Tuula Siekkinen 14,71

M35 /1 Harri Samuelsson 11,77

N40 /1 Leila Ruokamo 14,04

N40 /2 Anja Kuiri 17,05

M40 /1 Jouni Lappalainen 11,76

M40 /2 Hannu Tolonen 13,46

M40 /3 Matti Jalonen 13,62

M45 /1 Ari Pietarinen 11,96

M45 /2 Pentti Karppinen 11,97

M45 /3 Matias Luukkonen 12,08

N50 /1 Anja Aaltonen 14,37

N50 /2 Mirja Mäntylä 14,86

M50 /1 Jorma Manninen 12,04

M50 /3 Toivo Hietanen 12,57

N55 /1 Vieno Niilonen 18,65

M55 /1 Jorma Ehrström 12,20

M55 /2 Stig Bäcklund 12,47

M55 /3 Aimo Mikkola 12,78

N60 /1 Lea Vilpas 15,73

M60 /1 Heikki Tuomi 12,82

M60 /2 Pentti Rantanen 13,91

M60 /3 Terho Solja 14,11

N65 /2 Kirsti Vilhunen 17,80

M65 /3 Annikki Hietala 22,47

M65 /2 Erkki Jylhämäki 13,75

M75 /2 Viljo Tuovinen 15,91

M75 /3 Pekka Nummi 16,13

M80 /2 Pertti Sumari 23,08

M85 /1 Ahti Pajunen 17,56

M85 /2 Erkki Haapalainen 20,74

200 m N35 /1 Tuula Siekkinen 30,92

M35 /1 Jouko Hassi 23,14

M35 /2 Hannu Timonen-Nissi 24,45

N40 /2 Leila Ruokamo 29,38

M40 /1 Jouni Lappalainen 23,89

N45 /2 Elsa Tikkanen 28,96

M40 /2 Hannu Tolonen 28,41

M45 /1 Pentti Karppinen 24,33

M45 /2 Matias Luukkonen 24,49

M45 /3 Ari Pietarinen 25,27

N50 /1 Mirja Mäntylä 30,98

M50 /1 Jorma Manninen 25,02

M50 /2 Toivo Hietanen 25,32

M55 /1 Jorma Ehrström 26,04

M55 /3 Aimo Mikkola 26,73

N60 /1 Lea Vilpas 32,41

M60 /1 Heikki Tuomi 26,12

M60 /2 Pauli Vehkjärvi 26,89

M60 /3 Taneli Konttinen 27,48

N65 /1 Kirsti Vilhunen 38,01

N65 /2 Annikki Hietala 50,23

M65 /3 Lars Ingves 29,42

M75 /2 Viljo Tuovinen 32,87

M75 /3 Aate Lehtimäki 33,73

M80 /1 Tauno Raskinen 42,12

M85 /1 Ahti Pajunen 38,01

400 m M35 /1 Jouko Hassi 52,01

M35 /3 Hannu Timonen-Nissi 55,08

N40 /1 Tuula Torni 66,77

M40 /1 Jorma Hietamäki 51,32

M40 /3 Kimmo Saikkonen 55,31

N45 /1 Elsa Tikkanen 63,67

M45 /1 Mauri Lyytikäinen 53,69

M45 /2 Juhani Lumpus 57,80

M45 /3 Paavo Muhonen 58,16

N50 /1 Leena Halme 67,22

M55 /2 Jorma Takala 61,34

M55 /3 Olavi Lintunen 62,51

M60 /1 Taneli Konttinen 62,08

M60 /2 Väinö Mikkola 62,98

M60 /3 J Lastumäki 64,28

M65 /2 Into Saira 68,95

N70 /1 Vappu Mertala 2.31,37

M70 /1 Carl-Johan Lill 1.10,49

M75 /2 Viljo Tuovinen 1.23,83

M80 /1 Tauno Raskinen 1.37,10

M85 /1 Erkki Haapalainen 1.50,60

800 m N35 /1 Eine Pärnänen 2.45,10

M35 /2 Tero Askola 2.03,44

M35 /3 Henry Majander 2.04,47

N40 /1 Seija Reko 2.26,88

N40 /2 Tuula Torni 2.41,06

M45 /1 Heikki Vakkuri 2.05,65

N50 /1 Leena Halme 2.38,23

N50 /2 Sirpa Marttila 2.42,40

M50 /1 M Veijalainen 2.08,37

N55 /3 Liisa Kujala 2.55,74

M55 /1 Tauno Iso-Tryykäri 2.17,75

M55 /2 Jorma Hirvonen 2.21,60

M55 /3 Eero Wastimo 2.23,08

M60 /1 Esa Paldanius 2.32,52

M60 /2 Väinö Mikkola 2.33,03

M60 /3 Reijo Lappi 2.33,08

M65 /1 Unto Mattsson 2.31,14

M70 /1 Yrjö Torikka 2.39,07

M70 /2 Carl-Johan Lill 2.42,93

M70 /3 Taavi Hokkanen 2.59,65

M75 /1 Aimo Virolainen 3.31,16

M80 /1 Tauno Raskinen 3.48,49

M85 /1 Erkki Haapalainen 4.24,69

1500 m M35 /2 S Kainulainen 4.13,67

M35 /3 Tero Askola 4.14,94

N40 /1 Seija Reko 4.48,92

N40 /2 Helena Rantakari 4.53,39

N40 /3 Asta Kilpi 5.28,54

M40 /2 Seppo Nuoliaho 4.16,20

M40 /3 R Kymäläinen 4.16,63

N45 /1 T Lahdenperä 5.10,08

N45 /2 Seija Tirkkonen 5.11,92

M45 /1 Heikki Vakkuri 4.11,27

N50 /1 Inkeri Janhunen 5.27,95

N50 /2 Sirpa Mattila 5.31,94

N50 /3 Tuula Tammisto 5.44,08

M50 /1 M Veijalainen 4.24,51

N55 /1 Asta Severinkangas 5.43,86

N55 /3 Liisa Kujala 5.59,81

M55 /1 Eero Wastimo 4.48,00

M55 /2 Tauno Iso-Tryykäri 4.48,57

N60 /2 Kirsti Kyllönen 6.37,00

N60 /3 Hanna Laurila 6.38,39

M60 /1 Eino Manninen 5.00,79

M60 /3 Reijo Lappi 5.06,16

M65 /1 Unto Mattsson 5.06,72

M70 /1 Yrjö Torikka 5.50,55

M75 /1 Tauno Raskinen 8.07,78

5000 m N35 /1 Sirpa Klementti 18.08,97

N35 /3 J Kaltakari 19.13,35

M35 /1 Jorma Kuronen 15.21,07

M35 /2 Esa Kurvinen 15.27,45

M35 /3 Viljo Kirjavainen 15.33,46

N40 /1 Seija Reko 17.34,10

N40 /2 Helena Rantakari 18.13,03

M40 /2 E Kovalainen 16.33,76

N45 /1 Seija Tirkkonen 18.18,96

N45 /2 Seija Virsu 18.26,67

N45 /3 Tuula Lahdenperä 19.06,20

M45 /1 Pekka Takkunen 15.45,99

M45 /2 Heikki Vakkuri 16.05,14

N50 /1 Inkeri Janhunen 19.48,52

N50 /2 Sirpa Mattila 19.53,33

N50 /3 Tuula Tammisto 20.02,27

M50 /2 Paavo Kettunen 16.38,51

M50 /3 Pekka Vakkuri 16.52,95

N55 /1 Asta Severinkangas 20.33,15

N55 /3 Liisa Kujala 21.03,54

M55 /1 Veikko Hassinen 17.33,21

N60 /1 Pirkko Kinnunen 22.35,12

N60 /2 Kirsti Kyllönen 24.20,58

N60 /3 Hanna Laurila 24.43,52

M60 /2 Eino Manninen 18.40,38

M60 /3 Pertti Ketonen 18.43,92

M65 /3 E Karjalainen 22.25,90

M70 /1 Taavi Hokkanen 22.22,71

M70 /2 Veikko Väisänen 25.03,63

M75 /1 Aimo Virolainen 22.57,69

10000 m M35 /1 Jorma Kuronen 31.18,2

M35 /2 Esa Kurvinen 31.29,6

M35 /3 Viljo Kirjavainen 31.38,9

M40 /3 E Kovalainen 34.09,7

M45 /1 Pekka Takkunen 33.13,34

M45 /2 Martti Luostarinen 33.37,25

M45 /3 Reino Alavuotunki 35.59,48

M50 /1 Paavo Kettunen 34.03,29

M50 /2 Pekka Vakkuri 34.44,94

M50 /3 Matti Väänänen 35.22,34

M55 /1 Veikko Hassinen 36.27,0

M55 /3 Antti Rautio 27.21,9

M60 /1 Pertti Ketonen 38.37,18

M60 /3 Jussi Mäenpää 39.14,80

M65 /1 Eeli Nisula 42.25,84

M70 /1 Vieno Koivunen 49.09,93

M70 /2 Veikko Väisänen 51.17,01

M75 /1 Aimo Virolainen 46.47,01

110 m aj M35 /1 Reijo Häyrinen 17,53

M35 /3 Ari Rasinkangas 18,74

M40 /2 Hannu Tikkanen 17,80

M40 /3 Matti Jalonen 21,22

80 m aj N45 /1 Terttu Tuunanen 16,77

N50 /1 Marja-Leena Kangas 15,6

M70 /1 Hannu Suoknuuti 14,74

M70 /2 Kalevi Karke 16,19

M75 /1 Helmer Heinonen 16,31

M75 /2 Ilmari Koppinen 17,43

400 m aj N35 /1 Siv Karlström 1.18,25

M35 /1 Reijo Häyrinen 60,88

M35 /2 Heikki Moilanen 65,55

M35 /3 Juhani Ryynänen 68,83

N40 /1 Tuula Torni 1.14,19

M40 /2 Matti Jalonen 1.1,79

M40 /3 Pauli Sipola 1.17,17

M45 /1 Seppo Putkinen 63,11

M45 /2 Harri Suominen 66,10

300 m aj N50 /1 Terttu Rissanen 60,44

N50 /2 Anita Vihersalo 64,55

M50 /3 Martti Lehtimaa 47,53

M55 /1 Veikko Tolvanen 49,02

M55 /2 Olavi Lintunen 49,79

M55 /3 Jorma Mänttäri 51,78

M60 /1 Ahti Vilpas 49,88

M60 /2 Viljo Knaappila 50,17

M60 /3 J Lastumäki 5,37

M65 /1 Into Saira 53,47

M75 /1 Reino Taskinen 62,24

M75 /2 Ilmari Koppinen 65,69

3000 m est M35 /1 Timo Halonen 9.35,93

M35 /2 J-P Rautio 9.45,42

M35 /3 Raimo Jääskä 10.44,76

M40 /3 Antti Aaltonen 10.25,71

M45 /3 Antti Lilja 12.03,93

M50 /1 Seppo Karttunen 11.48,16

M50 /2 Pentti Ijäs 13.44,85

M55 /1 Heikki Nurmela 12.23,19

2000 m est M60 /1 Taavi Roivainen 7.52,03

M60 /3 Pentti Sevon 9.23,23

M75 /1 Matti Sokero 13.29,29

pituus N35 /1 Tuula Siekkinen 4.30

N35 /2 Laine Pöllänen 4.27

M40 /1 Jouko Nikula 6.35

M40 /2 Matti Jalonen 5.32

M40 /3 Esko Ahonen 5.22

N45 /2 Terttu Tuunanen 3.96

M45 /1 Pertti Ahomäki 6.48

M45 /2 Pekka Koivisto 6.16

M45 /3 Eero Väyrynen 5.90

N50 /1 Anja Aaltonen 4.45

N50 /2 Pirkko Pitkänen 3.67

N50 /3 Helinä Pihlaja 3.52

M50 /1 Ilmo Saanto 5.87

M50 /2 Martti Jaatinen 5.79

M50 /3 Toivo Hietanen 5.26

N55 /1 Inkeri Fält 3.32

M55 /1 Veikko Tuomela 4.79

M55 /2 Antero Rutanen 4.02

M60 /1 Viljo Knaappila 5.08

M60 /2 Timo Junttila 4.66

M60 /3 Niilo Virta 4.01

N65 /2 Martta Nyström 2.39

N65 /3 Jenny Salmela 1.56

M65 /1 Matti Järvinen 4.76

M65 /3 Pekka Tiitinen 4.32

M70 /1 Aatos Sainio 4.41

M75 /2 Aate Lehtimäki 4.04

M75 /3 Helmer Heinonen 3.64

M80 /1 Bruuno Silekoski 2.63

M85 /1 Ahti Pajunen 2.87

M85 /2 Elja Penttilä 1.60

3-loikka M35 /2 Keijo Könönen 13.20

M35 /3 Tapio Alasalmi 13.06

N40 /2 Leila Ruokamo 9.82

N40 /3 Leila Vähärautio 5.68

M40 /1 Pertti Isokangas 13.28

M40 /2 Jaakko Vainikainen 11.86

M40 /3 Matti Jalonen 9.87

M45 /1 Pertti Ahomäki 13.22

M45 /2 Kauko Huovinen 12.68

M45 /3 Reijo Pynnönen 12.43

N50/1 Pirkko Pitkänen 7.78

N50 /2 Raisa Ovaskainen 6.98

N50 /3 Helinä Pihlaja 6.79

M50 /2 Jorma Pirinen 9.89

M50 /3 Heimo Klaukka 9.62

N55 /1 Inkeri Fält 7.28

M55 /1 Stig Bäcklund 13.85

M55 /2 Ermo Kalevo 9.93

N60 /2 Lea Vilpas 6.94

M60 /1 Olavi Niemi 11.20

M60 /2 Viljo Knaappila 10.65

M65 /1 Matti Järvinen 9.87

M65 /2 Valto Kivimäki 9.41

M65 /3 Kauko Uitti 9.03

M70 /1 Aatos Sainio 9.63

M70 /2 J Lehmuskoski 9.00

N75 /1 Aili Kaukinen 4.29

M75 /1 Aate Lehtimäki 8.12

M75 /2 Matti Niemi 7.93

M75 /3 Reino Taskinen 7.66

M80 /1 Esko Kolhonen 8.00

M80 /2 Pertti Sumari 5.75

M85 /1 Ahti Pajunen 6.48

M85 /2 Lauri Ormo 5.54

korkeus N35 /1 Laine Pöllänen 1.37

M35 /1 Keijo Könönen 1.97

M35 /2 Tapio Alasalmi 1.85

N40 /1 Pirjo Jauhiainen 0.91

M40 /1 Seppo Smolander 1.85

M40 /2 Esa Väänänen 1.70

M40 /3 Hannu Tähtivuori 1.65

M45 /1 Reijo Sundell 1.71

M45 /2 Ilkka Olkkonen 1.71

M45 /3 Mikko Rantanen 1.62

N50 /1 Marja-Leena Kangas 1.30

N50 /3 Helinä Pihlaja 1.18

M50 /1 Asko Pesonen 1.86

M50 /2 Martti Jaatinen 1.57

M50 /3 Veikko Tarkkio 1.51

N55 /1 Inkeri Fält 1.1

N55 /2 Terttu Hovi 0.95

M55 /1 Antti Hautamäki 1.60

M55 /3 Eino Matikainen 1.51

M60 /2 Olavi Niemi 1.54

M60 /3 Reino Kataja 1.39

M65 /2 Kauko Uitti 1.40

M65 /3 Karri Wichmann 1.34

M70 /1 Jaakko Liljeroos 1.33

M75 /1 Helmer Heinonen 1.23

M75 /2 Reino Taskinen 1.23

M80 /1 Esko Kolhonen 1.20

M80 /2 Pertti Sumari 1.08

M85 /1 Lauri Ormo 0.99

M85 /2 Elja Penttilä 0.79

seiväs M35 /1 Jarmo Eronen 4.15

M45 /1 Juhani Salminen 4.10

M45 /2 Eero Väyrynen 4.00

M45 /3 Hannu Mäkipää 3.90

M50 /1 Veikko Mäkelä 3.85

M50 /2 Jorma Pirinen 2.90

M50 /3 Pentti Ijäs 2.50

M55 /1 Mauno Niemelä 3.65

M55 /2 Lauri Visti 3.20

M55 /3 Simo Ahava 2.80

M60 /1 Pertti Alajuuma 3.30

M60 /2 Sakari Tarkkonen 2.70

M70 /1 Kaino Hurri 2.50

M75 /1 B-E Nysten 1.70

M85 /1 Ahti Pajunen 1.90

kuula N35 /1 Siv Karlström 9,71

M35 /1 Jari Kuoppa 17,61

M35 /2 Juha Hietala 14,11

M35 /3 Simo Välimäki 13,05

N40 /1 Riitta Puikkonen 10,70

N40 /2 Pirjo Jauhiainen 7,85

M40 /1 Veini Holopainen 12,03

M40 /2 Jorma Nyyssönen 11,15

M40 /3 Pentti Huotari 9,96

N45 /3 Helena Takamäki 9,04

M45 /1 Erkki Aaltonen 13,48

M45 /3 Teijo Pynnönen 12,44

N50 /1 Anita Vihersalo 10,04

N50 /2 H Riihiluoma 9,93

N50 /3 Liisa Hasanen 9,46

M50 /1 Paavo Frifelt 15,25

M50 /2 Eino Murto 13,48

N55 /2 Laina Vehkaoja 7,27

N55 /3 Vieno Niilonen 6,78

M55 /1 H Yli-Erkkilä 13,24

M55 /2 Voitto Hassinen 13,03

N60 /1 Irene Merjamaa 8,98

N60 /2 Inkeri Linström 8,02

M60 /1 Reino Laine 15,47

M60 /3 Pentti Niskanen 12,65

N65 /1 Martta Nyström 7,44

N65 /3 Jenny Salmela 5,65

M65 /1 Mauri Sievänen 13,67

M65 /2 Leo Saarinen 13,26

M65 /3 Kaarlo Lesell 13,20

N70 /1 Annikki Tulonen 5,42

M70 /1 Erik Eriksson 12,67

M70 /2 Veikko Javanainen 12,53

N75 /1 Mirja Ronni 6,29

M75 /1 Ilmari Liitiä 11,97

M75 /2 O Pursiainen 11,32

M75 /3 Taavi Tulonen 9,84

N80 /1 Aino Korkeila 6,26

M80 /1 Esko Kolhonen 10,20

M80 /3 Bruuno Silekoski 9,44

N95 /1 Margareetta Sarvana 5,60

M85 /1 Kalle Lehtinen 7,81

M85 /2 Paavo Patinen 7,37

M85 /3 Paavo Kivioja 6,64

kiekko M35 /1 Pertti Valta 49,60

M35 /2 Juha Hietala 47,20

M35 /3 Simo Välimäki 38,52

N40 /1 Riitta Puikkonen 36,44

N40 /2 Siv Lövgren 31,44

N40 /3 Pirjo Jauhiainen 26,62

M40 /1 Ahti Honkanen 43,32

M40 /2 Tapio Aaltonen 42,36

M40 /3 Veini Holopainen 40,84

N45 /2 Helena Takamäki 27,62

M45 /1 Reijo Viitakoski 42,32

M45 /3 M Kemppainen 39,96

N50 /1 Anita Vihersalo 25,92

N50 /2 H Riihiluoma 25,66

M50 /1 Eino Murto 44,50

M50 /3 Raimo Heikkinen 40,46

N55 /1 Sirkka Kauppinen 34,14

N55 /3 laina Vehkaoja 16,12

M55 /1 Jaakko Leskinen 48,68

M55 /2 Tauno Oinonen 46,24

N60 /1 Inkeri Linström 16,38

M60 /1 Veikko Ryyti 5,92

M60 /2 Simo Helminen 47,50

M60 /3 Väinö Isosaari 43,20

N65 /1 Martta Nyström 18,08

N65 /2 Tyyne Vuorinen 17,76

M65 /1 Urho Lamminen 46,98

M65 /2 Pentti Häkkinen 43,68

M65 /3 Matti Järvinen 41,62

N70 /1 Annikki Tulonen 13,72

N70 /2 Vappu Mertala 9,54

M70 /1 Kauko Jouppila 44,28

M70 /3 Heikki Leväsalmi 34,74

N75 /1 Aili Kaukinen 13,58

N75 /2 Mirja Ronni 13,56

M75 /1 Taavi Tulonen 31,88

M75 /2 Ilmari Liitiä 30,64

M75 /3 Helmer Heinonen 29,22

N80 /1 Aino Korkeila 12,30

M80 /1 Bruuno Silekoski 25,50

M80 /3 Tatu Pohja 22,00

M85 /1 Paavo Patinen 19,96

M85 /2 Elja Penttilä 16,50

M85 /3 Paavo Kivioja 15,56

keihäs N35 /1 Laine Pöllänen 36,78

N35 /2 Marjaana Saksa 28,54

M35 /1 Hannu Holopainen 65,32

M35 /2 Kari Häkkilä 56,44

M35 /3 Harri Samuelsson 50,18

N40 /1 Pirjo Jauhiainen 20,16

M40 /1 Kari Ihalainen 61,50

M40 /2 T Kemppainen 54,30

M40 /3 Timo Ojen 50,80

N45 /1 Anneli Virkkala 37,08

N45 /2 Helena Takamäki 28,26

N45 /3 Aivi Ojala 26,86

M45 /1 Paavo Vuoksela 56,80

M45 /2 Erkki Porri 56,40

N50 /1 Terttu Rissanen 28,68

N50 /2 Ritva Larikka 23,50

M50 /1 Kauko Tuisku 56,68

M50 /2 Aarno Pakarinen 46,58

M50 /3 Toivo Hietanen 45,28

N55 /1 Inkeri Fält 26,32

N55 /3 Terttu Hovi 20,08

M55 /1 T Huotilainen 49,06

M55 /3 Soini Pakarinen 43,92

N60 /1 Inkeri Lindström 15,54

M60 /1 Aki Itkonen 52,86

M60 /2 Yrjö Salonen 51,06

M60 /3 Niilo Hämäläinen 48,78

N65 /1 Kirsti Viitanen 23,82

N65 /2 Tyyne Vuorinen 17,24

M65 /1 Martti Kamila 43,18

M65 /2 Karri Wichmann 41,42

M65 /3 Seppo Kautto 40,42

M70 /1 Erik Eriksson 41,50

M70 /2 Veikko Javanainen 40,62

M70 /3 Alpo Yli-Luopa 40,22

N75 /1 Mirja Ronni 16,68

N75 /2 Aili Kaukinen 12,02

M75 /1 Viljo Kyyrö 37,42

M75 /2 Paavo Salminen 31,80

M75 /3 Väinö Ojaranta 30,24

N80 /1 Aino Korkeila 14,92

M80 /1 Väinö Tikka 25,82

M80 /3 Tatu Pohja 22,24

M85 /1 Kalle Lehtinen 21,14

M85 /2 Paavo Kivioja 16,32

M85 /3 Elja Penttilä 9,70

moukari N35 /1 Siv Karlström 31,00

M35 /1 Risto Katajamäki 43,64

M35 /2 Pentti Heiskanen 38,66

N40 /1 Siv Lövgren 38,86

N40 /2 H Huhta-Koivisto 38,10

N40 /3 Riitta Puikkonen 37,18

M40 /1 Tapani Rissanen 41,64

M40 /2 Pentti Huotari 32,20

M45 /1 Antti Örn 49,50

N50 /1 H Riihiluoma 32,14

N50 /2 Anita Vihersalo 26,98

N50 /3 Tuula Laine 26,18

M50 /1 Olavi Koivukangas 48,42

M50 /2 Arto Mäkitalo 47,86

M50 /3 Seppo Harju 39,04

N55 /1 Seija Ojamäki 30,42

N55 /2 Vieno Niilonen 19,68

N55 /3 Laina Vehkaoja 16,50

M55 /1 Osmo Rytkönen 43,70

M55 /2 Olli Tamminen 43,36

N60 /1 Irene Merjamaa 26,80

N60 /2 Inkeri Lindström 21,2

M60 /1 Ilmari Tuomela 49,78

M60 /2 Pentti Eerola 48,56

M60 /3 Seppo Salanto 46,38

N65 /1 Tyyne Vuorinen 24,64

N65 /3 Martta Nyström 20,22

M65 /1 P Saarikoski 51,16

M65 /3 Paavo Koivu 34,46

N70 /1 Vappu Mertala 14,88

M70 /1 Eino Anttila 36,94

M70 /2 Paavo Lehtinen 33,54

M70 /3 Valto Mäkelä 33,52

N75 /1 Aili Kaukinen 17,18

N75 /2 Anja Heimolinna 13,20

M75 /1 Olavi Pursiainen 36,22

M75 /2 Sulo Mustonen 32,42

M75 /3 Ilmari Liitiä 32,04

N80 /1 Aino Korkeila 16,00

M80 /1 Bruuno Silekoski 6,64

M80 /2 Tatu Pohja 24,48

M80 /3 K Järvinen 20,76

N85 /1 Margareetta Sarvana 14,16

M85 /1 Paavo Patinen 20,08

M85 /2 Elja Penttilä 13,54

1000 m v N35 /1 Tuula Siekkinen, Terttu Tuunanen,

Siv Karlström, A Kilpi 2.43,9

M35 /1 Harri Samuelsson, Matias Luukkonen,

Jouko Hassi, Hannu Timonen-Nissi 2.06,36

N40 /1 Leila Ruokamo, Tuula Torni,

Elsa Tikkanen, Helena Rantakari 2.36,8

M40 /1 Ari Pietarinen, Jouni Lappalainen,

Timo Vauhkonen, Mauri Lyytikäinen 2.09,71

M40 /3 Kimmo Saikkonen, Daniel Sowah,

Matti Jalonen, Harri Suominen 2.17,91

N50 /1 Marja-Leena Kangas, Anja Aaltonen,

Mirja Mäntylä, L halme 2.44,7

N50 /2 Lea Vilpas, Sirpa Mattila,

Liisa Kujala, Asta Severinkangas 3.02,5

M50 /1 Toivo Hietanen, Lauri Intovuori,

Matias Puukka, M Veijalainen 2.15,62

M60 /1 Viljo Knaappila, Heikki Tuomi,

Taneli Konttinen, Väinö Mikkola 2.27,41

M60 /2 J Lastumäki, Lars Ingves,

Into Saira, Ahti Vilpas 2.36,88

M70 /1 Veikko Javanainen, Viljo Tuovinen,

Carl-Johan Lill, Yrjö Torikka 2.47,0

## Lillehammer – Norja 15.-17.8.1997

100 m M35 /3 Harri Samuelsson 12,15

M40/1 Jouni Lappalainen 11,73

N50 /2 Mirja Mäntylä 15,25

M50 /1 Pertti Ahomäki 11,86

N55 /3 Pirkko Pitkänen 15,51

M55 /1 Jorma Manninen 12,48

N60 /1 Lea Vilpas 15,51

M60 /3 Pauli Vehkjärvi 13,17

M65 /2 Antero Tammento 13,38

M65 /3 Jaakko Nieminen 13,71

M70 /2 Erkki Jylhämäki 14,23

M70 /3 Kurt Byggmäster 15,08

M75 /2 Ensio Mutka 16,73

M85 /1 Ahti Pajunen 18,31

200 m M35 /3 Harri Samuelsson 25,21

M40 /2 Jouni Lappalainen 24,24

N45 /3 Terttu Tuunanen 30,69

N50 /3 Mirja Mäntylä 31,50

M55 /2 Jorma Manninen 25,85

N60 /2 Lea Vilpas 33,19

M60 /3 Pauli Vehkjärvi 27,14

M65 /2 Antero Tammento 28,32

M65 /3 Jaakko Nieminen 28,62

M75 /2 Ensio Mutka 36,95

N80 /2 Aili Kaukiainen 57,24

M85 /1 Ahti Pajunen 39,45

400 m N35 /3 Ursula Eerola 67,32

M40 /2 Hannu Timonen-Nissi 57,37

M40 /3 Matti Jalonen 59,73

N50 /2 Helinä Pihlaja 79,93

M65 /1 Antero Tammento 64,64

M65 /2 Unto Mattsson 65,93

800 m N35 /3 Mervi Perkiö 2.47,93

N45 /3 Seija Räsänen 3.03,52

N55 /3 Liisa Kokkonen 3.24,97

N60 /3 Liisa Kujala 3.04,54

M60 /3 Olavi Lintunen 2.26,94

N65 /1 Pirkko Kinnunen 3.11,05

M70 /3 Carl-Johan Lill 2.48,61

M75 /3 Aimo Virolainen 3.13,83

1500 m M40 /1 Viljo Kirjavainen 4.23,52

N45 /3 Seija Tirkkonen 5.13,88

N55 /2 Liisa Kokkonen 6.45,59

M55 /2 Pekka Vakkuri 4.39,19

N60 /2 Liisa Kujala 6.17,66

N60 /3 Kirsti Kyllönen 6.38,00

M65 /1 Taavi Roivainen 5.20,87

M75 /3 Väinö Vallenius 7.33,28

5000 m N35 /3 Mervi Perkiö 20.44,55

M40 /3 Viljo Kirjavainen 16.30,15

N45 /2 Seija Tirkkonen 19.23,15

M55 /3 Einari Vainikka 18.04,54

N60 /1 Liisa Kujala 21.48,70

N60 /3 Kirsti Kyllönen 23.52,48

N65 /1 Pirkko Kinnunen 22.26,01

M70 /3 Veikko Väisänen 26.39,12

M75 /2 Olavi Mäenpää 24.46,75

M75 /3 Väinö Vallenius 28.28,08

10000 m M40 /1 Viljo Kirjavainen 35.30,27

M45 /2 Erkki Ylikoski 40.38,81

M55 /3 Einari Vainikka 37.28,74

M65 /2 Eino Kovanen 62.29,49

M75 /2 Aimo Virolainen 51.09,38

M75 /3 Olavi Mäenpää 52.28,74

110 m aid M40 /2 Reijo Häyrinen 16,88

M40 /3 Matti Jalonen 19,76

100 m aid M50 /1 Harri Suominen 15,80

M55 /2 Kyösti Marila 18,06

M65 /1 Olavi Niemi 18,82

80 m aid N45 /3 Terttu Tuunanen 14,37

M70 /1 Toivo Laakso 14,70

M70 /3 Lars Lindberg 15,13

M75 /2 Ensio Mutka 19,47

M75 /3 Helmer Heinonen 19,48

M80 /1 Reino Taskinen 18,79

400 m aid M40 /2 Reijo Häyrinen 64,73

300 m aid N50 /2 Helinä Pihlaja 69,11

M60 /2 Pauli Vehkjärvi 49,16

M65 /3 Sakari Tarkkonen 60,55

M70 /2 Toivo Laakso 62,58

M70 /3 Paavo Henriksson 65,45

M75 /2 Ensio Mutka 87,10

M80 /1 Reino Taskinen 71,61

3000 m est M35 /3 Jouni Salojärvi 10.30,06

M55 /3 Risto Sänkiaho 11.44,33

2000 m est M65 /1 Taavi Ronkainen 8.06,56

M70 /1 Heimo Toikkanen 11.23,47

5000 m kä N40 /1 Leila Vähärautio 34.49,98

N65 /1 Pirkko Kinnunen 32.20,31

10000 m k M40 /1 Jari Vatanen 54.48,69

M45 /3 Hannu Jämsen 60.48,04

M50 /1 Heikki Lahtinen 51.22,46

M65 /1 Toivo Tuomela 61.28,41

M65 /3 Eino Kovanen 71.34,17

pituus M40 /2 Tapio Alasalmi 6.00

M40 /3 Keijo Könönen 5.61

M45 /1 Pekka Koivisto 6.08

M45 /2 Jarmo Lipasti 5.42

N50 /2 Helinä Pihlaja 3.85

N50 /3 Lille-Maj Carlsson 3.83

M50 /2 Pertti Ahomäki 6.59

M50 /3 Kalevi Partti 5.19

N55 /3 Pirkko Pitkänen 3.91

M55 /1 Jorma Pirinen 4.57

N60 /3 Eila Mikola 3.47

M60 /3 Viljo Knaappila 5.15

M65 /2 Olavi Niemi 4.56

M70 /3 Pekka Penttilä 4.14

M75 /3 Helmer Heinonen 3.31

M80 /1 Reino Taskinen 3.38

M85 /1 Ahti Pajunen 2.72

3-loikka M40 /1 Tapio Alasalmi 12.70

M40 /2 Keijo Könönen 12.01

N45 /1 Marja Metsänkylä 9.69

M45 /1 Pekka Koivisto 12.24

N50 /1 Helinä Pihlaja 7.27

M50 / 1 Pertti Ahomäki 12.89

M50 /2 Berndt Åkerblom 11,18

N55 /3 Inkeri Fält 7.90

M55 /2 Jorma Pirinen 8.69

M60 /2 Timo Junttila 10.37

M60 /3 Viljo Knaappila 10.13

M65 /1 Olavi Niemi 10.43

M75 /1 Matti Niemi 7.65

M75 /2 Olavi Pietilä 7,60

M75 /3 Jouni Tuisku 7.30

M80 /1 Reino Taskinen 7.50

korkeus M40 /1 Keijo Könönen 1.85

M40 /2 Tapio Alasalmi 1.75

M45 /1 Hannu Tähtivuori 1.65

M45 /2 Jarmo Lipasti 1.65

N50 /1 Helinä Pihlaja 1.20

M50 /3 Sture Walls 1.40

N55 /1 Pirkko Pitkänen 1.27

N55 /3 Inkeri Fält 1.20

M55 /1 Henry Willstedt 1.62

M55 /2 Matti Jaatinen 1.59

M55 /3 Veikko Tarkkio 1.56

M65 /2 Olavi Niemi 1.50

M80/1 Reino Taskinen 1.15

M85 /1 Tatu Pohja 0.88

seiväs M40 /1 Pekka Sutinen 3.80

M45 /1 Seppo Taivassalo 4.00

M45 /3 Jarmo Lipasti 3.50

M50 /1 Juhani Salminen 3.60

M55 /2 Veikko Tarkkio 2.90

M55 /3 Jorma Pirinen 2.50

M65 /1 Sakari Tarkkonen 2.80

M70 /1 Pekka Penttilä 2.50

M70 /2 Kaino Hurri 2.40

M75 /1 Ensio Mutka 1.70

M85 /1 Ahti Pajunen 1.91

kuula N40 /1 Siv Karlström 10,02

M50 /2 Berndt Åkerblom 13,11

N55 /1 Anita Vihersalo 10,21

N55 /2 Inkeri Fält 10,16

N55 /3 Pirkko Pitkänen 10,04

M55 /1 Paavo Fridfelt 14,84

N60 /2 Kerttu Kangasmäki 10,38

M60 /1 Reino Laine 15,00

N65 /3 Eila Kyröläinen 6,67

M65 /1 Pentti Niskanen 12,98

M65 /3 Reijo Mikkonen 11,08

N70 /1 Kaija Jortikka 7,42

M70 /2 Erik Eriksson 13,27

M70 /3 Toivo Suomela 12,37

N75 /1 Mirja Ronni 5,92

M75 /3 Ilmari Liitiä 11,54

N80 /1 Aino Korkeila 5,92

N80 /2 Aili Kaukiainen 4,96

N80 /3 Anja Heimolinna 3,73

M80 /1 Ensio Hämäläinen 9,37

M80 /2 Bruuno Silekoski 8,95

M80 /3 Olavi Hiekkanen 8,03

kiekko M35 /2 Pentti Heiskanen 37,08

N40 /1 Pirjo Jauhiainen 26,92

N55 /3 Anita Vihersalo 25,58

M60 /2 Aarne Kajanne 50,30

M65 /1 Simo Helminen 48,52

N70 /1 Kaija Jortikka 22,02

N79 /2 Annikki Tulonen 14,60

M70 /1 Urho Lamminen 43,14

M70 /3 Veikko Javanainen 33,88

N75 /1 Mirja Ronni 13,76

N80 /1 Aino Korkeila 13,16

N80 /2 Aili Kaukiainen 11,74

M80 /1 Ensio Hämäläinen 25,16

M80 /2 Bruuno Silekoski 24,98

M80 /3 Olavi Hiekkanen 20,32

M85 /1 Tatu Pohja 20,76

keihäs M35 /1 Timo Suomalainen 65,20

N55 /1 Inkeri Fält 32,48

N40 /3 Pirjo Jauhiainen 19,02

M50 /2 Kalevi Partti 44,92

M50 /3 Ismo Rastas 42,86

N55 /3 Anita Vihersalo 26,18

M55 /2 Matti Jaatinen 43,88

N60 /3 Kerttu Kangasmäki 26,68

M60 /1 Väinö Tanhuanpää 48,06

M65 /1 Niilo Hämäläinen 48,32

M65 /2 Seppo Heikkinen 40,04

M65 /3 Eero Ahonen 37,34

N70 /1 Kaija Jortikka 19,48

M70 /2 Veikko Javanainen 43,68

N75 /1 Mirja Ronni 17,20

M75 /1 Ilmari Liitiä 25,04

M75 /2 Jouni Tuisku 21,48

N80 /1 Aino Korkeila 13,80

N80 /2 Aili Kaukiainen 11,64

M80 /1 Leo Sahlström 26,08

M80 /3 Ensio Hämäläinen 22,92

M85 /1 Tatu Pohja 20,16

moukari N40 /1 Siv Karlström 30,18

N55 /2 Anita Vihersalo 24,04

N60 /2 Inkeri Lindström 23,00

N65 /1 Eila Kyröläinen 21,62

M65 /1 Seppo Salanto 43,92

M65 /3 Pentti Niskanen 36,64

N70 /1 Kaija Jortikka 23,24

M75 /3 Valto Mäkelä 31,02

N80 /1 Aili Kaukinen 16,92

N80 /2 Aino Korkeila 14,64

N80 /3 Anja Heimolinna 10,42

M80 /1 Bruuno Silekoski 27,12

M80 /2 Ensio Hämäläinen 25,38

M85 / 1 Tatu Pohja 21,26

1000 m v N35+/1 Tuula Siekkinen, Ursula Eerola,

Mervi Perkiö, Liisa Kujala 3.03,35

M35 /2 Harri Samuelsson, Tapio Alasalmi,

Juhani Ryynänen, Matti Ahistus 2.11,41

N40+/3 Mirja Mäntylä, Terttu Tuunanen,

Marja Metsänkylä, Seija Räsänen 2.49,41

M40+/3 Pekka Koivisto, Matti Jalonen,

Hannu Timonen-Nissi, Jouni Rantanen 2.24,21

M50+/3 Pertti Ahomäki, Aimo Mikkola,

Raimo Haanpää, Harri Suominen 2.24,31

M60+/3 Jaakko Nieminen, Antero Tammento,

Pauli Vehkjärvi, Taneli Konttinen 2.31,33

M70+/2 Erkki Jylhämäki, Kurt Byggmäster,

Pekka Penttilä, Carl-Johan Lill 2.52,84

## Odense – Tanska 3. -5.9.1999

100 m N35 /1 Leena Kallunki 14,48

M35 /2 Mauno Leskelä 11,78

M35 /3 Olli-Pekka Rastas 12,34

M40 /3 Hannu Timonen-Nissi 12,45

N40 /3 Tuula Siekkinen 14,86

M45 /2 Daniel Sowah 12,58

M50 /1 Matias Luukkonen 12,75

M55 /1 Osmo Ermiö 12,80

M60 /1 Aimo Mikola 13,21

N65 /3 Lea Vilpas 16,19

M70 /1 Terho Välimäki 13,77

M80 /1 Aate Lehtimäki 16,81

M80 /3 Ilmari Koppinen 19,56

200 m N35 /2 Leena Kallunki 29,4

N35 /3 Sari Ailus 29,77

M35 /1 Mauno Leskelä 23,64

M35 /3 Martti Salonen 25,06

M40 /2 Hannu Timonen-Nissi 25,31

N40 /3 Tuula Siekkinen 31,01

M45 /2 Timo Virtanen 25,84

M45 /3 Matti Jalonen 25,91

N50 /3 Mirja Mäntylä 31,83

M50 /1 Matias Luukkonen 26,21

M55 /2 Osmo Ermiö 26,58

M60 /2 Aimo Mikkola 7,39

N65 /2 Lea Vilpas 33,04

M70 /1 Terho Välimäki 28,89

M80 /2 Ilmari Koppinen 39,95

400 m M35 /1 Mauno Leskelä 53,48

M35 /3 Martti Ahistus 56,66

M40 /1 Hannu Timonen-Nissi 56,50

M45 /1 Timo Virtanen 58,12

M45 /2 Matti Jalonen 25,91

M50 /1 Jouni Rantanen 58,42

M55 /2 Osmo Ermiö 60,34

M60 /3 Aimo Mikkola 62,91

M65 /1 Tauno Salonen 68,05

M65 /2 Ahti Vilpas 68,89

M65 /3 Markus Virrankoski 1.12,44

M70 /2 Matti Pohjoismäki 1.12,01

800 m M35 /3 Martti Ahistus 2.10,81

M45 /1 Timo Virtanen 2.09,34

N55 /1 Terttu Bylinä 3.17,30

M65 /1 Tauno Salonen 2.44,01

M65 /3 Markus Virrankoski 2.52,85

M70 /2 Matti Pohjoismäki 2.53,61

M80 /2 Aimo Virolainen 3.37,09

1500 m N65 /1 Kirsti Kyllönen 6.58,65

M40 /2 Viljo Kirjavainen 4.16,15

M60 /1 Keijo Linnakoski 5.35,38

M75 /1 Väinö Vallenius 7.50,04

5000 m M40 /2 Viljo Kirjavainen 16.00,54

N45 /1 Leila Vähärautio 24.48,32

M55 /3 Einari Vainikka 18.21,16

M60 /1 Veikko Hassinen 17.36,86

N65 /1 Kirsti Kyllönen 25.37,06

M75 /1 Teuri Raevaara 24.57,21

M75 /2 Väinö Vallenius 26.58,04

M80 /1 Aimo Virolainen 23.41,39

10000 m M40/2 Viljo Kirjavainen 34.16,09

M50 /3 Lauri Ollitervo 36.40,35

M55 /3 Einari Vainikka 38.45,28

M60 /1 Veikko Hassinen 37.17,25

M70 /3 Viljo Näräkkä 50.11,02

M75 /1 Teuri Raevaara 51.44,16

M80 /1 Aimo Virolainen 52.06,32

110 m aj M40 /3 Juhani Ryynänen 21,62

M45 /2 Matti Jalonen 21,77

100 m aj N35 /1 Sari Ailus 18,13

N35 /3 Leena Kallunki 18,50

M60 /2 Veikko Tolvanen 17,0

80 m aj N40 /2 Leena Halonen 18,86

N45 /2 Terttu Tuunanen 15,14

M80 /1 Ilmari Koppinen 19,35

M80 /2 Reino Taskinen 20,39

400 m aj N35 /2 Leena Kallunki 1.14,54

M40 /2 Juhani Ryynänen 69,59

M45 /1 Roger Lönnberg 65,53

M45 /2 Matti Jalonen 1.10,02

300 m aj N50 /2 Terttu Tuunanen 59,74

M50 /3 Jouni Rantanen 49,77

N55 /1 Sirkka-Liisa Ruuskanen 66,75

M60 /2 Tauno Jokinen 50,73

M65 /1 Ahti Vilpas 52,97

M65 /2 Viljo Knaappila 56,38

M80 /1 Ilmari Koppinen 1.24,75

M80 /2 Reino Taskinen 1.31,97

3000 m est M50 /1 Lauri Ollitervo 10.56,62

M50 /3 Seppo Mäkelä 12.42,40

2000 m est M60 /1 Keijo Linnakoski 8.08,02

M60 /2 Tauno Jokinen 8.19,59

M70 /1 Heimo Toikkanen 11.13,00

pituus N35 /2 Sari Ailus 4.65

M35 /2 Martti Salonen 5.94

N40 /1 Tuula Siekkinen 4.41

M40 /2 Tapio Alasalmi 6.02

M45 /2 Matti Jalonen 5.59

N50 /3 Terttu Tuunanen 4.03

M50 /1 Pekka Koivisto 5.84

M50 /2 Eero Väyrynen 5.54

M50 /3 Reijo Pynnönen 5.27

N55 /2 Pirkko Pitkänen 3.77

N55 /3 Helinä Pihlaja 3.74

M55 /1 Jorma Pirinen 4.78

M60 /1 Aulis Suominen 5.09

M60 /2 Tauno Jokinen 4.94

M65 /2 Timo Junttila 4.89

M65 /3 Viljo Knaappila 4.54

M70 /1 Matti Järvinen 4.36

N80 /1 Aino Korkeila 1.18

M80 /1 Aate Lehtimäki 3.93

M80 /2 Reino Taskinen 3.14

M85 /1 Pentti Sumari 2.05

3-loikka N35 /1 Sari Ailus 10.24

N40 /1 Tuula Siekkinen 9.05

N40 /2 Tarja Kummelus 7.71

M40 /2 Tapio Alasalmi 13.02

N45 /2 Marketta Västi 7.92

M45 /1 Matti Jalonen 11.50

M50 /1 Reijo Pynnönen 11.82

M50 /2 Eero Väyrynen 11.61

M50 /3 Pekka Koivisto 10.79

N55 /1 Pirkko Pitkänen 8.27

N55 /2 Inkeri Fält 7.72

N55 /3 Helinä Pihlaja 7.05

M55 /1 Leino Hietala 10.36

M55 /2 Jorma Pirinen 9.81

M60 /1 Tauno Jokinen 10.15

M65 /1 Timo Junttila 10.83

M65 /3 Olavi Niemi 9.91

M70 /1 Matti Järvinen 9.08

M75 /2 Jouni Tuisku 6.32

M80 /1 Aate Lehtimäki 7.67

M80 /2 Ilmari Koppinen 6.76

M80 /3 Reino Taskinen 6.74

korkeus N35 /3 Sari Ailus 1.38

N40 /1 Leena Halonen 1.32

N40 /2 Tarja Kummelus 1.11

N45 /2 Marketta Västi 1.25

N45 /3 Leila Vähärautio 1.05

N50 /2 Terttu Tuunanen 1.20

M50 /2 Reijo Pynnönen 1.50

N55 /1 Helinä Pihlaja 1.28

N55 /2 Pirkko Pitkänen 1.20

M55 /1 Antti Hautamäki 1.55

M55 /3 Kunto Viiru 1.45

M60 /3 Tauno Jokinen 1.39

M65 /3 Olavi Niemi 1.36

M80 /2 Reino Taskinen 1.11

M85 /2 Pentti Sumari 0.96

seiväs M40 /1 Jukka Koivisto 3.90

M45 /1 Seppo Taivassalo 3.60

M50 /1 Eero Väyrynen 3.40

M55 /2 Jorma Pirinen 3.00

M60 /1 Veijo Suuniitty 2.40

M80 /1 Ilmari Koppinen 1.70

kuula N40 /1 Siv Karlström 9,63

N40 /3 Leena Halonen 8,24

N45 /1 Pirjo Jauhiainen 6,59

N55 /1 Pirkko Pitkänen 9,91

N55 /2 Inkeri Fält 9,70

N60 /1 Kerttu Kangasmäki 10,23

N60 /2 Inkeri Lindström 7,66

M60 /1 Reino Laine 14,01

N65 /3 Eira Kyröläinen 6,17

M65 /1 Raimo Leino 13,05

M65 /3 Pentti Niskanen 12,84

M70 /2 Toivo Suomela 12,59

N75 /1 Kaija Jortikka 6,99

N75 /2 Annikki Tulonen 5,12

M75 /1 Erik Eriksson 13,11

M75 /3 Valto Mäkelä 10,90

N80 /1 Aino Korkeila 4,90

N80 /2 Anja Heimolinna 3,23

M80 /2 Taavi Tulonen 9,57

M80 /3 Ensio Hämäläinen 8,37

M85 /2 Bruuno Silekoski 7,17

keihäs N35 /2 Sari Ailus 28,71

M50 /1 Kari Leppänen 46,97

N55 /1 Inkeri Fält 31,71

N55 /2 Terttu Bylinä 22,01

N60 /2 Kerttu Kangasmäki 23,98

M65 /1 Reijo Mikkonen 34,68

N70 /1 Tyyne Vuorinen 17,38

M70 /1 Veikko Javanainen 41,19

N75 /1 Kaija Jortikka 17,56

M75 /1 Erik Eriksson 36,94

N80 /1 Aino Korkeila 12,56

M80 /1 Ensio Hämäläinen 23,00

M85 /3 Bruuno Silekoski 14,46

kiekko N35 /3 Susanne Måsabacka 32,26

M40 /1 Olavi Grönlund 37,34

M40 /2 Olavi Roivainen 35,33

N60 /3 Kerttu Kangasmäki 21,08

M60 /2 Reino Laine 41,50

M65 /2 Raimo Leino 46,59

M65 /3 Pentti Niskanen 44,44

N70 /1 Tyyne Vuorinen 19,10

M70 /2 Matti Järvinen 38,24

N75 /1 Kaija Jortikka 21,08

N75 /2 Annikki Tulonen 14,32

N80 /1 Aino Korkeila 11,66

M80 /2 Taavi Tulonen 26,62

M80 /3 Ensio Hämäläinen 23,30

M85 /2 Bruuno Silekoski 20,90

moukari N40 /2 Siv Karlström 30,78

N45 /1 Merja Henriksson 39,28

N55 /2 Terttu Bylinä 28,01

M55 /3 Olavi Koivukangas 45,32

N60 /1 Rauha Lehtohalme 30,73

N60 /2 Kerttu Kangasmäki 30,47

N60 /3 Ritva Tapaninen 22,07

M60 /2 Ilmari Tuomela 45,64

N65 /1 Eira Kyröläinen 20,59

M65 /1 Raimo Leino 48,53

M65 /2 Pentti Niskanen 41,91

N70 /1 Tyyne Vuorinen 25,80

M70 /2 Matti Järvinen 37,00

N75 /1 Kaija Jortikka 25,50

M75 /1 Eino Anttila 34,67

M75 /3 Erik Eriksson 32,82

N80 /1 Aino Korkeila 12,18

N80 /2 Anja Heimolinna 10,09

M80 /2 Ensio Hämäläinen 22,87

M85 /1 Bruuno Silekoski 21,49

paino N35 /2 Susanne Måsabacka 7,95

N40 /2 Siv Karlström 11,02

N45 /3 Pirjo Jauhiainen 7,80

N55 /2 Terttu Bylinä 10,63

M55 /2 Olavi Koivukangas 17,03

N60 /1 Kerttu Kangasmäki 13,03

N60 /2 Rauha Lehtohalme 12,57

N60 /3 Inkeri Lindström 9,49

N65 /2 Eira Kyröläinen 9,83

M65 /1 Raimo Leino 19,11

M65 /2 Pentti Niskanen 15,97

N70 /1 Tyyne Vuorinen 9,99

M70 /1 Matti Järvinen 15,29

M70 /3 Paavo Koivu 13,38

N75 /1 Kaija Jortikka 9,99

M75 /1 Erik Eriksson 14,34

M75 /3 Erkki Willman 13,22

N80 /1 Aino Korkeila 6,77

M80 /2 Ensio Hämäläinen 11,81

m85 /2 Bruuno Silekoski 11,00

1000 m vi N35 /3 Tuula Siekkinen, Tarja Kummelus,

Leena Kallunki, Sari Ailus 2.41,96

M35 /1 Olli-Pekka Rastas, Martti Salonen,

Martti Ahistus, Mauno Leskelä 2.11,4

N40 /1 Leena Halonen, M-L Laakkonen,

Marketta Västi, Siv Karlström 3.14,46

M40 /1 Seppo Taivassalo, Daniel Sowah,

Hannu Timonen-Nissi, Timo Virtanen 2.14,5

M40 /3 Tapio Alasalmi, Juhani Ryynänen,

Matti Jalonen, Harri Juuti 2.17,9

N50 /1 Pirkko Pitkänen, Terttu Tuunanen,

Mirja Mäntylä, Sirkka-Liisa Ruuskanen 3.07,49

M50 /2 Matias Luukkonen, Pekka Koivisto,

Osmo Ermiö, Jouni Rantanen 2.20,4

M60 /2 Aulis Suominen, Jorma Nieminen,

Aimo Mikkola, Tauno Salonen 2.33,92

M70 /2 Matti Järvinen, Terho Välimäki,

Kurt Byggmäster, Matti Pohjoismäki 2.49,22

M80 /1 Aate Lehtimäki, Ilmari Koppinen,

Reino Taskinen, Aimo Virolainen 3.47,54

## Eskilstuna –Ruotsi 17. – 19.8.2001

100 m N35 /3 Sari Keinänen 14,28

M35 /2 Mauno Leskelä 11,70

M40 /1 Harri Samuelsson 11,84

M40 /3 Jukka Mononen 11,94

M45 /1 Hannu Timonen-Nissi 12,44

N45 /2 Raimo Koskela 12,46

M50 /1 Risto Laihorinne 11,85

M50 /2 Pentti Karppinen 11,99

N55 /1 Anja Aaltonen 14,86

N55 /2 Mirja Mäntylä 15,38

M55 /1 Pertti Ahomäki 12,33

N60 /1 Eila Laapotti 16,32

M60 /1 Osmo Ermiö 12,95

M60 /2 Aimo Mikkola 13,30

M60 /2 Aimo Mikola 27,14

N65 /2 Aino Koistinen 20,19

N65 /3 Irja Nieminen 20,97

M70 /1 Terho Välimäki 13,49

M70 /2 Jaakko Nieminen 14,09

N75 /1 Anja Laiho 20,71

M75 /1 Erkki Kivistö 14,85

M75 /2 Matti Järvinen 15,67

M75 /3 Kurt Byggmäster 16,29

M80 /2 Viljo Tuovinen 16,61

M80 /3 Aate Lehtimäki 16,69

M85 /3 Reino Taskinen 21,08

200 m M35 /2 Mauno Leskelä 23,44

M40 /3 Jukka Mononen 24,58

M45 /1 Hannu Timonen-Nissi 24,48

M45 /3 Matti Jalonen 26,2

N50 /3 Aija Hynynen 33,25

M50 /1 Pentti Karppinen 24,49

M50 /3 Seppo Sovio 25,70

N55 /1 Anja Aaltonen 30,62

M55 /1 Jorma Manninen 25,76

M55 /3 Matti Puukka 26,04

N60 /1 Eila Laapotti 34,62

M60 /1 Osmo Ermiö 26,92

N65 /2 Helvi Sorri 46,49

M70 /1 Terho Välimäki 28,66

M70 /3 Jaakko Nieminen 29,95

M75 /2 Erkki Kivistö 31,32

M75 /3 Pentti Saavalainen 32,44

M80 /1 Viljo Tuovinen 35,16

M80 /3 Ilmari Koppinen 39,37

400 m M35 /2 Mauno Leskelä 52,29

N40 /3 Ursula Eerola 1.12,16

M45 /1 Timo Virtanen 55,91

M45 /2 Hannu Timonen-Nissi 56,69

M45 /3 Timo Vauhkonen 57,24

M50 /1 Aki Mäkinen 57,46

N55 /2 Sirkka-Liisa Ruuskanen 1.20,43

N55 /3 Pirjo Karetie 1.24,39

N60 /2 Eila Laapotti 1.21,48

N60 /3 Terttu Bylinä 1.23,68

M60 /1 Paavo Kinnunen 62,10

M60 /2 Aimo Mikkola 63,26

N65 /1 Irja Nieminen 2.06,67

M65 /3 Taneli Konttinen 66,64

M70 /1 Unto Mattsson 69,43

M70 /2 Matti Pohjoismäki 1.16,97

M75 /2 Toivo Vikman 1.15,11

M75 /3 Eero Salonen 1.16,89

M80 /1 Viljo Tuovinen 1.21,07

800 m M35 /3 Petri Hämäläinen 2.20,71

M40 /3 Martti Ahistus 2.08,49

N45 /2 Helena Rantakari 2.38,88

M45 /1 Timo Virtanen 2.15,35

M45 /3 Veijo Jääskeläinen 2.19,05

N50 /3 Aija Hynynen 3.10,26

M55 /3 Lauri Intovuori 2.25,42

N60 /2 Terttu Bylinä 3.19,36

N60 /3 Sirkka Liimatainen 3.34,89

M60 /1 Paavo Kinnunen 2.36,62

M60 /3 Kauko Höysniemi 2.40,50

N65 /2 Kirsti Kyllönen 3.40,97

M65 /1 Eero Vastimo 2.40,92

M70 /1 Unto Mattsson 2.49,13

M75 /2 Toivo Vikman 3.00,28

M75 /3 Carl-Johan Lill 3.08,71

M80 /3 Aimo Virolainen 3.50,08

1500 m M40 /3 Veijo Jääskeläinen 4.50,40

N45 /1 Helena Rantakari 5.13,38

M55 /3 Reino Alavuotunki 4.586,52

N60 /2 Pirkko Taskinen 8.41,42

N65 /2 Kirsti Kyllönen 7.03,32

M65 /1 Eero Wastimo 5.16,06

M70 /1 Unto Mattsson 5.40,02

M70 /3 Matti Pohjoismäki 6.30,82

M75 /2 Olavi Liukka 7.00,20

5000 m M35 /1 Arto Laaksonen 18.39,95

M40 /1 Esa Kurvinen 16.26,74

M40 /2 Heikki Keso 16.28,23

N45 /1 Helena Rantakari 19.05,00

M55 /2 Pentti Harakka 17.47,26

M60 /1 Riku Kyllönen 18.35,97

N65 /2 Kirsti Kyllönen 25.43,18

10000 m M35 /2 Arto Laksonen 39.01,31

M40 /1 Heikki Keso 33.04,65

M40 /2 Esa Kurvinen 33.24,47

M55 /1 Pentti Harakka 37.14,15

M60 /1 Riku Kyllönen 37.34,71

M70 /2 Eino Kovanen 1.10.59,50

M80 /1 Aimo Virolainen 56.44,58

110 m aid M35 /1 Reijo Erkkilä 18,70

M40 /1 Reijo Häyrinen 17,23

M45 /1 Arto Miikkulainen 17,53

M45 /2 Olavi Roivainen 20,28

M45 /3 Matti Jalonen 20,51

100 m aid N35 /1 Sari Ailus 18,26

M50 /2 Seppo Sovio 15,69

M50 /3 Hannu Tikkanen 16,42

M55 /1 Harri Suominen 16,63

M60 /1 Veikko Tarkkio 17,23

M65 /2 Reino Taskinen 18,74

80 m aid N40 /3 Leena Halonen 17,64

N50 /1 Terttu Tuunanen 14,77

M70 /1 Olavi Niemi 15,01

M75 /1 Pekka Penttilä 19,06

M75 /2 Kurt Byggmäster 19,67

M80 /1 Ilmari Koppinen 19,06

M85 /1 Reino Taskinen 19,72

400 m aid M40 /2 Reijo Häyrinen 63,73

N45 /1 Heli Kenttämaa 86,78

M45 /1 Timo Vauhkonen 66,62

M45 /3 Matti Jalonen 1.15,52

300 m aid N50 /1 Terttu Tuunanen 58,78

M50 /1 Pentti Sokero 59,80

N55 /1 Sirkka-Liisa Ruuskanen 62,07

N55 /2 Terttu Kilpeläinen 62,52

M55 /1 Harri Suominen 47,60

N60 /2 Pirkko Pitkänen 66,42

N60 /3 Terttu Bylinä 67,27

M65 /2 Olavi Lintunen 51,46

M70 /2 Sakari Tarkkonen 69,08

M75 /1 Pentti Saavalainen 58,96

M75 /2 Pekka Penttilä 60,72

M75 /3 Kurt Byggmäster 64,79

M80 /1 Ilmari Koppinen 1.24,02

M85 /1 Reino Taskinen 1.39,33

3000 m est M50 /1 Pentti Sokero 15.49,76

2000 m est M60 /3 Riku Kyllönen 7.34,06

M75 /1 Reino Tiitinen 13.17,91

M80 /1 Matti Sokero 19.25,17

3000 m käv N45 /1 Anneli Kuukkanen 16.58,56

N45 /3 Leila Vähäraunio 17.45,87

N50 /1 Eira Kalermo 17.00,72

N55 /1 Pirjo Karetie 18.02,46

N60 /1 Sirkka Liimatainen 21.39,75

N60 /2 Marita Holmberg 21.47,41

N65 /1 Aino Koistinen 22.11,10

N65 /2 Irja Nieminen 24.18,98

N65 /3 Helvi Sorri 24.46,99

5000 m käv M45 /1 Arto Koivisto 25.10,82

N50 /1 Eira Kalermo 27.37

M50 /1 Seppo-Juhani Savolainen 24.28,61

M60 /2 Martti Lepola 28.42,32

M65 /1 Aaro Nokela 27.05,17

M70 /1 Toivo Tuomela 28.40,00

M75 /3 Taavi Hokkanen 34.31,61

M80 /2 Matti Sokero 46.32,81

5 km käv M40 /2 Jari Vatanen 26.13

N45 /1 Anneli Kuukkanen 27.49

N45 /2 Leila Vähärautio 29.42

N55 /1 Pirjo Karetie 30.23

N60 /1 Sirkka Liimatainen 32.52

N60 /2 Marita Holmberg 37.23

N65 /1 Airi Poutanen 36.50

N65 /2 Aino Koistinen 38.00

N65 /3 Helvi Sorri 42.13

10 km käv M40 /2 Jari Vatanen 53.14

M45 /1 Arto Koivisto 52.27

M50 /1 Seppo-Juhani Savolainen 50.30

M50 /2 Viljo Loppukaarre 54,03

M60 /2 Martti Lepola 57.38

M65 /1 Aaro Nokela 54.13

M70 /1 Toivo Tuomela 1.12.28

M75 /2 Taavi Hokkanen 1.10,53

M75 /3 Reino Tiitinen 1.11.05

pituus N35 /2 Sari Ailus 4.82

N35 /3 Sari Keinänen 4.49

M35 /2 Reijo Erkkilä 5.70

N40 /1 Pirjo Hintsanen 4.56

M40 /2 Reijo Häyrinen 5.60

M40 /3 Juhani Ryynänen 5.00

M45 /1 Jouko Nikula 6.38

M45 /2 Arto Miikkulainen 5.85

M45 /3 Matti Jalonen 4.86

N50 /1 Marja Metsänkylä 4.29

N50 /2 Terttu Tuunanen 4.12

M50 /1 Pekka Koivisto 5.76

M50 /2 Reijo Pynnönen 5.53

M50 /3 Seppo Sovio 5.49

N55 /1 Anja Aaltonen 4.37

N55 /3 Helinä Pihlaja 3.49

M55 /1 Pertti Ahomäki 6.01

M55 /2 Ilmo Saanto 5.05

M55 /3 Kalevi Partti 4.97

N60 /1 Pirkko Pitkänen 3.61

N60 /3 Pirkko Taskinen 2.18

M60 /1 Stig Bäcklund 5.65

M60 /3 Jorma Pirinen 4.69

N65 /1 Eila Mikola 3.25

M65 /2 Antti Kanerva 4.83

M65 /3 Timo Jutila 4.81

M70 /2 Olavi Niemi 4.34

N75 /1 Anja Laiho 2.55

M75 /1 Aatos Sainio 4.25

M75 /2 Matti Järvinen 4.06

M75 /3 Erkki Kivistö 3.99

M80 /1 Aate Lehtimäki 3.83

M80 /3 Jouni Tuisku 2.69

M85 /1 Reino Taskinen 2.66

3-loikka N35 /2 Sari Ailus 9.77

M35 /1 Reijo Erkkilä 12,04

N40 /2 Pirjo Hintsanen 7.39

M40 /2 Juhani Ryynänen 9.74

M45 /1 Matti Jalonen 11.29

N50 /1 Marja Metsänkylä 9.21

N50 /2 Terttu Tuunanen 8.71

M50 /1 Reijo Pynnönen 11.81

M50 /2 Pekka Koivisto 11.43

M50 /3 Eero Väyrynen 11.06

N55 /1 Anja Aaltonen 8.91

M55 /1 Pertti Ahomäki 11.92

N60 /1 Pirkko Pitkänen 8.03

M60 /1 Stig Bäcklund 12.21

M60 /2 Paavo Kinnunen 9.74

M60 /3 Jorma Pirinen 9.32

N65 /1 Eila Mikola 5.95

M65 /1 Timo Junttila 9.53

M65 /2 Viljo Knaappila 9.33

M70 /1 Olavi Niemi 9.46

N75 /1 Anja Laiho 5.42

M75 /1 Aatos Sainio 8.93

M75 /2 Matti Järvinen 8.81

M80 /1 Aate Lehtimäki 7.30

M80 /2 Ilmari Koppinen 6.45

M80 /3 Jouni Tuisku 6.07

M85 /1 Reino Taskinen 5,80

korkeus M35 /1 Esa Haapaniemi 1.70

M35 /2 Reijo Erkkilä 1.60

N40 /3 Leena Halonen 1.20

N45 /2 Leila Vähäraunio 0.90

M45 /1 Seppo Peltola 1.70

M45 /2 Olavi Roivainen 1.60

M45 /3 Timo Vauhkonen 1.50

N50 /2 Marketta Västi 1.25

M50 /1 Jukka Olkkonen 1.60

M50 /2 Reijo Pynnönen 1.55

N55 /1 Helinä Pihlaja 1.20

M55 /1 Harri Suominen 1.55

N60 /1 Pirkko Pitkänen 1.20

M60 /1 Antti Hautamäki 1.55

M60 /2 Veikko Tarkkio 1.50

M70 /1 Olavi Niemi 1.40

M75 /3 Eero Salonen 1.25

M80 /2 Matti Sokero 1.05

M85 /1 Reino Taskinen 1.05

seiväs N35 /1 Sari Ailus 2.70

M35 /1 Reijo Erkkilä 3.40

M35 /2 Esa Haapaniemi 3.00

N45 /1 Heli Kenttämaa 2,50

M45 /2 Olavi Roivainen 3.20

M45 /3 Timo Vauhkonen 3.20

M35 /1 Reijo Erkkilä 3.40

N40 /1 Leena Halonen 2.30

N50 /2 Marketta Västi 2.10

M50 /1 Seppo Taivassalo 3.65

M50 /3 Eero Väyrynen 3.35

M55 /1 Reijo Murto 3.05

N60 /1 Pirkko Pitkänen 2.30

M60 /1 Lauri Visti 2.90

M60 /2 Jorma Pirinen 2.75

M60 /3 Veikko Tarkkio 2.60

M65 /2 Lauri Kärkäs 2.50

M65 /3 Erkki Ahava 2.30

M70 /1 Sakari Tarkkonen 2.40

M75 /2 Pentti Saavalainen 2.10

M75 /3 Pekka Penttilä 2.00

M80 /1 Ilmari Koppinen 1.40

kuula N40 /2 Leena Halonen 8,55

M40 /3 Harri Samuelsson 11,84

N45 /1 Siv Karlström 9,77

N45 /2 Seija Koivunen 7,77

M45 /1 Olavi Roivainen 11,14

N50 /3 Margareetta Tummavuori 10,34

M50 /2 Teijo Pynnönen 13,63

N60 /1 Inkeri Lehtonen 10,83

N60 /2 Kerttu Kangasmäki 10,21

M60 /1 Usko Jokinen 13,70

M65 /1 Reino Laine 13,30

N70 /2 Leeni Tulonen 6,73

M70 /1 Tauno Kivi 13,90

M70 /2 Leo Saarinen 13,68

N75 /1 Kaija Jortikka 6,96

N75 /2 Anja Laiho 6,61

N75 /3 Annikki Tulonen 4,86

M75 /1 Veikko Javanainen 11,36

M75 /3 Valto Mäkelä 9,95

M80 /2 Taavi Tulonen 9,13

N85 /1 Aino Korkeila 4,75

M85 /2 Reino Taskinen 7,30

M85 /3 Bruuno Silekoski 6,60

kiekko N35 /1 Jaana Kivistö 41,36

N40 /2 Liisa Häyrinen 21,01

N40 /3 Terttu Reunanen 19,59

N45 /1 Siv Karlström 28,08

M45 /3 Timo Vauhkonen 34,17

N50 /2 Helena Takamäki 27,15

M50 /1 Teijo Pynnönen 46,31

M50 /3 Risto Laihorinne 43,90

N60 /1 Inkeri Lehtonen 31,42

M60 /2 Tuomo Hiekkapelto 43,63

M65 /1 Veikko Ryyti 46,84

N70 /1 Martta Nyström 16,87

N70 /2 Eila Kyröläinen 15,74

N70 /3 Leena Tulonen 14,02

M70 /1 Simo Helminen 43,19

M70 /2 Tauno Kivi 40,85

M70 /3 Martti Kamila 38,56

N75 /1 Kaija Jortikka 17,45

N75 /2 Annikki Tulonen 15,02

M75 /1 Matti Järvinen 36,23

M75 /2 Veikko Javanainen 33,52

M75 /3 Paavo Koivu 30,39

M80 /2 Taavi Tulonen 27,48

M85 /2 Bruuno Silekoski 19,07

M85 /3 Osmo Hiekkanen 18,12

keihäs M35 /1 Timo Suomalainen 67,98

M35 /3 Mauno Leskelä 49,04

N40/1 Liisa Häyrinen 26,70

N40 /2 Leena Halonen 25,70

N40 /3 Anja Lammela 24,67

M45 /2 Hannu Kemppainen 46,91

N50 /1 Margareetta Tummavuori 35,74

N50 /2 Helena takamäki 34,51

M50 /2 Esko Ahonen 48,93

M50 /3 Kari Leppänen 45,91

N55 /1 Terttu Kilpeläinen 27,85

M55 /2 Kalevi Partti 45,51

N60 /1 Kerttu Kangasmäki 26,49

N60 /2 Inkeri Lehtonen 25,94

M60 /1 Kalevi Jaakkola 44,54

M65 /1 Väinö Isosaari 38,90

N70 /1 Eila Kyröläinen 21,58

N70 /2 Martta Nyström 15,44

M70 /1 Martti Kamila 43,21

N75 /1 Kaija Jortikka 16,33

M75 /1 Veikko Javanainen 37,67

M75 /3 Lars Lindberg 26,82

M80 /2 Aate Lehtimäki 23,01

N85 /1 Aino Korkeila 9,97

M85 /1 Tatu Pohja 17,41

M85 /2 Bruuno Silekoski 13,48

moukari N45 /1 Siv Karlström 28,85

M45 /3 Seppo Peltola 20,92

M50 /2 Teijo Pynnönen 40,78

M55 /1 Antti Örn 51,96

N60 /1 Inkeri Lehtonen 33,42

N60 /2 Terttu Bylinä 28,98

N60 /3 Kerttu Kangasmäki 28,89

M60 /2 Olavi Koivukangas 42,48

M65 /1 Pentti Eerola 42,36

M65 /3 Ilmari Tuomela 41,11

N70 /1 Eila Kyröläinen 21,56

N70 /3 Martta Nyström 17,23

M70 /1 Seppo Salanto 45,15

M70 /3 Leo Saarinen 33,94

N75 /1 Kaija Jortikka 23,09

N75 /2 Marjatta Läspä-Anttila 12,54

M75 /1 Matti Järvinen 35,45

M75 /2 Paavo Koivu 30,90

M75 /3 Eino Anttila 30,60

N85 /1 Aino Korkeila 12,39

M85 /1 Bruuno Silekoski 19,02

M85 /3 Tatu Pohja 16,10

paino N45 /1 Siv Karlström 10,08

M45 /3 Seppo Peltola 7,55

N50 /3 Helena Takamäki 8,93

M50 /3 Teijo Pynnönen 15,50

M55 /1 Antti Örn 17,50

N60 /1 Inkeri Lehtonen 13,44

N60 /2 Terttu Bylinä 12,48

N60 /3 Kerttu Kangasmäki 11,47

M60 /1 Olavi Koivukangas 17,81

M65 /3 Pentti Eerola 15,79

N70 /2 Eila Kyröläinen 9,07

M70 /1 Seppo Salanto 18,00

M70 /3 Tauno Kivi 13,83

N75 /1 Kaija Jortikka 9,25

M75 /1 Matti Järvinen 13,81

M75 /2 Paavo Koivu 12,06

M75 /3 Erkki Willman 11,61

N85 /1 Aino Korkeila 6,28

M85 /2 Bruuno Silekoski 7,70

1000 m vie N35 /2 Pirjo Hintsanen, Sari Keinänen,

Leena Halonen, Ursula Eerola 2.57,59

M35 /1 Olavi Roivainen, Mauno Leskelä,

Juhani Ryynänen, Petri Hämäläinen 2.15,06

M40 /2 Harri Samuelsson, Jukka Mononen,

Reijo Häyrinen, Martti Ahistus 2.13,04

N45 /2 Heli Kenttämaa, Vieno Määränen,

Päivi Hannula, Leila Vähärautio 3.09,72

M45 /1 Matti Jalonen, Timo Vauhkonen,

Timo Virtanen, Hannu Timonen-Nissi 2.18,18

N50 /2 Marketta Västi, Marja Metsänkylä,

Terttu Tuunanen, Aija Hynynen 2.59,04

N55 /2 Anja Aaltonen, Mirja Mäntylä,

Terttu Kilpeläinen, Sirkka-Liisa Ruuskanen3.05,86

M55 /3 Ilmo Saanto, Harri Suominen,

Matti Puukka, Lauri Intovuori 2.24,90

N60 /2 Pirkko Pitkänen, Eila Laapotti,

Terttu Bylinä, Sirkka Liimatainen 3.22,74

M60 /1 Jorma Pirinen, Urpo Mikkonen,

Aimo Mikkola, Paavo Kinnunen 2.34,65

N65 /1 Aino Koistinen, Helvi Sorri,

Irja Nieminen, Kirsti Kyllönen 4.24,34

M65 /2 Viljo Knaappila, Olavi Lintunen,

Taneli Konttinen, Eino Manninen 2.48,90

M70 /1 Olavi Niemi, Terho Välimäki,

Jaakko Nieminen, Unto Mattsson 2.39,98

M75 /1 Erkki Kivistö, Kurt Byggmäster,

Pentti Saavalainen, Karl-Johan Lill 3.09,37

M80 /1 Aate Lehtimäki, Ilmari Koppinen,

Matti Sokero, Viljo Tuovinen 3.52,01

## Lahti – Suomi 15.-17.5.2003

100 m N35 /1 Katrin Kreen 13,50

N35 /2 Minna Salonen 14,06

N35 /3 Rauni Räsänen 14,30

M35 /1 Arto Lehtimäki 11,19

M35 /2 Marko Gesterberg 11,76

N40 /2 Anne Vakkala 14,12

N40 /3 Tarja Lyyra 14,99

M40 /1 Mauno Leskelä 11,69

M40 /2 Jukka Mononen 11,80

N45 /3 Tuula Siekkinen 15,29

M45 /2 Jari Enberg 12,25

N50 /3 Tuula Torni 15,22

M50 /1 Reijo Vauhkonen 12,44

M50 /2 Seppo Sovio 12,76

N55 /1 Terhi Kokkonen 14,53

N55 /3 Anja Aaltonen 15,27

M55 /1 Pentti Karppinen 12,60

M55 /2 Toivo Hietanen 13,12

M55 /3 Pasi Tauriainen 13,64

N60 /3 Pirkko Pitkänen 16,17

M60 /1 Jorma Manninen 12,71

M60 /2 Aimo Mikkola 13,53

M60 /3 Juhani Ollilainen 13,56

N65 /1 Lea Vilpas 16,35

N65 /3 Liisa Karkkulainen 16,73

M65 /1 Mikko Saarinen 13,56

M65 /2 Urpo Mikkonen 13,58

M65 /3 Heikki tuomi 13,82

M70 /2 Terho Välimäki 14,24

M70 /3 Jaakko Nieminen 14,38

N75 /1 Anja Laiho 22,06

M75 /1 Eino Tuomisto 15,00

M75 /3 Erkki Kivistö 15,82

N80 /1 Linnea Lehtonen 30,01

M80 /2 Viljo Tuovinen 16,96

M80 /3 Jorma Lehmuskoski 17,11

M85 /1 Ilmari Koppinen 22,05

200 m N35 /1 Katrin Kreen 27,56

N35 /2 Jaana Salmela 28,09

N35 /3 Minna Salonen 29,08

M35 /2 Pasi Suutarinen 24,08

M35 /3 Vesa Sjöstedt 24,08

N40 /2 Tarja Kailajärvi 28,52

M40 /1 Mauno Leskelä 23,42

M40 /2 Jukka Mononen 23,99

M45 /1 Jari Enberg 24,33

M45 /3 Hannu Timonen-Nissi 25,32

N50 /3 Tuula Torni 31,34

M50 /1 Reijo Vauhkonen 25,22

M50 /2 Seppo Sovio 26,24

N55 /2 Terhi Kokkonen 31,35

M55 /1 Pentti Karppinen 25,90

M55 /2 Toivo Hietanen 26,95

M60 /1 Jorma Manninen 26,38

M60 /2 Sakari Hallia 27,48

M60 /3 Juhani Ollilainen 27,74

N65 /3 Lea Vilpas 36,18

M65 /1 Heikki Tuomi 27,87

M65 /2 Urpo Mikkonen 27,92

M65 /3 Mikko Saarinen 28,52

N70 /2 Kirsti Kyllönen 42,91

M70 /2 Terho Välimäki 29,96

M70 /3 Paavo Eriksson 30,15

M75 /1 Eino Tuomisto 31,75

M75 /3 Arvo Heininen 33,12

M80 /2 Viljo Tuovinen 35,43

M85 /1 Ilmari Koppinen 46,30

400 m N35 /1 Katrin Kreen 1.00,50

N35 /2 Minna Salonen 1.07,24

M35 /2 Vesa Sjöstedt 52,67

M35 /3 Tero Junkkari 53,66

N40 /3 Silja Salmijärvi 1.12,66

M40 /1 Mauno Leskelä 52,76

M40 /2 Jari Kärkkäinen 53,90

M45 /3 Rolf Winberg 56,02

N50 /2 Eliisa Reijonen 1.11,08

N50 /3 Helena rantakari 1.11,13

M50 /1 Timo Vauhkonen 59,99

M50 /2 Antti Aaltonen 1.00,70

N55 /2 Terhi Kokkonen 1.13,09

M55 /2 Kalevi Ranta 59,16

M55 /3 Hannu Enden 1.00,83

N60 /2 Terttu Kilpeläinen 1.19,55

M60 /3 Aimo Mikkola 1.06,34

N65 /3 Liisa Karkkulainen 1.23,72

M65 /1 Paavo Kinnunen 1.03,66

M65 /2 Urpo Mikkonen 1.04,57

M70 /1 Unto Mattsson 1.12,08

M75 /1 Yrjö Torikka 1.17,05

M75 /3 Matti Pohjoismäki 1.20,52

M80 /2 Toivo Vilkman 1.19,13

M80 /3 Viljo Tuovinen 1.27,50

800 m N35 /1 Jaana Salmela 2.18,24

M35 /1 Tero Junkkari 2.05,50

M35 /2 Pasi Ruuth 2.07,88

M35 /3 Tuomo Junkkari 2.08,57

N40 /2 Silja Salmijärvi 2.37,33

N40 /3 Pirjo Kivioja 2.47,38

M45 /1 Viljo Kirjavainen 2.11,83

M45 /2 Sakari Salojärvi 2.12,26

M45 /3 Esa Pulkkinen 2.12,65

N50 /1 Eliisa Reijonen 2.37,20

N50 /3 Vieno Määränen 2.45,97

M50 /1 Antti Aaltonen 2.16,98

M50 /2 Risto Torvinen 2.24,01

M50 /3 Visa Turunen 2.24,66

M55 /3 Kalevi Ranta 2.21,04

N60 /1 Inkeri Janhunen 2.52,93

N65 /2 Asta Severinkangas 3.08,08

M65 /1 Paavo Kinnunen 2.36,74

M65 /3 Eero Mikkonen 2.39,91

N70 /1 Kirsti Kyllönen 3.38,71

M70 /2 Unto Mattsson 2.44,57

M70 /3 Paavo Karen 2.53,34

M75 /2 yrjö Torikka 3.00,43

M80 /1 Toivo Vilkman 3.03,99

M80 /2 Aimo Virolainen 4.00,66

1500 m N35 /1 Tuula Antikainen 5.50,97

N35 /2 Salla-Maaria Lehmussaari 5.58,91

M35 /1 Tero Junkkari 4.18,10

M35 /3 Stefan Jenkins 4.19,82

N40 /2 Elli-Tarja Hallikainen 5.21,28

N40 /3 Silja Salmijärvi 5.25,68

M40 /1 Ismo Pudas 4.11,99

M40 /3 Eero Partanen 4.15,55

N45 /3 Hannele Uusitalo 5.44,32

M45 /1 Viljo Kirjavainen 4.35,42

M45 /2 Esa Pulkkinen 4.36,84

M45 /3 Sakari Salojärvi 4.41,28

N50 /1 Helena Rantakari 5.28,89

N50 /2 Sisko Hiltunen 5.39,14

N50 /3 Vieno Määränen 5.53,36

M50 /1 Antti Aaltonen 4.54,28

M50 /2 Ari Peltokangas 4.55,87

M50 /3 Visa Turunen 4.57,57

M55 /1 Heikki Vakkuri 4.49,97

M55 /3 Reijo Montonen 4.56,10

N60 /1 Inkeri Janhunen 5.46,73

N60 /3 Sirkka Liimatainen 7.24,68

M60 /2 Stig Haglund 4.55,36

M65 /1 Veikko Hassinen 5.25,73

M65 /2 Antti Rautio 5.27,32

M65 /3 Ossi Ojala 5.28,01

N70 /1 Kirsti Kyllönen 7.14,34

M70 /1 Unto Mattsson 5.54,17

M70 /2 Paavo Karen 6.02,52

M75 /2 Yrjö Torikka 6.25,83

M75 /3 Matti Pohjoismäki 7.02,47

M80 /1 Toivo Vilkman 6.51,02

M80 /2 Pentti Saukkosaari 7.15,19

M80 /3 Aimo Virolainen 7.57,43

5000 m N35 /1 Tuula Antikainen 21.41,47

M35 /1 Jari Jaakkola 15.39,08

N40 /1 Mervi Perkkiö 19.25,08

N40 /2 Silja Salmijärvi 19.50,06

N40 /3 Pirjo Arminen 20.19,47

M40 /1 Esa Kurvien 15.50,85

M40 /2 Ismo Hellsten 15.59,37

M40 /3 Eero Lettojärvi 16.03,60

N45 /1 Sirpa Klemetti 18.26,74

M45 /1 Kimmo Lampinen 15.47,72

M45 /2 Ahti Honkola 17.32,79

M45 /3 Erkki Immonen 18.21,67

N50 /1 Mirjam Tynkkynen 20.11,85

N50 /2 Helena Rantakari 20.23,72

N50 /3 Vieno Määränen 21.38,00

M50 /1 Heimo Kärkkäinen 17.03,41

M50 /2 Kauko Tuisku 17.14,36

M50 /3 Eero Kortetmaa 17.58,57

N55 /2 Pirkko Peltonen 27.00,76

M55 /1 Lauri Ollitervo 17.42,38

M55 /2 Raimo Hartonen 18.08,66

M55 /3 Reino Alavuotunki 18.16.33

N60 /1 Tuula Tammisto 21.50,17

N60 /3 Sirkka Liimatainen 27.11,46

M60 /1 Jaakko Heikkinen 18.26,70

M60 /3 Riku Kyllönen 18.33,90

N65 /2 Asta Severinkangas 23.24,88

M65 /1 Veikko Hassinen 19.21,10

M75 /2 Matti Ankkuri 25.01,90

M80 /1 Pentti Saukkosaari 22.32,19

10000 m N35 /1 Tuula Antikainen 45.47,26

M35 /1 Jari Jaakkola 32.25,82

N40 /1 Mervi Perkkiö 39.46,23

N40 /2 Elli-Tarja Hallikainen 39.49,58

N40 /3 Pirjo Arminen 43.20,57

M40 /1 Esa Kurvien 32.39,51

M40 /2 Ismo Pudas 32.47,47

M40 /3 Eero Lettojärvi 33.10,64

M45 /1 Ahti Honkola 35.41,76

M45 /3 Ari Pousi 36.31,05

N50 /1 Mirjam Tynkkynen 41.46,73

M50 /1 Esko Tynkkynen 38.34,41

M55 /1 Karl-Erik Blomgren 36.32,01

M55 /2 Pentti Harakka 36.38,17

M55 /3 Lauri Ollitervo 36.45,77

N60 /1 Tuula Tammisto 46.22,88

M60 /2 Riku Kyllönen 38.29,15

M65 /1 Veikko Hassinen 38.52,72

N70 /1 Pirkko Kinnunen 51.15,67

M70 /1 Taavi Hokkanen 56.39,65

M80 /1 Pentti Saukkosaari 56.53,51

M80 /2 Aimo Virolainen 59.44,22

2000 m est N45 /1 Eine Pärnänen 9.21,09

M60 /1 Jaakko Heikkinen 7.28,49

M65 /1 Antti Rautio 8.26,38

M80 /1 Pentti Koski 15.10,14

M80 /2 Matti Sokero 21.21,89

3000 m est M35 /1 Juha Koskenoja 10.42,80

M35 /2 Ari Laine 12.26,07

M40 /2 Jouni Salojärvi 11.12,25

M45 /1 Seppo Häkkinen 12.02,45

M50 /1 Pentti Sokero 14.44,34

M55 /2 Lauri Ollitervo 11.48,48

110 m aid M35 /1 Kari Kulmala 20,84

M40 /1 Reijo Erkkilä 18,53

M45 /1 Reijo Häyrinen 17,57

M45 /2 Olavi Roivainen 19,25

100 m aid N35 /1 Kirsti Siekkinen 18,74

M50 /1 Seppo Sovio 16,32

M50 /2 Matti Jalonen 17,15

M50 /3 Hannu Tikkanen 17,95

M55 /1 Harri Suominen 16,23

M55 /3 Lauri Laakso 22,56

M60 /1 Veikko Tarkkio 18,57

M60 /2 Jorma Pirinen 20,86

M60 /3 Jorma Mänttäri 21,81

M65 /1 Veikko Tolvanen 18,83

M65 /3 Erkki Manström 21,09

80 m aid N40 /1 Anne Vakkala 13,27

N40 /2 Sari Ailus 14,43

N45 /2 Eine Pärnänen 16,15

N45 /3 Heli Halonen 16,38

N50 /2 Terttu Tuunanen 15,42

N50 /3 Marja Metsänkylä 15,80

N55 /1 Terhi Kokkonen 15,33

N55 /2 Marja Maksimainen 21,07

N60 /2 Terttu Kilpeläinen 16,79

M70 /1 Reino Tikkanen 14,31

M70 /3 Osmo Tuorila 17,08

M80 /2 Matti Sokero 25,93

M85 /1 Ilmari Koppinen 21,03

400 m aid M35 /1 Pasi Suutarinen 57,82

M35 /2 Tero Junkkari 65,37

M35 /3 Ari Laine 1.14,79

M40 /3 Juhani Ryynänen 69,31

N45 /2 Hannele Uusitalo 1.20,36

N45 /3 Eine Pärnänen 1.2,82

M45 /2 Reijo Häyrinen 64,32

M45 /3 Kari Lindberg 1.11,64

M50 /1 Antti Mero 65,40

M50 /2 Timo Vauhkonen 66,84

M50 /3 Antti Aaltonen 67,51

300 m aid N50 /1 Tuula Torni 55,29

N50 /2 Terttu Tuunanen 1.01,91

N55 /1 Terhi Kokkonen 54,78

N55 /2 Marja Maksimainen 1.30,54

N60 /1 Terttu Kilpeläinen 1.00,51

M60 /1 Eero A. Penttilä 54,27

M60 /2 Kari Suoniitty 56,51

M60 /3 Jorma Mänttäri 57,52

M65 /1 Olavi Lintunen 55,06

M65 /2 Juhani U. Leino 57,77

M70 /2 Viljo Knaappila 55,72

M70 /3 Osmo Tuorila 57,58

M75 /1 Pentti Saavalainen 59,52

M80 /2 Matti Sokero 2.00,61

M85 /1 Ilmari Koppinen 1.41,80

3000 m käv N40 /1 Marja Katajisto 18.20,30

N50 /1 Eira Kalermo 18.37,59

N50 /2 Leila Inkeri Vähärautio 18.55,79

N50 /3 Hillevi Toikka 19.59,89

N60 /1 Pirjo Karetie 18.22,67

N60 /2 Ritva Tuliniemi 19.43,64

N60 /3 Marita Holmberg 19.54,75

N65 /1 Hanna Laurila 21.03,06

N65 /2 Sanni Väyrynen 21.51,23

N65 /3 Irja Saavalainen 22.32,33

N70 /1 Pirkko Kinnunen 20.47,16

N70 /2 Irja Sokero 26.16,05

5000 m käv M45 /1 Christer Sundqvist 26.03,96

M45 /3 Risto Kalermo 30.05,87

N50 /1 Vieno Määränen 32.46

N50 /2 Hillevi Toikka 33.42

M50 /1 Arto Koivisto 24.37,61

M55 /1 Heikki Lahtinen 25.07,27

M55 /2 Ahti Honkonen 27.51,22

M60 /1 Martti Lepola 29.22,10

N60 /1 Pirjo Karetie 30.48

N60 /2 Ritva Tuliniemi 33.07

N60 /3 Marita Holmberg 34.03

M60 /2 Åke Tarvos 30.59,51

M60 /3 Veikko Haverinen 31.27,45

N65 /1 Hanna Laurila 35.39

N65 /2 Sanni Väyrynen 36-36

N65 /3 Aino Koistinen 42.57

M65 /1 Aaro Nokela 28.32,74

M65 /3 Heikki Linna 30.32,38

M70 /1 Toivo Tuomela 29.41,87

M70 /2 Tapio Ollikainen 31.33,87

M75 /1 Matti Rautio 33.43,16

M75 /2 Taavi Hokkanen 34.26,35

M75 /3 Nils Vahlberg 36.59,29

M80 /2 Jussi Karjalainen 39.57,48

10000 m kä M45 /1 Christer Sundqvist 53.41

M45 /2 Jari Vatanen 55.06

M45 /3 Erkki Hakkarainen 1.05,57

M50 /1 Arto Koivisto 50.55

M50 /2 Asko Turkki 51.20

M55 /1 Heikki Lahtinen 52.15

M55 /2 Ahti Honkonen 58.09

M60 /1 Martti Lepola 59.33

M60 /2 Åke Tarvos 1.03.38

M60 /3 Veikko Haverinen 1.04.26

M65 /1 Aaro Nokela 58.48

M65 /3 Paavo Sorri 1.19.52

M70 /1 Toivo Tuomela 1.02.10

M75 /1 Taavi Hokkanen 1.16.26

M75 /2 Nils Vahlberg 1.21.13

M80 /2 jussi Karjalainen 1.25.07

pituus N35 /1 Kirsi Seppä 4.48

N35 /2 Rauni Räisänen 4.43

N35 /3 Salla-Maaria Lehmussaari 3.93

M35 /1 Arto Paldanius 5.61

M35 /2 Tuomo Räsänen 5.16

N40 /2 Anne Vakkala 4.61

M40 /1 Reijo Erkkilä 5.81

M40 /2 Martti Salonen 5.70

M40 /3 Arto Rautio 5.48

N45 /2 Tuula Siekkinen 4.13

N45 /3 Laine Pöllänen 4.09

M45 /1 Jouko Nikula 6.13

M45 /2 Kari Lindberg 5.47

M45 /3 Reijo Häyrinen 5.41

N50 /2 Marja Metsänkylä 4.09

N50 /3 Terttu Tuunanen 3.91

M50 /1 Pekka Koivisto 5.46

M50 /2 Matti Jalonen 5.28

M50 /3 Tapani Leppälä 5.27

N55 /1 Terhi Kokkonen 4.30

N55 /2 Anja Aaltonen 4.10

M55 /1 Pertti Ahomäki 5.84

M55 /2 Toivo Hietanen 5.34

M55 /3 Heikki Heiniö 5.09

M60 /1 Stig Bäcklund 5.60

M60 /2 Martti Jaatinen 4.85

M60 /3 Ilmo Saanto 4.51

N65 /2 Aino Koistinen 2.21

M65 /2 Aulis Suominen 4.55

M65 /3 Antti Kanerva 4.09

N70 /1 Anja Laiho 2.16

M70 /1 Paavo Eriksson 4.73

M70 /2 Viljo Knaappila 4.52

M75 /1 Aatos Sainio 4.05

M75 /2 Erkki Kivistö 3.82

N80 /1 Kaija Jortikka 1.94

M80 /1 Aate Lehtimäki 3.69

M80 /3 Jaakko Liljeroos 2.21

M85 /1 Ilmari Koppinen 2.68

3-loikka N35 /1 Kirsi Seppä 9.52

N40 /3 Pirjo Hintsanen 8.26

M40 /1 Reijo Erkkilä 12.04

M40 /2 Arto Rautio 11.84

M40 /3 Kari Pohjola 11.47

N45 /2 Tuula Siekkinen 8.52

N45 /3 Tarja Kummelus 7.64

M45 /1 Tapio Alasalmi 12.35

M45 /3 Olavi Roivainen 11.05

N50 /1 Marja Metsänkylä 8.46

N50 /2 Terttu Tuunanen 8.42

N50 /3 Eliisa Reijonen 8.30

M50 /1 Pekka Koivisto 11.62

M50 /2 Matti Jalonen 11.37

M50 /3 Hannu Tikkanen 10.96

N55 /1 Anja Aaltonen 8.99

N55 /2 Terhi Kokkonen 8.44

M55 /1 Pertti Ahomäki 11.53

M55 /2 Eero Väyrynen 11.18

N60 /2 Kirsti Viitanen 7.21

M60 /1 Stig Bäcklund 11.91

M60 /3 Heimo Klaukka 9.70

M65 /1 Paavo Kinnunen 9.81

M65 /2 Pekka Kärnä 9.61

M70 /1 Paavo Eriksson 9.97

M70 /2 Viljo Knaappila 9.33

M75 /1 Aatos Sainio 8.82

M75 /2 Tauno Kylätie 6.91

N80 /1 Kaija Jortikka 4.57

M80 /1 Jorma Lehmuskoski 7.89

M80 /2 Aate Lehtimäki 7.24

M85 /1 Ilmari Koppinen 6.11

M85 /2 Ensio Hämäläinen 4.54

korkeus N35 /1 Kirsti Siekkinen 1.44

M35 /1 Seppo Veijola 1.70

N40 /2 Pirkko Åkerman 1.35

M40 /1 Juhani Paikamainen 1.79

M40 /2 Lauri Lindberg 1.76

M40 /3 Kari Pohjola 1.70

N45 /2 Laine Pöllänen 1.35

N45 /3 Hannele Uusitalo 1.26

M45 /1 Tapio Alasalmi 1.74

M45 /2 Esa Greijus 1.71

M45 /3 Olavi Roivainen 1.68

N50 /2 Terttu Tuunanen 1.14

M50 /1 Matti Nieminen 1.68

M50 /2 Tapani Leppälä 1.50

M50 /3 Rauno Möttönen 1.50

N55 /2 Helinä Pihlaja 1.26

N55 /2 Marja Maksimainen 0.93

M55 /1 Reijo Sundell 1.59

M55 /2 Matti Kumpulainen 1.53

M55 /3 Olli Karnattu 1.44

N60 /1 Kirsti Viitanen 1.17

N60 /3 Marjatta Karjalainen 0.87

M60 /1 Antti Hautamäki 1.58

M60 /3 Veikko Tarkkio 1.40

M65 /2 Paavo Kinnunen 1.41

M70 /1 Paavo Eriksson 1.45

M70 /2 Jaakko Yli-Huita 1.29

M70 /3 Erkki Yli-Malmi 1.20

M75 /3 Karri Wichmann 1.26

M80 /1 Jaakko Liljeroos 1.14

M80 /2 Helmer Heinonen 1.14

M85 /1 Ilmari Koppinen 1.02

seiväs M35 /1 Petri Laitinen 4.20

M35 /2 Kari Kulmala 2.50

N40 /1 Sari Ailus 3.04

N40 /2 Leena Halonen 2.55

M40 /1 Timo Pulkkinen 3.60

M40 /2 Reijo Erkkilä 3.30

M40 /3 Esa Haapaniemi 3.00

N45 /1 Heli Halonen 2.50

M45 /1 Pekka Sutinen 3.80

M45 /2 Olavi Roivainen 3.40

N50 /2 Marketta Västi 2.25

M50 /1 Seppo Taivassalo 3.70

M50 /2 Lauri Vuohelainen 3.30

M50 /3 Tapani Leppälä 3.30

N55 /1 Mirja Mäntylä 2.00

N55 /2 Terhi Kokkonen 2.00

M55 /1 Eero Väyrynen 3.60

M55 /2 Veikko Mäkelä 3.40

M55 /3 Juhani Salminen 3.30

N60 /1 Pirkko Pitkänen 2.55

N60 /3 Inkeri Fält 2.20

M60 /1 Pentti Mustajoki 3.10

M60 /2 Lauri Visti 3.00

M60 /3 Kyösti Poutiainen 2.90

M65 /1 Pentti Alajuuma 3.00

M65 /3 Jaakko Hoppu 2.80

M70 /1 Ilpo Sopanen 3.10

M70 /2 Jaakko Yli-Suomu 2.50

M70 /3 Sakari Tarkkonen 2.50

M75 /1 Pentti Saavalainen 2.20

M75 /2 Eero Salonen 1.90

M75 /3 Matti Tyry 1.80

M80 /1 Lasse Taiminen 1.70

M80 /2 Jaakko Liljeroos 1.60

kuula M35 /1 Martti Vanhanen 15,78

M35 /2 Mika Sirkka 14,27

N40 /1 Jaana Kivistö 10,50

M40 /1 Raimo Hekkala 15,05

M40 /2 Kari Väisänen 12,86

N45 /1 Riitta Puikkonen 10,93

N45 /2 Siv Karlström 9,80

N45 /3 Laine Pöllänen 9,50

M45 /1 Veini Holopainen 12,78

M45 /2 Markku Sointu 12,68

N50 /2 Anne Lehto 8,61

M50 /1 Antti Lehti 13,99

N55 /2 Helena Takamäki 9,76

N55 /3 Mirja Mäntylä 8,04

M55 /2 Erkki Porri 12,60

M55 /3 Juha Kalliola 12,53

N60 /1 Inkeri Fält 9,78

N60 /2 Anita Vihersalo 9,60

N60 /3 Hellevi Riihiluoma 9,56

M60 /1 Paavo Fridfelt 14,27

M60 /3 Usko Jokinen 13,81

N65 /1 Sikka Kauppinen 10,16

N65 /2 Kerttu Kangasmäki 9,56

M65 /1 Reino Laine 12,58

N70 /2 Leeni Tulonen 5,99

M70 /1 Leo Saarinen 13,62

M70 /2 Ilpo Sopanen 13,27

N75 /2 Martta Nyström 6,94

N75 /3 Anja Laiho 5,93

M75 /1 Tauno Kivi 13,04

M75 /3 Karri Wichmann 10,46

N80 /1 Kaija Jortikka 5,97

N80 /2 Linnea Lehtonen 4,66

N80 /3 Annikki Tulonen 4,54

M80 /1 Erik Eriksson 12,02

M80 72 Lasse Friman 9,99

M80 /3 Helmer Heinonen 9,71

M85 /2 Ilmari Saunamäki 8,24

M85 /3 Helge Lönnroth 8,02

M90 /2 Tatu Pohja 4.41

keihäs M35 /1 Kari Kulmala 44,46

N40 /1 Mervi Tolonen 37,56

N40 /2 Leena Halonen 28,12

M40 /1 Seppo Takkunen 63,24

M40 /2 Timo Suomalainen 61,72

M40 /3 Jukka Selin 51,53

N45 /1 Laine Pöllänen 38,54

N45 /2 Riitta Puikkonen 33,22

N45 /3 Liisa Häyrinen 25,20

M45 /1 Veini Holopainen 46,62

M45 /2 Markku Rautasalo 45,79

M45 /3 Arto Kemppainen 41,80

M50 /2 Timo Vauhkonen 46,85

N55 /1 Helena Takamäki 30,88

M55 /1 Kauko Tuisku 57,01

M55 /2 Veikko Hirvonen 52,97

M55 /3 Erkki Porri 48,55

N60 /1 Inkeri Fält 31,14

N60 /3 Kirsti Viitanen 22,40

M60 /1 Esko Kuutti 46,20

M60 /3 Taisto Turkki 41,39

N65 /1 Kerttu Kangasmäki 26,85

M65 /1 Mauri Piironen 41,54

M65 /2 Aulis Tamminen 38,82

M70 /1 Aki Itkonen 40,36

M70 /2 Paavo Eriksson 40,02

M70 /3 Niilo Hämäläinen 39,12

N75 /1 Martta Nyström 14,94

N75 /2 Tyyne Vuorinen 13,12

M75 /1 Martti Kamila 39,26

M75 /2 Veikko Javanainen 37,22

M75 /3 Karri Wichmann 35,94

N80 /1 Kaija Jortikka 14,40

N80 /2 Linnea Lehtonen 9,82

M80 /1 Erik Eriksson 32,54

M80 /2 Aate Lehtimäki 25,14

M80 /3 Pentti Koski 23,54

M85 /1 Helge Lönnroth 25,66

M85 /3 Ilmari Saunamäki 21,70

M90 /2 Tatu Pohja 15,36

kiekko M35 /1 Mika Sirkka 39,22

M35 /1 Ari Toivo 36,69

N40 /1 Jaana Kivistö 40,53

N40 /2 Susanne Måsabacka 31,13

N40 /3 Pirjo Hintsanen 24,81

M40 /1 Pertti Valta 48,02

N45 /1 Riitta Puikkonen 36,85

N45 /2 Siv Karlström 27,30

N45 /3 Liisa Häyrinen 20,47

M45 /1 Juha Hietala 45,57

M45 /2 Veini Holopainen 40,73

M45 /3 Harri Hermo 34,93

N50 /1 Siv Lövgren 26,19

N50 /2 Anne Lehto 25,30

M50 /1 Kullervo Lång 44,94

M50 /3 Heikki Myllykangas 42,12

N55 /3 Helena Takamäki 25,13

M55 /1 Erkki Kyntäjä 44,34

N60 /2 Hellevi Riihiluoma 24,31

N60 /3 Kirsti Viitanen 23,06

M60 /1 Jaakko Leskinen 52,16

N65 /1 Sirkka Kauppinen 32,94

N65 /3 Kerttu Kangasmäki 18,93

M65 /1 Veikko Ryyti 47,19

M65 /2 Aarre Kajanne 44,74

N70 /1 Leeni Tulonen 13,14

M70 /1 Paavo Eriksson 40,21

M70 /2 Simo Helminen 36,56

M70 /3 Aki Itkonen 36,53

N75 /1 Martta Nyström 16,24

M75 /1 Tauno Kivi 38,81

M75 /2 Martti Kamila 37,32

M75 /3 Karri Wichmann 30,96

N80 /1 Kaija Jortikka 15,27

N80 /2 Annikki Tulonen 13,24

M80 /1 Kauko Jouppila 32,78

M80 /2 Helmer Heinonen 24,69

M80 /3 Valto Mäkelä 22,83

M85 /2 Ensio Hämäläinen 21,42

M85 /3 Helge Lönnroth 20,58

moukari N35 /1 Kirsi Seppä 32,04

N35 /2 Rea Kivikko 29,71

M35 /1 Harri Kivikko 40,08

N40 /1 Susanne Måsabacka 28,20

M40 /1 Matti Ihalainen 43,94

N45 /1 Riitta Puikkonen 35,49

N45 /2 Siv Karlström 28,74

N45 /3 Aila Viitasaari 18,23

M45 /2 Erkki Saarinen 31,46

M45 /3 Veini Holopainen 28,34

N50 /1 Siv Lövgren 36,36

N50 /2 Anne Lehto 34,14

M50 /2 Markku Airikka 28,00

M50 /3 Antti Lepistö 26,32

N55 /3 Marjatta Ylinen-Kärkkäinen 26,31

M55 /1 Antti Örn 49,51

N60 /1 Terttu Bylina 32,37

N60 /2 Inkeri Fält 31,20

N60 /3 Hellevi Riihíluoma 29,72

N65 /1 Kerttu Kangasmäki 25,04

N65 /2 Rauha Lehtohalme 24,32

N65 /3 Sirkka Kauppinen 22,96

M65 /2 Osmo Rytkönen 41,27

M65 /3 Raimo Leino 41,19

N70 /1 Eila Kyröläinen 19,74

M70 /1 Seppo Salanto 47,49

M70 /2 Paavo Eriksson 41,58

M70 /3 Aki Itkonen 37,93

N75 /1 Tyyne Vuorinen 22,54

N75 /2 Martta Nyström 16,37

M75 /1 Paavo koivu 28,48

M75 /2 Erkki Willman 25,98

N80 /1 Kaija Jortikka 18,48

M80 /1 Eino Anttila 29,28

M80 /2 Erik Eriksson 26,48

M80 /3 Valto Mäkelä 25,33

M85 /2 Helge Lönnroth 23,04

M85 /3 Ensio Hämäläinen 22,71

M90 /2 Tatu Pohja 14,40

paino N35 /1 Rea Kivikko 9,78

M35 /1 Harri Kivikko 12,20

M35 /2 Pauli Havukainen 11,28

N40 /1 Jaana Kivistö 10,25

N40 /1 Susanne Måsabacka 9,21

N40 /3 Maija-Liisa Keisala 8,95

M40 /1 Ralf Högnäs 13,29

M40 /2 Pekka Sinisaari 12,55

M40 /3 Jorma Niskanen 11,72

N45 /1 Riitta Puikkonen 12,12

N45 /2 Siv Karlström 9,90

N45 /3 Aila Viitasaari 6,90

M45 /1 Heikki Hermo 11,78

M45 /2 Veini Holopainen 11,66

M45 /3 Erkki Saarinen 10,40

N50 /1 Siv Lövgren 11,73

N50 /2 Anne Lehto 11,38

M50 /2 Teijo Pynnönen 14,28

M50 /3 Markku Airikka 10,61

N55 /3 Helinä Pihlaja 8,96

M55 /1 Antti Örn 16,52

N60 /1 Terttu Bylina 12,43

N60 /2 Inkeri Fält 12,40

M60 /3 Olavi Koivukangas 16,35

N65 /1 Kerttu Kangasmäki 10,41

N65 /2 Rauha Lehtohalme 8,96

M65 /1 Raimo Leino 15,41

M65 /2 Pentti Eerola 15,13

M65 /3 Väinö Isosaari 14,65

N70 /2 Irja Sokero 6,89

M70 /1 Seppo Salanto 18,88

N75 /1 Tyyne Vuorinen 8,72

N75 /2 Martta Nyström 7,08

M75 /1 Paavo Koivu 11,61

M75 /2 Erkki Willman 11,11

M75 /3 Lars Lindberg 10,22

N80 /1 Kaija Jortikka 8,41

M80 /1 Erik Eriksson 14,53

M80 /2 Jaakko Liljeroos 12,42

M80 /3 Valto Mäkelä 11,90

M85 /2 Helge Lönnroth 10,66

M85 /3 Ensio Hämäläinen 10,44

M90 /2 Tatu Pohja 5,95

1000 m vi N35 /1 Rauni Räisänen, Minna Salonen,

Anneli Mörö-Leinonen, Katrin Kreen 2.35,28

M35 /1 Arto Lehtimäki, Vesa Sjöstedt,

Tuomo Junkkari, Tero Junkkari 2.06,93

M40 /1 Martti Salonen, Jukka Mononen,

Jari Kärkkäinen, Mauno Leskelä 2.08,05

M45 /2 Jari Enberg, Hannu Timonen-Nissi,

Kari Lindberg, Viljo Kirjavainen 2.16,77

M50 /1 Tapani Leppälä, Seppo Sovio,

Reijo Vauhkonen, Daniel Sowah 2.24,82

N50 /1 Eliisa Reijonen, Marja Metsänkylä,

Terttu Tuunanen, Tuula Torni 2.54,62

M55 /1 Heikki Lipsanen, Kalevi Partti,

Eero A. Penttilä, Lauri Intovuori 2.41,57

N60 /2 Pirjo Karetie, Pirkko Pitkänen,

Terttu Bylina, Inkeri Janhunen 3.04,30

N60 /3 Kirsti Viitanen, Hellevi Sorri,

Sirkka Liimatainen, Ritva Tuliniemi 4.02,70

M60 /1 Juhani Ollilainen, Jorma Manninen,

Sakari Hallia, Seppo Tervola 2.29,10

N65 /2 Lea Vilpas, Aino Koistinen,

Kirsti Viitanen, Hanna Laurila 3.47,40

M65 /1 Mikko Saarinen, Heikki Tuomi,

Urpo Mikkonen, Paavo Kinnunen 2.30,82

M70 /1 Terho Välimäki, Jaakko Nieminen,

Markus Virrankoski, Unto Mattsson 2.47,64

M75 /1 Arvo Heininen, Eino Tuomisto,

Pentti Saavalainen, Yrjö Torikka 3.02,22

M80 /1 Matti Sokero, Jaakko Liljeroos,

Pentti Saukkosaari, Jussi Karjalainen 4.09,64

## Brumundal – Norja 30.7. – 3.7.2005

100 m N35 /1 Katrin Kreen 13,29

M40 /3 Kari Pohjola 14,31

N45 /3 Tarja Kummelus 14,67

M55 /3 Seppo Taivassalo 14,32

N60 /1 Pirkko Pitkänen 16,04

N65 /1 Irma Niemi-Pynttäri 17,00

N65 /2 Marjatta Taipale 17,31

M65 /1 Aimo Mikkola 13,35

M65 /2 Mikko Saarinen 13,89

M65 /3 Sakari Hallia 13,94

N70 /1 Helvi Sorri 22,35

N80 /1 Anna-Liisa Lehtovuori 24,59

200 m N35 /1 Katrin Kreen 26,97

M50 /2 Matti Jalonen 26,94

M55 /2 Daniel Sowah 27,40

N60 /1 Sirkka-Liisa Ruuskanen 33,46

N60 /2 Pirkko Pitkänen 33,51

N65 /1 Marjatta Taipale 37,10

M65 /21 Aimo Mikkola 27,36

M65 /2 Sakari Hallia 27,55

N70 /1 Helvi Sorri 58,10

400 m N35 /1 Katrin Kreen 1.00,21

M50 /2 Antti Aaltonen 1.01,44

N60 /3 Sirkka-Liisa Ruuskanen 1.17,41

M65 /2 Sakari Hallia 1.04,68

M65 /3 Aimo Mikkola 1.04,96

N70 /1 Kirsti Kyllönen 1.39,06

M70 /3 Markus Virrankoski 1.12,00

800 m M50 /2 Antti Aaltonen 2.18,99

M60 /2 Reijo Montonen 2.32,24

N70 /1 Kirsti Kyllönen 4.46,28

M70 /1 Ahti Kangasmäki 2.45,97

M70 /2 Markus Virrankoski 2.50,98

1500 m N50 /3 Päivi Hannula 6.15,21

M50 /2 Klaus Sjöblom 4.55,13

M55 /3 Ahti Finning 4.55,39

M60 /2 Reijo Montonen 5.11,56

M65 /2 Einari Vainikka 5.21,33

N70 /1 Kirsti Kyllönen 7.32,13

M70 /1 Ahti Kangasmäki 5.47,15

5000 m N35 /1 Matleena Pankakoski 18.50,56

M40 /1 Ismo Pudas 16.27,16

M45 /1 Kimmo Lampinen 16.11,21

N60 /2 Seija Piispanen 24.05,56

M60 /1 Reijo Montonen 18.54,25

M65 /2 Einari Vainikka 18.58,49

N70 /1 Kirsti Kyllönen 27.48,36

10000 m M40 /1 Ismo Pudas 34.48,12

M45 /1 Kimmo Lampinen 33.52,44

N50 /1 Leila Inkeri Vähärautio 52.26,56

M50 /2 Klaus Sjöblom 37.07,81

M65 /1 Einari Vainikka 40.50,14

110 m aid M40 /3 Kari Pohjola 24,14

M45 /1 Reijo Häyrinen 17,92

100 m aid M50 /1 Matti Jalonen 19,38

M50 /3 Pentti Sokero 23,49

M60 /2 Jouni Tenhu 20,31

80 m aid N55 /2 Marja Maksimainen 20,90

N60 /1 Sirkka-Liisa Ruuskanen 17,06

M65 /1 Mikko Saarinen 54,00

400 m aid M45 /1 Reijo Häyrinen 65,30

M50 /3 Pentti Sokero 1.32,98

300 m aid N55 /1 Marja Maksimainen 1.37,43

N60 /2 Sirkka-Liisa Ruuskanen 59,61

3000 m est M50 /1 Pentti Sokero 15.34,02

2000 m est N35 /1 Matleena Pankakoski 7.40,84

N50 /1 Vieno Määränen 9.12,95

M60 /1 Reijo Montonen 8.13,52

5 km mj N50 /2 Vieno Määränen 21,02

N60 /3 Seija Piispanen 23,29

10 km mj M60 /1 Reijo Montonen 39,52

M65 /1 Einari Vainikka 39,52

3000 m käv N50 /2 Leila Inkeri Vähärautio 18.37,99

N50 /3 Vieno Määränen 18.38,48

N60 /1 Pirjo Karetie 17.53,69

N65 /1 Sanni Väyrynen 22.39,49

N70 /1 Helvi Sorri 28.31,11

5000 m käv M45 /3 Erkki Hakkarainen 28.17,49

M50 /1 Arto Koivisto 27.40,32

M50 /2 Pentti Sokero 30.43,73

M65 /2 Matti Kettunen 33.20,34

M65 /3 Paavo Sorri 41.06,25

M75 /3 Matti Tamminen 36.02,49

5 km käv N50 /2 Leila Inkeri Vähärautio 33.52

N60 /1 Pirjo Karetie 30.58

N65 /1 Sanni Väyrynen 38.16

N70 /1 Helvi Sorri 50.21

10 km käv M45 /2 Erkki Hakkarainen 1.00.29

M50 /1 Arto Koivisto 1.03.20

M65 /2 Matti Kettunen 1.15.14

M75 /3 Matti Tamminen 1.18.00

pituus N45 /3 Tuula Siekkinen 2.51

M45 /2 Kari Vesterinen 5.63

M45 /3 Reijo Häyrinen 5.56

M50 /1 Matti Jalonen 5.46

N60 /2 Helinä Pihlaja 3.48

N60 /3 Pirjo Karetie 3.39

M60 /2 Ilmo Saanto 4.49

N65 /1 Marjatta Taipale 3.19

M65 /1 Sakari Hallia 4.64

M70 /1 Viljo Knaappila 4.43

M70 /2 Timo Junttila 4.39

N80 /1 Anna-Liisa Lehtovuori 1.08

3-loikka M35 /1 Petri Reuhkala 12.85

M40 /2 Kari Pohjola 9.73

N45 /3 Tuula Siekkinen 8.40

M45 /2 Reijo Häyrinen 10.91

M50 /1 Matti Jalonen 10.77

N60 /1 Pirkko Pitkänen 8.21

M60 /1 Ilmo Saanto 9.71

M65 /2 Mauri Lehtonen 8.30

M70 /1 Timo Junttila 9.40

M70 /3 Viljo Knaappila 9.29

M85 /1 Matti Niemi 5.76

korkeus M40 /1 Esa Haapaniemi 1.71

M40 /2 Kari Pohjola 1.64

M45 /1 kari Vesterinen 1.68

M50 /3 Pentti Sokero 1.36

N55 /2 Marketta Västi 1.22

M55 /1 Reijo Sundell 1.62

N60 /1 Helena Pihlaja 1.22

N60 /2 Pirkko Pitkänen 1.18

M60 /1 Kunto Viiru 1.44

N65 /1 Inkeri Fält 1.10

M65 /2 Mauri Lehtonen 1.35

seiväs M40 /1 Esa Haapaniemi 2.40

N55 /1 Marketta Västi 2.10

M55 /1 Seppo Taivassalo 3.40

M55 /2 Lauri Vuohelainen 3.00

N60 /1 Pirkko Pitkänen 2.40

N65 /1 Inkeri Fält 2.00

M65 /1 Lauri Visti 2.60

M65 /3 Mauri Lehtonen 2.10

M70 /1 Sakari Tarkkonen 2.20

kuula M35 /3 Pauli Havukainen 12,65

N45 /2 Siv Karlström 9,89

N50 /1 Pirkko Pitkänen 9,45

N50 /2 Helinä Pihlaja 8,46

N65 /1 Inkeri Fält 9,02

N65 /2 Kerttu Kangasmäki 8,85

N65 /3 Aili Nikkinen 7,48

M65 /1 Usko Jokinen 13,17

N70 /1 Leeni Tulonen 5,69

M70 /1 Reino Laine 13,85

N80 /1 Anna-Liisa Lehtovuori 4,84

keihäs N45 /2 Liisa Häyrinen 25,80

N45 /3 Siv Karlström 21,61

M60 /2 Antti Kiviniemi 26,15

N65 /1 Inkeri Fält 30,74

N65 /2 Kerttu Kangasmäki 25,53

N65 /1 Jouni Tenhu 40,37

M75 /1 Martti Kamila 38,12

M75 /2 Eino Kovanen 28,46

M80 /1 Veikko Javanainen 33,86

kiekko N45 /1 Susanne Måsabacka 29,89

N45 /3 Siv Karlström 27,89

N65 /2 Inkeri Fält 19,62

N65 /3 Kerttu Kangasmäki 19,54

N70 /1 Leena Tulonen 14,55

M75 /1 Matti Kamila 33,37

M80 /1 Kauko Jouppila 29,87

M80 /2 Veikko Javanainen 28,08

moukari M35 /3 Pauli Havukainen 37,35

N45 /2 Siv Karlström 30,80

N45 /3 Susanne Måsabacka 27,71

N60 /1 Terttu Bylina 30,41

N60 /2 Helinä Pihlaja 22,84

M60 /1 Reima Mäki-Äijälä 48,11

N65 /1 Inkeri Fält 28,80

N65 /2 Irma Niemi-Pynttäri 26,75

N65 /3 Kerttu Kangasmäki 23,58

N80 /1 Anna-Liisa Lehtovuori 20,13

paino M35 /3 Pauli Havukainen 11,08

N45 /2 Siv Karlström 10,21

N45 /3 Susanne Måsabacka 9,59

N55 /3 Marja Maksimainen 7,78

N60 /1 Terttu Bylina 12,65

N60 /3 Helinä Pihlaja 10,72

M60 /1 Reima Mäki-Äijälä 18,58

M60 /3 Olavi Koivukangas 15,82

N65 /1 Irma Niemi-Pynttäri 11,85

N65 /2 Inkeri Fält 11,52

N65 /3 Aili Nikkinen 9,42

M70 /1 Väinö Isosaari 17,72

N80 /1 Anna-Liisa Lehtovuori 7,90

heitto 5-o M35 /3 Pauli Havukainen 2548

N45 /2 Siv Karlström 2493

N45 /3 Susanne Måsabacka 2951

N55 /3 Marketta Västi 2649

M60 /1 Reima Mäki-Äijälä 4158

N65 /1 Kerttu Kangasmäki 3752

N80 /1 Anna-Liisa Lehtovuori 3666

M80 /1 Veikko Javanainen 4104

## Århus –Tanska 29.6 – 1.7.2007

100 m M35 /1 Santeri Mikkonen 11,96

N40 /1 Katrin Kreen 13,20

N40 /2 Arja Ruotsalainen 13,28

M40 /2 Rauno Taipale 12,71

N50 /3 Tuula Siekkinen 15,59

M50 /2 Hannu Timonen-Nissi 12,87

N55 /2 Eliisa Reijonen 16,41

N60 /3 Lea Kuunila 18,38

M65 /1 Juhani Ollilainen 13,31

M65 /2 Aimo Mikola 13,58

N70 /1 Eila Mikola 20,90

M70 /1 Urpo Mikkonen 13,88

M70 /3 Mikko Saarinen 14,58

M75 /1 Jaakko Nieminen 15,04

M80 /1 Pentti Saavalainen 17,43

M85 /2 Viljo Tuovinen 18,58

M85 /3 Aate Lehtimäki 19,44

200m M35 /1 Santeri Mikkonen 24,39

N40 /1 Katrin Kreen 26,76

M40 /2 Rauno Taipale 25,87

M50 /2 Hannu Timonen-Nissi 26,83

M50 /3 Matti Jalonen 27,19

N55 /2 Eliisa Reijonen 34,12

M65 /1 Juhani Ollilainen 27,78

M65 /2 Aimo Mikkola 28,42

M70 /1 Urpo Mikkonen 29,29

M75 /1 Jaakko Nieminen 31,75

M75 /3 Markus Virrankoski 34,97

M80 /1 Eero Salonen 37,91

M85 /1 Viljo Tuovinen 42,44

400 m M35 /2 Jukka Jännetyinen 54,28

M35 /3 Santeri Nikkonen 55,83

N40 /1 Katrin Kreen 59,12

M50 /3 Reijo Häyrinen 59,18

N55 /2 Eliisa Reijonen 1.14,57

M65 /2 Aimo Mikkola 65,57

N70 /3 Eila Mikola 1.54,74

M70 /1 Urpo Mikkonen 1.10,12

M75 /1 Markus Virrankoski 1.18,44

M80 /1 Eero Salonen 1.27,29

M85 /1 Viljo Tuovinen 1.37,36

800 m M35 /1 Jukka Jännetyinen 2.01,96

N55 /2 Eliisa Reijonen 2.53,48

N65 /2 Pirjo Karetie 3.25,02

M65 /2 Kauko Höysniemi 2.43,24

M75 /1 Markus Virrankoski 3.09,24

1500 m M55 /2 Eliisa Reijonen 5.46,64

M65 /2 Jaakko Heikkinen 5.20,01

M65 /3 Kauko Höysniemi 5.34,17

5000 m M50 /1 Jukka Kauppila 16.06,94

M65 /1 Jaakko Heikkinen 19.46,97

10000 m M50 /1 Jukka Kauppila 33.50,72

M55 /1 Seppo Paasonen 41.15,34

110 m aj M45 /3 Juhani Ryynänen 10,94

100 m aj M50 /1 Reijo Häyrinen 15,60

M50 /2 Arto Miikkulainen 16,11

M50 /3 Matti Jalonen 19,13

M55 /2 Pentti Sokero 24,52

M60 /1 Matti Kumpulainen 19,26

M70 /2 Veikko Tolvanen 14,27

80 m aj N40 /1 Minna Pessa 14,17

M80 /1 Pentti Saavalainen 19,30

M80 /3 Eero Salonen 20,85

M85 /1 Ilmari Koppinen 24,39

400 m aj M35 /2 Seppo Appelqvist 65,30

M45 /3 Juhani Ryynänen 1.11,38

M50 /1 Reijo Häyrinen 65,13

M55 /1 Antti Aaltonen 1.15,67

M55 /2 Pentti Sokero 1.32,69

300 m aj M70 /3 Mikko Saarinen 64,84

M75 /1 Jaakko Nieminen 60,82

M80 /1 Pentti Saavalainen 1.12,37

M85 /1 Ilmari Koppinen 2.08,54

3000 m kä N45 /1 Marja Katajisto 17.50,93

N50 /1 Leila Vähärautio 19.32,55

M55 /1 Pentti Sokero 15.56,56

N65 /1 Pirjo Karetie 17.57,88

N70 /1 Sanni Väyrynen 22.04,44

N70 /2 Helvi Sorri 29.06,07

2000 m est N50 /1 Leila Vähärautio 10.38,62

M65 /1 Jaakko Heikkinen 8.00,66

5000 m kä M40 /1 Tapani Niilonen 25.58,71

M50 /1 Erkki Hakkarainen 27.18,78

M50 /2 Arto Koivisto 27.21,10

M55 /1 Seppo-Juhani Savolainen 32.01,31

M60 /1 Heikki Lahtinen 26.30,14

M65 /2 Matti Kettunen 34.57,27

M75 /1 Toivo Tuomela 32.03,39

M75 /3 Matti Tamminen 35.54,92

10 km käv M40 /1 Tapani Niilonen 55.30

N45 /1 Marja Katajisto 1.04.17

N50 /1 Leila Vähärautio 1.10.40

M50 /1 Arto Koivisto 56.18

M50 /2 Erkki Hakkarainen 57.20

M55 /1 Seppo-Juhani Savolainen 1.08.50

M60 /1 Heikki Lahtinen 54.32

N65 /1 Pirjo Karetie 1.01,06

M65 /2 Matti Kettunen 1.14.47

N70 /1 Sanni Väyrynen 1.15.48

N70 /2 Helvi Sorri 1.40,51

M75 /1 Toivo Tuomela 1.06.44

M75 /3 Matti Tamminen 1.14.14

pituus N40 /1 Arja Ruotsalainen 5.09

N40 /2 Minna Pessa 4.53

N50 /2 Tuula Siekkinen 3.97

M50 /1 Reijo Häyrinen 5.46

M50 /2 Arto Miikkulainen 5.42

M55 /2 Tapio Pitkänen 5.13

M55 /3 Pekka Koivisto 4.97

M60 /1 Matti Kumpulainen 4.87

M65 /3 Sakari Hallia 4.38

N70 /1 Eila Mikola 2.63

M70 /1 Antti Kanerva 4.07

M70 /2 Kauno Anttila 4.06

M70 /3 Viljo Knaappila 3.97

N80 /1 Anna-Liisa Lehtovuori 1.91

M80 /1 Eero Salonen 3.26

M85 /1 Aate Lehtimäki 3.15

3-loikka M45 /3 Reijo Erkkilä 10.50

N50 /2 Tuula Siekkinen 8.50

M50 /2 Arto Miikkulainen 11,57

M50 /3 Matti Jalonen 11,20

M55 /2 Pekka Koivisto 10.89

M55 /3 Tapio Pitkänen 10.31

M65 /2 Mauri Lehtonen 6.36

N70 /1 Eila Mikola 6.35

M70 /2 Ermo Kalevo 8.70

M70 /3 Viljo Knaappila 6.34

M80 /2 Eero Salonen 6.96

M85 /1 Aate Lehtimäki 6.71

M85 /2 Ilmari Koppinen 4.97

korkeus N40 /2 Arja Ruotsalainen 1.50

N40 /3 Minna Pessa 1.44

M50 /2 Olavi Roivainen 1.55

M55 /2 Pentti Sokero 1.35

M60 /2 Matti Kumpulainen 1.50

M65 /1 Antti Hautamäki 1.50

M75 /1 Sakari Tarkkonen 0.95

N80 /1 Anna-Liisa Lehtovuori 0.85

M85 /2 Ilmari Koppinen 0.94

seiväs M45 /3 Reijo Erkkilä 3.00

M50 /1 Olavi Roivainen 3.10

M55 /1 Seppo Taivassalo 3.10

M55 /2 Esko Ahonen 2.60

M60 /1 Esko Olkkonen 2.50

M65 /3 Jaakko Hoppu 2.20

M75 /1 Sakari Tarkkonen 2.00

M80 /2 Pentti Saavalainen 1.90

M80 /3 Eero Salonen 1.70

kuula M35 /1 Janne Ranta 12,45

N40 /1 Jaana Kivistö 11,53

N40 /3 Sari Jääskeläinen 10,04

M40 /1 Pauli Havukainen 13,40

N50 /2 Siv Karlström 10,78

M50 /1 Olavi Roivainen 11,57

M65 /2 Usko Jokinen 12,73

N70 /1 Kerttu Kangasmäki 8,15

M75 /2 Esa Vuorinen 9,68

M80 /1 Armas Rantala 11,27

M80 /2 Veikko Javanainen 10,95

M85 /1 Valto Mäkelä 9,58

M85 /2 Aate Lehtimäki 8,31

keihäs N40 /1 Sari Jääskeläinen 34,12

N45 /3 Anja Lammela 23,15

N50 /2 Liisa Häyrinen 25,75

N50 /3 Siv Karlström 20,91

M50 /3 Olavi Roivainen 40,73

M55 /2 Hannu Kemppinen 46,11

N60 /1 Helmi Hoppu 19,25

N60 /2 Lea Kuunila 18,66

M60 /3 Ismo Rastas 40,46

M65 /2 Jouni Tenhu 40,66

N70 /1 Kerttu Kangasmäki 19,58

M70 /1 Harry Urpinen 40,52

M70 /2 Kauno Anttila 38,62

M75 /1 Eino Kovanen 27,79

M80 /1 Veikko Javanainen 33,33

M80 /2 Armas Rantala 31,12

M80 /3 Lars Lindberg 23,21

M85 /1 Aate Lehtimäki 23,68

kiekko N40 /1 Jaana Kivistö 42,52

M40 /1 Pauli Havukainen 34,54

N45 /2 Susanne Måsabacka 29,45

N50 /2 Siv Karlström 26,59

M55 /3 Dick Karlsson 38,31

M60 /2 Matti Kumpulainen 47,60

N70 /1 Kerttu Kangasmäki 16,47

N80 /1 Anna-Liisa Lehtovuori 11,84

M80 /2 Armas Rantala 27,72

M80 /3 Veikko Javanainen 24,94

moukari M40 /3 Pauli Havukainen 41,69

N45 /2 Susanne Måsabacka 24,31

N50 /3 Siv Karlström 35,32

N60 /3 Helmi Hoppu 24,59

M65 /1 Esko Palviainen 42,78

N70 /1 Kerttu Kangasmäki 21,66

M70 /1 Erkki Tapaninen 39,93

N80 /1 Anna-Liisa Lehtovuori 14,39

M80 /2 Armas Rantala 29,83

M85 /1 Valto Mäkelä 27,96

paino N45 /2 Susanne Måsabacka 9,39

N50 /2 Siv Karlström 11,76

N60 /3 Helmi Hoppu 10,42

M65 /1 Esko Palviainen 16,36

N70 /1 Kerttu Kangasmäki 8,99

N80 /1 Anna-Liisa Lehtovuori 6,59

M80 /1 Armas Rantala 14,15

M85 /1 Valto Mäkelä 11,86

1000 m vi N40 /1 Tuula Siekkinen, Minna Pessa,

Arja Ruotsalainen, Katrin Kreen 2.32,27

M40 /3 Arto Miikkulainen, Jouko Hassi,

Rauno Taipale, Juhani Ryynänen 2.21,71

M50 /1 Pekka Kallioniemi, Matti Jalonen,

Hannu Timonen-Nissi, Reijo Häyrinen 2.19,12

M50 /3 Tapio Pitkänen, Pekka Koivisto,

Esko Ahonen, Jukka Kauppila 2.27,70

M60 /2 Jorma Nieminen, Sakari Halla,

Aimo Mikkola, Juhani Ollilainen 2.44,22

M70 /1 Mikko Saarinen, Kauno Anttila,

Jaakko nieminen, Urpo Mikkonen 2.53,54

M70 /2 Ermo Kalevo, Viljo Knaappila,

Antti Kanerva, Markus Virrankoski 3.10,08

M80 /1 Aate Lehtimäki, Eero Salonen,

Pentti Saavalainen, Viljo Tuovinen 3.55,56

## Huddinge – Ruotsi 26.- 28.6.2009

100 m N35 /1 Pinja Suonpää 13,91

N40 /2 Minna Pessa 14,36

M40 /1 Mikko Koli 11,94

M45 /3 Mauno Leskelä 12,33

M50 /3 Raimo Koskela 12,37

N55 /1 Eliisa Reijonen 16,20

M55 /2 Matti Jalonen 13,26

M60 /1 Pertti Ahomäki 13,05

M60 /2 Markku Penttilä 13,28

N70 /2 Sanni Väyrynen 2,86

M70 /1 Aimo Mikkola 13,63

M70 /3 Mikko Saarinen 14,60

N75 /2 Helvi Sorri 27,12

M75 /3 Pauli Vehkjärvi 15,45

N80 /1 Senni Sopanen 28,31

M90 /2 Ilmari Koppinen 23,36

200 m N35 /2 Pinja Suonpää 29,18

N40 /1 Minna Pessa 29,36

M40 /1 Mikko Koli 24,51

M55 /2 Matti Jalonen 27,29

M60 /3 Pekka Koivisto 33,67

N65 /1 Sirkka-Liisa Ruuskanen 35,70

N70 /2 Sanni Väyrynen 50,08

M70 /1 Aimo Mikkola 28,16

M75 /1 Pauli Vehkjärvi 32,10

M75 /2 Markus Virrankoski 36,26

M80 /1 Unto Mattson 33,66

400 m N35 /1 Pinja Suonpää 66,99

N55 /3 Eliisa Reijonen 1.16,39

M55 /3 Antti Aaltonen 63,19

N65 /1 Sirkka-Liisa Ruuskanen 1.20,24

M65 /3 Pekka Vähäsarja 66,54

M70 /1 Aimo Mikola 69,06

M70 /2 Harri Friman 1.11,06

M75 /1 Ahti Kangasmäki 1.19,13

M75 /2 Markus Virrankoski 1.23,82

M80 /1 Unto Mattson 1.16,65

800 m N45 /2 Pirjo Arminen 3.08,56

M60 /2 Ahti Finning 2.33,34

M65 /2 Pekka Vähäsarja 2.34,38

M65 /3 Markku Juopperi 2.34,94

M70 /2 Harri Friman 2.48,94

M75 /1 Ahti Kangasmäki 3.05,35

1500 m N45 /2 Pirjo Arminen 6.12,31

N45 /3 Tuula Yrjölä 6.49,09

M50 /2 Jukka Kauppila 4.27,46

N55 /2 Eliisa Reijonen 5.39,44

M60 /2 Ahti Finning 5.14,68

M70 /2 Harri Friman 5.53,04

5000 m M45 /3 Ari Paukku 17.23,66

N50 /2 Anette Häggdahl 21.03,11

M50 /2 Jukka Kauppila 16.30,00

M65 /1 Einari Vainikka 20.46,81

M70 /1 Viljo Vesterinen 23.14,98

10000 m M35 /1 Timo Leppäkorpi 35.52,26

M45 /1 Ari Paukku 37.29,01

M50 /1 Jukka Kauppila 36.51,98

M60 /2 Seppo Paasonen 50.01,73

M65 /1 Einari Vainikka 43.56,60

M70 /1 Viljo Vesterinen 49.18,72

100 m aj M50 /1 Timo Rajamäki 15,54

M50 /3 Juhani Ryynänen 19,72

M55 /1 Arto Miikkulainen 16,40

M55 /2 Matti Jalonen 28,57

M55 /3 Pentti Sokero 29,70

80 m aj N40 /1 Minna Pessa 14,67

N60 /2 Marja Maksimainen 21,29

M75 /1 Pauli Vehkjärvi 16,10

M75 /3 Åke Lund 18,77

400 m aj M35 /1 Markku Jokinen 62,75

N40 /1 Minna Pessa 1.18,57

M50 /3 Juhani Ryynänen 68,86

M55 /1 Antti Aaltonen 1.12,77

M55 /3 Pentti Sokero 1.45,99

300 m aj N50 /3 Hannele Uusitalo 60,94

N65 /1 Sirkka-Liisa Ruuskanen 63,02

M75 /2 Viljo Knaappila 64,96

2000 m est N50 /2 Hannele Uusitalo 9.21,82

N55 /1 Eliisa Reijonen 9.06,13

M65 /1 Einari Vainikka 8.34,51

5000 m kä N55 /2 Leila Vähärautio 32.55,87

M55 /1 Arto Koivisto 26.52,07

N60 /1 Anneli Vihinen 33.10

N65 /1 Pirjo Karetie 32.50,60

M70 /3 Matti Kettunen 36.06,01

M80 /1 Matti Tamminen 37.52,95

10000 m kä N55 /1 Leila Vähärautio 1.11.59

M55 /1 Arto Koivisto 57.49

M55 /3 Pentti Sokero 1.06.51

N60 /1 Anneli Vihinen 1.12.00

N65 /1 Pirjo Karetie 1.10.44

N70 /1 Sanni Väyrynen 1.25.57

M70 /3 Matti Kettunen 1.16.33

M80 /1 Matti Tamminen 1.25,57

pituus M35 /1 Mika Ahomäki 6.23

N40 /1 Jaana Eklund 4.62

N50 /2 Tuula Siekkinen 3.95

M50 /2 Kari Vesterinen 5.02

M55 /2 Matti Jalonen 5.08

M60 /1 Tapio Pitkänen 5.13

M60 /3 Matti Kumpulainen 4.52

M65 /3 Jorma Pirinen 4.31

M75 /2 Viljo Knaappila 3.85

N80 /1 Senni Sopanen 1.84

N80 /2 Anna-Lisa Lehtovuori 1.73

M90 /1 Ilmari Koppinen 2.35

3-loikka N40 /2 Jaana Eklund 9.23

M45 /2 Kari Pohjola 11.26

N50 /1 Tuula Siekkinen 8.50

N50 /3 Tarja Kummelus 7.56

M55 /1 Arto Miikkulainen 11.26

M55 /2 Matti Jalonen 10.50

N60 /2 Marja Maksimainen 5.60

M60 /1 Tapio Pitkänen 10.55

M60 /2 Pekka Koivisto 9.95

M65 /2 Jorma Pirinen 9.11

M65 /3 Heimo Klaukka 9.10

M70 /1 Stig Bäcklund 10.13

M70 /2 Ermo Kalevo 8.89

M70 /3 Olavi Horn 8.68

M75 /2 Viljo Knaappila 8.16

N80 /1 Anna-Liisa Lehtovuori 3.78

M90 /1 Ilmari Koppinen 5.20

korkeus N40 /1 Jaana Eklund 1.46

N40 /2 Minna Pessa 1.46

M45 /3 Juha Paukamainen 1.66

N50 /2 Leena Halonen 1.14

M50 /3 Kari Vesterinen 1.50

M55 /1 Hannu Tähtivuori 1.40

M55 /2 Pentti Sokero 1.20

M60 /2 Reijo Sundell 1.54

M60 /3 Matti Kumpulainen 1.42

M65 /3 Kunto Viiru 1.34

M75 /3 Åke Lund 1.20

N80 71 Anna-Liisa Lehtovuori 0.80

M90 /1 Ilmari Koppinen 0.90

seiväs N50 /1 Leena Halonen 2.20

M55 /3 Seppo Taivassalo 2.90

M60 /1 Esko Olkkonen 3.10

M60 /2 Veikko Mäkelä 2.80

M65 /3 Jorma Pirinen 2.10

M75 /2 Åke Lund 2.00

M75 /3 Sakari Tarkkonen 1.80

kuula N35 /1 Sari Pikkarainen 7,56

N40 /1 Jaana Eklund 9,97

M40 /1 Pauli Havukainen 13.13

N45 /2 Jaana Kivistö 11,20

N50 /2 Siv Karlström 10,71

M60 /3 Sakari Heino 11,74

N65 /1 Helmi Hoppu 8,28

N70 /2 Kerttu Kangasmäki 6,15

N70 /3 Maija Kivelä 5,34

M70 /2 Reino Laine 12,59

M70 /3 Jouni Tenhu 12,49

N80 /1 Senni Sopanen 4,70

M85 /1 Valto Mäkelä 8,88

M90 /1 Pellervo Herranen 7,75

kiekko M40 /2 Pauli Havukainen 35,39

M40 /3 Asko Lammela 32,79

N45 /1 Jaana Kivistö 41,11

N50 /3 Siv Karlström 27,12

M50 /1 Ralf Högnäs 47,79

M60 /2 Matti Kumpulainen 42,49

M60 /3 Kari Leppänen 42,06

N65 /2 Helmi Hoppu 15,79

N70 /2 Kerttu Kangasmäki 14,15

N70 /3 Maija Kivelä 11,74

M70 /1 Jouni Tenhu 38,64

M70 /3 Olavi Horn 37,19

M75 /3 Simo Helminen 35,06

M90 /1 Pellervo Herranen 18,24

keihäs N40 /1 Sari Jääskeläinen 31,24

M45 /1 Timo Suomalainen 60,01

N50 /2 Anja Lammela 24,48

N50 /3 Siv Karlström 22,16

M55 /2 Hannu Kemppainen 41,09

N60 /1 Aivi Ojala 24,81

M60 /1 Kari Leppänen 43,90

M60 /3 Ismo Rastas 38,21

N65 /3 Helmi Hoppu 15,38

M65 /2 Seppo Lehtovuori 40,99

N70 /2 Kerttu Kangasmäki 15,50

N70 /3 Maija Kivelä 12,89

M70 /1 Jouni Tenhu 42,57

M70 /3 Kauno Anttila 34,28

M75 /3 Väinö Isosaari 26,79

N80 /1 Anna-Liisa Lehtovuori 9,95

M80 /2 Lars Lindberg 20,39

moukari M40 /3 Pauli Havukainen 38.12

N50 /2 Siv Karlström 35,72

M50 /2 Ralf Högnäs 50,58

N65 /3 Helmi Hoppu 26,03

M65 /1 Esko Palviainen 45,12

N70 /1 Kerttu Kangasmäki 18,21

N70 /2 Maija Kivelä 17,31

M75 /3 Väinö Isosaari 30,95

N80 /1 Anna-Liisa Lehtovuori 12,61

M80 /3 Lars Lindberg 25,20

M85 /1 Valto Mäkelä 25,61

paino N50 /2 Siv Karlström 12,10

M50 /1 Ralf Högnäs 17,19

N65 /3 Helmi Hoppu 10,06

M65 /1 Esko Palviainen 17,22

N70 /1 Maija Kivelä 8,60

M75 /2 Väinö Isosaari 13,42

N80 /1 Anna-Liisa Lehtovuori 5,69

M80 /3 Lars Lindberg 9,29

M85 /1 Valto Mäkelä 11,00

1000 m v N35 /1 Sari Pikkarainen, Jaana Eklund,

Pinja Suonpää, Minna Pessa 2.45,34

M50 /1 Juhani Ryynänen, Timo Rajamäki,

Raimo Koskela, Hannu Timonen-Nissi 2.19,65

M60 /1 Tapio Pitkänen, Pekka Koivisto,

Kari Leppänen, Ahti Finning 2.46,19

M70 /1 Ermo Kalevo, Mikko Saarinen,

Aimo Mikkola, Unto Mattson 2.58,53

## Lappeenranta – Suomi 1.-3.7.2011

100 m N35 /1 Miia Päivärinta 14,06

N35 /2 Pinja Nyman 14,48

N35 /3 Sari Niinimäki 14,90

M35 /1 Kimmo Mäkeläinen 12,45

M35 /2 Marko Matinlompolo 12,58

N40 /1 Kristiina Jatkola 13,62

N40 /2 Sari Pikkarainen 14,10

N40 /3 Virpi Råman 14,19

M40 /1 Miko Koli 12,00

M40 /2 Mika Ahomäki 12,16

M40 /3 Kaj Sandell 12,45

N45 /1 Kirsti Siekkinen 13,89

N45 /2 Tiina Hakomäki 14,57

N45 /3 Pia Kemppainen-Kajola 16,75

M45 /2 Mauno Leskelä 12,68

N50 /1 Tuija Helander 13,99

N50 /2 Annika Savolainen 15,11

N50 /3 Anne Nurmi 15,14

M50 /3 Asko Kajanoja 12,82

N55 /3 Raija Hilden 16,12

M55 /1 Harri Huotari 12,52

M55 /2 Hannu Timonen-Nissi 13,40

M55 /3 Markku Rautasalo 14,23

N60 /2 Helena Hietakari 16,65

N60 /3 Marja-Liisa Hyötyläinen 17,08

M60 /1 Mauri Lyytikäinen 13,25

M60 /2 Reima Oinaanoja 13,61

M60 /3 Markku Penttilä 13,71

N65 /1 Kirsti Viitanen 16,88

N65 /3 Mirja Mäntylä 17,46

M65 /3 Jouko Ylä-Liedenpohja 14,46

N70 /1 Marjatta Taipale 19,00

N70 /2 Varpu Holmberg 22,34

N70 /3 Sanni Väyrynen 23,59

M70 /1 Juhani Ollilainen 14,09

M70 /2 Urpo Mikkonen 14,63

N75 /2 Aino Koistinen 3,33

N75 /3 Irja Nieminen 27,07

M75 /1 Pentti Miettinen 15,19

M75 /2 Osmo Saarni 15,53

M75 /3 Pauli Vehkjärvi 15,81

N80 /1 Senni Sopanen 27,48

M80 /1 Terho Solja 17,38

M85 /1 Aatos Sainio 17,96

M85 /2 Kurt Byggmäster 18,62

M90 /1 Viljo Tuovinen 26,87

200 m N35 /1 Miia Päivärinta 29,18

N35 /2 Anne Kousa 29,50

N35 /3 Pinja Nyman 29,79

M35 /1 Marko Matinlompolo 25,90

M35 /2 Henry Andberg 26,26

N40 /1 Kristiina Jatkola 28,03

N40 /2 Virpi Råman 28,59

N40 /3 Sari Pikkarainen 28,91

M40 /1 Mikko Koli 23,95

M40 /2 Kaj Sandell 24,45

M40 /3 Mika Ahomäki 24,52

N45 /1 Katrin Kreen 28,09

N45 /2 Kirsti Siekkinen 28,87

N45 /3 Tiina Hakomäki 29,82

M45 /3 Mauno Leskelä 25,32

N50 /1 Anne Nurmi 32,81

N50 /2 Ursula Eerola 36,10

M50 /2 Jukka Mononen 25,87

M50 /3 Timo Rajamäki 26,25

N55 /3 Raija Hilden 32,60

M55 /1 Harri Huotari 25,76

M55 /2 Hannu Timonen-Nissi 26,37

M55 /3 Jarmo Iivonen 28,39

N60 /2 Helena Hietarinta 35,07

N60 /3 Marja-Liisa Hyötyläinen 35,49

M60 /1 Mauri Lyytikäinen 26,56

M60 /2 Esko Huttunen 28,33

M60 /3 Seppo Sovio 28,84

M65 /3 Jouko Ylä-Liedenpohja 29,54

N70 /1 Marjatta Taipale 39,99

N70 /2 Sirkka Liimatainen 45,56

N70 /3 Sanni Väyrynen 51,16

M70 /1 Juhani Ollilainen 29,02

M70 /2 Urpo Mikkonen 30,76

M70 /3 Urpo Puranen 32,35

N75 /2 Aino Koistinen 49,96

N75 /3 Irja Nieminen 1.11,84

M75 /1 Taneli Konttinen 31,34

M75 /2 Pentti Miettinen 32,04

M75 /3 Heikki Tuomi 33,38

M80 /1 Unto Mattsson 36,70

M85 /1 Kurt Byggmäster 40,59

M90 /1 Viljo Tuovinen 45,24

400 m M35 /2 Henry Andberg 58,92

N40 /1 Mari Kyrönlahti 1.10,97

M40 /1 Aki Ruotsalainen 55,29

M40 /2 Tero Junkkari 56,28

M40 /3 Jyri Huppunen 58,08

N45 /1 Katrin Kreen 63,11

N45 /2 Tiina Hakomäki 67,41

N45 /3 Satu Lifländer 1.11,79

M45 /2 Jan Särömaa 56,16

M45 /3 Mauno Leskelä 58,12

N50 /1 Silja Salmijärvi 68,50

N50 /2 Anette Häggdahl 1.13,35

M50 /1 Christer Strömberg 58,35

M50 /2 Harri Ahokas 58,85

M50 /3 Juha Sandell 61,41

N55 /2 Raija Hilden 1.12,80

N55 /3 Anneli Mörö-Leino 1.16,21

M55 /1 Jorma Hietamäki 59,29

M55 /2 Hannu Timonen-Nissi 61,28

M55 /3 Timo Virtanen 63,53

N60 /2 Marja-Liisa Hyötyläinen 1.22,98

N60 /3 Helena Hietarinta 1.27,67

M60 /1 Mauri Lyytikäinen 59,76

M60 /2 Esko Huttunen 63,52

M60 /3 Seppo Tenitz 65,09

N65 /2 Sirkka-Liisa Ruuskanen 1.24,85

N65 /3 Tuulikki Vehnämäki 1.30,51

M65 /3 Jouko Ylä-Liedenpohja 67,14

N70 /1 Sanni Väyrynen 2.04,19

M70 /1 Paavo Kinnunen 69,37

M70 /2 Yrjö Kerttula 1.10,38

M70 /3 Martti Lehtimaa 1.10,45

M75 /1 Taneli Konttinen 1.14,25

M75 /2 Pauli Ahokas 1.14,95

M75 /3 Pentti Miettinen 1.16,10

M80 /1 Unto Mattsson 1.25,60

M85 /1 Yrjö Torikka 1.34,87

M90 /1 Viljo Tuovinen 1.45,00

800 m N35 /2 Mervi Tuunanen 2.59,92

M35 /2 Henry Andberg 2.18,28

M35 /3 Pasi Moisander 2.38,33

N40 /1 Matleena Livson 2.24,41

N40 /2 Katri Lindroos 2.33,77

N40 /3 Tuula Antikainen 2.50,22

M40 /1 Tero Junkkari 2.08,70

N45 /1 Sirpa Riitamäki 2.27,23

N45 /2 Terttu Mäki-Pantti 2.37,40

N45 /3 Satu Lifländer 2.40,98

M45 /1 Mika Savolainen 2.06,65

M45 /2 Jari Kinnunen 2.16,08

M45 /3 Petteri Sahakangas 2.19,26

N50 /1 Silja Salmijärvi 2.37,03

N50 /2 Anette Häggdahl 2.44,74

N50 /3 Tuula Yrjölä 2.54,98

M50 /1 Sergei Simanov 2.13,36

M50 /2 Viljo Kirjavainen 2.18,76

M50 /3 Jouko Kössi 2.25,95

N55 /2 Salme Pihlaja 2.48,00

N55 /3 Raija Hilden 2.52,64

M55 /1 Valde Piiroinen 2.18,08

M55 /3 Markku Laukkanen 2.25,37

N60 /1 Tuula Lahdenperä 2.58,87

N60 /3 Marja-Liisa Hyötyläinen 3.20,38

M60 /2 Jouko Rytkönen 2.25,64

M60 /3 Raimo Vauhkonen 2.39,07

N65 /2 Pirjo Karetie 3.24,50

N65 /3 Tuulikki Vehnämäki 3.31,34

M65 /1 Reijo Montonen 2.31,79

M65 /3 Lauri Intovuori 2.36,86

N70 /1 Inkeri Janhunen 3.06,16

N70 /2 Riitta Rasimus 3.06,93

M70 /1 Heikki Salo 2.44,98

M70 /2 Paavo Kinnunen 2.46,04

N75 /1 Hanna Laurila 5.03,08

M75 /2 Pauli Ahokas 2.52,55

M80 /1 Erkki Rikkonen 3.33,25

M85 /1 Yrjö Torikka 4.11,46

1500 m N35 /3 Mervi Tuunanen 6.02,55

M35 /2 Henry Andberg 4.58,78

N40 /1 Tuula Antikainen 6.01,21

M40 /1 Tero Junkkari 4.29,34

N45 /1 Sirpa riitamäki 4.57,20

N45 /2 Terttu Mäki-Pantti 5.25,82

N45 /3 Katriina Laurila 5.47,63

M45 /1 jukka Kaukola 4.26,55

M45 /2 Mika Savolainen 4.27,13

N50 /1 Silja salmijärvi 5.27,83

N50 /2 Anette Häggdahl 5.40,68

N50 /3 Tuula Yrjölä 5.50,91

M50 /1 Sergei Simanov 4.29,76

M50 /2 Viljo Kirjavainen 4.38,92

M50 /3 Jouko Kössi 5.05,91

N55 /2 Salme Pihlaja 5.50,69

N55 /3 Inkeri Vapaalahti 6.15,21

M55 /1 Valde Piiroinen 4.43,38

M55 /2 Markku Laukkanen 4.57,85

N60 /1 Tuula Lahdenperä 6.05,58

N60 /3 Marja-Liisa Hyötyläinen 6.44,89

M60 /2 Jouko Rytkönen 4.58,33

M60 /3 Raimo Hartonen 5.29,69

N65 /2 Tuulikki Vehnämäki 7.09,33

N65 /3 Terttu Marttila 7.33,27

M65 /2 Reijo Montonen 5.10,63

N70 /1 Riita Rasimus 6.21,27

M70 /1 Heikki Salo 5.46,51

M70 /3 Einari Vainikka 5.49,67

N75 /1 Hanna Laurila 10.17,02

M75 /2 Pauli Ahokas 6.08,06

M80 /1 Erkki Rikkonen 7.15,33

M85 /1 Yrjö Torikka 8.55,71

5000 m N35 /1 Mervi Tuunanen 22.58,34

M35 /1 Petteri Muukkonen 15.41,64

M35 /2 Arto Tielinen 18.46,4

N40 71 Tiina Päätalo 19.39,86

N40 /2 Eerika Lipsanen 21.21,40

M40 /1 Timo Leppäkorpi 17.19,67

M40 /2 Janne Sakkara 17.28,26

N45 /1 Kaisa Lettojärvi 19.53,93

M45 /1 Jari Hakola 17.13,06

M45 /2 Ismo Hellsten 17.18,19

M45 /3 Jari Kinnunen 17.54,63

N50 /1 Silja Salmijärvi 20.20,26

N50 /2 Tuula Yrjölä 21.24,90

M50 /2 Eero Lettojärvi 17.32,69

M50 /3 Ilpo Rönkkö 18.17,68

N55 /1 Mirjam Tynkkynen 20.49,67

N55 /2 Salme Pihlaja 21.32,89

N55 /3 Inkeri Vapalahti 23.08,03

M55 /1 Valde Piiroinen 17,24,29

M55 /2 Matti Tennilä 18.40,21

M55 /3 Jouko Rannanpää 19.08,49

N60 /1 Tuula Lahdenperä 22.03,06

N60 /3 Marja-Lisa Hyötyläinen 25.34,64

M60 /2 Kauko Kuningas 18.24,32

N65 /1 Terttu Marttila 26.47,46

N65 /2 Gun-Britt Kuusimäki 28.05,88

M65 /3 Leino Poussu 20.52,40

N70 /1 Riitta Rasimus 23.14,81

N70 /2 Tuula Tammisto 27.15,61

N70 /3 Raili Vesimäki 29.59,01

M70 /1 Einari Vainikka 20.45,47

M70 /2 Riku Kyllönen 21.21,99

M75 /1 Raino Kiander 24.05,83

M75 /2 Eri Friman 26.45,35

10000 m M35 /1 Petteri Muukkonen 31.57,49

M40 /1 Timo Leppäkorpi 35.50,53

M40 /2 Janne Sakkara 36.35,33

M45 /1 Matti Rintala 35.19,40

M45 /2 Jari Hakola 35.59,36

M50 /2 Eero Lettojärvi 36.55,17

M50 /3 Robert Friman 44.37,20

M55 /1 Matti Tennilä 40.17,41

M55 /2 Jouko Rannanpää 41.31,68

M60 /1 Kauko Kuningas 39.28,47

M60 /2 Urpo Saukkonen 40.50,15

M65 /1 Paavo Kettunen 39.17,91

M65 /2 Pentti Harakka 40.27,01

M65 /3 Leino Poussu 45.27,29

M70 /1 Riku Kyllönen 43.12,45

M70 /3 Viljo Komulainen 51.51,02

M75 /1 Raino Kiander 49.29,08

M75 /2 Eino Manninen 54.21,59

M75 /3 Eri Friman 56.04,85

110 m aid M45 /1 Esa Paukku 18,77

M45 /3 Hannu Koskela 21,14

100 m aid M50 /1 Timo Rajamäki 15,27

M50 /2 Reijo Häyrinen 16,71

M50 /3 Jari Jaakkola 17,93

M55 /1 Arto Miikkulainen 17,31

M55 /2 Matti Jalonen 19,54

M55 /3 Kalevi Kytölä 20,17

M60 /1 Seppo Sovio 16,87

M60 /2 Markku Penttiä 18,36

M60 /3 Lasse Kyrö 18,44

M65 /1 Seppo Putkinen 17,21

M65 /2 Vesa Mäki 17,27

80 m aid N40 /1 Kristiina Jatkola 12,71

N40 /2 Mia Peltola 16,48

N40 /3 Sari Pikkarainen 17,58

N45 /1 Kirsti Siekkinen 13,24

N50 /1 Anne Vakkala 13,81

N60 /1 Marja Metsänkylä 15,45

N60 /2 Marja Maksimainen 20,23

M70 /1 Into Turvanen 14,28

M75 /1 Osmo Villanen 17,01

M80 /1 Raimo Kietäväinen 20,39

M85 /1 Kurt Byggmäster 20,44

400 m aid M35 /1 Sami Mäkinen 1.13,88

M45 /3 Esa Paukku 1.11,28

M50 /1 Reijo Häyrinen 69,56

M50 /2 Juhani Ryynänen 1.12,47

M50 /3 Kari Partanen 1.24,05

M55 /1 Jorma hietamäki 66,10

M55 /2 Kalevi Kytölä 1.20,28

300 m aid N50 /1 Tuija Helander 48,20

N50 /2 Anne Vakkala 52,38

N50 /3 Annika Savolainen 54,88

N60 /1 Marja Metsänkylä 56,96

N60 /3 Terttu Tuunanen 1.11,10

M60 /1 Antti Aaltonen 51,44

M60 /2 Lasse Kyrö 53,58

M60 /3 Lauri Vuohelainen 62,35

M65 /1 Seppo Putkinen 47,64

M70 /1 Martti Lehtimaa 54,52

M75 /1 Osmo Villanen 57,17

M75 /2 Matti Korpi 61,22

M75 /3 Pauli Vehkjärvi 65,35

200 m aid M80 /1 Kurt Byggmäster 50,09

3000 m est M40 /1 Juha Koskenoja 11.28,60

M45 /2 Anders Lingnell 1.44,55

M45 /3 Ari Martikainen 12.34,24

M50 /1 Kari Partanen 12.35,25

M55 /1 Pertti Tuomainen 13.11,38

2000 m est M60 /1 Heimo Kärkkäinen 7.36,94

M60 /2 Eero Ronkainen 8.42,94

M65 /2 Lauri Ollitervo 8.59,29

M70 /1 Riku Kyllönen 8.57,03

5000 m käv M35 /1 Pasi Moisander 28.20,80

M45 /1 Harri Lehtonen 28.30,71

M50 /1 Kauko Pekkarinen 27.56,30

M50 /2 Markku Kolehmainen 30.17,50

N55 /1 Anneli Kuukkanen 32.19,67

N55 /2 Leila Vähärautio 36.46,84

M55 /1 Pertti Tuomainen 32.12,91

N60 /1 Anneli Vihinen 31.40,19

M60 /1 Heikki Lahtinen 27.42,54

M60 /2 Jouko Kuusjärvi 31.39,10

M60 /3 Pentti Sokero 33.40,98

N65 /1 Pirjo Karetie 31.55,19

M65 /2 Åke Tarvos 33.14,67

M65 /3 Antti Honkonen 33.20,70

N70 /1 Ritva Tuliniemi 36.07,80

N70 /2 Sanni Väyrynen 38.58,22

N70 /3 Sirkka Liimatainen 40.17,78

M70 /1 Jorma Pirinen 34.59,01

M70 /2 Raimo Vuorenmaa 35.02,29

M70 /3 Reijo Kontio 35.35,14

N75 /1 Hanna Laurila 41.01,10

N75 /2 Aino Koistinen 46.24,91

N75 /3 Irja Nieminen 49.20,16

M75 /1 Pekka Korpi 43.18,85

M75 /2 Pekka Kandolin 44.25,92

M75 /3 Toivo Kukkunen 46.23,06

M80 /1 Viljo Hyvölä 36.39,01

M80 /2 Matti Tamminen 39.56,23

M85 /1 Nestori Sutinen 41.36,74

M85 /2 Taavi Hokkanen 46.38,88

10 km käv M35 /1 Pasi Moisander 1.01.09

M50 /1 Kauko Pekkarinen 1.00.43

N55 /1 Aneli Kuukkanen 1.04.39

N55 /2 Leila Vähärautio 1.13.28

M55 /1 Pertti Tuomainen 1.04.34

M60 /1 Asko Turkki 58.07

M60 /2 Jouko Kuukasjärvi 1.04.33

M60 /3 Pentti Sokero 1.08.32

M65 /1 Jorma Kalajoki 1.05.55

M65 /2 Antti Honkanen 1.08.15

N70 /1 Ritva Tuliniemi 1.13.47

N70 /2 Sanni Väyrynen 1.22.01

M70 /1 Raimo Vuorenmaa 1.12.03

M70 /2 Jorma Pirinen 1.12.06

M70 /3 Martti Ruuskanen 1.17.40

N75 /1 Hanna Laurila 1.26.39

M75 /1 Pekka Korpi 1.24.37

M75 /2 Pekka Kandolin 1.30.20

M80 /1 Viljo Hyvölä 1.12.40

M80 /2 Matti Tamminen 1.24.37

pituus N35 /1 Elina Ruohonen 4.46

N35 /2 Miia Päivärinta 4.45

M35 /1 Mikko Huttunen 6.15

M35 /2 Kimmo Mäkeläinen 5.58

M35 /3 Tero Willamo 5.03

N40 /1 Kristiina Jatkola 5.22

N40 /2 Paula Laakso 4.80

N40 /3 Kirsi Spoof 4.52

M40 /1 Visa Sippu 5.17

N45 /1 Kirsti Siekkinen 5.02

M45 /3 Reijo Erkkilä 5.11

N50 /1 Tuija Helander 4.63

N50 /2 Annika Savolainen 4.08

N50 /3 Anne Nurmi 3.91

M50 /2 Timo Rajamäki 5.42

M50 /3 Reijo Häyrinen 5.31

N55 /2 Elisa Yli-Hallila 3.36

N55 /3 Maarit Varis 2.78

M55 /1 Arto Miikkulainen 5.26

M55 /2 Mauri Merikanto 5.07

M55 /3 Matti Jalonen 4.98

N60 /1 Marja Metsänkylä 3.68

M60 /1 Tapio Pitkänen 5.02

M60 /2 Pekka Koivisto 4.94

M60 /3 Lasse Kyrö 4.67

N65 /2 Anna-Maija Kukka 3.55

M65 /1 Vesa Mäki 5.42

N70 /1 Marjatta Taipale 3.23

N70 /2 Varpu Holmberg 2.23

M70 /1 Stig Bäcklund 4.91

M70 /2 Martti Jaatinen 4.05

M70 /3 Olavi Horn 4.03

N75 /1 Vieno Niilonen 2.13

N75 /2 Irja Nieminen 1.90

M75 /1 Timo Junttila 4.31

M75 /2 Antti Kanerva 4.00

M75 /3 Matti Korpi 3.87

N80 /1 Senni Sopanen 1.98

M80 /1 Raimo Kietäväinen 3.40

M80 /2 Åke Lund 3.29

M80 /3 Terho Solja 2.64

M85 /1 Aatos Sainio 3.44

3-loikka N35 /1 Elina Ruohonen 9.98

M35 /1 Mikael Inkeroinen 14.70

M35 /2 Kimmo Mäkeläinen 12.26

M35 /3 Henry Andberg 11.43

N40 /1 Kristiina Jatkola 10.58

N40 /2 Paula Laakso 10.14

N40 /3 Kirsi Spoof 9.93

M40 /1 Petri Reuhkala 12,56

M45 /1 Esa Paukku 12.10

M45 /3 Kari Pohjola 10.91

N50 /1 Anne Vakkala 9.66

N50 /2 Anne Nurmi 7.79

M50 /2 Reijo Häyrinen 11.22

M50 /3 Jari Jaakkola 10.94

N55 /1 Elisa Yli-Hallila 6.68

M55 /1 Veli Jukkola 11.81

M55 /2 Arto Miikkulainen 11.48

M55 /3 Mauri Merikanto 10.89

N60 /1 Marja Metsänkylä 8.37

N60 /2 Terttu Tuunanen 7.67

M60 /1 Tapio Heinonen 10.43

M60 /2 Pekka Koivisto 10.05

M60 /3 Seppo Saarela 9.56

N65 /1 Anna-Maija Kukka 7.66

M65 /1 Lauri Järvinen 9.95

M65 /3 Heimo Klaukka 8.72

N70 /1 Varpu Holmberg 5.38

M70 /1 Martti Lehtimaa 9.28

M70 /2 Olavi Horn 8.90

M70 /3 Pertti Järvinen 8.53

M75 /1 Timo Junttila 8.70

M75 /2 Ilpo Sopanen 8.51

M75 /3 Reino Kataja 8.06

N80 /1 Senni Sopanen 4.68

M80 /1 Raimo Kietäväinen 7.01

korkeus N35 /1 Katriina Lehtoranta 1.55

M35 /1 Marko Jokela 1.85

M35 /2 Pasi Hämäläinen 1.74

M35 /3 Jani Laine 1.70

N40 /1 Mia Peltola 1.35

M45 /1 Kari Pohjola 1.66

M45 /2 Anders Lingnell 1.62

M45 /3 Jukka Hakala 1.58

N50 /1 Tuija Varsala 1.28

N50 /2 Annika Savolainen 1.28

N50 /3 Erja Rinne 1.20

M50 /2 Juha Paukamainen 1.70

M50 /3 Lauri Lindberg 1.66

N55 /2 Maarit Varis 1.08

M55 /1 Jorma Hietamäki 1.55

M55 /2 Olavi Roivainen 1.52

M55 /3 Jorma Liikala 1.50

M60 /2 Ilkka Olkkonen 1.56

M60 /3 Reijo Sundell 1.52

N65 /1 Kirsti Viitanen 1.16

N65 /2 Helinä Pihlaja 1.14

M65 /1 Vesa Mäki 1.50

M65 /2 Matti Kumpulainen 1.44

M65 /3 Kunto Viiru 1.36

N70 /1 Inkeri Fält 1.10

N70 /3 Marjatta Taipale 1.02

M70 /1 Veikko Tarkkio 1.38

M70 /2 Oiva Hauhia 1.38

M75 /1 Reino Kataja 1.30

M75 /2 Jaakko Yli-Huita 1.18

M75 /3 Onni Ylimaunu 1.02

N80 /1 Senni Sopanen 0.80

M80 /1 Samuli Korpi 1.28

M80 /2 Olavi Niemi 1.16

M85 /1 Karri Wichmann 1.04

seiväs M35 /1 Sami Mäkinen 2.20

N45 /1 Kirsti Siekkinen 2.60

M45 /1 Petri Laitinen 4.00

M45 /2 Esa Paukku 3.20

M45 /3 Reijo Erkkilä 3.20

M50 /1 Risto Järvi 3.65

M50 /2 Yrjö Männistö 3.20

M55 /1 Olavi Roivainen 3.10

M55 /2 Kalevi Kytölä 2.60

M60 /1 Jarmo Lipasti 3.30

M60 /2 Reima Oinaanoja 3.00

M60 /3 Jukka Järvenpää 2.90

N65 /1 Kirsti Viitanen 1.90

N65 /2 Sinikka Erjavaara 1.40

M65 /1 Veikko Mäkelä 3.20

N70 /1 Inkeri Fält 1.80

M70 /1 Veikko Tarkkio 2.50

M70 /2 Jaakko Hoppu 2.40

M75 /1 Ilpo Sopanen 2.50

M75 /2 Osmo Villanen 2.50

M75 /3 Raimo Lehmusvainio 2.10

M80 /1 Åke Lund 2.00

M80 /2 Sakari Tarkkonen 1.50

kuula N35 /1 Minna Henttonen 11,90

N35 /2 Kirsi Koro 10,97

M35 /1 Juha Kiviniemi 11,19

N40 /1 Minna Mörsky 9,83

N40 /3 Kielo Kallio-Taponen 9,34

M40 /2 Pauli Havukainen 12,39

M40 /3 Juha Olkkonen 11,85

N45 /1 Asta Ovaska 10,94

N45 /2 Kaisa Valtonen 8,55

M45 /2 Petri Mäkelä 13,61

N50 /1 Senja Lukkeroinen 10,55

N50 /3 Liisa Mäkitörmä 9,77

M50 /1 Markku Männistö 13,36

M50 /2 Juha Hietala 13,07

M50 /3 Reino Korpelainen 10,90

N55 /1 Siv Karlström 10,31

N55 /2 Hilkka Huhta-Koivisto 9,63

N55 /3 Eila Seppänen 8,17

M55 /1 Veini Holopainen 13,39

M55 /2 Veikko Hyvärinen 13,08

M55 /3 Rauno Möttönen 12,55

N60 /1 Leena Hannonen 6,09

M60 /1 Antti Lehti 14,90

M60 /3 Reima Oinaanoja 12,83

N65 /1 Kirsti Viitanen 8,78

N65 /2 Helmi Hoppu 7,95

N65 /3 Helinä Pihlaja 7,57

M65 /1 Ilmo Törmä 12,48

M65 /2 Valto Kääriäinen 11,56

N70 /1 Inkeri Fält 8,76

N70 /3 Varpu Holmberg 5,75

M70 /1 Esko Hilden 13,58

M70 /2 Heikki Yli-Erkkilä 13,32

M70 /3 Usko Jokinen 12,84

N75 /1 Aino Koistinen 6,70

N75 /2 Vieno Niilonen 6,56

M75 /1 Ilpo Sopanen 11,79

M75 /3 Kalevi Tiikkaja 9,66

M80 /1 Leo Saarinen 12,03

M80 /3 Pentti Leikas 10,60

M85 /1 Karri Wichmann 8,38

M90 /1 Toimi Ahvenjärvi 9,73

keihäs M35 /1 Keijo Kantosalo 59,43

M35 /2 Sami Luoto 57,08

M35 /3 Matti Löytynoja 53,90

N40 /1 Eila Varjo 29,63

N40 /2 Mia Peltola 25,48

N40 /3 Mari Kyrönlahti 23,85

M40 /1 Timo Lamppu 48,57

M40 /2 Juha Olkkonen 45,80

N45 /1 Ulvi Jurikivi 28,74

N45 /2 Kaisa Valtonen 26,96

M45 /1 Mikko Anttonen 57,43

M45 /2 Ari Kittilä 53,03

M45 /3 Mika Parkkali 50,37

N50 71 Heli Herlevi-Malila 38,69

N50 /2 Liisa Mäkitörmä 28,37

M50 /1 Seppo Takkunen 59,78

M50 /2 Teijo Ruokonen 52,35

M50 /3 Jari Jaakkola 48,77

N55 /1 Elisa Yli-Hallila 20,92

N55 /2 Eila Seppänen 18,78

N55 /3 Hilkka Huhta-Koivisto 16,33

M55 /1 Hannu Kemppainen 43,48

M55 /2 Sauli Saunamäki 43,45

M55 /3 Markku Rautasalo 42,24

N60 /1 Helena Takamäki 24,35

M60 /1 Esa Kiuru 58,34

M60 /3 Hannu Kortesluoma 44,08

N65 /1 Terttu Kilpeläinen 22,65

N65 /2 Helmi Hoppu 14,00

M65 /1 Esko Kuutti 48,34

M65 /2 Kauko Tuisku 47,97

M65 /3 Heikki Kuulasmaa 41,37

N70 /1 Inkeri Fält 21,97

N70 /3 Maija Kivelä 10,24

M70 /1 Kalevi Honkonen 45,36

M70 /2 Jouni Tenhu 42,00

M70 /3 Martti Jaatinen 39,48

M75 /1 Osmo Villanen 32,95

M80 /1 Raimo Kietäväinen 30,51

M80 /3 Matti Halme 26,87

M85 /2 Karri Wichmann 25,06

M85 /2 Lars Lindberg 16,63

M90 /2 Ilmari Saunamäki 15,17

M95 /1 Helge Lönnroth 16,28

kiekko M35 /1 Juha Kiviniemi 38,12

M35 /2 Henry Andberg 29,24

N40 /1 Kati Siltovuori 39,12

N40 /3 Pirjo Saukkonen 26,44

M40 /2 Tommi Jalkanen 37,13

M40 /3 Kari Korkeasalo 32,83

N45 /1 Jaana Kivistö 37,54

N45 /2 Kaisa Valtonen 25,98

M45 /2 Asko Lammela 28,18

M45 /3 Hannu Rintaniemi 28,14

N50 /2 Liisa Mäkitörmä 29,48

M50 /1 Juha Hietala 47,33

M50 /3 Reino Korpelainen 33,56

N55 /1 Siv Karlström 25,82

N55 /2 Hilkka Huhta-Koivisto 22,98

N55 /3 Eila Seppänen 15,09

M55 /1 Veini Holopainen 40,06

M55 /2 Tapio Aaltonen 40,01

M55 /3 Jorma Liikala 40,01

N60 /1 Marja Maksimainen 18,50

M60 /2 Heikki Myllykangas 47,30

N65 /1 Kirsti Viitanen 20,55

N65 /2 Leena Häyrynen 18,56

N65 /3 Helmi Hoppu 16,41

M65 /1 Timo Korpi-Kokko 43,37

M65 /3 Sakari Heino 41,15

N70 /1 Inkeri Fält 18,02

N70 /3 Maija Kivelä 12,60

M70 /1 Into Turvanen 43,86

M70 /2 Teuvo Koskelainen 38,45

M75 /3 Kalevi Tiikkaja 27,76

M80 /1 Simo Helminen 31,85

M80 /3 Leo Saarinen 28,51

M85 /1 Matti Järvinen 25,45

M85 /2 Lars Lindberg 18,33

M85 /3 Viljo Pylkkö 17,20

M95 /1 Helge Lönnroth 16,07

moukari N35 /1 Kirsi Koro 49,74

M35 /1 Tuomo Tarvainen 55,70

M35 /2 Jussi Mustasaari 50,42

N40 /1 Kirsi Spoof 36,18

N40 /3 Eila Varjo 30,23

M40 /2 Marko Lahtinen 43,78

M40 /3 Markku Hanhela 38,87

N45 /3 Kaisu Rönkkömäki 22,45

M45 /2 Petri Launonen 43,79

M45 /3 Petri Puhakainen 43,40

N50 /1 Monica Widjeskog 41,77

M50 /1 Risto Katajamäki 44,38

M50 /2 Arto Kokko 44,16

M50 /3 Risto Sormunen 41,70

N55 /1 Hilkka Huhta-Koivisto 34,74

N55 /2 Merja Hendriksson 31,25

M55 /1 Jarmo Myllymäki 43,53

M55 /2 Tuomo Jantunen 34,60

N60 /1 Leena Hannonen 23,84

N60 /2 Marja Maksimainen 23,17

N65 /1 Kirsti Viitanen 26,34

N65 /2 Helmi Hoppu 21,68

M65 /1 Antti Örn 50,55

M65 /2 Timo Kopakkala 42,98

M65 /3 Reima Mäki-Äijälä 41,58

N70 /1 Inkeri Fält 26,18

N70 /2 Maija Kivelä 16,00

M70 /1 Esko Palviainen 48,36

N75 /1 Irene Merjamaa 25,09

N75 /2 Vieno Niilonen 20,30

M75 /1 Mauri Lindroos 35,98

M75 /3 Raimo Leino 33,35

M80 /1 Seppo Salanto 37,06

M80 /3 Leo Saarinen 35,13

M85 /1 Matti Järvinen 28,10

M85 /2 Heikki Leväsalmi 23,11

M85 /3 Lars Lindberg 22,56

M95 /1 Helge Lönnroth 19,68

paino N35 /1 Kirsi Koro 16,16

M35 /1 Jussi Mustasaari 14,75

N40 /2 Eila Varjo 10,69

M40 /3 Ari Niskala 12,84

N45 /3 Kaisu Rönkkömäki 7,74

M45 /2 Petri Launonen 13,41

M45 /3 Petri Puhakainen 13,09

N50 /1 Monica Widjeskog 12,65

M50 /1 Arto Kokko 14,28

M50 /2 Paavo Tilk 13,88

N55 /1 Siv Karlström 11,92

N55 /2 Hilkka Huhta-Koivisto 10,78

M55 /1 Jarmo Myllymäki 14,60

M55 /2 Tuomo Jantunen 14,57

N60 /1 Marja Maksimainen 9,63

N60 /2 Leena Hannonen 7,31

N65 /1 Kirsti Viitanen 11,97

N65 /2 Helmi Hoppu 9,39

M65 /1 Antti Örn 17,13

M65 /2 Reima Mäki-Äijälä 16,51

M65 /3 Timo Kopakkala 15,19

N70 /1 Inkeri Fält 11,69

N70 /2 Maija Kivelä 7,76

M70 /1 Esko Palviainen 18,91

M70 /2 Veikko Tarkkio 16,15

N75 /1 Irene Merjamaa 10,81

N75 /2 Vieno Niilonen 8,29

M75 /2 Raimo Leino 14,40

M75 /3 Mauri Lindroos 14,12

M80 /1 Seppo Salanto 14,46

M80 /3 Leo Saarinen 14,03

M85 /1 Matti Järvinen 12,57

M95 /1 Helge Lönnroth 9,18

heitto 5-ot N35 /1 Kirsi Koro 3503

M35 /1 Juha Kiviniemi 2540

N40 /3 Eila Varjo 2556

M40 /3 Pauli Havukainen 2665

M45 /2 Pekka Sinisaari 3390

M45 /3 Hannu Rintaniemi 2468

N50 /2 Liisa Mäkitörmä 383

N50 /3 Senja Lukkeroinen 2924

M50 /1 Juha Hietala 3602

M50 /2 Paavo Tilk 2936

N55 /1 Hilkka Huhta-Koivisto 2980

N55 /2 Eila Seppänen 2170

M55 /1 Rauno Möttönen 3302

M55 /2 Tuomo Jantunen 3114

M55 /3 Arto Kemppainen 2951

N60 /1 Anne Lehto 3154

N60 /2 Marja Maksimainen 2325

M60 /2 Heimo Pudas 3672

N65 /1 Kirsti Viitanen 3587

N65 /2 Helinä Pihlaja 2833

N65 /3 Helmi Hoppu 2813

M65 /2 Sakari Heino 3619

N70 /1 Inkeri Fält 3915

N70 /2 Maija Kivelä 2348

M70 /2 Tauno Tukkinen 3547

M75 /2 Reino Kinnunen 3395

M80 /2 Matti Halme 3085

M85 /1 Matti Järvinen 3641

M90 /2 Onni Huotari 2078

1000 m vie N35 /1 Anne Kousa, Miia Päivärinta,

Pinja Nyman, Eerika Lipsanen 2.43,86

M35 /1 Kimmo Mäkäläinen, Marko Matinlompolo,

Pasi Moisander, Henry Andberg 2.27,40

N40 /1 Kirsti Siekkinen, Kristiina Jatkola,

Katrin Kreen, Virpi Råman 2.36,32

M40 /1 Petteri Sahakangas, Esa Paukku,

Mauno Leskelä, Jan Särömaa 2.20,96

N50 /1 Anne Vakkala, Anne Nurmi,

Annika Savolainen, Silja Salmijärvi 2.49,15

M50 /1 Arto Miikkulainen, Harri Huotari,

Hannu Timonen-Nissi, Jorma Hietamäki 2.21,45

N60 /1 Helena Hietarinta, Terttu Tuunanen,

Tuula Lahdenperä, Marja Metsänkylä 3.13,20

M60 /1 Markku Penttilä, Pekka Koivisto,

Lauri Intovuori, Mauri Lyytikäinen 2.31,14

N70 /1 Sanni Väyrynen, Varpu Holmberg,

Sirkka Liimatainen, Marjatta Taipale ?

M70 /1 Urpo Mikkonen, Taneli Konttinen,

Juhani Ollilainen, Urpo Puranen 2.54,36

## Moss – Norja 28. - 30.6.2013

100 m N40 /2 Sari Pikkarainen 13,95

M40 /2 Jan Särömaa 24,98

N45 /2 Kirsi Heino 15,19

M45 /2 Jan Särömaa 12,73

M55 /1 Harri Huotari 12,67

N55 /2 Anne Nurmi 16,08

M55 /2 Raimo Koskela 12,85

N60 /2 Eliisa Reijonen 17,35

M60 /2 Ari Aartola 13,69

M60 /3 Risto Kemppainen 14,10

M65 /1 Markku Penttilä 13,80

M65 /3 Esko Huttunen 14,13

M70 /1 Juhani Ollilainen 14,57

N75 /2 Sanni Väyrynen 24,50

M75 /1 Urpo Mikkonen 14,90

M75 /3 Mikko Saarinen 16,13

M95 /1 Ilmari Koppinen 35,48

200 m N40/2 Sari Pikkarainen 28,83

N55 /3 Tuula Siekkinen 33,70

M55 /1 Timo Rajamäki 25,38

M55 /2 Raimo Koskela 25,53

M55 /3 Harri Huotari 25,64

M60 /2 Matti Jalonen 28,28

M60 /3 Risto Kemppainen 28,48

M65 /3 Esko Huttunen 28,78

M70 /1 Juhani Ollilainen 30,79

N75 /1 Sanni Väyrynen ?

M75 /1 Urpo Mikkonen 31,19

M75 /3 Mikko Saarinen 33,18

M80 /1 Markus Virrankoski 42,21

400 m N45 /2 Jan Särömaa 55,76

M50 /3 Christer Strömberg 58,70

M55 /2 Jari Panzar 62,27

N60 /3 Eliisa Reijonen 1.24,92

M60 /2 Risto Kemppainen 66,30

M60 /3 Antti Aaltonen 69,21

M65 /1 Jouko Ylä-Liedenpohja 65,80

M65 /2 Esko Huttunen 66,56

N70 /2 Tuulikki Vehnämäki 1.41,80

N75 /1 Sanni Väyrynen 2.08,25

M80 /1 Markus Virrankoski 1.42.31

800 m M45 /3 Jan Marjomaa 2.22,22

N55 /3 Salme Pihlaja 2.51,90

M55 /2 Jouko Kössi 2.23,64

N70 /3 Tuulikki Vehnämäki 3.51,44

M80 /2 Eri Friman 3.48,67

1500 m M50 /2 Jukka-Pekka Hassinen 5.03,20

M50 /3 Matti Ahonen 5.18,40

N55 /3 Salme Pihlaja 6.02,50

M55 /3 Jouko Kössi 5.03,78

N60 /1 Eliisa Reijonen 6.15,84

M65 /1 Raimo Hartonen 5.26,98

N70 /2 Tuulikki Vehnämäki 7.58,30

M75 /2 Jaakko Heikkinen 5.37,54

M80 /1 Eri Friman 8.15.48

5000 m M45 /1 Ari Paukku 18.48,86

N55 /2 Salme Pihlaja 21.45,93

N60 /1 Eliisa Reijonen 22.41,67

M65 /2 Raimo Hartonen 19.44,22

M70 /2 Jaakko Heikkinen 21.44,54

M80 /2 Eri Friman 28.09,63

10000 m M45 /2 Ari Paukku 38.09,36

M65 /2 Raimo Hartonen 41.47,19

M80 /2 Eri Friman 58.33,34

100 m aj M45 /1 Kari Pohjola 16,86

M55 /1 Timo Rajamäki 14,96

M55 /2 Reijo Häyrinen 16,60

M60 /1 Matti Jalonen 24,35

M65 /1 Markku Penttilä 17,19

M65 /2 Vesa Mäki 17,65

80 m aj N65 /3 Marja Maksimainen 20,42

M75 /1 Tauno Jokinen 15,71

M80 /1 Åke Lund 21,28

400 m aj M45 /1 Hannu Koskela 1.18,20

M55 /1 Reijo Häyrinen 69,88

300 m aj M60 /1 Antti Aaltonen 52,41

200 m aj N65 /1 Sirkka-Liisa Ruuskanen 41,63

3000 m est M50 /2 Jukka-Pekka Hassinen 12.08,16

N55 /1 Eliisa Reijonen 9.34,16

2000 m est M60 /1 Pertti Tuomainen 8.24,61

M70 /1 Jaakko Heikkinen 8.53,52

5000 m kä M50 /3 Kauko Pekkarinen 27.27,56

N55 /1 Pirjo Pärnänen 36.31,52

M55 /1 Pertti Tuomainen 30.10,79

M65 /2 Jouko Kuusjärvi 30.24,00

N70 /1 Pirjo Karetie 32.41,69

M70 /2 Åke Tarvos 33.15,75

M70 /3 Jorma Pirinen 34.09,35

M75 /1 Martti Ruuskanen 39.19,79

M80 /1 Tapio Ollikainen 37.04,74

M85 /1 Matti Tamminen 29.19,74

10000 m k M50 /3 Kauko Pekkarinen 57.04

M60 /1 Pertti Tuomainen 1.06.14

M65 /2 Jouko Kuusjärvi 1.01.57

N70 /1 Pirjo Karetie 1.06.56

M70 /2 Åke Tarvos 1.07.50

M70 /3 Jorma Pirinen 1.08.24

M70 /1 Martti Ruuskanen 1.20.24

M80 /1 Tapio Ollikainen 1.19.03

M85 /1 Matti Tamminen 1.20.25

pituus N40 /1 Sari Pikkarainen 4.30

N55 /1 Anne Nurmi 3.87

N55 /2 Tuula Siekkinen 3.87

M55 /2 Timo Rajamäki 5.55

M55 /3 Jouko Nikula 5.51

M60 /1 Matti Jalonen 4.95

M60 /2 Risto Kemppainen 4.90

M60 /3 Ari Aartola 4.84

N65 /1 Riitta Leppämäki 3.25

N65 /3 Raija Lehtola 2.78

M65 /1 Vesa Mäki 4.82

N70 /3 Aili Nikkinen 2.49

M70 /1 Heimo Klaukka 3.92

M75 /1 Tauno Jokinen 3.96

M80 /1 Viljo Knaappila 2.03

N85 /1 Senni Sopanen 1.85

M95 /1 Ilmari Koppinen 1.35

3-loikka M50 /3 Kari Pohjola 11.41

M55 /2 Jouko Nikula 10,93

M55 /3 Reijo Häyrinen 10,23

N55 /1 Tuula Siekkinen 8.19

N55 /2 Anne Nurmi 8.15

N55 /3 Tarja Kummelus 7.10

M60 /1 Matti Jalonen 10.53

M60 /2 Ari Aartola 10.16

N65 /2 Marja Maksimainen 5.40

M65 /1 Lauri Järvinen 9,65

M65 /2 Seppo Saarela 9,57

M70 /1 Heimo Klaukka 8.88

M70 /2 Sture Walls 7.42

M70 /3 Björn Backman 7.14

M75 /1 Tauno Jokinen 8.70

M80 /1 Åke Lund 5.92

M80 /2 Viljo Knaappila 4.35

N85 /1 Senni Sopanen 4.49

korkeus N35 /1 Johanna Sirviö 1.44

N35 /2 Tanja Leinonen 1.44

M40 /1 Asko Heino 1.78

M45 /1 Hannu Koskela 1.50

M50 /1 Kari Pohjola 1.62

N55 /1 Tuula Siekkinen 1.22

M55 /1 Olavi Roivainen 1.50

N60 /1 Marketta Västi 1.16

N65 /3 Helinä Pihlaja 1.14

M65 /1 Vesa Mäki 1.50

M65 /3 Reijo Sundell 1.46

M70 /3 Kunto Viiru 1.32

M75 /3 Tauno Jokinen 1.24

M80 /2 Åke Lund 1.10

N85 /1 Senni Sopanen 0.82

seiväs M45 /1 Hannu Koskela 2.60

N50 /1 Leena Halonen 1.90

M55 /1 Timo Rajamäki 3.50

M55 /2 Olavi Roivainen 3.20

N60 /1 Marketta Västi 2.00

M65 /1 Seppo Saarela 2.80

M75 /1 Tauno Jokinen 2.30

M75 /3 Raimo Lehmusvainio 2.00

M80 /1 Åke Lund 1.80

kuula M35 /1 Kirsi Koro 10,80

N40 /1 Sari Pikkarainen 8,00

M45 /3 Pauli Havukainen 11,63

N55 /1 Siv Karlström 9,94

N55 /3 Liisa Mäkitörmä 9,60

M55 /3 Harri Huotari 11,37

M65 /2 Ilmo Törmä 12,84

M70 /1 Esko Kuutti 12,69

M70 /2 Usko Jokinen 12,25

N75 /2 Sanni Väyrynen 5,35

M75 /3 Pentti Salminen 11,14

M80 /1 Simo Helminen 11,31

M80 /2 Esa Vuorinen 10,78

N85 /1 Senni Sopanen 5,29

keihäs N35 /1 Johanna Sirviö 29,46

M35 /1 Asko Heino 46,45

N40 /3 Sari Pikkarainen 20,30

M45 /2 Vesa Mäkilä 40,47

M50 /2 Ari Kittilä 54,06

N55 /1 Liisa Mäkitörmä 27,68

M55 /2 Harri Huotari 40,06

M55 /3 Olavi Roivainen 32,16

N60 /2 Elisa Yli-Hallila 24,49

N60 /3 Leena Scheener 17,75

M60 /1 Hannu Kortesluoma 47,58

M60 /2 Hannu Kemppainen 45,11

N65 /2 Helinä Pihlaja 18,84

M65 /2 Heikki Kuulasmaa 39,30

N70 /1 Terttu Kilpeläinen 21,08

M70 /1 Esko Kuutti 46,89

M70 /2 Jouni Tenhu 42,40

M70 /3 Seppo Lehtovuori 40,25

M75 /2 Raimo Lehmusvainio 23,04

M80 /1 Matti Halme 25,01

M85 /1 Lars Lindberg 15,83

kiekko N35 /1 Kirsi Koro 32,81

M40 /1 Jarkko Karstila 34,25

N50 /3 Susanne Måsabacka 22,65

N55 /3 Liisa Mäkitörmä 26,47

M55 /3 Tuomo Jantunen 33,39

N60 /2 Leena Scheerer 19,70

N65 /3 Marja Maksimainen 18,57

M70 /1 Esko Kuutti 35,72

N75 /2 Sanni Väyrynen 12,64

M80 /1 Simo Helminen 31,58

M80 /3 Esa Vuorinen 25,94

M85 /1 Lars Lindberg 17,93

moukari N35 /1 kirsi Koro 48,14

M35 /1 Tomi Rantanen 45,16

M40 /1 Jarkko Karstila 39,27

M40 /2 Asko Heino 32,32

N50 /3 Erja Rinne 28,28

M50 /3 Ari Kittilä 38,21

N55 /3 Liisa Mäkitörmä 35,10

M55 /2 Tuomo Jantunen 31,07

N70 /2 Auli Nikkinen 20,27

M85 /1 Lars Lindberg 21,55

paino N35 /1 Kirsi Koro 15,37

M35 /1 Tomi Rantanen 12,68

M40 /1 Jarkko Karstila 14,33

N50 /3 Erja Rinne 9,83

N55 /2 Siv Karlström 12,23

M55 /3 Liisa Mäkitörmä 11,71

M55 /2 Tuomo Jantunen 14,75

N60 /2 Elisa Yli-Hallila 12,88

N70 /2 Auli Nikkinen 8,91

M70 /2 Esko Kuutti 15,57

M85 /1 Lars Lindberg 7.67

M95 /1 Ilmari Koppinen 5,39

heitto 5-o N35 /1 Kirsi Koro 3219

N50 /3 Erja Rinne 2766

M50 /3 Hannu Rintaniemi 2676

N55 /1 Liisa Mäkitörmä 3739

M55 /2 Tuomo Jantunen 2979

N60 /3 Elisa Yli-Hallila 3068

N65 /2 Helinä Pihlaja 2781

N65 /3 Marja Maksimainen 2751

M75 /1 Esko Kuutti 4209

M80 /2 Esa Vuorinen 3442

M80 /3 Matti halme 2982

1000 m vi M40 /3 Erik Strömberg, Jari Panzar,

Jari Marjomaa, Jan Särömaa 2.17,76

N50 /3 Tuula Siekkinen, Tarja Kummelus,

Anne Nurmi, Salme Pihlaja 3.14,50

M50 /1 Harri Huotari, Raimo Koskela,

Timo Rajamäki, Christer Strömberg 2.28,46

N60 /2 Marketta Västi, Riitta Leppämäki,

Sirkka-Liisa Ruuskanen, Elisa Reijonen 3.17,23

M60 /2 Markku Penttilä, Esko Huttunen,

Matti Jalonen, Risto Kemppainen 2.34,05

N70 /2 Terttu Kilpeläinen, Marjatta taipale,

Tuulikki Vehnämäki, Pirjo Kareinen 4.11,14

M70 /3 Jouni Tenhu, Mikko Saarinen,

Urpo Mikkonen, Juhani Ollilainen 3.16,92

## Odense – Tanska 1.-3.7.2016

100 m M35 /2 Aku Kallio 12,22

M35 /3 Oskari Puhakka 12,47

N40 /2 Johanna Haikonen 13,95

N45 /2 Sari Pikkarainen 14,25

M50 /2 Petri Hälinen 12,93

N55 /1 Annika Savolainen 15,19

M55 /3 Jari Panzar 13,01

M60 /1 Raimo Koskela 13,32

M65 /1 Esko Huttunen 14,15

M65 /2 Markku Penttilä 14,29

200 m M35 /1 Aku Kallio 24,74

M35 /2 Oskari Puhakka 24,87

N40 /2 Johanna Haikonen 28,92

N45 /2 Sari Pikkarainen 29,47

M50 /1 Thomas Nylund 24,38

N55 /2 Anne Nurmi 34,82

M55 /1 Jari Pantzar 26,23

M55 /2 Christer Strömberg 26,55

M60 /1 Raimo Koskela 26,93

M60 /2 Tapio Savolainen 28,85

M60 /3 Matti Jalonen 29,03

M65 /1 Markku Penttilä 28,92

M65 /2 Esko Huttunen 29,42

M65 /3 Taisto Pietilä 29,75

N70 /3 Raija Lehtola 42,71

M80 /2 Viljo Knaappila 48,14

400 m M35 /1 Aku Puhakka 55,77

M35 /3 Aku Kallio 59,35

N45 /2 Kirsi Yijälä 1.11,82

M55 /1 Christer Strömberg 60,32

M60 /3 Tapio Savolainen 65,98

N65 /2 Marja Metsänkylä 1.34,32

M65 /2 Esko Huttunen 67,42

M65 /3 Taisto Pietilä 68,16

M70 /3 Kalevi Alatalo 1.11,35

M75 /1 Sulo Kiirla 1.31,09

800 m M35 /1 Tommy Lahti 2.41,12

M55 /3 Viljo Kirjavainen 2.23,54

M65 /3 Ahti Finning 2.39,27

M70 /3 Markku Juopperi 2.50,37

M75 /2 Viljo Komulainen 3.25,57

M75 /3 Sulo Kiirla 3.35,34

1500 m M70 /2 Markku Juopperi 6.10,14

N60 /2 Mirjam Tynkkynen 6.07,78

N70 /2 Hannele Kivistö 7.16,14

N75 /3 Marja Valonen 8.02,81

5000 m M35 /3 Marko Savolainen 17.42,79

M50 /2 Jari Pekonen 19.24,77

M55 /2 Jukka Kauppila 16.59,26

N60 /1 Mirjam Tynkkynen 22.04,43

M60 /3 Eliisa Reijonen 23.30,51

M60 /3 Esko Tynkkynen 20.41,16

M70 /1 Pentti Harakka 20.42,82

N75 /2 Marja Valonen 28.06,42

M75 /3 Viljo Komulainen 25.04,00

10000 m M35 /3 Marko Savolainen 37.01,03

M60 /3 Esko Tynkkynen 43.04,46

2000 m est N60 /1 Eliisa Reijonen 9.46,50

M65 /1 Antti Aaltonen 9.11,00

110 m aid M40 /1 Ari Ruuti 25,18

100 m aid M60 /1 Olavi Roivainen 22,29

M65 /1 Antti Aaltonen 23,81

80 m aid M75 /1 Tauno Jokinen 16,80

N45 /2 Riikka Honkanen 16,30

N50 /1 Tuula Siekkinen 13,40

N55 /1 Annika Savolainen 18,88

N55 /2 Seija-Stina Hellman 19,95

400 m aid M35 /1 Oskari Puhakka 68,00

N45 /3 Kirsi Yijälä 1.17,93

M50 /3 Tommi Suopuro 64,85

300 m aid N55 /1 Seija-Stina Hellman 83,31

M60 /1 Matti Jalonen 57,30

N65 /1 Marja Metsänkylä 63,00

M65 /1 Antti Aaltonen 55,56

M65 /2 Teuvo Mettälä 57,81

5000 m kä N45 /2 Ursula Koivunen 29.08,67

N50 /1 Minna Suominen 31.32,68

M55 /1 Kauko Pekkarinen 26.50,27

N65 /1 Asta Savukoski 39.09,03

M65 /1 Jouko Kuusjärvi 32.22,32

N70 /1 Hannele Kivistö 34.28,19

N70 /2 Pirjo Karetie 34.28,33

M75 /1 Martti Valonen 33.45,85

M80 /1 Tapio Ollikainen 38.07,59

M85 /1 Matti Tamminen 41.55,84

10000 m k N45 /2 Ursula Koivunen 1.00.15

N50 /1 Minna Suominen 1.05.21

M55 /1 Kauko Pekkarinen 55.58

N65 /1 Asta Savukoski 1.19,45

M65 /1 Jouko Kuusjärvi 1.05.59

N70 /1 Hannele Kivistö 1.14.39

N70 /2 Pirjo Karetie 1.17.29

M75 /1 Martti Valonen 1.08.09

M85 /1 Matti Tamminen 1.25.40

pituus M35 /1 Aku Kallio 5.61

N45 /3 Riikka Honkanen 3.70

N50 /1 Kirsti Siekkinen 4.91

N55 /3 Annika Savolainen 3.94

N60 /1 Toini Nousiainen 3.61

M60 /1 Jouko Nikula 4.84

M60 /3 Matti Jalonen 4.73

M65 /2 Lasse Kyrö 4.36

M65 /3 Seppo Saarela 4.33

M75 /1 Stig Bäcklund 4.55

M75 /3 Tauno Jokinen 3.77

M80 /1 Timo Junttila 3.72

M85 /1 Olavi Niemi 2.06

3-loikka M40 /1 Mikael Inkeroinen 12.19

N50 /1 Kirsti Siekkinen 9.74

N55 /2 Annika Savolainen 9.02

N60 /1 Toini Nousiainen 7.08

M60 /1 Jouko Nikula 10.23

M60 /2 Matti Jalonen 10.09

M65 /1 Seppo Saarela 9.46

M75 /1 Stig Bäcklund 9.26

M75 /2 Tauno Jokinen 8.02

M80 /1 Timo Jutila 7.04

M85 /1 Olavi Niemi 4.43

korkeus N35 /1 Johanna Sirviö 1.44

M50 /3 Petri Korander 1.54

N55 /2 Annika Savolainen 1.24

M55 /1 Lauri Lindberg 1.62

M60 /1 Olavi Roivainen 1.48

M65 /2 Reijo Sundell 1.40

N70 /1 Helinä Pihlaja 1.12

M75 /2 Tauno Jokinen 1.20

M85 /2 Olavi Niemi 1.04

seiväs M50 /2 Petri Korander 3.00

M55 /2 Risto Järvi 3.35

M60 /1 Olavi Roivainen 3.00

M65 /1 Reima Oinaanoja 2.90

N70 /1 Sinikka Erjavaara 1.60

M75 /2 Tauno Jokinen 2.30

M85 /1 Olavi Niemi 1.00

kuula N35 /1 Maarit Lindberg 9,91

M40 /2 Ari Ruuti 10,21

N45 /1 Riikka Honkanen 9,56

N50 /1 Kirsti Siekkinen 11,92

N55 /2 Liisa Mäkitörmä 10,02

N60 /1 Siv Karlström 10,04

M60 /1 Jouko Nikula 13,07

M60 /2 Jarmo Vuolanen 11,97

M60 /3 Olavi Roivainen 11,93

M65 /2 Reima Oinaanoja 12,80

N70 /1 Rauha Ervalahti 8,28

M70 /1 Heikki Kuulasmaa 11,32

M75 /2 Jouni Tenhu 11,19

N80 /1 Eila Mikola 6,88

M80 /2 Kalevi Tiikkaja 10,35

M90 /1 Lauri Helle 7,69

kiekko N55 /2 Liisa Mäkitörmä 27,67

N60 /2 Siv Karlström 24,16

M60 /1 Olavi Roivainen 43,44

M60 /3 Keijo Aaltonen 42,92

N65 /2 Leena Scheerer 22,99

M65 /3 Reima Oinaanoja 36,80

N70 /1 Rauha Ervalahti 22,17

M75 /2 Jouni Tenhu 34,06

N80 /1 Eila Mikola 15,27

M80 /3 Kalevi Tiikkaja 28,09

M85 /3 Matti Halme 16,50

M90 /2 Lauri Helle 15,12

keihäs N35 /1 Maarit Lindberg 33,03

N35 /2 Johanna Sirviö 29,56

M40 /2 Ari Ruuti 38,77

N45 /3 Kirsi Yijälä 27,04

N50 /1 Kirsti Siekkinen 31,33

M50 /3 Kimmo Kyhälä 45,60

N55 /1 Heli Herlevi-Malila 35,17

M55 /3 Kari Nuikka 22,44

M60 /3 Sauli Saunamäki 41,62

N65 /1 Leena Scheerer 18,10

N65 /3 Sirpa Vahtera 17,08

M65 /1 Hannu Kortesluoma 37.62

M65 /3 Jukka Pyy 34,18

N70 /1 Pirjo Karetie 17,30

N70 /2 Helinä Pihlaja 16,75

N70 /3 Rauha Ervalahti 16,62

M70 /1 Reijo Liimatainen 40,55

M70 /2 Heikki Kuulasmaa 35,93

M75 /2 Jouni Tenhu 39,60

M75 /2 Kauno Anttila 30,90

M80 /3 Viljo Knaappila 17,59

M85 /2 Heino Poutiainen 19,27

M85 /3 Matti Halme 14,03

M90 /1 Lars Lindberg 12,68

moukari M45 /2 Jarkko Karstila 42,87

M50 /3 Petri Launonen 47,62

N55 /2 Liisa Mäkitörmä 35,72

N55 /3 Erja Rinne 34,86

N60 /2 Paula Mäkelä 27,89

N60 /3 Toini Nousiainen 27,21

M60 /1 Keijo Aaltonen 40,23

M60 /2 Veijo Miihkinen 38,66

N70 /2 Rauha Ervalahti 21,51

N80 /1 Eila Mikola 23,17

M90 /1 Lars Lindberg 19,14

M90 /2 Lauri Helle 12,38

paino N35 /1 Marjaana Rekikoski 10,85

M35 /1 Tommy Lahti 7,55

M40 /2 Tomi Rantanen 12,14

M45 /2 Jarkko Karstila 14,81

M50 /2 Petri Launonen 14,70

N55 /1 Liisa Mäkitörmä 12,48

N55 /2 Erja Rinne 11,53

N60 /1 Siv Karlström 14,08

N60 /2 Paula Mäkelä 11,61

N60 /3 Toini Nousiainen 10,82

M60 /1 Keijo Aaltonen 16,30

M60 /2 Tuomo Jantunen 15,86

M60 /3 Veijo Miihkinen 14,19

N70 /1 Rauha Ervalahti 9,72

N80 /1 Eila Mikola 10,12

M90 /1 Lauri Helle 7,68

M90 /2 Lars Lindberg 6,26

heitto 5-ot M35 /1 Tommy Lahti 1406

M40 /2 Tomi Rantanen 2565

M45 /2 Jarkko Karstila 3472

M50 /3 Hannu Rintaniemi 2534

N55 /1 Liisa Mäkitörmä 3758

M60 /1 Keijo Aaltonen 3775

N65 /3 Leena Scheerer 3166

N70 /1 Rauha Ervalahti 3632

N70 /3 Helinä Pihlaja 3042

N80 / Eila Mikola 3667

1000 m vi M35 /1 Tommy Lahti, Ari Ruuti,

Oskari Puhakka, Aku Kallio 2.48,21

N40 /1 Riikka Honkanen, Sari Pikkarainen,

Johanna Haikonen, Kirsi Yijälä 2.43,18

N50 /2 Seija-Stina Hellman, Anne Nurmi,

Annika Savolainen, Kirsti Siekkinen 2.57,19

M50 /1 Jari Pantzar, Petri Hälinen,

Tomas Nylund, Jan Särömaa 2.18,53

N60 /3 Toini Nousiainen, Eliisa Reijonen,

Mirjam Tynkkynen, Marja Metsänkylä 3.18,14

M60 /1 Markku Penttilä, Raimo Koskela,

Esko Huttunen, Taisto Pietilä 2.39,48

N70 /2 Helinä Pihlaja, Raija Lehtola,

Pirjo Karetie, Hannele Kivistö 3.53,47

M70 /2 Sulo Kiirla, Viljo Komulainen,

Kalevi Alatalo, Markku Juopperi 3.08,88

## Borås – Ruotsi 6.-8.7.2018

100 m M35 /2 Oki Vuonoranta 11,57

N40 /2 Riitta Sallinen 13,97

N45 /2 Johanna Haikonen 13,66

N45 /3 Satu Matilainen 14,37

M50 /2 Harri Kauranen 12,59

N60 /3 Tuula Siekkinen 16,53

M70 /1 Esko Huttunen 14,54

N75 /1 Kirsti Viitanen 17,41

M75 /1 Antero Markunsalo 15,48

M80 /2 Ermo Kalevo 17,41

M85 /1 Viljo Knaappila 25,48

200 m M35 /1 Oki Vuonoranta 23,84

N40 /2 Riitta Sallinen 28,63

N45 /2 Johanna Haikonen 28,63

M50 /2 Harri Kauranen 25,82

M55 /2 Christer Strömberg 26,74

M65 /1 Matti Jalonen 29,93

M65 /2 Jari Pykilä 31,56

M65 /3 Seppo Tenitz 31,76

M70 /2 Esko Huttunen 29,95

M70 /3 Taisto Pietilä 29,95

N75 /1 Kirsti Viitanen 38,87

M75 /1 Antero Markunsalo 33,48

400 m M55 /2 Christer Strömberg 59,90

N60 /2 Salme Pihlaja 1.16,70

M60 /3 Reijo Häyrinen 1.10,90

N65 /3 Eliisa Reijonen 1.25,64

M70 /1 Esko Huttunen 69,38

M70 /3 Taisto Pietilä 1.10,87

M75 /2 Viljo Komulainen 1.24,47

M80 /1 Sulo Kiirla 1.34,72

800 m M35 /2 Tommy Lahti 2.49,13

N60 /1 Salme Pihlaja 2.56,76

M70 /1 Ahti Finning 2.45,92

M80 /1 Sulo Kiirla 3.48,46

1500 m M50 /3 Jari Pekonen 5.15,32

N60 /2 Salme Pihlaja 6.06,49

M60 /2 Jukka Kauppila 4.41,47

N65 /2 Mirjam Tynkkynen 6.24,30

M70 /1 Ahti Finning 5.56,78

m75 /3 Viljo Komulainen 6.56,62

5000 m M35 /1 Tommy Lahti 18.44,56

M50 /1 Juha Salomies 17.00,87

M50 /2 Jari Pekonen 19.45,23

M60 /2 Jukka Kauppila 17.54,97

N65 /1 Mirjam Tynkkynen 23.06,86

N65 /3 Eliisa Reijonen 24.13,57

M70 /2 Pentti Harakka 22.36,30

M75 /1 Viljo Komulainen 26.46,67

10000 m M50 /1 Juha Salomies 35.29,08

M60 /1 Jukka Kauppila 40.30,90

M65 /2 Esko Tynkkynen 46.06,16

2000 m est M60 /1 Raimo Jääskä 9.18,52

N65 /1 Eliisa Reijonen 9.56,53

M65 /1 Antti Aaltonen 9.13,90

110 m aid M35 /2 Oki Vuonoranta 16,93

100 m aid M55 /2 Kari Pohjola 19,16

M60 /1 Reijo Häyrinen 17,03

M65 /1 Antti Aaltonen 24,16

80 m aid N45 /2 Satu Matilainen 15,66

N60 /2 Ulla Teittinen 18,62

N70 /1 Marja Maksimainen 25,61

M70 /1 Vesa Mäki 14,25

M70 /2 Markku Penttilä 14,71

M75 73 Björn Backman 22,20

400 m aid M35 /1 Ville Ryhänen 62,21

N45 /1 Satu Matilainen 1.19,57

300 m aid N60 /3 Ulla Teittinen 64,93

M60 /1 Reijo Häyrinen 50,62

M65 /1 Risto Kemppainen 54,77

M65 /2 Antti Aaltonen 58,87

M70 /1 Vesa Mäki 55,81

M70 /2 Markku Penttilä 57,03

M75 /3 Björn Backman 1.21,11

200 m aid N70 /1 Marja Maksimainen 67,78

M80 /2 Tauno Jokinen 45,97

5000 m käv N35 /1 Jenni Lahtinen 30.19,00

N50 /1 Tiina Stenvall 40.37,00

N55 /1 Maija-Liisa Mertanen 30.29,00

N65 /1 Asta Savukoski 40.38,00

10 km käv N35 /1 Jenni Lahtinen 1.04.06,00

N50 /1 Tiina Stenvall 1.21.35,00

N55 /1 Maija-Liisa Mertanen 1.04.16,00

N65 /1 Asta Savukoski 1.24.04,00

pituus N35 /2 Anne-Mari Valioniemi 3.99

M40 /2 Aku Kallio 5.53

N45 /3 satu Matilainen 4.20

M55 /2 Arto Rautio 5.02

M55 /3 Lauri Lindberg 4.92

N60 /1 Tuula Siekkinen 3.69

N60 /2 Ulla Teittinen 3.25

M60 /2 Reijo Häyrinen 4.82

M60 /3 Esa Pieniniemi 4.15

N65 /1 Toini Nousiainen 3.53

M65 /2 Matti Jalonen 4.44

M65 /3 Risto Kemppainen 4.40

M70 /1 Vesa Mäki 4.63

N75 /3 Kirsti Viitanen 2.88

M75 /1 Antero Markunsalo 3.84

M80 /3 Tauno Jokinen 3.21

M85 /1 Viljo Knaappila 1.65

3-loikka M55 /1 Arto Rautio 11.15

M55 /3 Kari Pohjola 10.58

N60 /1 Tuula Siekkinen 7.65

N60 /2 Ulla Teittinen 7.25

M60 /1 Reijo Häyrinen 9.62

M60 /2 Kari Hurmerinta 8.09

N65 /2 Toini Nousiainen 7.47

M65 /1 Matti Jalonen 9.25

N70 /1 Marja Maksimainen 4.98

M70 /1 Vesa Mäki 9.46

M70 /2 Seppo Saarela 9.24

M75 /1 Antero Markunsalo 8.59

M75 /3 Sture Walls 6.10

M80 /2 Ermo Kalevo 6.74

M85 /1 Viljo Knaappila 3.66

korkeus N35 /1 Anne-Mari Valioniemi 1.22

N40 /1 Johanna Sirviö 1.43

M55 /1 Kari Pohjola 1.60

M55 /3 Lauri Lindberg 1.56

M60 /2 Reijo Häyrinen 1.38

M70 /1 Reijo Sundell 1.44

M70 /2 Harri Suominen 1.22

M75 /2 Björn Backman 1.24

seiväs N35 /1 Anne-Mari Valioniemi 2.70

M55 /2 Jukka Malila 2.80

M70 /1 Seppo Saarela 2.80

M70 /2 Vesa Mäki 2.80

N75 /1 Kirsti Viitanen 1.80

M80 /2 Aarne Haapala 2.00

kuula M50 /3 Mika Parkkali 14,08

N60 /1 Siv Karlström 9,63

N60 /3 Eila Seppänen 6.76

N65 /1 Sirpa Vahtera 7,68

M65 /2 Hannu Kortesluoma 11,35

M70 /3 Heikki Kuulasmaa 11,28

N75 /1 Kirsti Viitanen 9,68

M75 /1 Toivo Lehtinen 11,06

M75 /2 Usko Jokinen 10,49

M80 /3 Kalevi Tiikkaja 10,02

M85 /3 Esa Vuorinen 8,54

M90 /1 Lauri Helle 8,81

keihäs M35 /1 Tommy Lahti 25,63

N40 /1 Johanna Sirviö 32,85

M50 /2 Mika Parkkali 45,86

N55 /1 Heli Herlevi-Malila 39,92

N60 /2 Merja Vuorinen 24,96

N60 /3 Anja Lammela 22,43

M60 /1 Sauli Saunamäki 46,72

N65 /2 Sirpa Vahtera 16,19

M65 /1 Hannu Kortesluoma 44,30

M65 /2 Hannu Kemppainen 37,92

N75 /1 Kirsti Viitanen 23,84

M80 /1 Kauno Anttila 31,18

M85 /2 Esa Vuorinen 18,72

M85 /3 Viljo Knaappila 15,38

M90 /1 Lars Lindberg 11,03

M90 /2 Lauri Helle 10,91

kiekko M35 /1 Juuso Sillanpää 44,95

N45 /3 Satu Lehtonen 22,17

N60 /2 Siv Karlström 24,71

N65 /1 Leena Scheerer 21,49

N65 /3 Sirpa Vahtera 16,41

N70 /2 Marja Maksimainen 16,33

N75 /1 Kirsti Viitanen 23,92

M85 /2 Esa Vuorinen 20,32

M90 /1 Lauri Helle 16,84

M90 /2 Lars Lindberg 13,81

moukari M40 /1 Tomi Rantanen 40,86

N45 /3 Satu Lehtonen 37,10

N60 /2 Merja Vuorinen 32,45

M60 /2 Veijo Miihkinen 38,14

N65 /2 Toini Nousiainen 28,70

N65 /3 Sirpa Vahtera 23,67

N70 /3 Marja Maksimainen 24,01

N75 /1 Kirsti Viitanen 31,50

M90 /1 Lars Lindberg 17,59

M90 /2 Lauri Helle 16,24

paino M35 /3 Tommy Lahti 25,63

M40 /1 Tomi Rantanen 11,66

N45 /3 Satu Lehtonen 11,56

M45 /2 Jarkko Karstila 13,98

M50 /2 Mika Parkkali 3574

N60 /1 Siv Karlström 14,21

N65 /1 Toini Nousiainen 10,28

N65 /2 Sirpa Vahtera 9,87

N70 /3 Marja Maksimainen 9,41

N75 /1 Kirsti Viitanen 12,65

M80 /3 Aarne Haapala 13,71

M90 /1 Lauri Helle 7,78

heitto 5-o M35 /2 Tommy Lahti 1378

M40 /3 Tomi Rantanen 2418

M45 /2 Jarkko Karstila 3296

N60 /2 Merja Vuorinen 3371

M60 /3 Kari Nuikka 1781

N65 /1 Sirpa Vahtera 2903

N75 /1 Kirsti Viitanen 4697

M80 /2 Kalevi Tiikkaja 3488

M85 /2 Esa Vuorinen 3103

1000 m v N40 /1 Riitta Sallinen, Kirsti Yijälä,

Johanna Haikonen, Satu Matilainen 2.53,54

N50 /2 Kirsti Viitanen, Maija-Liisa Mertanen,

Eliisa Reijonen, Anne Virkalahti 3.17,66

M50 /2 Pertti Nousiainen, Harri Kauranen,

Jari Pykilä, Christer Strömberg 2.41,94

N60 /1 Tuula Siekkinen, Toini Nousiainen,

Ulla Teittinen, Salme Pihlaja 3.12,22

M60 /2 Esa Pieniniemi, Matti Jalonen,

Reijo Häyrinen, Seppo Tenitz 2.56,33

M70 /1 Vesa Mäki, Markku Penttilä,

Esko Huttunen, taisto Pietilä 2.54,81

M80 /1 Viljo Knaappila, Ermo Kalevo,

Kauno Anttila, Sulo Kiirla 4.26,97

# PM-hallikilpailut

## Göteborg – Ruotsi 11. -12.3.2000

60 m M35 /3 Mauno Leskelä 7,54

M40 /2 Hannu Timonen-Nissi 7,81

N45 /3 Leila Vähärautio 11,65

M50 /1 Seppo Taivassalo 8,03

M50 /2 Daniel Sowah 8,06

M55 /2 Toivo Hietanen 8,11

M60 /1 Osmo Ermiö 8,12

M65 /1 Pauli Vehkjärvi 8,42

M70 /1 Terho Välimäki 8,56

M75 /3 Kurt Byggmäster 9,86

M80 /1 Aate Lehtimäki 10,32

M80 /2 Alpo Kautto 10,56

M80 /3 Ilmari Koppinen 11,12

200 m N35 /3 Leena Kallunki 30,20

M35 /2 Mauno Leskelä 23,99

M40 /2 Hannu Timonen-Nissi 25,22

M45 /2 Timo Virtanen 26,05

M45 /3 Matti Jalonen 26,15

M50 /2 Daniel Sowah 26,27

M50 /3 Pekka Koivisto 26,29

M55 /2 Toivo Hietanen 26,91

M60 /1 Osmo Ermiö 26,89

M65 /2 Pauli Vehkjärvi 28,39

M70 /1 Terho Välimäki 29,18

M80 /1 Alpo Kautto 38,41

M80 /2 Ilmari Koppinen 40,32

400 m N35 /3 Sari Ailus 67,68

M35 /2 Mauno Leskelä 52,58

M45 /1 Timo Virtanen 57,18

N55 /3 Terttu Bylinä 1.27,17

M55 /3 Kristian Sippola 62,59

M60 /1 Osmo Ermiö 61,46

M60 /3 Jorma Nieminen 68,70

M80 /1 Alpo Kautto 1.39,39

800m N35 /2 Aira Heikkinen 2.35,63

M40 /1 Viljo Kirjavainen 2.13,77

M45 /3 Timo Virtanen 2.09,73

N55 /2 Terttu Bylinä 3.25,76

M55 /2 Kristian Sippola 2.21,17

M60 /1 Paavo Kinnunen 2.23,13

M60 /3 Jorma Hirvonen 2.33,20

1500 m N35 /1 Aira Heikkinen 5.24,25

M40 /1 Viljo Kirjavainen 4.25,43

N45 /2 Leila Vähärautio 6.44,49

M60 /2 Veikko Hassinen 4.55,33

3000 m N45 /1 Leila Vähärautio 13.52,85

M40 /1 Viljo Kirjavainen 9.19,92

M60 /1 Veikko Hassinen 10.44,11

M60 /2 Einari Vainikka 10.52,01

60 m aid N35 /1 Leena Kallunki 10,90

N35 /2 Sari Ailus 10,96

M35 /3 Mauno Leskelä 12,46

N40 /3 Heli Kenttämaa 11,97

M45 /1 Matti Jalonen 10,41

N50 /1 Terttu Tuunanen 10,94

M55 /2 Jorma Pirinen 13,80

M60 /2 Tauno Jokinen 10,58

M65 /3 Viljo Knaappila 11,92

M75 /1 Kurt Byggmäster 13,85

M80 /1 Ilmari Koppinen 13,93

M80 /2 Helmer Heinonen 14,55

pituus N35 /1 Sari Ailus 4.57

M35 /2 Mauno Leskelä 5.54

N40 /2 Pirjo Hintsanen 4.37

M45 /1 Matti Jalonen 5.47

N50 /1 Terttu Tuunanen 3.89

M50 /2 Pekka Koivisto 5.57

M50 /3 Reijo Pynnönen 5.14

N55 /2 Anja Aaltonen 3.88

M55 /1 Toivo Hietanen 5.32

M55 /3 Jorma Pirinen 4.74

M60 /1 Stig Bäcklund 5.76

M60 /3 Tauno Jokinen 4.64

M65 /2 Timo Junttila 4.73

M65 /3 Viljo Knaappila 4.57

M70 /3 Erkki Kivistö 4.03

M80 /1 Aate Lehtimäki 3.77

M80 /2 Alpo Kautto 3.36

M80 /3 Helmer Heinonen 3.14

3-loikka N35 /1 Sari Ailus 9.76

N35 /3 Leena Kallunki 8.83

M35 /2 Reijo Erkkilä 12.08

M45 /2 Matti Jalonen 11.85

N50 /1 Terttu Tuunanen 9.15

M50 /1 Pekka Koivisto 12.15

N55 /1 Anja Aaltonen 8.72

M55 /2 Reijo Pynnönen 11.59

M55 /3 Jorma Pirinen 9.06

M60 /1 Stig Bäcklund 12.49

M60 /2 Paavo Kinnunen 9.96

M60 /3 Mauri Lehtonen 8.76

M65 /1 Timo Junttila 10.16

M65 /2 Viljo Knaappila 9.70

M65 /3 Reino Kataja 9.70

M80 /1 Aate Lehtimäki 7.82

M80 /2 Ilmari Koppinen 6.57

M80 /3 Matti Niemi 6.12

korkeus N35 /2 Sari Ailus 1.41

M35 /2 Reijo Erkkilä 1.64

N45 /3 Leila Vähärautio 0.95

N50 /1 Terttu Tuunanen 1.23

M50 /1 Reijo Pynnönen 1.58

M60 /1 Paavo Kinnunen 1.43

M60 /3 Tauno Jokinen 1.40

M65 /3 Reino Kataja 1.43

M80 /1 Helmer Heinonen 1.20

M80 /3 Reino Taskinen 1.05

seiväs N35 /1 Sari Ailus 2.50

N40 /1 Heli Kenttämaa 2.70

M40 /1 Jukka Koivisto 4.00

M50 /1 Seppo Taivassalo 3.70

M55 /1 Jorma Pirinen 2.80

M60 /2 Tauno Jokinen 2.82

M80 /1 Ilmari Koppinen 1.62

kuula M40 /1 Simo Välimäki 13,05

N45 /3 Seija Koivunen 7,46

N50 /2 Kerttu Niemi 10,90

M50 /3 Reijo Pynnönen 11,99

N55 /1 Terttu Bylinä 8,63

M55 /3 Sakari Heino 11,25

N60 /2 Laina Vehkaoja 7,03

M65 /1 Reino Laine 14,87

N70 /1 Eeva-Lisa Suomela 5.34

M70 /1 Leo Saarinen 13,99

M70 /2 Valto Mäkelä 10,67

M70 /3 Toivo Suomela 12,26

M75 /1 Erik Eriksson 12,18

M80 /1 Helmer Heinonen 10,27

M80 /2 Osmo Hiekkanen 6,40

4x200 m N40 /2 Heli Kenttämaa, Terttu Bylinä,

Leila Vähärautio, Terttu Tuunanen 2.26,64

M50 /2 Reijo Pynnönen, Pekka Koivisto,

Seppo Taivassalo, Daniel Sowah 1.46,51

M60 /1 Terho Välimäki, Jorma Nieminen,

Paavo Kinnunen, Osmo Ermiö 1.52,46

M70 /3 Erkki Kivistö, Matti Niemi,

Osmo Hiekkanen, Kurt Byggmäster 3.52,89

M80 /1 Helmer Heinonen, Ilmari Koppinen,

Aate Lehtimäki, Alpo Kautto 2.50,38

## Tampere – Suomi 2. -3.3.2003

60 m N35 /2 Mervi Tolonen 9,48

M35 /3 Harri Toivanen 7,54

N40 /1 Tarja Kailajärvi 8,72

N40 /2 Anne Vakkala 8,74

M40 /1 Mauno Leskelä 7,59

N45 /1 Mirva Asp 9,10

N45 /2 Heli Kenttämaa 9,47

N45 /3 Sirpa Piironen 9,80

M45 /1 Timo Välimäki 7,88

N59 /2 Marjatta Ylinen-Kärkkäinen 9,92

M50 /1 Risto Laihorinne 7,62

M50 /2 Daniel Sowah 8,01

M50 /3 Seppo Sovio 8,04

N55 /1 Terhi Kokkonen 8,90

N55 /2 Anna-Maija Kukka 9,25

M55 /1 Pertti Ahomäki 7,80

M55 /1 Pentti Karppinen 7,86

M55 /3 Veikko Rantala 8,10

N60 /2 Eila Laapotti 10,02

M60 /1 Jorma Manninen 8,21

M60 /2 Osmo Ermiö 8,28

M60 /3 Matti Puukka 8,40

N65 /1 Helvi Sorri 12,12

N65 /2 Aino Koistinen 12,34

N65 /3 Irja Nieminen 12,93

M65 /1 Mikko Saarinen 8,48

M65 /2 Urpo Mikkonen 8,52

M70 /1 Terho Välimäki 8,79

M70 /2 Jaakko Nieminen 8,84

M70 /3 Eino Tuomisto 8,97

N75 /1 Anja Laiho 12,19

M75 /1 Matti Järvinen 9,45

M75 /3 Pentti Saavalainen 9,54

M80 /1 Viljo Tuovinen 10,01

M80 /3 Pentti Koski 10,78

M85 /2 Reino Taskinen 13,23

200 m N35 /1 Jaana Salmela 28,29

M35 /2 Harri Toivanen 24,31

M35 /2 Kaj Sandell 24,70

N40 /1 Tarja Kailajärvi 28,54

M40 /1 Mauno Leskelä 23,73

M40 /2 Jukka Mononen 24,58

N45 /2 Mirva Asp 30,53

N45 /3 Anneli Mörö-Leino 31,83

M45 /3 Hannu Timonen-Nissi 25,10

N50 /2 Aija Hynynen 32,51

M50 /1 Seppo Sovio 25,88

M50 /2 Daniel Sowah 26,10

M50 /3 Pekka Koivisto 26,55

N55 /2 Terhi Kokkonen 31,14

N55 /3 Anna-Maija Kukka 31,86

M55 /1 Pentti Karppinen 25,39

M55 /2 Toivo Hietanen 25,52

N60 /1 Eila Laapotti 33,53

M60 /1 Jorma Manninen 26,66

M60 /2 Matti Puukka 27,18

N65 /1 Aino Koistinen 43,66

N65 /2 Irja Nieminen 45,98

N65 /3 Helvi Sorri 49,32

M65 /1 Urpo Mikkonen 27,86

M65 /3 Mikko Saarinen 28,37

M70 /1 Eino Tuomisto 29,45

M70 /2 Terho Välimäki 29,48

M70 /3 Jaakko Nieminen 30,44

M75 /1 Pentti Saavalainen 32,53

M75 /2 Arvo Heininen 33,08

M75 /3 Kurt Byggmäster 34,03

M80 /1 Viljo Tuovinen 34,66

M85 /2 Reino Taskinen 53,51

400 m N35 /1 Jaana Salmela 61,31

M35 /1 Kaj Sandell 53,23

N40 /2 Ursula Eerola 1.13,02

M40 /1 Mauno Leskelä 52,58

M40 /2 Harri Ahokas 55,84

N45 /2 Hannele Liukkonen 1.10,17

M45 /2 Ilkka Porrassalmi 56,26

M45 /3 Timo Virtanen 57,02

N50 /2 Aija Hynynen 1.11,10

N50 /3 Päivi Hannula 1.14,57

M50 /1 Aki Mäkinen 57,03

M50 /3 Clas Smeds 59,32

N55 /2 Anna-Maija Kukka 1.16,18

N55 /3 Birgit Hirvelä ?

M55 /1 Kalevi Ranta 59,65

M55 /2 Juhani Lumpus 61,42

M55 /3 Lauri Intovuori 61,59

N60 /2 Eila Laapotti 1.17,79

M60 /1 Matti Puukka 59,21

M60 /3 Paavo Kinnunen 61,89

N65 /1 Liisa Karkkulainen 1.27,67

N65 /2 Irja Nieminen 2.15,26

M65 /2 Urpo Mikkonen 66,39

M65 /3 Taneli Konttinen 67,17

M70 /1 Unto Mattsson 69,33

M70 /2 Jaakko Nieminen 1.111,93

M70 /3 Pentti Ritvanen 1.16,09

M75 /1 Yrjö Torikka 1.16,61

M75 /2 Carl-Johan Lill 1.17,53

M75 /3 Toivo Vikman 1.18,09

M80 /1 Viljo Tuovinen 1.23,09

800 m N35 /1 Jaana Salmela 2.19,41

M35 /2 Pekka Raudaskoski 2.07,62

M35 /3 Mauno Homanen 2.08,04

M35 /3 Martti Ahistus 2.09,47

N40 /2 Pirjo Kivioja 2.49,94

N40 /3 Pirjo Arminen 2.52,33

N45 /2 Hannele Liukkonen 2.37,71

N45 /3 Mirva Asp 2.39,41

M45 /1 Timo Virtanen 2.13,73

M45 /2 Ilkka Porrassalmi 2.14,37

M45 /3 Viljo Kirjavainen 2.15,13

N50 /1 Tuula Lahdenperä 2.48,35

N50 /2 Päivi Hannula 2.51,64

N50 /3 Riitta Metsälehto 2.56,67

M50 /2 Clas Smeds 2.14,80

N55 /2 Birgit Hirvelä 3.04,67

N55 /3 Sirkka-Liisa Ruuskanen 3.13,15

M55 /1 Kalevi Ranta 2.22,00

M55 /2 Kristian Sippala 2.25,23

M55 /3 Vesa Korpimäki 2.26,85

N60 /1 Inkeri Janhonen 2.49,20

N60 /2 Terttu Bylinä 3.10,01

N60 /3 Sirkka Liimatainen 3.26,84

M60 /1 Paavo Kinnunen 2.30,01

M60 /2 Kauko Höysniemi 2.31,60

M60 /3 Jorma Hirvonen 2.38,90

N65 /1 Liisa Karkkulainen 3.27,50

M65 /1 Osmo Villanen 2.38,51

M65 /2 Pekka Räty 2.40,23

M65 /3 Sulo Kiirla 2.40,95

M70 /1 Unto Mattsson 2.44,74

M70 /2 Pekka Lahtinen 2.53,56

M75 /1 Yrjö Torikka 3.10,01

M75 /2 Carl-Johan Lill 3.11,69

M75 /3 Toivo Vikman 3.11,97

M80 /1 Jussi Karjalainen 4.14,32

1500 m N35 /1 Pirjo Halmes 5.06,11

M35 /1 Mauno Homanen 4.20,93

M35 /2 Pekka Raudaskoski 4.41,55

N40 /2 Mervi Perkkiö 5.23,57

N40 /3 Pirjo Kivioja 5.56,71

M40 /1 Ismo Hellsten 4.19,33

M40 /3 Esa Kurvinen 4.22,62

N45 /1 Hannele Rantakari 5.23,37

N45 /2 Sisko Huttunen 5.27,83

M45 /1 Viljo Kirjavainen 4.27,78

M45 /2 Markku Laukkanen 4.35,37

N50 /1 Päivi Hannula 5.56,09

N50 /2 Riitta Metsälehto 6.09,11

M50 /1 Heimo Kärkkäinen 4.27,11

N55 /1 Birgit Hirvelä 6.46,04

M55 /1 Stig Haglund 4.45,53

M55 /2 Lauri Intovuori 5.04,82

M55 /3 Reino Alavuotunki 5.05,50

N60 /1 Inkeri Janhonen 5.36,35

N60 /2 Sirkka Liimatainen 7.01,03

M60 /1 Jaakko Heikkinen 4.53,85

M60 /3 Veikko Hassinen 5.03,75

M65 /1 Kauno Kangasvieri 5.17,11

M65 /2 Osmo Villanen 5.21,73

M65 /3 Pekka Räty 5.24,06

M70 /1 Aapo Heimala 6.03,13

M75 /1 Yrjö Torikka 6.37,23

M75 /2 Taavi Hokkanen 6.48,69

M75 /3 Olavi Liukka 7.00,43

3000 m N35 /1 Pirjo Halmes 10.55,12

N40 /1 Mervi Perkkiö 11.13,09

N40 /2 Pirjo Arminen 11.56,42

N45 /1 Helena Rantakari 11.14,57

M45 /2 Jukka-Pekka Ranto 9.35,47

M45 /3 Ahti Honkala 10.03,27

M50 /1 Heimo Kärkkäinen 9.23,24

M50 /2 Jaakko Rouhiainen 10.17,24

M55 /1 Stig Haglund 10.07,89

N60 /1 Sirkka Liimatainen 15.07,58

M60 /1 Veikko Hassinen 10.30,17

M60 /2 Jaakko Heikkinen 10.31,41

M65 /1 Kauno Kangasvieri 11.26,32

M65 /2 Ensio Aarnisalo 12.10,19

N70 /1 Pirkko Kinnunen 14.30,54

M70 /1 Aapo Heimala 12.45,91

M75 /1 Taavi Hokkanen 14.58,99

M75 /2 Olavi Liukka 15.26,39

M80 /1 Aimo Virolainen 18.25,18

60 m aj N35 /1 Mervi Tolonen 11,96

M35 /1 Kari Kulmala 11,49

N40 /1 Anne Vakkala 9,78

N40 /2 Sari Ailus 10,41

N40 /3 Eira Taulaniemi 10,54

M40 /1 Reijo Erkkilä 10,07

M40 /2 Juhani Ryynänen 11,53

N45 /1 Heli Kenttämaa 11,46

N45 /2 Eine Pärnänen 11,86

M45 /1 Jouko Nikula 9,53

M45 /2 Arto Miikkulainen 9,66

M45 /3 Reijo Häyrinen 9,82

N50 /1 Terttu Tuunanen 11,16

N50 /2 Marja Metsänkylä 11,27

M50 /1 Seppo Sovio 9,66

M50 /2 Hannu Tikkanen 9,71

M50 /3 Pentti Sokero 13,24

N55 /1 Terhi Kokkonen 11,47

M55 /1 Harri Suominen 10,02

M55 /3 Lauri Laakso 12,85

N60 /1 Terttu Kilpeläinen 12,10

M60 /2 Pentti Ijäs 11,51

M60 /3 Ilpo Saanto 11,64

N65 /1 Inkeri Lehtonen 12,1

M65 /2 Reino Tikkanen 11,37

M65 /3 Ahti Vilpas 12,86

M70 /1 Olavi Niemi 10,76

M70 /2 Jaakko Nieminen 11,05

M70 /3 Jaakko Yli-Suomu 11,18

M75 /1 Pentti Saavalainen 12,80

M75 /2 Karri Wichmann 13,92

M75 /3 Hans Byggmäster 13,99

M80 /1 Ilmari Koppinen 14,10

M80 /2 Jaakko Liljeroos 14,73

M85 /1 Reino Taskinen 15,43

3000 m kä N35 /1 Liisa Tirkkonen-Grönholm 17.58,44

N40 /1 Marja Katajisto 17.14,03

M40 /1 Timo Silvast 22.48,53

N45 /1 Hillevi Toikka 20.06,17

M45 /1 Jari Vatanen 14.58,39

M45 /2 Arto Koivisto 15.09,67

M45 /3 Antti Lepistö 22.21,46

M50 /1 Seppo-Juhani Savolainen 14.06,07

M50 /2 Asko Turkki 14.27,16

M50 /3 Heikki Brandt 15.33,35

N55 /2 Sinikka Vikman 20.11,48

M55 /1 Heikki Lahtinen 14.06,91

M55 /2 Antti Honkonen 16.11,00

M55 /3 Bo Erik Isakas 17.23,88

N60 /1 Pirjo Karetie 19.09,55

N60 /2 Ritva Tuliniemi 20.07,74

N60 /3 Sirkka Liimatainen 23.49,78

M60 /1 Martti Lepola 16.48,88

M60 /2 Soini Ryhänen 17.24,00

M60 /3 Matti Kettunen 18.47,47

N65 /1 Irja Saavalainen 22.47,07

N65 /2 Aino Koistinen 23.50,22

N65 /3 Irja Nieminen 25.19,42

M65 /1 Vilppu Aaltonen 17.39,10

M65 /2 Jukka Heininen 18.20,83

N70 /1 Pirkko Kinnunen 20.09,34

M70 /1 Toivo Tuomela 17.08,26

M70 /2 Matti Oksanen 23.56,02

M70 /3 Eino Kovanen 25.42,97

M75 /1 Matti Rautio 18.28,45

M75 /2 Taavi Hokkanen 20.27,64

M75 /3 Reino Tiitinen 20.30,96

M80 /1 Jussi Karjalainen 22.47,27

M85 /1 Torsten Ståle 22.33,18

M85 /2 Onni Helin 28.15,78

pituus N35 /2 Mervi Tolonen 4.23

M35 /1 Robin Millard 5.40

N40 /1 Anne Vakkala 4.58

N40 /3 Sari Ailus 4.57

M40 /2 Reijo Erkkilä 5.50

M40 /3 Juhani Ryynänen 4.68

M45 /1 Jouko Nikula 6.10

M45 /2 Matti Jalonen 5.40

M45 /3 Reijo Häyrinen 5.39

N50 /1 Marja Metsänkylä 4.16

M50 /1 Pekka Koivisto 5.60

M50 /2 Seppo Sovio 5.25

M50 /3 Reijo Pynnönen 5.22

N55 /1 Terhi Kokkonen 4.30

N55 /2 Anja Aaltonen 4.05

M55 /1 Pertti Ahomäki 5.89

M55 /2 Toivo Hietanen 5.18

M55 /3 Raimo Kilpeläinen 4.66

N60 /1 Terttu Kilpeläinen 3.55

N60 /2 Pirjo Karetie 3.48

M60 /1 Stig Bäcklund 5.66

M60 /2 Ilmo Saanto 4.81

N65 /1 Irja Nieminen 2.37

N65 /2 Aino Koistinen 2.07

M65 /2 Timo Junttila 4.73

M65 /3 Antti Kanerva 4.71

M70 /1 Paavo Eriksson 4.73

M70 /2 Olavi Niemi 4.43

N75 /1 Anja Laiho 2.55

M75 /2 matti Järvinen 4.08

M75 /3 Aatos Sainio 4.01

M80 /1 Aate Lehtimäki 3.51

M80 /2 Jaakko Liljeroos 3.46

M80 /3 Helmer Heinonen 3.34

M85 /1 Reino Taskinen 2.60

M85 /2 Ensio Hämäläinen 1.92

M85 /3 Olavi Reiman 1.68

3-loikka N35 /2 Mervi Tolonen 8,97

M35 /1 Arto Rautio 12.02

M35 /2 Kari Kulmala 9.81

M35 /3 Jari Suormaa 8.92

N40 /1 Sari Ailus 9.87

M40 /2 Reijo Erkkilä 11.56

M40 /3 Matti Salonen 10.85

N45 /1 Eine Pärnänen 4.11

M45 /1 Matti Jalonen 11.51

M45 /2 Arto Miikkulainen 10.92

M45 /3 Reijo Häyrinen 10.80

N50 /1 Marja Metsänkylä 9.34

N50 /2 Terttu Tuunanen 8.83

N50 /3 Marjatta Ylinen-Kärkkäinen 8.11

M50 /1 Pekka Koivisto 11.77

M50 /2 Reijo Pynnönen 11.67

M50 /3 Hannu Tikkanen 10.75

N55 /1 Anja Aaltonen 8.93

N55 /2 Anna-Maija Kukka 8.58

M55 /1 Mauri Virtanen 10.67

N60 /1 Inkeri Fält 7.34

M60 /1 Stig Bäcklund 12.39

M60 /2 Leino Hietala 9.75

M60 /3 Paavo Kinnunen 9.72

N65 /1 Irene Merjamaa 6.04

M65 /1 Viljo Knaappila 9.80

M65 /2 Ermo Kalevo 9.44

M65 /3 Timo Junttila 9.42

M70 /1 Olavi Niemi 10.26

M70 /3 Raimo Kietäväinen 8.43

N75 /1 Anja Laiho 5.39

M75 /1 Matti Järvinen 8.97

M75 /3 Aatos Sainio 8.70

M80 /1 Jaakko Liljeroos 7.40

M80 /2 Ilmari Koppinen 6.67

M85 /1 Reino Taskinen 6.17

M85 /2 Ensio Hämäläinen 5.49

M85 /3 Olavi Reiman 4.08

korkeus N35 /2 Mervi Tolonen 1.20

M35 /1 Robin Millard 1.76

M35 /2 Arto Rautio 1.70

M35 /3 Kari Kulmala 1.61

N40 /2 Eira Taulaniemi 1.30

N40 /3 Leena Halonen 1.25

M40 /1 Esa Haapaniemi 1.64

M40 /2 Reijo Erkkilä 1.61

N45 /1 Eine Pärnänen 8.47

M45 /1 Olavi Roivainen 1.67

M45 /2 Osmo Koivisto 1.52

N50 /1 Marketta Västi 1.20

M50 /1 Reijo Sundell 1.67

M50 /2 Hannu Tähtivuori 1.64

M50 /3 Reijo Pynnönen 1.55

M55 /2 Harri Suominen 1.52

N60 /1 Inkeri Fält 1.15

M60 /1 Antti Hautamäki 1.52

M60 /2 Veikko Tarkkio 1.49

M60 /3 Kunto Viiru 1.46

M65 /2 Onni Ylimaunu 1.18

M70 /1 Paavo Eriksson 1.48

M70 /2 Olavi Niemi 1.42

M70 /3 Jaakko Yli-Huita 1.36

M75 /2 matti Järvinen 1.26

M75 /3 Karri Wichmann 1.26

M80 /1 Helmer Heinonen 1.22

M80 /2 Jaakko Liljeroos 1.20

M85 /1 Reino Taskinen 1.05

M85 /2 Olavi Reiman 0.93

seiväs N35 /1 Mervi Tolonen 2.0

M35 /1 Petri Laitinen 4.00

M35 /2 Timo Pulkkinen 3.50

M35 /3 Kari Kulmala 2.50

N40 /1 Sari Ailus 2.85

N40 /2 Leena Halonen 2.40

M40 /1 Jukka Koivisto 4.10

M40 /2 Jouko Mäki-Lohiluoma 3.90

M40 /3 Reijo Erkkilä 3.50

N45 /1 Heli Kenttämaa 2.70

M45 /1 Pekka Sutinen 4.10

M45 /2 Olavi Roivainen 3.40

M45 /3 Timo Vauhkonen 3.30

N50 /2 Marketta Västi 1.80

M50 /1 Seppo Taivassalo 3.60

M50 /2 Lauri Vuohelainen 3.30

M50 /3 Mikko Rantanen 2.80

N55 /1 Mirja Mäntylä 1.90

M55 /1 Veikko Mäkelä 3.32

M55 /2 Reijo Murto 3.00

M55 /3 Antero Sipponen 2.70

N60 /1 Pirkko Pitkänen 2.50

N60 /2 Inkeri Fält 2.20

M60 /1 Lauri Visti 2.80

M60 /2 Jaakko Hoppu 2.70

M60 /3 Pentti Ijäs 2.20

M65 /1 Pentti Alajuuri 3.20

M65 /3 Lauri Kärkäs 2.40

M70 /1 Jaakko Yli-Suomu 2.60

M70 /2 Sakari Tarkkonen 2.60

M/0 /3 Erkki Ahava 2.50

M75 /1 Pentti Saavalainen 2.50

M75 /2 Matti Tyry 2.30

M75 /3 Eero Salonen 2.00

M80 /1 Jaakko Liljeroos 1.80

M80 /2 Ilmari Koppinen 1.60

kuula N35 /1 Jaana Kivistö 10,88

N35 /2 Arja Pilsiä 9,81

M35 /1 Martti Vanhanen 16,13

M35 /2 Pauli Havukainen 13,04

M35 /3 Ari Saapunki 10,56

N40 /1 Arja Salonen 9,85

N40 /2 Maiju Hilander 8,36

N40 /3 Pirjo Kivioja 6,09

M40 /1 Raimo Hekkala 15,89

M40 /2 Juha Eriksson 15,54

M40 /3 Juha Hietala 13,71

N45 /1 Riitta Puikkonen 11,30

N45 /2 Siv Karlström 9,48

N45 /3 Heli Kenttämaa 8,30

M45 /1 Veini Holopainen 13,21

M45 /2 Markku Sointu 12,35

N50 /1 Helena Takamäki 9,66

N50 /2 Anne Lehto 9,20

M50 /1 Antti Lehti 13,42

M50 /2 Teijo Pynnönen 13,03

M50 /3 Matti Kasari 12,93

N55 /1 Kerttu Niemi 10,95

N55 /2 Hellevi Riihiluoma 9,32

M55 /1 Juha Kalliola 12,38

M55 /2 Kari Vahti 11,66

M55 /3 Timo Korpi Kokko 11,45

N60 /1 Anita Vihersalo 9,90

N60 /2 Kirsti Viitanen 9,46

M60 /1 Paavo Fridfelt 14,50

M60 /2 Usko Jokinen 13,77

M60 /3 Veikko Mäntykorpi 13,49

N65 /1 Kerttu Kangasmäki 10,41

N65 /2 Inkeri Lehtonen 10,37

M65 /1 Reino Laine 14,05

M65 /3 Väinö Isosaari 11,67

M70 /1 Leo Saarinen 13,65

M70 /2 Kaarlo Lesell 13,25

M70 /3 Pentti Niskanen 13,01

N75 /1 Kaija Jortikka 6,85

N75 /2 Anja Laiho 6,46

N75 /3 Martta Nyström 5,70

M75 /1 Erik Eriksson 12,48

M75 /3 Unto Lehmuskoski 11,29

M80 /1 Helmer Heinonen 10,53

M80 /2 Valto Mäkelä 9,62

M80 /3 Heikki Ahtiainen 9,03

N85 /1 Aino Korkeila 4,53

M85 /1 Helge Lönnroth 7,93

M85 /2 Ensio Hämäläinen 7,26

M85 /3 Reino Taskinen 6,90

N90 /1 Margareta Sarvana 2,70

M90 /1 Tatu Pohja 4,75

paino N35 /1 Arja Pilsiä 10,59

N35 /2 Mervi Tolonen 8,26

N35 /3 Maarit Kiviaho 8,24

M35 /1 Taisto Vierimaa 17,16

M35 /2 Kimmo Partanen 14,75

M35 /3 Harri Kivikko 12,44

N40 /1 Pirjo Kivioja 5,89

M40 /1 Ralf Högnäs 13,08

M40 /2 Timo Suomalainen 12,61

M40 /3 Juha Hietala 12,24

N45 /1 Riitta Puikkonen 12,20

N45 /2 Siv Karlström 10,06

M45 /2 Veini Holopainen 12,16

M45 /3 Erkki Saarinen 8,56

N50 /1 Anne Lehto 11,66

M50 /1 Timo Ahola 15,67

M50 /2 Teijo Pynnönen 15,46

M50 /3 Erkki Kyntäjä 14,80

N55 /1 Hellevi Riihiluoma 9,92

M55 /1 Antti Örn 17,01

M55 /2 Timo Korpi-Kokko 14,12

N60 /1 Kirsti Viitanen 13,23

N60 /2 Terttu Bylinä 13,00

N60 /3 Inkeri Fält 12,88

M60 /1 Olavi Koivukangas 17,90

M60 /2 Heikki Virolainen 15,55

M60 /3 Antti Kiviniemi 13,45

N65 /1 Inkeri Lehtonen 14,47

N65 /2 Kerttu Kangasmäki 12,90

N65 /3 Irene Merjamaa 10,85

M65 /1 Väinö Isosaari 16,91

M65 /2 Ilmari Tuomela 15,83

M65 /3 Pentti Eerola 14,78

N70 /2 Eira Kyröläinen 8,20

M70 /1 Seppo Salanto 18,33

M70 /2 Pentti Niskanen 16,42

N75 /1 Kaija Jortikka 9,54

N75 /2 Martta Nyström 7,75

M75 /1 Matti Järvinen 14,10

M75 /2 Unto Lehmuskoski 13,72

M75 /3 Erkki Willman 10,70

M80 /1 Valto Mäkelä 12,78

M80 /2 Esko Englund 11,54

N85 /1 Aino Korkeila 5,87

M85 /1 Helge Lönnroth 11,83

M85 /2 Ensio Hämäläinen 11,60

M85 /3 Olavi Reiman 10,57

M90 /1 Tatu Pohja 6,24

4x 300 m M35 /1 Petri Hämäläinen, Mauno Homanen,

Ismo Hellsten, Kaj Sandell 2.42,31

N40 /1 Ursula Eerola, Pirjo Kivioja,

Eine Pärnänen, Tarja Kailajärvi 3.19,67

N40 /2 Mirja Asp, Anneli Mörö-Leino,

Hannele Liukkonen, Sirpa Piironen 3.20,69

M40 /1 Jukka Mononen, Hannu Timonen-Nissi,

Timo Virtanen, Mauno Leskelä 2.39,48

M40 /3 Kari Turunen, Harri Ahokas,

Juhani Ryynänen, Martti Ahistus 2.46,90

N50 /2 Marja Metsänkylä, Terttu Tuunanen,

Riitta Metsänkylä, Aija Hynynen 3.30,72

N50 /3 Mirja Mäntylä, Sirkka-Liisa Ruuskanen,

Birgit Hirvelä, Terhi Kokkonen 3.36,87

M50 /1 Daniel Sowah, Pekka Koivisto,

Jouni Rantanen, Clas Smeds 2.53,38

N60 /1 Eila Laapotti, Terttu Bylinä,

Pirjo Karetie, Inkeri Janhonen 3.46,82

M60 /1 Matti Puukka, Urpo Mikkonen,

Osmo Ermiö, Paavo Kinnunen 2.59,41

M60 /3 Jaakko Lastumäki, Taneli Konttinen,

Ermo Kalevo, Mikko Saarinen 3.24,78

M70 /1 Terho Välimäki, Eino Tuomisto,

Jaakko Nieminen, Unto Mattsson 3.24,02

M70 /2 Matti Pohjoismäki, Yrjö Torikka,

Carl-Johan Lill, Pentti Saavalainen 3.44,62

## Drammen – Norja 19.-21.3.2004

60 m N35 /1 Minna Salonen 8,84

N40 /3 Sari Ailus 9,12

M40 /1 Mauno Leskelä 7,55

M50 /3 Arto Miikkulainen 8,15

N55 /3 Mirja Mäntylä 9,94

M60 /3 Ilmo Saanto 8,78

M65 /1 Aimo Mikkola 8,43

M65 /2 Mikko Saarinen 8,60

M75 /1 Terho Välimäki 9,28

M75 /3 Pentti Saavalainen 9,79

M85 /1 Aate Lehtimäki 10,87

M85 /2 Ilmari Koppinen 12,48

100 m N40 /3 Sari Ailus 14,53

M40 /1 Mauno Leskelä 11.82

M50 /3 Arto Miikkulainen 12,74

M65 /1 Aimo Mikkola 13,44

M65 /3 Mikko Saarinen 14,18

M75 /1 Terho Välimäki 15,07

M75 /2 Pentti Saavalainen 16,04

M80 /1 Olavi Liukka 17,79

M85 /1 Aate Lehtimäki 18,04

M85 /2 Ilmari Koppinen 20,37

400 m M40 /1 Mauno Leskelä 55,41

M60 /3 Kristian Sippola 62,55

M65 /1 Paavo Kinnunen 65,00

M80 /1 Olavi Liukka 1.29,75

800 m N35 /2 Minna Salonen 2.51,57

M60 /3 Kristian Sippola 2.30,01

M65 /1 Paavo Kinnunen 2.38,75

M70 /3 Ahti Kangasmäki 2.44,81

M80 /1 Olavi Liukka 3.35,88

1500 m N55 /2 Leila Vähärautio 6.39,32

M60 /2 Heimo Hirvonen 6.33,13

M65 /1 Veikko Hassinen 5.37,62

M75 /3 Aapo Heimala 6.26,92

M80 /1 Olavi Liukka 7.41,61

3000 m N50 /2 Leila Vähärautio 14.23,00

M60 /2 Heimo Hirvonen 14.07,18

M65 /1 Veikko Hassinen 11.14,48

M70 /2 Aapo Helmala 13.23,91

M70 /3 Eino Kovanen 18.43,74

60 m aid M35 /1 Kari Kulmala 11,15

N40 /1 Sari Ailus 10,46

M40 /2 Reijo Erkkilä 9,94

M40 /3 Kari Pohjola 10,37

M45 /1 Reijo Häyrinen 9,67

M45 /3 Olavi Roivainen 10,81

M50 /1 Arto Miikkulainen 9,34

M50 /2 Seppo Sovio 9,88

M50 /3 Matti Jalonen 11,73

M55 /2 Reijo Murto 13,85

M60 /2 Ilmo Saanto 12,49

M65 /2 Veikko Tolvanen 11,51

M75 /3 Pentti Saavalainen 13,38

M85 /1 Ilmari Koppinen 15,20

3000 m kä N50 /1 Leila Vähärautio 20.59,99

M60 /2 Åke Tarvos 18.46,52

pituus M35 /1 Kari Kulmala 4.78

N40 /2 Sari Ailus 4.54

M40 /2 Mauno Leskelä 5.56

M40 /3 Reijo Erkkilä 5.36

M45 /2 Reijo Häyrinen 5.31

M45 /3 Olavi Roivainen 4.97

M55 /1 Pekka Koivisto 5.33

M60 /1 Ilmo Saanto 4.56

M65 /3 Aulis Suominen 4.26

M70 /2 Viljo Knaappila 4.28

M85 /1 Aate Lehtimäki 3.24

3-loikka M35 /2 Kari Kulmala 9.51

N40 /2 Sari Ailus 9.51

M40 /3 Reijo Erkkilä 11.37

M45 /2 Reijo Häyrinen 11.98

M45 /3 Olavi Roivainen 10,62

M50 /1 Arto Miikkulainen 11.16

M50 /2 Matti Jalonen 11.07

M55 /1 Pekka Koivisto 10.98

M60 /2 Ilmo Saanto 9.60

M65 /1 Paavo Kinnunen 9.40

M65 /3 Mauri Lehtonen 8.80

M70 /3 Viljo Knaappila 8.51

M85 /1 Aate Lehtimäki 6.48

M85 /2 Ilmari Koppinen 5.62

korkeus M35 /1 Kari Kulmala 1.56

N40 /2 Sari Ailus 1.28

M40 /2 Esa Haapaniemi 1.68

M40 /3 Kari Pohjola 1.68

M45 /1 Olavi Roivainen 1.60

M60 /2 Antti Hautamäki 1.48

M65 /2 Paavo Kinnunen 1.40

M70 /3 Jaakko Yli-Huita 1.28

M85 /1 Ilmari Koppinen 0.92

seiväs M35 /1 Kari Kulmala 2.50

N40 /1 Sari Ailus 3.00

N55 /1 Mirja Mäntylä 2.00

M40 /1 Reijo Erkkilä 3.30

M40 /2 Esa Haapaniemi 3.00

M45 /1 Olavi Roivainen 3.20

M50 /1 Seppo Taivassalo 3.40

M50 /2 Lauri Vuohelainen 2.80

M55 /1 Reijo Murto 2.70

M65 /2 Lauri Kärkäs 2.40

M70 /2 Sakari Tarkkonen 2.30

M70 /3 Jaakko Yli-Huita 2.10

M75 /2 Pentti Saavalainen 2.30

kuula N55 /3 Irja Lammi 6,21

M45 /3 Olavi Roivainen 11,18

M50 /1 Antti Lehti 14,23

M50 /3 Rauno Möttönen 13,22

M75 /1 Leo Saarinen 13,33

M80 /1 Valto Mäkelä 9,70

M85 /1 Aate Lehtimäki 8.36

kork v:ton N40 /1 Kari Pohjola 1.40

4 x 400 m N35 /2 Sari Ailus, Leila Vähärautio,

Mirja Mäntylä, Minna Salonen 5.44,66

M50 /3 ?

M60 /1 Mikko Saarinen, Aimo Mikkola,

Paavo Kinnunen, Kristian Sippola 4.31,62

M60 /3 Åke Tarvos, Kunto Viiru,

Heimo Hirvonen, Veikko Hassinen 5.34,18

M70 /2 Viljo Knaappila, Jaakko Nieminen,

Ahti Kangasmäki, Pauli Vehkjärvi 5.20,87

## Malmö – Ruotsi 3. – 5.3.2006

60 m M35 /1 Mika Ahomäki 7,29

N40 /2 Katrin Kreen 8,32

M40 /2 Mauno Leskelä 7,61

M45/1 Jukka Mononen 7,59

M50 /1 Raimo Koskela 7,83

M50 /3 Hannu Timonen-Nissi 8,37

M55 /1 Pekka Kallioniemi 8,48

M60 /1 Pertti Ahomäki 8,32

M60 /3 Matti Kumpulainen 9,35

N65 /1 Irma Niemi-Pynttäri 10,83

M65 /1 Aimo Mikkola 8,43

M80 /1 Pentti Saavalainen 10,30

M85 /2 Ilmari Koppinen 13,90

200 m N40 /1 Katrin Kreen 27,15

M40 /1 Mauno Leskelä 24,14

M50 /1 Hannu Timonen-Nissi 26,29

M55 /2 Pekka Kallioniemi 28,10

N60 /3 Sirkka-Liisa Ruuskanen 35,11

N65 /2 Irma Niemi-Pynttäri 37,87

M65 /1 Aimo Mikkola 28,20

M75 /1 Unto Mattsson 32,29

M85 /1 Ilmari Koppinen 52,51

400 m N40 /1 Katrin Kreen 60,72

M40 /1 Mauno Leskelä 55,61

M45 /1 Jukka Mononen 24,48

M50 /1 Timo Virtanen 58,89

M50 /3 Hannu Timonen-Nissi 60,44

N60 /2 Sirkka-Liisa Ruuskanen 1.23,19

N65 /2 Sanni Väyrynen 1.56,72

M70 /2 Pauli Ahokas 1.10,40

M75 /1 Unto Mattsson 1.13,09

M80 /1 Pentti Saavalainen 1.25,35

800 m M40 /3 Arto Laaksonen 2.47,87

N45 /3 Pirjo Arminen 2.59,06

N50 /3 Sirpa Kolari 3.27,74

M50 /2 Timo Virtanen 2.23,28

M50 /3 Erkki Immonen 2.24,73

M65 /1 Kauko Höysniemi 2.41,93

M65 /3 Einari Vainikka 5.38,56

M70 /1 Pauli Ahokas 2.40,88

M70 /3 Ahti Kangasmäki 2.56,60

M75 /1 Unto Mattsson 3.09,60

1500 m N45 /2 Pirjo Arminen 5.49,53

N50 /3 Sirpa Kolari 7.10,98

M65 /2 Kauko Höysniemi 5.36,13

M65 /3 Einari Vainikka 5.38,56

M70 /2 Pauli Ahokas 5.52,25

M75 /2 Teuvo Palomäki 6.32,83

M75 /3 Aapo Heimala 6.57,28

3000 m N45 /1 Pirjo Arminen 12.18,28

N50 /3 Sirpa Kolari 14.51,53

M65 /3 Einari Vainikka 12.06,49

M70 /2 Ahti Kangasmäki 13.08,72

M75 /1 Aapo Heimala 14.20,58

M75 /2 Teuvo Palomäki 14.48,43

60 m aid M40/2 Kari Pohjola 10,37

M45 /1 Reijo Häyrinen 9,86

M50 /1 Matti Jalonen 10,59

M50 /3 Olavi Roivainen 11,40

M60 /2 Reijo Murto 13,19

N60 /1 Sirkka-Liisa Ruuskanen 12,12

M65 /3 Veikko Tarkkio 11,04

M80 /1 Pentti Saavalainen 12,96

M85 /1 Ilmari Koppinen 17,18

3000 m kä M45 /1 Erkki Hakkarainen 16.01,08

N65 /2 Sanni Väyrynen 22.10,00

M65 /2 Matti Kettunen 20.29,45

M75 /2 Matti Tamminen 21.31,93

pituus M35/1 Mika Ahomäki 6.41

N40 /2 Sari Ailus 4.46

M40 /2 Kari Pohjola 5.42

M45 /3 Reijo Häyrinen 5.27

M50 /2 Matti Jalonen 4.37

M50 /3 Olavi Roivainen 4.45

M55 /1 Tapio Pitkänen 5.37

M55 /3 Pekka Kallioniemi 4.10

M60 /1 Pertti Ahomäki 5.53

M60 /2 Matti Kumpulainen 4.50

M65 /1 Stig Bäcklund 5.02

M65 /3 Veikko Tarkkio 4.48

M70 /2 Aulis Suominen 4.39

M70 /3 Antti Kanerva 4.25

M85 /1 Helmer Heinonen 2.61

M85 /2 Ilmari Koppinen 2.60

M85 /3 Matti Niemi 2.31

3-loikka N40/1 Sari Ailus 10.06

M45 /3 Reijo Häyrinen 11.02

M50 /1 Matti Jalonen 10.84

M50 /3 Olavi Roivainen 9.97

M55 /1 Tapio Pitkänen 11.06

M65 /1 Stig Bäcklund 11.27

M85 /1 Ilmari Koppinen 5.41

M85 /2 Matti Niemi 5.24

korkeus N40 /2 Sari Ailus 1.34

M40/2 Kari Pohjola 1.70

M40 /3 Esa Haapaniemi 1.52

M50 /1 Olavi Roivainen 1.54

M55 /1 Reijo Sundell 1.56

M60 /2 Matti Kumpulainen 1.42

M65 /2 Veikko Tarkkio 1.44

M85 /1 Helmer Heinonen 1.02

M85 /2 Ilmari Koppinen 0.94

seiväs N40 /1 Sari Ailus 2.80

M40 /1 Markku Tuomaala 4.10

M45 /2 Jukka Koivisto 3.40

M50 /1 Olavi Roivainen 3.20

M55 /1 Seppo Taivassalo 3.50

M60 /1 Reijo Murto 2.90

M65 /1 Lauri Visti 2.80

M75 /1 Sakari Tarkkonen 2.10

M80 /2 Pentti Saavalainen 2.25

kuula M35 /1 Janne Ranta 12,46

M50 /2 Olavi Roivainen 12,40

M55 /1 Antti Lehti 14,60

M60 /1 Reima Mäki-Äijälä 18,71

N65 /2 Kerttu Kangasmäki 9,01

M65 /2 Stig Bäcklund 12,91

M65 /3 Tatu Ruotsalainen 12,72

M85 /1 Helmer Heinonen 10,56

M85 /2 Ilmari Koppinen 7,65

paino N65 /2 Irma Niemi-Pynttäri 11,05

N65 /3 Kerttu Kangasmäki 10,81

M65 /1 Olavi Koivukangas 16,06

M85 /1 Helmer Heinonen 11,56

4x200 m M35 /1 1.38,12

N40 /3 2.27,84

M50 /1 1.47,86

M60 /2 2.09,85

M70 /2 2.11,91

## Reykjavik – Islanti 29.2. - 2.3.2008

60 m N35 /1 Pinja Suonpää 8,61

N50 /3 Tuula Siekkinen 9,57

M50 /2 Raimo Koskela 8,06

M50 /3 Hannu Timonen-Nissi 8,19

N55 /1 Eliisa Reijonen 9,95

M55 /3 Seppo Taivassalo 9,00

N70 /1 Helvi Sorri 21,58

M70 /1 Mikko Saarinen 8,77

M70 /3 Kauno Anttila 9,22

M75 /1 Terho Välimäki 9,43

M75 /3 Viljo Knaappila 9,72

N80 /1 Senni Sopanen 15,36

M90 /1 Ilmari Koppinen 13,93

200 m N35 /1 Pinja Suonpää 29,31

M50 /2 Hannu Timonen-Nissi 26,41

M55 /1 Matti Jalonen 27,71

M55 /2 Veli-Markku Kauhajärvi 29,31

N60 /1 Sirkka-Liisa Ruuskanen 36,53

N60/2 Raija Lehtola 42,07

M60 /3 Raimo Kilpeläinen 31,72

N65 /3 Lea Kuunila 39,24

N70 /1 Sanni Väyrynen 51,11

M70 /1 Mikko Saarinen 30,13

M75 /2 Terho Välimäki 34,43

400 m N35 /1 Pinja Suonpää 67,01

M40 /2 Petri Hämäläinen 62,69

M50 /2 Hannu Timonen-Nissi 62,12

M50 /3 Jouko Kössi 66,18

M55 /1 Matti Jalonen 65,25

N60 /1 Sirkka-Liisa Ruuskanen 1.24,96

N60 /2 Raija Lehtola 1.37,81

M60 /2 Markku Juopperi 1.12,59

N65 /1 Terttu Kilpeläinen 1.27,67

N65 /2 Lea Kuunila 1.34,02

N70 /1 Sanni Väyrynen 1.59,91

M70 /2 Mikko Saarinen 1.13,72

M75 /1 Pauli Ahokas 1.11,30

M75 /3 Markus Virrankoski 1.19,60

800 m M40 /3 Jari Kinnunen 10.20,86

N45 /1 Pirjo Arminen 3.06,62

M50 /2 Arto Ahonen 2.21,83

N55 /1 Eliisa Reijonen 2.51,12

M55/1 Visa Turunen 2.35,54

N60 /2 Raija Lehtola 4.03,48

M75 /1 Pauli Ahokas 2.50,66

1500 m N45 /2 Pirjo Arminen 6.10,73

M50 /1 Jukka Kauppila 4.28,57

N55 /1 Eliisa Reijonen 5.54,56

M55/1 Visa Turunen 5.15,43

N60 /2 Raija Lehtola 7.59,39

M60 /2 Lauri Ollitervo 5.07,23

M60 /3 Reijo Montonen 5.12,29

M75 /1 Pauli Ahokas 6.04,83

M75 /3 Aapo Heimala 7.02,61

3000 m N45 /2 Pirjo Arminen 12.53,39

M50 /1 Jukka Kauppila 9.28,51

M60 /2 Lauri Ollitervo 10.53,96

M60 /3 Reijo Montonen 11.10,88

M65 /2 Heikki Salo 11.32,18

M75 /2 Aapo Heimala 15.08,33

M75 /3 Teuvo Palomäki 17.22,57

60 m aidat M55 /1 Matti Jalonen 10,97

M55 /2 Veli-Markku Kauhajärvi 11,07

M60 /1 Raimo Kilpeläinen 13,06

N65 /1 Terttu Kilpeläinen 12,99

M75 /1 Viljo Knaappila 13,17

M90 /1 Ilmari Koppinen 17,92

3000 m kä M35 /2 Pasi Moisander 16.19,00

M55 /1 Arto Koivisto 16.35,39

M65 /2 Åke Tarvos 18.47,23

M65 /3 Reijo Kontio 19.06,09

N70 /1 Sanni Väyrynen 23.32,70

M75 /1 Toivo Kukkonen 22.31,81

M75 /2 Martti Ruuskanen 22.32,83

M75 /3 Paavo Sorri 25.46,33

M80 /1 Matti Tamminen 21.31,81

M90 /1 Ilmari Koppinen 39.22,33

pituus M45 /2 Reijo Erkkilä 5.24

N50 /2 Tuula Siekkinen 3,96

M55 /1 Matti Jalonen 4.89

M55 /2 Veli-Markku Kauhajärvi 4.54

N65 /1 Pirkko Pitkänen 3.79

M70 /3 Antti Kanerva 4.09

M75 /1 Viljo Knaappila 4.00

N80 /1 Senni Sopanen 2.01

M90 /1 Ilmari Koppinen 2.48

3-loikka M45 /2 Reijo Erkkilä 10.69

N50 /1 Tuula Siekkinen 8.58

N55 /1 Eliisa Reijonen 7.85

M55 /2 Matti Jalonen 10.03

N60 /1 Helinä Pihlaja 6.27

M60 /1 Reijo Pynnönen 10.62

N65 /1 Pirkko Pitkänen 7.91

M65 /1 Jorma Pirinen 8.84

M70 /1 Ermo Kalevo 8.51

M75 /2 Viljo Knaappila 7,81

N80 /1 Senni Sopanen 4.70

M90 /1 Ilmari Koppinen 4.94

korkeus M40 /2 Markku Tuomaala 1.74

M50 /1 Olavi Roivainen 1.63

M55 /2 Veli-Markku Kauhajärvi 1.40

N60 /1 Helinä Pihlaja 1.20

M60 /1 Reijo Sundell 1.56

M65 /2 Jouni Tenhu 1.32

M90 /1 Ilmari Koppinen 0.94

seiväs M40 /1 Markku Tuomaala 4.25

M45 /2 Reijo Erkkilä 2.80

M50 /1 Olavi Roivainen 3.20

M55 /2 Seppo Taivassalo 3.20

N65 /1 Pirkko Pitkänen 2.40

kuula N45 /1 Jaana Kivistö 11,05

M50 /1 Olavi Roivainen 11,91

N60 /3 Helinä Pihlaja 7,90

M60 /1 Juha Kalliola 13,33

M60 /2 Reijo Lammi 13,07

N65 /1 Lea Kuunila 7,15

M65 /3 Tatu Ruotsalainen 11,66

N80 /1 Senni Sopanen 5,41

M80 /1 Lars Lindberg 8,66

M85 /1 Valto Mäkelä 9,63

paino N45 /1 Jaana Kivistö 10,98

M50 /2 Olavi Roivainen 12,35

N60 /2 Helinä Pihlaja 9,73

M60 /3 Juha Kalliola 15,02

N65 /1 Aili Nikkinen 8,76

M80 /1 Lars Lindberg 10,09

M85 /1 Valto Mäkelä 12,02

4x200 m M40 /3 Petri Hämäläinen, Reijo Erkkilä,

Markku Tuomaala, Veli-Markku Kauhajärvi1.50,29

N50 /2 Eliisa Reijonen, Tuula Siekkinen,

Raija Lehtola, Sirkka-Liisa Ruuskanen 2.21,39

M50 /1 Hannu Timonen-Nissi, Jouko Kössi,

Matti Jalonen, Raimo Koskela 1.53,17

N60 /1 Terttu Kilpeläinen, Lea Kuunila,

Pirkko Pitkänen, Aili Nikkinen 2.30,93

M60 /3 Markku Juopperi, Jorma Pirinen,

Reijo Montonen, Raimo Kilpeläinen 2.08,36

M70 /1 Pauli Ahokas, Antti Kanerva,

Kauno Anttila, Mikko Saarinen 2.09,30

## Jyväskylä – Suomi 19. – 21.3.2010

60 m N35 /1 Paula Mäkelä 8,58

N35 /2 Pinja Nyman 8,87

N35 /3 Anne Kousa 9,26

M35 /1 Nnamdi Amusim 7,36

N35 /1 Kristiina Jatkola 8,44

N35 /2 Kirsti Siekkinen 8,65

N35 /3 Mari Kyrönlahti 9,08

M40 /1 Mikko Koli 7,61

M40 /2 Tomi Julkunen 7,69

M45 /1 Tuija Helander 8,53

M45 /2 Tiina Hakomäki 8,99

M40 /3 Harri Klemetti 7,94

M45 /1 Mauno Leskelä 7,56

M45 /2 Asko Kajaoja 7,99

N50 /1 Anne Vakkala 8,76

M50 /1 Jukka Mononen 7,72

M50 /2 Jouko Hassi 7,88

M55 /1 Harri Huotari 7,89

M55 /2 Raimo Koskela 7,92

N60 /1 Terhi Kokkonen 9,27

N60 /2 Helena Hietarinta 9,74

M60 /1 Pertti Ahomäki 8,35

M60 /2 Markku Penttilä 8,37

M60 /3 Veikko Rantala 8,49

M65 /1 Jorma Manninen 8,34

M65 /2 Toivo Hietanen 8,55

M65 /3 Jouko Ylä-Liedenpohja 9,44

N70 /1 Marjatta Taipale 11,46

N70 /2 Sanni Väyrynen 14,25

N70 /3 Irja Nieminen 15,14

M70 /1 Aimo Mikkola 8,67

M70 /3 Urpo Mikkonen 9,00

N75 /1 Eila Mikola 12,73

N75 /2 Aino Koistinen 13,65

N75 /3 Helvi Sorri 15,74

M75 /2 Pauli Vehkjärvi 9,61

M75 /3 Matti Korpi 10,70

N80 /1 Senni Sopanen 15,91

M80 /1 Terho Välimäki 9,47

M80 /3 Eero Salonen 12,56

M85 /1 Aatos Sainio 10,57

M85 /2 Kurt Byggmäster 11,45

M85 /3 Helge Lilqvist 12,59

M90 /1 Viljo Tuovinen 12,06

M90 /2 Ilmari Koppinen 14,06

200 m N35 /1 Paula Mäkelä 28,12

N35 /2 Pinja Nyman 30,32

N35 /3 Sari Pikkarainen 31,92

M35 /1 Nnamdi Amusim 24,12

M35 /2 Antti Pasanen 25,19

N35 /1 Kirsti Siekkinen 28,17

N35 /2 Marjaana Sojakka 29,36

N35 /3 Minna Pessa 29,70

M40 /1 Miko Koli 24,82

M40 /2 Tero Junkkari 26,07

M40 /3 Harri Klemetti 26,37

N40 /1 Tuija Helander 27,57

N40 /2 Tiina Hakomäki 29,85

M45 /1 Mauno Leskelä 24,84

M45 /2 Petri Laaksonen 26,52

M45 /1 Petri Hämäläinen 27,89

N50 /2 Annika Savolainen 30,98

M50 /1 Jukka Mononen 25,56

M50 /3 Timo Rajamäki 25,93

N55 /2 Eliisa Reijonen 34,24

M55 /1 Raimo Koskela 26,22

M55 /2 Jorma Hietamäki 26,60

N60 /1 Terhi Kokkonen 32,21

N60 /2 Helena Hietarinta 36,24

M60 /1 Mauri Lyytikäinen 26,78

M60 /2 Esko Huttunen 28,69

M60 /3 Daniel Sowah 29,25

N65 /1 Mirja Mäntylä 35,52

N65 /3 Riitta Rasimus 42,40

M65 /1 Jorma Manninen 27,78

M65 /2 Toivo Hietanen 28,12

M65 /3 Juhani Ollilainen 29,14

N70 /1 Marjatta Taipale 39,93

N70 /2 Sanni Väyrynen 51,43

N70 /3 Irja Nieminen 59,14

M70 /2 Aimo Mikkola 30,34

M70 /3 Urpo Mikkonen 30,85

N75 /1 Aino Koistinen 49,11

N75 /2 Helvi Sorri 66,78

M75 /1 Taneli Konttinen 30,59

M75 /3 Pauli Vehkjärvi 32,96

M80 /1 Terho Välimäki 33,08

M80 /2 Unto Mattson 33,66

M80 /3 Jouko Toikkanen 42,02

M85 /1 Kurt Byggmäster 40,40

M85 /2 Helge Lilqvist 44,83

M85 /3 Pentti Saukkosaari 46,23

M90 /1 Viljo Tuovinen 46,12

M90 /2 Ilmari Koppinen 64,59

400 m N35 /1 Paula Mäkelä 66,23

M35 /1 Antti Pasanen 55,30

M35 /2 Pasi Moisander 64,78

N40 /1 Mari Kyrönlahti 1.15,14

M40 /1 Mikko Koli 58,03

M40 /2 Harri Klemetti 58,69

M40 /3 Jan Särömaa 59,86

N45 /1 Tiina Hakomäki 1.10,22

N45 /2 Aira Heikkinen 1.17,87

M45 /1 Mauno Leskelä 56,27

M45 /2 Arto Elomäki 57,24

M45 /3 Petri Laaksonen 57,26

N50 /2 Annika Savolainen 1.13,97

N50 /3 Anneli Mörö-Leino 1.17,00

M50 /3 Juha Sandell 62,17

M55 /1 Jorma Hietamäki 60,33

M55 /2 Timo Virtanen 65,05

M55 /3 Kimmo Saikkonen 67,96

N60 /1 Terhi Kokkonen 1.14,06

N60 /3 Leila Lintunen 1.50,20

M60 /1 Mauri Lyytikäinen 58,39

M60 /2 Matti Akselin 64,61

M60 /3 Olavi Miettinen 66,15

N65 /1 Pirjo Karetie 1.26,28

N65 /2 Sirkka-Liisa Ruuskanen 1.27,62

M65 /1 Lauri Intovuori 68,17

M65 /2 Markku Juopperi 1.10,51

M65 /3 Yrjö Karttula 1.11,52

N70 /1 Sanni Väyrynen 2.03,82

M70 /2 Aimo Mikkola 1.11,26

M70 /3 Paavo Kinnunen 1.11,41

M75 /1 Taneli Konttinen 1.14,76

M75 /2 Pauli Ahokas 1.15,13

M75 /3 Ahti Kangasmäki 1.21,21

M80 /1 Unto Mattson 1.18,59

M80 /2 Jouko Toikkanen 1.49,82

M85 /1 Pentti Saukkosaari 1.45,16

M85 /2 Helge Lilqvist 2.02,38

800 m N35 /1 Katri Lindroos 2.33,8

N35 /3 Mira Heli 2.35,1

N40 /1 Sirpa Ritamäki 2.35,3

N40 /2 Minna Pessa 2.36,9

N40 /3 Marjaana Sojakka 2.43,1

M35 /1 Henry Andberg 2.16,9

N45 /1 Aira Heikkinen 2.51,2

M45 /1 Tero Junkkari 2.06,7

M45 /2 Jukka Kaukola 2.10,0

M45 /3 Petri Laaksonen 2.12,0

N50 /1 Anette Häggdahl 2.47,9

N50 /2 Anneli Mörö-Leino 2.49,3

N50 /3 Tuula Yrjölä 2.49,7

M50 /2 Viljo Kirjavainen 2.20,0

M50 /3 Matti Skutnabb 2.22,2

N55 /2 Eliisa Reijonen 2.54,0

M55 /1 Risto Torvinen 2.29,0 M55 /2 Kari Järvenpää 2.44,1

N60 /1 Tuula Lahdenperä 2.56,8

N60 /3 Gun-Britt Kuusimäki 3.51,8

M60 /1 Jouko Rytkönen 2.29,8

M60 /2 Toivo Repo 2.30,8

M60 /3 Visa Turunen 2.31,0

N65 /1 Riitta Rasimus 3.17,7

N65 /2 Pirjo Karetie 3.23,3

M65 /1 Markku Veijalainen 2.30,7

M65 /2 Reijo Montonen 2.32,2

M65 /3 Leino Poussu 2.36,0

M70 /1 Paavo Kinnunen 2.52,2

M70 /3 Henry Sandkulla 2.53,7

N75 /1 Hanna Laurila 4.49,5

M75 /1 Pauli Ahokas 3.08,5

M75 /2 Eino Manninen 3.09,5

M75 /3 Ahti Kangasmäki 3.12,0

M80 /1 Unto Mattson 3.11,2

M85 /1 Pentti Saukkosaari 4.13,3

1500 m N35 /1 Kirsi Kotkamaa 5.30,34

M35 /1 Henry Andberg 4.50,89

M35 /2 Pasi Moisander 5.14,46

N40 /1 Sirpa Ritamäki 5.11,18

N40 /2 Tiina Päätalo 5.16,22

M40 /1 Tero Junkkari 4.28,94

N45 /1 Aira Heikkinen 5.47,81

M45 /2 Jukka Kaukola 4.35,56

M45 /3 Ari Paukku 4.59,76

N50 /1 Päivi Mäkelä 5.42,47

N50 /2 Elli-Tarja Hallikainen 5.45,93

N50 /3 Tuula Yrjölä 5.49,51

M50 /1 Viljo Kirjavainen 4.40,94

N55 /2 Eliisa Reijonen 5.45,33

M55 /1 Eero Kortetmaa 4.50,16

M55 /2 Risto Torvinen 4.53,82

M55 /3 Pertti Tuomainen 5.24,60

N60 /1 Tuula Lahdenperä 5.55,01

N60 /2 Gun-Britt Kuusimäki 7.20,84

N60 /3 Leila Lintunen 8.06,74

M60 /1 Kauko Kuningas 5.01,43

M60 /2 Jouko Rytkönen 5.01,95

M60 /3 Toivo Repo 5.10,21

N65 /2 Riitta Rasimus 6.35,96

N65 /3 Terttu Marttila 5.57,57

M65 /1 Markku Veijalainen 5.07,32

M65 /2 Reijo Montonen 5.19,81

M65 /3 Leino Poussu 5.30,96

M70 /1 Henry Sandkulla 5.41,79

M70 /2 Einari Vainikka 5.43,31

N75 /1 Hanna Laurila 8.54,15

M75 /1 Pauli Ahokas 5.59,04

M75 /2 Eino Manninen 6.25,19

M75 /3 Viljo Vesanen 6.27,30

M85 /1 Pentti Saukkosaari 8.35,81

3000 m N35 /1 Kirsi Kotkamaa 11.45,02

M35 /1 Jaakko Kero 9.09,42

M35 /2 Henry Andberg 10.44,42

M35 /3 Pasi Moisander 10.46,71

N40 /1 Tiina Päätalo 11.09,42

N40 /2 Ritva Mäki-Marila-Pasanen 11.15,37

N45 /1 Anu Vatanen 11.47,58

M45 /1 Matti Rintala 9.38,91

M45 /2 Pertti Pylvänäinen 9.59,01

M45 /3 Timo Vihma 10.11,02

N50 /1 Anette Häggdahl 12.00,94

N50 /2 Päivi Mäkelä 12.01,62

N50 /3 Tuula Yrjölä 12.03,26

M50 /1 Jukka Kauppila 9.50,14

M55 /1 Eero Kortetmaa 10.30,29

M55 /3 Pertti Tuomainen 11.41,03

N60 /1 Tuula Lahdenperä 12,33,38

N60 /3 Gun-Britt Kuusimäki 15.26,16

M60 /1 Kauko Kuningas 10.43,00

M60 /2 Jouko Rytkönen 11.00,83

M60 /3 Raimo Hartonen 11.14,37

N65 /2 Riitta Rasimus 13,59,31

N65 /3 Terttu Marttila 14,37,60

M65 /1 Reijo Montonen 11.21,46

M65 /2 Leino Poussu 11.40,56

M65 /3 Markku Juopperi 12.52,24

M70 /1 Henry Sandkulla 11.59,17

M70 /2 Einari Vainikka 12.06,75

N75 /1 Hanna Laurila 18.56,15

M75 /1 Eino Manninen 13.47,97

M75 /2 Viljo Vesanen 14.00,46

M75 /3 Eri Friman 15.09,40

M85 /1 Pentti Saukkosaari 18.37,75

60 m aj M35 /1 Markku Jokinen 9,37

M35 /2 Henry Andberg 10,54

N40 /1 Kristiina Jatkola 9,38

N40 /2 Kirsti Siekkinen 9,76

N40 /3 Kaisa Wallinheimo 10,03

M40 /1 Esa Paukku 10,40

M45 /1 Jarmo Seppälä 10,05

N50 /1 Anne Vakkala 10,14

M50 /1 Timo Rajamäki 9,11

M50 /2 Reijo Häyrinen 9,68

M50 /3 Kimmo Kylämies 10,34

M55 /1 Jouko Nikula 9,23

M55 /2 Arto Miikkulainen 10,07

M55 /3 Kalevi Kytölä 10,77

N60 /1 Terhi Kokkonen 11,12

N60 /2 Marja Maksimainen 14,87

M60 /1 Harri Suominen 9,98

M60 /2 Tapani Leppälä 13,32

N65 /1 Sirkka-Liisa Ruuskanen 12,64

M65 /1 Kyösti Poutiainen 12,97

N70 /1 Inkeri Fält 14,70

M70 /1 Kalevi Honkanen 10,72

M75 /2 Pauli Vehkjärvi 11,19

M75 /3 Reino Tikkanen 12,03

M80 /1 Åke Lund 14,16

M85 /1 Kurt Byggmäster 15,03

3000 m kä N35 /1 Sanna Lappi 19.07,70

M35 /1 Pasi Moisander 15.34,59

N45 /1 Liisa Tirkkonen-Grönholm 18.13,95

M45 /1 Harri Lehtonen 15.22,28

M45 /2 Markku Kolehmainen 16.24,68

N50 /1 Pirjo Pärnänen 20.20,14

M50 /1 Kauko Pekkarinen 14.55,49

N55 /1 Anneli Kuukkanen 17.45,81

N55 /2 Leila Vähärautio 20.14,94

M55 /1 Pertti Tuomainen 16.16,40

M55 /2 Arto Koivisto 16.47,53

M55 /3 Pentti Sokero 20.27,63

N60 /1 Anneli Vihinen 19.46,12

N60 /2 Aija Hynynen 20.17,12

N60 /3 Aino Räsänen 21.08,55

M60 /1 Heikki Lahtinen 15.37,76

M60 /2 Asko Turkki 16.23,86

M60 /3 Heikki Brandt 16.47,83

N65 /1 Pirjo Karetie 18.14,07

N65 /3 Sirkka Liimatainen 24.26,51

M65 /3 Antti Honkonen 18.14,51

N70 /1 Ritva Tuliniemi 21.12,64

N70 /2 Sanni Väyrynen 22.38,86

N70 /3 Irja Nieminen 27.19,03

M70 /1 Einari Vainikka 18.11,06

M70 /2 Reijo Kontio 19.30,94

M70 /3 Esko Vuorenmaa 20.10.18

N75 /1 Hanna Laurila 22.22,62

N75 /2 Lilli Korhonen 25.10,35

N75 /3 Aino Koistinen 25.10,59

M75 /1 Antero Varis 20.18,36

M80 /1 Viljo Hyvölä 20.24,24

M80 /2 Matti tamminen 23.06,14

M85 /1 Taavi Hokkanen 25.26,46

pituus N35 /1 Sari Pikkarainen 3.77

M35 /1 Henry Andberg 5.63

M35 /2 Markku Jokinen 5.61

N40 /1 Kristiina Jatkola 4.99

M35 /3 Tero Willamo 5.18

M40 /1 Timo Jaakkola 5.86

M40 /2 Tuomo Rannankari 5.23

M45 /2 Mauno Karjalainen 5.46

M45 /3 Reijo Erkkilä 5.17

N50 /2 Tuula Siekkinen 3.64

M50 /2 Reijo Häyrinen 5.21

M50 /3 Kimmo Kylämies 4.88

N55 /1 Merja Pulkkinen 3.17

M55 /1 Jouko Nikula 5.68

M55 /3 Arto Miikkulainen 4.92

N60 /1 Terhi Kokkonen 3.76

N60 /2 Riita Leppämäki 3.60

N60 /3 Aija Hynynen 3.10

M60 /1 Pertti Ahomäki 5.54

M60 /2 Tapio Pitkänen 4.91

M60 /3 Pekka Koivisto 4.81

N65 /1 Pirjo Karetie 3.26

M65 /1 Toivo Hietanen 5.20

M65 /2 Reijo Länkinen 4.48

M65 /3 Tatu Ruotsalainen 2.90

N70 /1 Marjatta taipale 2.92

N70 /2 Vieno Niilonen 2.40

M70 /2 Jouni Tenhu 4.20

M70 /3 Tauno Jokinen 4.06

N75 /1 Eila Mikola 2.54

M75 /1 Taneli Konttinen 4.05

M75 /2 Matti Korpi 3.87

M75 /3 Niilo Korhonen 3.77

N80 /1 Senni Sopanen 1.89

M80 /1 Samuli Korpi 3.73

M80 /2 Åke Lund 3.35

M80 /3 Eero Salonen 2.51

M90 /1 Matti Niemi 1.22

3-loikka M35 /1 Henry Andberg 11.20

N40 /1 Kaisa Wallinheimo 11.07

N40 /2 Kristiina Jatkola 10,85

M40 /1 Esa Paukku 11.07

M45 /3 Arto Rautio 11.36

N50 /1 Anne Vakkala 9.81

N50 /2 Tuula Siekkinen 8.39

N50 /3 Annika Savolainen 8.38

M50 /1 Reijo Häyrinen 10.12

M50 /2 Kari Hippeläinen 6.47

M55 /1 Jouko Nikula 11.89

M55 /2 Arto Miikkulainen 10,83

M55 /3 Mauri Merikanto 10,42

N60 /1 Terhi Kokkonen 8,35

N60 /2 Riitta Leppämäki 7.46

N60 /3 Marja Maksimainen 6.06

M60 /1 Pertti Ahomäki 1.12

M60 /2 Reijo Pynnönen 10.64

M60 /3 Tapio Pitkänen 10.55

M65 /1 Mauri Virtanen 9.15

M65 /2 Reijo Länkinen 8.99

M65 /3 Kyösti Poutiainen 8.95

N70 /1 Inkeri Fält 6.41

M70 /1 Tauno Jokinen 8.97

M70 /2 Ermo Kalevo 8.81

M70 /3 Olavi Horn 8.66

N75 /1 Eila Mikola 5.21

M75 /1 Viljo Knaappila 7.50

M75 /2 Raimo Kietäväinen 7.39

N80 /1 Senni Sopanen 4.42

M80 /1 Samuli Korpi 8.55

M80 /2 Eero Salonen 5.92

M85 /1 Aatos Sainio 8.04

M90 /1 Ilmari Koppinen 4.99

M90 /2 Matti Niemi 3.05

korkeus M35 /1 Jani Laine 1.86

M35 /2 Tuukka Vuorinen 1.83

M35 /3 Pasi Hämäläinen 1.74

M45 /2 Kari Pohjola 1.68

N50 /1 Tuija Varsala 1.25

N50 /2 Annika Savolainen 1.22

M55 /1 Kalevi Kytölä 1.53

M55 /2 Osmo Koivisto 1.48

M55 /3 Hannu Tähtivuori 1.48

N60 /1 Terhi Kokkonen 1.22

N60 /2 Marja Maksimainen 0.92

M60 /1 Reijo Sundell 1.50

M60 /2 Jarmo Lipasti 1.48

M60 /3 Tapani Leppälä 1.48

N65 /1 Sirkka-Liisa Ruuskanen 1.18

M65 /1 Kunto Viiru 1.34

M65 /2 Kyösti Poutiainen 1.32

M65 /3 Björn Backman 1.30

N70 /1 Inkeri Fält 1.12

N70 /2 Marjatta Taipale 1.00

M70 /2 Antti Hautamäki 1.48

M70 /3 Oiva Hauhia 1.36

M75 /1 Reino Kataja 1.30

M75 /2 Raimo Kietäväinen 1.24

M75 /3 Jaakko Yli-Huita 1.22

N80 /1 Senni Sopanen 0.82

M80 /1 Samuli Korpi 1.35

M80 /3 Åke Lund 1.16

seiväs M35 /1 Jyrki Rauhaniemi 3.22

M35 /2 Henry Andberg 2.62

N40 /1 Kirsti Siekkinen 2.85

N40 /2 Marjaana Sojakka 2.42

M40 /1 Markus Paananen 3.52

M40 /2 Esa Paukku 3.02

M45 /1 Reijo Erkkilä 3.22

M45 /2 Esa Haapaniemi 3.02

N50 /1 Leena Halonen 2.32

M50 /1 Jarmo Eronen 3.22

M50 /2 Risto Järvi 3.02

M50 /3 Juha Sandell 2.42

M55 /1 Seppo Kivimäki 3.02

M55 /2 Kalevi Kytölä 2.82

M60 /1 Eero Väyrynen 3.02

M60 /2 Tapani Leppälä 3.02

M60 /3 Jukka Järvenpää 2.82

N65 /1 Sinikka Erjavaara 1.47

M65 /1 Esko Olkkonen 3.42

M65 /2 Kyösti Poutiainen 2.82

N70 /1 Inkeri Fält 1.87

M70 /1 Jaakko Hoppu 2.57

M70 /3 Aarne Haapala 2.27

M75 /1 Ilpo Sopanen 2.92

M75 /2 Sakari Tarkkonen 1.97

M75 /3 Raimo Lehmusvainio 1.82

M80 /1 Åke Lund 2.22

M80 /2 Eero Salonen 1.32

kuula N35 /1 Teija Aho 10,32

N35 /2 Saija Keränen 8,77

N35 /3 Sari Pikkarainen 7,96

M35 /1 Tomi Nissinen 15,37

M35 /2 Erno Ranta 14,77

M35 /3 Sami Siren 13,56

N40 /1 Seija Eskelinen 10,37

N40 /2 Päivi Varis 9,83

M40 /1 Janne Ranta 11.65

N45 /1 Jaana Kivistö 10,61

N45 /2 Tuula Hynynen 8,52

M45 /1 Arto Eskelinen 14,81

M45 /2 Raimo Hekkala 13,23

M45 /3 Kari Eskola 11.36

N50 /1 Senja Lukkaroinen 10,85

N50 /2 Siv Karlström 10,78

N50 /3 Liisa Mäkitörmä 9,81

M50 /1 Kari Väisänen 13,85

M50 /2 Markku Männistö 13,11

M50 /3 Tenho Vaarala 11,17

M55 /1 Antti Lehti 13,25

M55 /2 Veini Holopainen 13,12

M55 /3 Arto Kemppainen 12,71

N60 /1 Marja-Leena Valtonen 8,33

N60 /2 Marja Maksimainen 6,19

M60 /1 Matti Kaari 13,90

M60 /2 Juha Kalliola 12,56

M60 /3 Reijo Sundell 12,42

N65 /1 Helmi Hoppu 8,31

M65 /1 Ilmo Törmä 12,76

M65 /2 Ilpo Pajari 12,36

M65 /3 Valto Kääriäinen 12,33

N70 /1 Inkeri Fält 9,05

N70 /2 Sinikka Vainio 6,90

M70 /1 Heikki Yli-Erkkilä 12,95

M70 /3 Jouni Tenhu 12,53

N75 /1 Eila Mikola 7,67

M75 /1 Ilpo Sopanen 11,85

M75 /2 Reino Laine 11,81

M75 /3 Raimo Kietäväinen 10,25

N80 /1 Martta Nyström 6,08

M80 /1 Leo Saarinen 13,68

M80 /2 Pentti Leikas 11,50

M85 /1 Erik Eriksson 10,10

M85 /2 Valto Mäkelä 8,76

M90 /1 Pellervo Herranen 7,35

M90 /2 Ilmari Koppinen 6,94

M90 /3 Ilmari Saunamäki 6,85

paino N35 /1 Teija Aho 10,08

M35 /1 Tero Mäkelä 16,62

M35 /2 Sami Siren 15,68

N40 /1 Tiina Ranta 11,16

N40 /2 Pirjo Saukkonen 9,54

N40 /3 Päivi Varis 9,16

M40 /1 Ari Niskala 12,51

M40 /2 Markku Hanhela 11,16

N45 /2 Jaana Kivistö 9,82

M45 /1 Petri Launonen 15,86

M45 /2 Jukka Perälä 12,61

M45 /3 Timo Suomalainen 12,36

N50 /1 Liisa Mäkitörmä 10,96

N50 /2 Senja Lukkaroinen 10,60

M50 /1 Ralf Högnäs 17,78

M50 /2 Jarmo Myllymäki 15,92

M50 /3 Risto Katajamäki 14,69

N55 /1 Paula Mäkelä 10,18

N55 /2 Hilkka Huhta-Koivisto 9,94

M55 /1 Tapani Haukka 14,02

M55 /2 Tuomo Jantunen 13,72

M55 /3 Rauno Möttönen 13,72

N60 /1 Marja-Leena Valtonen 8,52

N60 /2 Marja Maksimainen 8,34

M60 /1 Antti Örn 18,92

M60 /2 Teijo Pynnönen 16,10

M60 /3 Pekka Sivula 14,95

N65 /1 Helmi Hoppu 9,30

M65 /1 Timo Korpi-Kokko 15,78

M65 /2 Esko Palviainen 15,77

M65 /3 Sakari Heino 15,37

N70 /1 Maija Kivelä 7,74

N70 /2 Vieno Niilonen 7,08

M70 /1 Taisto Hyvärinen 15,94

N75 /1 Irene Merjamaa 10,40

N75 /2 Eila Mikola 10,30

M75 /1 Pentti Eerola 14,31

M75 /2 Väinö Isosaari 13,59

M75 /3 Raimo Leino 13,22

N80 /1 Martta Nyström 6,84

M80 /1 Leo Saarinen 15,03

M80 /2 Matti Järvinen 13,30

M80 /3 Pentti Leikas 13,05

M85 /1 Valto Mäkelä 10,04

M90 /1 Pellervo Herranen 2,77

4x200 m N35 /1 Kristiina Jatkola, Minna Pessa,

Pinja Nyman, Paula Mäkelä 1.56,05

M35 /1 Pasi Moisander, Reijo Häyrinen,

Henry Antberg, Nnamdi Amusim 1.44,81

N40 /1 Marjaana Sojakka, Mari Kyrönlahti,

Tiina Hakomäki, Kirsti Siekkinen 1.59,59

M40 /1 Jan Särömaa, Juhani Ryynänen,

Arto Elomäki, Mikko Koli 1.44,68

N50 /1 Anneli Mörö-Leino, Tuija Varsala,

Eliisa Reijonen, Annika Savolainen 2.14,99

M50 /1 Jorma Hietamäki, Timo Rajamäki,

Raimo Koskela, Kimmo Saikkonen 1.50,17

N60 /1 Mirja Mäntylä, Helena hietarinta,

Riitta Leppämäki, Terhi Kokkonen 2.27,54

M60 /1 Toivo Hietanen, Jorma Manninen,

Daniel Sowah, Mauri Lyytikäinen 1.51,32

N70 /1 Aino Koistinen, Irja Nieminen,

Sanni Väyrynen, Marjatta Taipale 3.26,55

M70 /1 Timo Similä, Urpo Mikkonen,

Paavo Kinnunen, Aimo Mikkola 2.03,47

M80 /1 Helge Lilqvist, Pentti Saukkosaari,

Ilmari Koppinen, Kurt Byggmäster 3.20,66

## Haugesund – Norja 7.-9.3.2014

60 m M35 /2 Aku Kallio 7,75

M60 /1 Matti Jalonen 8,85

M60 /2 Vesa Lappalainen 9,12

N65 /2 Raija Lehtola 11,66

M85 /3 Matti Tamminen

M95 /1 Ilmari Koppinen 21,23

200 m M35 /2 Aku Kallio 25,15

M55 /3 Jari Panzar 27,01

M60 /1 Matti Jalonen 29,87

N65 /1 Raija Lehtola 39,05

M65 /2 Ahti Finning 31,26

400 m M50 /1 Christer Strömberg 61,07

M50 /2 Jari Marjomaa 61,20

M55 /2 Jari Panzar 61,94

N65 /2 Raija Lehtola 1.46,67

M65 /3 Ahti Finning 68,32

M75 /2 Sulo Kiirla 1.37,99

800 m M50 /2 Jari Marjomaa 2.20,94

M55 /1 Jukka Kauppila 2.19,66

M75 /2 Sulo Kiirla 3.23,46

1500 m M55 /1 Jukka Kauppila 4.34,61

3000 m M55 /1 Jukka Kauppila 9.42,20

3000 m käv M75 /1 Matti Kettunen 22.56,02

M85 /1 Matti Tamminen 24.21,02

pituus M35 /2 Aku Kallio 5.49

N55 /1 Tuula Siekkinen 2.26

M60 /1 Matti Jalonen 4.76

N65 /2 Raija Lehtola 2.66

M75 /1 Olavi Horn 3.86

M80 /2 Olavi Niemi 2.60

M95 /1 Ilmari Koppinen 1.35

3-loikka N55 /1 Tuula Siekkinen 5.86

M60 /1 Matti Jalonen 10.09

M75 /1 Olavi Horn 8.14

M80 /3 Olavi Niemi 5.05

M95 /1 Ilmari Koppinen 3.05

korkeus M70 /1 Kunto Viiru 1.32

M75 /2 Aarne Haapala 1.24

seiväs M75 /2 Aarne Haapala 2.20

M80 /2 Olavi Niemi 1.35

kuula M75 /1 Olavi Horn 11,73

M95 /1 Ilmari Koppinen 6,31

paino M75 /1 Aarne Haapala 11,46

4x200 m M50 /1 Jari Marjomaa, Jouko Kössi,

Christer Strömberg, Jari Panzar 1.53,12

M60 /2 Vesa Lappalainen, Ahti Finning,

Matti Jalonen, Kalevi Alatalo 2.04,47

M70 /3 Aarne Haapala, Matti Kettunen,

Sulo Kiirla, Kunto Viiru 3.02,81

## Huddinge – Ruotsi 10.-12.3.2017

60 m N40 /3 Johanna Herlevi-Saarukka 8,49

M40 /3 Teemu Kejonen 7,80

M45 /2 Mikko Koli 7,59

N50 /1 Kirsi Spoof-Tuomi 8,54

N55 /2 Annika Savolainen 9,55

N55 /3 Anne Nurmi 9,65

M55 /1 Esa Salminen 8,31

N60 /2 Sinikka Ilaru 10,37

N60 /3 Tuula Siekkinen 10,41

M60 /1 Harri Huotari 7,95

N60 /2 Raimo Koskela 8,38

M65 /1 Jarmo Lipasti 8,86

M65 /2 Markku Penttilä 8,89

M65 /3 Esko Ahonen 9,71

M70 /1 Vesa Mäki 8,79

M75 /1 Jorma Manninen 9,03

M75 /2 Antero Markunsalo 9,67

N80 /1 Sanni Väyrynen 15,21

M80 /3 Ermo Kalevo 10,48

200 m N35 /3 Jaana Saarisilta 28,74

M35 /1 Oskari Puhakka 25,65

N40 /3 Sari Pikkarainen 29,97

N40 /2 Johanna Herlevi-Saarukka 28,15

M40 /3 Teemu Kejonen 24,86

N55 /2 Tarja Kailajärvi 32,40

N55 /3 Annika Savolainen 33,47

M55 /2 Christer Strömberg 27,42

M55 /3 Esa Salminen 27,68

N60 /2 Sinikka Ilaru 34,04

M60 /1 Harri Huotari 26,57

M60 /3 Raimo Koskela 27,30

M65 /1 Markku Penttilä 30,12

M65 /2 Taisto Pietilä 30,54

M65 /3 Risto Kemppainen 30,58

N75 /2 Pirjo Karetie 42,92

M75 /1 Jorma Manninen 31,56

M75 /2 Antero Markunsalo 33,01

N80 /1 Sanni Väyrynen 57,30

400 m N35 /2 Jaana Saarisilta 65,15

M35 /3 Tommy Lahti 1.16,20

M55 /2 Christer Strömberg 61,41

M55 /3 Heikki Lähdekorpi 62,60

N60 /3 Sinikka Ilaru 1.30,09

M65 /2 Risto Kemppainen 1.12,96

M70 /2 Kalevi Alatalo 1.13,76

N80 /1 Sanni Väyrynen 2.18,66

M80 /2 Sulo Kiirla 1.30,19

800 m N45 /3 Kirsi Yijälä 2.50,21

M60 /1 Jukka Kauppila 2.21,91

M70 /2 Raimo Hartonen 2.48,38

M70 /3 Markku Juopperi 2.49,94

M75 /1 Risto Räty 3.11,69

1500 m M35 /1 Tommy Lahti 5.45,25

N50 /1 Annika Viilo 5.25,83

3000 m N50 /1 Annika Viilo 11.44,29

N55 /3 Maija-Liisa Mertanen 14.11,40

M55 /1 Jukka Kauppila 10.03,03

M70 /2 Raimo Hartonen 12.11,36

60 m aid N35 /2 Virpi Laine 10,34

M45 /3 Ari Ruuti 12,59

M50 /3 Kari Pohjola 10,19

N55 /2 Anne Vakkala 11,65

N55 /3 Seija Hellman 14,97

M55 /1 Lauri Lindberg 10,76

N60 /1 Ulla Teittinen 12,94

M60 /1 Reijo Häyrinen 10,15

M70 /1 Vesa Mäki 10,63

M75 /2 Jorma Pirinen 14,62

3000 m kä N35 /1 Jenni Lahtinen 17.26,96

N50 /2 Kirsti Siekkinen 21.50,32

N55 /1 Maija-Liisa Mertanen 18.06,85

N65 /3 Marja Maksimainen 27.03,10

M65 /1 Jouko Kuusjärvi 20.08,49

N75 /1 Pirjo Karetie 21.07,94

M75 /1 Hannu Penttilä 21.22,61

M75 /2 Jorma Pirinen 21.43,12

M85 /1 Matti Tamminen 25.58,38

pituus N40 /2 Anne Virtanen 4.02

N45 /3 Kirsi Yijälä 4.03

N50 /1 Kirsi Spoof-Tuomi 4.52

M50 /2 Lauri Lindberg 4.93

N55 /3 Anne Nurmi 3.85

N60 /1 Anna-Liisa Salminen 4.11

N60 /2 Tuula Siekkinen 3.62

N60 /3 Ulla Teittinen 3.47

M60 /2 Reijo Häyrinen 4.54

M60 /3 Kari Hurmerinta 3.75

N65 /1 Toini Nousiainen 3.34

M65 /1 Jarmo Lipasti 4.71

M65 /2 Risto Kemppainen 4.30

M70 /1 Vesa Mäki 4.87

M75 /1 Antero Markunsalo 3.90

M75 /2 Jorma Pirinen 3.53

M80 /1 Ermo Kalevo 3.65

M85 /1 Olavi Niemi 2.24

3-loikka N50 /1 Kirsi Spoof-Tuomi 10.03

N55 /1 Annika Savolainen 9,12

N55 /2 Anne Vakkala 8,57

M55 /2 Lauri Lindberg 10.01

N60 /1 Anna-Liisa Salminen 9.41

N60 /2 Tuula Siekkinen 7.81

N60 /3 Ulla Teittinen 7.57

M60 /2 Reijo Häyrinen 10.10

M60 /3 Kari Hurmerinta 7.58

N65 /1 Toini Nousiainen 7.69

N65 /3 Marja Maksimainen 5.19

M65 /1 Seppo Saarela 9.39

M70 /1 Vesa Mäki 9,40

M75 /1 Antero Markunsalo 8.42

M75 /2 Jorma Pirinen 7.57

M80 /1 Ermo Kalevo 6.93

M85 /1 Olavi Niemi 5.09

korkeus N35 /1 Johanna Sirviö 1.40

N40 /1 Anne Virtanen 1.37

M50 /2 Kari Pohjola 1.64

M55 /1 Lauri Lindberg 1.64

M60 /3 Pertti Nousiainen 1.18

M65 /1 Matti Nieminen 1.62

M70 /2 Vesa Mäki 1.32

M75 /2 Kunto Viiru 1.26

M80 /1 Pertti Salminen 1.04

M85 /1 Olavi Niemi 1.08

seiväs M50 /3 Petri Korander 3.00

N55 /1 Seija Hellman 1.60

M55 /1 Jukka Malila 2.50

M65 /1 Jarmo Lipasti 3.40

M65 /3 Seppo Saarela 2.60

M75 /3 Jorma Pirinen 2.00

M85 /1 Olavi Niemi 0.90

kuula N40 /2 Maarit Lindberg 9,99

N40 /3 Sari Pikkarainen 7,66

M45 /3 Jarkko Karstila 11,75

N50 /3 Mari Kyrönlahti 8,80

M50 /1 Paavo Tik 11,66

N55 /1 Mirja Kokko 10,54

N55 /2 Annika Savolainen 8,44

N60 /1 Siv Karlström 10,00

M60 /3 Jarmo Vuolanen 11,20

N65 /3 Sirpa Vahtera 7,38

M70 /3 Harri Suominen 10,94

N75 /1 Pirjo Karetie 7,65

M75 /1 Usko Jokinen 10,80

M75 /3 Tatu Ruotsalainen 9,10

M80 /2 Pertti Salminen 10,74

M80 /3 Kalevi Tiikkaja 10,49

M85 /1 Esa Vuorinen 9,57

M90 /1 Lauri Helle 7,45

M90 /2 Lars Lindberg 5,75

paino M35 /1 Juhana Mäkelä 19,43

N45 /1 Satu Lehtonen 9,10

M45 /1 Jarkko Karstila 15,67

N50 /1 Kirsi Spoof-Tuomi 14,63

N55 /1 Mirja Kokko 16,09

N55 /2 Seija Hellman 9,15

M55 /2 Paavo Tilk 13,85

N60 /1 Siv Karlström 14,19

M60 /3 Kari Nuikka 10,53

N65 /2 Paula Mäkelä 12,94

N65 /3 Toini Nousiainen 10,48

M65 /3 Pauli Mäkelä 13,24

M70 /1 Reima Mäki-Äijälä 17,77

M80 /2 Kalevi Tiikkaja 13,40

M85 /1 Esa Vuorinen 9,50

M85 /3 Matti Halme 6,74

M90 /1 Lauri Helle 7,86

M90 /3 Lars Lindberg 6,96

4x200 m N40 /2 Kirsi Yijälä, Anne Virtanen,

Sari Pikkarainen, Johanna Herlevi-Saarukka2.03,78

M40 /3 Mikko Koli, Ari Ruuti,

Jarkko Piekkari, Teemu Kejonen 1.45,54

N50 /3 Anne Nurmi, Mari Kyrönlahti,

Annika Viilo, Maija-Liisa Mertanen 2.13,09

M50 /2 Petri Hälinen, Esa Salminen,

Christer Strömberg, Jan Särömaa 1.47,62

M60 /1 Hannu Timonen-Nissi, Raimo Koskela,

Reijo Häyrinen, Harri Huotari 1.51,64

M70 /1 Kalevi Alatalo, Matti Peltosenperä,

Markku Juopperi, Antero Markunsalo 2.12,02

M80 /1 Matti Tamminen, Pertti Salminen,

Sulo Kiirla, Ermo Kalevo 3.36,37

## Reykjavik – Islanti 24.-26.2.2023

60 m N35 /1 Ida Hellman 8,29

M40 /2 Oki Vuonoranta 7,75

N45 /1 Tanja Liski 8,83

N45 /2 Taru Viiru 8,99

N45 /3 Sara Lehtovuori 9,15

M45 /1 Aku Kallio 7,73

N50 /1 Johanna Haikonen 8,34

M50 /1 Pessi Lyyra 8,15

M50 /3 Mika Ahomäki 8,35

N60 /1 Kati Oikarinen 9,32

N60 /2 Tarja Kailajärvi 9,86

M60 /1 Christer Strömberg 8,49

M60 /3 Atte Lähdekorpi 9,02

N65 /1 Anne Nurmi 9,88

N65 /2 Leena Tenhu 10,06

N70 /2 Marja Metsänkylä 10,65

N70 /3 Toini Nousiainen 10,91

M70 /2 Lasse Kyrö 10,42

N75 /2 Marja Maksimainen 13,40

M75 /2 Heikki Pesonen 9,61

M80 /1 Antero Markunsalo 10,90

M95 /1 Pekka Penttilä 19,32

200 m N35 /1 Ida Hellman 27,49

N40 /1 Missu Eskola 30,27

M40 /2 Tommy Lahti 26,02

N45 /1 Tanja Liski 28,71

N45 /3 Taru Viiru 30,82

M45 /1 Aku Kallio 24,55

N50 /1 Johanna Haikonen 27,46

M50 /2 Seppo Appelqvist 26,89

N60 /1 Kati Oikarinen 33,59

N60 /2 Tarja Kailajärvi 34,48

M60 /1 Christer Strömberg 27,71

N65 /2 Leena Tenhu 33,97

M60 /2 Heikki Lähdekorpi 29,34

M65 /2 Reijo Häyrinen 30,70

N70 /2 Marja Metsänkylä 35,06

M75 /1 Heikki Pesonen 33,22

M75 /2 Ahti Finning 34,28

400 m N35 /1 Ida Hellman 64,71

N40 /1 Missu Eskola 67,27

M40 /2 Tommy Lahti 1.18,19

N45 /1 Tanja Liski 67,27

N45 /2 Sara Lehtovuori 68,25

M45 /1 Aku Kallio 56,25

N50 /3 Johanna Haikonen 1.15,92

M60 /1 Christer Strömberg 62,35

M60 /3 Heikki Lähdekorpi 67,03

M75 /1 Ahti Finning 1.15,59

M75 /2 Heikki Pesonen 1.18,04

M85 /2 Sulo Kiirla 1.59,75

800 m N40 /2 Missu Eskola 2.40,87

M40 /1 Tommy Lahti 2.44,68

N45 /1 Sara Lehtovuori 2.53,52

M65 /1 Viljo Kirjavainen 2.29,77

M75 /1 Ahti Finning 3.02,27

M85 /2 Sulo Kiirla 5.45,95

1500 m M35 /1 Mikko Tyni 4.19,10

M40 /1 Tommy Lahti 5.47,28

M65 /1 Jukka Kauppila 4.51,97

M65 /3 Viljo Kirjavainen 5.04,88

N70 /2 Helena Rantakari 7.15,90

3000 m M35 /1 Mikko Tyni 9.07,26

M40 /1 Tommy Lahti 12.13,21

M60 /2 Jukka-Pekka Hassinen 12.44,84

M65 /1 Jukka Kauppila 10.20,43

N70 /1 Helena Rantakari 14.36,99

60 m aid M40 /1 Oki Vuonoranta 8,90

M50 /1 Jani Kangasniemi 10,06

N60 /1 Sanna Westerberg 11,32

M60 /2 Kari Pohjola 10,69

M65 /1 Reijo Häyrinen 10,55

N70 /2 Marja Metsänkylä 13,53

M70 /3 Lasse Kyrö 14,28

3000 m kä N50 /1 Virve Viljola 17.15,53

N50 /2 Ursula Koivunen 17.35,68

N50 /3 Outi Siimes 17.48,29

N55 /1 Tiina Stenvall 20.18,27

M60 /1 Kauko Pekkarinen 19.03,16

pituus N35 /1 Ida Hellman 4.49

M40 /3 Tommy Lahti 3.77

M45 /1 Aku Kallio 5.99

N50 /3 Sanna Westerberg 4.14

M50 /1 Pessi Lyyra 5.60

M50 /2 Jani Kangasniemi 4.87

N60 /2 Tarja Kailajärvi 3.45

N60 /3 Tuija Varsala 3.38

N65 /1 Anne Nurmi 3.64

M65 /2 Reijo Häyrinen 4.31

N70 /2 Toini Nousiainen 3.41

N70 /3 Marja Metsänkylä 3.25

N75 /1 Marja Maksimainen 2.02

M75 /2 Lasse Kyrö 3.76

M80 /1 Antero Markunsalo 3.25

3-loikka M40 /2 Tommy Lahti 8.61

N50 /1 Sanna Westerberg 9.08

M50 /1 Pessi Lyyra 10.91

M60 /1 Kari Pohjola 10,28

M60 /2 Timo Vähäkuopus 9,71

M65 /2 Reijo Häyrinen 9.37

N70 /1 Toini Nousiainen 7.24

N70 /3 Marja Metsänkylä 6.15

M70 /2 Lasse Kyrö 7.76

N75 /1 Marja Maksimainen 4.58

N80 /2 Seija Sario 4.73

M80 /1 Antero Markunsalo 7.15

M80 /2 Kyösti Poutiainen 5.86

korkeus N50 /1 Sanna Westerberg 1.34

M50 /1 Jani Kangasniemi 1.52

M50 /3 Asko Murtomäki 1.44

M60 /1 Kari Pohjola 1.54

N65 /2 Leena Tenhu 1.00

M65 /2 Reijo Häyrinen 1.28

N80 /1 Seija Sario 0.95

M80 /1 Kunto Viiru 1.18

M80 /3 Kyösti Poutiainen 1.08

seiväs M50 /3 Jani Kangasniemi 2.90

M60 /2 Jukka Malila 2.60

M60 /3 Tero Kuparinen 2.60

N65 /1 Anne Nurmi 2.00

M80 /1 Kyösti Poutiainen 1.70

kuula N35 /1 Cecilia Österlund 10,15

N35 /3 Henrika Österlund 9,51

M35 /1 Jussi Tukeva 14,96

M40 /1 Tommy Lahti 6,51

M45 /3 Tomi Rantanen 7,79

N50 /3 Satu Lehtonen 9,44

M50/3 Asko Murtomäki 9,87

M55 /1 Mika Parkkali 13,03

M55 /3 Pauli Havukainen 9,70

N60 /1 Tuija Varsala 8,35

N60 /2 Erja Rinne 7,06

N65 /1 Liisa Mäkitörmä 9,90

N65 /2 Siv Karlström 9,35

N65 /3 Virve Männistö 9,00

N70 /1 Sirpa Vahtera 6,86

N70 /2 Leena Scheerer 6,76

M70 /2 Reima Oinaanoja 11,36

N75 /3 Liisa Niekka 5,44

M80 /1 Kyösti Poutiainen 8,81

paino N35 /1 Cecilia Österlund 13,28

N35 /2 Henrika Österlund 10,24

M35 /1 Jussi Tukeva 13,71

M40 /1 Juhana Mäkelä 17,56

M40 /3 Tommy Lahti 7,64

N50 /2 Satu Lehtonen 13,56

M50 /3 Tomi Rantanen 10,29

M55 /1 Pauli Havukainen 10,85

N60 /1 Erja Rinne 13,58

M60 /3 Atte Lähdekorpi 12,60

N65 /1 Liisa Mäkitörmä 14,33

N65 /2 Siv Karlström 12,66

N65 /3 Virve Männistö 11,63

N70 /1 Paula Mäkelä 12,01

N70 /2 Elisa Yli-Hallila 11,93

N70 /3 Sirpa Vahtera 9,91

M70 /2 Pauli Mäkelä 13,09

M75 /3 Marja Maksimainen 9,80

M80 /1 Sture Walls 7,90

4x200 m N35 /1 1.56,42

N40 /1 2.30,28

M40 /1 1.51,56

N50 /2 2.08,52

N60 /1 2.17,41

M60 /1 1.57,75

M70 /1 ?